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CURE FOR CANCER: THE RICK SIMPSON PROTOCOL

It Rick Simpson -protokol

“Begjin  minsken  mei  lytse  doses,  de  grutte  fan  in  heale  kerl  droege  koartkorrelige  rys.  Hoewol  de  oalje
harmless is, is minder better dan mear foar dyjingen dy't begjinne mei behanneling. Nim yn it begjin mar leafst
elke  acht  oeren  in  lyts  stikje  fan  dizze  geweldige  substansje,  ferheegje  dan jo  dosering  regelmjittich  elke
fjouwer dagen en gau sil jo tolerânsje tanimme. As de persoan seit dat hy of sy de effekten net fielde of dat se se
mar in bytsje fielde, soe ik dit in goede dosaasje beskôgje foar in begjinner. Jo wolle gewoan in bytsje fan 'e
medisinen yn har systeem krije, sadat se kinne begjinne te wennen.

Jo witte noait  presys hoe't  de persoan sil  reagearje,  dus gean stadich troch, en ferheegje har dosering elke
fjouwer dagen, oant de pasjint  yn totaal  ien gram elke 24 oeren kin opnimme. De bêste manier om dit  te
berikken is om se doses te nimmen dy't gelyk binne oan sawat in tredde fan in gram elke acht oeren, ienris se
wend binne oan har gebrûk. Dochs wol ik dejinge dy't swierrichheden ûnderfine herinnerje dat har dosering
stadiger kin wurde ferhege, mar foar de bêste resultaten moat it sa rap mooglik wurde ynnaam.

Dit binne de doseringsinstruksjes dy't Rick oanbefelt, as de pasjint har tolerânsje fluch genôch kin opbouwe. As
dit protokol wurdt folge, kinne in protte pasjinten yn trije wiken omheechgean nei it punt dat se elke 8 oeren ien
tredde fan in gram kinne opnimme. Mar gemiddeld duorret it meastentiids de measte pasjinten fjouwer oant fiif
wiken foardat se dit bedrach per doasis kinne opnimme, wêrnei't se kinne trochgean mei it nimmen fan ien gram
deis oant se genêzen binne of har tastân ûnder kontrôle wurdt brocht.

Rick leveret dit medisyn graach yn plestik spuiten, dy't gjin naalden hawwe, ynstee is d'r mar in lytse iepening
wêrby't de oalje kin wurde drukke. Hy seit dat it jaan fan 'e oalje op dizze manier it makliker makket foar de
pasjint om har doses te mjitten en it foarkomt dat frjemde stoffen de medisinen besmette.

De maklikste manier foar de measten om it bedrach te begripen dat se moatte opnimme, is om it te fergelykjen
mei iets lykas koartere droege rys. In dosint foar begjinners moat sawat de helte wêze fan 'e grutte fan ien fan
dizze ryskorrels as sawat ien achtste fan in inch lang, dit bedrach soe gelyk wêze oan sawat in kwart fan in drip.
Yn guon gefallen kinne dyjingen mei in heul lege tolerânsje sels fine dat dit te folle foar har kin wêze om yn it
begjin komfortabel te behanneljen, dus, as dat nedich is, kinne se mei noch minder begjinne.

Doses fan dizze grutte moatte trije kear deis, moarns betiid, middeis en sawat in oere foardat de pasjint op bêd
giet, wurde nommen. Alles wat in begjinner hoecht te dwaan is it ekwivalint fan in healkorn droege rys út 'e
plestik spuit te persen en dat is har dosis. Ek al hawwe wy it oer in heul lyts bedrach en it sil de pasjint gjin
kwea dwaan, fanwegen syn krêft, moat dizze stof mei respekt wurde brûkt.

Nei fjouwer dagen by dizze dosering wurdt it dan ferdûbele oant doses dy't gelyk binne oan de grutte fan in
ryskorn, as doses dy't sawat in kwart inch lang binne as se út 'e spuit wurde persen. Dan, fjouwer dagen letter,
wurdt de dosering opnij ferdûbele en dit giet elke fjouwer dagen troch oant de pasjint it ekwivalint fan sechtjin
korrels rys per dosis kin opnimme. Dit bedrach is gelyk oan sawat acht oant njoggen drippen oalje per dosis,
wat rûchwei in tredde fan in gram is.

Ien ml is krekt wat mear dan ien gram per gewicht, dus as pasjinten dat wolle, kinne se dizze mjitting brûke om
har dosering te bepalen. Op dat punt geane pasjinten gewoanwei troch mei dizze dosering oant se it winske
effekt  hawwe berikt  mei  har  medyske tastân.  D'r  sille  pasjinten  wêze dy't  har  dosering net  sa  fluch kinne
ferheegje, mar Rick sprekt har oan om it sa fluch as mooglik te nimmen, sadat de oalje har lijen kin verlichten.
Derneist sille d'r dejingen wêze dy't dit medikaasje rapper kinne nimme en Rick hat dêr gjin probleem mei,
salang't de pasjint it nofliker is om it rapper te nimmen, betsjuttet it gewoan dat se rapper wurde genêzen.

Yn werklikheid fielt Rick dat de pasjinten yn har eigen comfortzone moatte bliuwe as it giet om it gebrûk fan
dit medisyn. Mar hy tinkt noch altyd dat elkenien mei in serieuze tastân gjin spultsjes mei dizze substân moat
spielje,  om't as it  net goed wurdt nommen, it  miskien net de steat kin oerwinne dy't  it  wie bedoeld om te
behanneljen.

Om't dizze medikaasje sa feilich is om te brûken, mjitte wy de doses gewoanlik net presys, mar foar dyjingen
dy't genoaten fan krekte mjittingen en eigen skalen fan foldwaande krektens, begjin mei sawat 0.01 g (10 mg) of
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minder trije kear deis foar de earste fjouwer dagen. Dan, as jo kinne, dûbelje it dan nei 0,02 g (20 mg) foar
fjouwer dagen, dan nei 0,04 g (40 mg) foar fjouwer dagen, 0,08 g (80 mg) foar fjouwer dagen, 0,16 g (160 mg)
foar fjouwer dagen , en dan 0,32 fan in gram (320 mg). Dit soe it ideale dosearingsskema wêze foar dyjingen
dy't dizze stof fluch kinne opnimme. It is ek goed om te witten dat doses fan 1-5 mg normaal wurde tolereare
sûnder symptomen.

As jo stammen fan hege kwaliteit Indica-knop kinne krije om mei te wurkjen, sil de oalje dy't wurdt produsearre
ekstreem kalmerend wêze. Dit is it effekt dat de oalje sil hawwe as jo de echte "Rick Simpson Oil" hawwe
produsearre en d'r is min te soargen oer. Pasjinten falle gewoan yn sliep en úteinlik sille se wekker wurde. Guon
kinne yn it begjin in bytsje stiennich fiele, mar se sille sûnder skea wêze, en meastal binnen in oere neidat se
oerein binne, giet dat sliepgefoel fuort. As de oalje wurdt produsearre út sativa-fariëteiten fan himp, ferwachtsje
dan  problemen  en  in  lang  duorjende  enerzjy  sativa-heech.  Jo  wolle  net  dat  minsken  mei  serieuze
omstannichheden  lykas  kanker  besykje  oalje  te  nimmen  mei  dizze  effekten  en  de  pasjint  sil  de  medyske
foardielen net krije dy't in goede yndikaasje kin leverje. Net elkenien hâldt derfan om heech te wêzen en it is net
medysk it punt om te folle stiennen te wurden op dizze stof.

It punt is om it medisyn trije kear deis yn 'e pasjint te krijen. De pasjint kin it gewoan op har finger sette en dan
op 'e tosken ôfskrape. Nim dan in drankje kâld wetter of tee en se moatte it frij maklik fine om te slikken. Guon
stammen produsearje in extract dat gjin noflike smaak hat, mar dit is maklik te behanneljen. Gewoan de dosis
fan 'e pasjinten op in lyts stikje bôle pleatse en it omslaan, dan pop it yn har mûle en jou har in drankje wetter.
Itselde kin ek wurde dien mei it brûken fan bananen of oare soarten fruit. It idee is om de oalje sa gau mooglik
yn 'e pasjint te krijen, mar Rick sjocht noch altyd graach dat se yn har komfortensône bliuwe.

Elkenien is oars en ús tolerânsje foar dizze medikaasje sil fan persoan ta persoan ferskille, dus wês wis dat de
pasjint noflik is mei it bedrach dat se opnimme. Mei in protte serieuze omstannichheden is it wichtich foar de
pasjinten dit medisyn fluch op te nimmen, sadat se in bettere kâns hawwe om te oerlibjen. Lykas ik al haw
neamd, hoewol de oalje ûnskuldich is, as te folle wurdt nommen, hâlde pasjinten faaks net fan 'e ûnderfining.
Wurkje har dosering dus stadich op; op dy manier sille se noflik wurde mei har gebrûk.

Lykwols,  lykas  wy graach sizze,  moatte  agressive sykten agressyf wurde behannele,  dus as ik iets  hie  dat
libbensgefaarlik wie, soe ik safolle ekstrakt opnimme as ik koe nimme yn 'e koartste mooglike tiidperioade. Ik
tink dat it betellet om taret te wurden, dus dejingen dy't kinne moatte sa gau mooglik wennen oan 'e effekten
fan' e oalje, want dan sille se witte wat te ferwachtsjen, as se ea gruttere doses moatte nimme.

De standertbehandeling om jo lichem werom te setten op in goede sûnensstatus is 60 gram oalje fan hege
kwaliteit yn in perioade fan trije moannen. Foar dyjingen dy't gemo en strieling hawwe nommen, is it in goed
idee 120 oant 180 gram fan 'e oalje sa gau mooglik yn te nimmen. Gewoanlik kin 60 g in serieuze kanker
genêze,  mar  foar  dejingen  dy't  binne  skansearre  troch  it  medyske  systeem,  is  faaks  mear  nedich  om  te
foarkommen dat de kanker weromkomt en de skea ûngedien makket dy't dizze behannelingen hawwe efterlitten.

As de pasjint ienris wer sûn is, kinne jo de dosaasje werombringe nei ien of twa gram yn 'e moanne as safolle as
de pasjint  graach opnimme; út ús perspektyf, hoe mear hoe better. Sla de ûnderhâldsdoses net oer, om't se
wichtich binne foar it behâld fan in goede sûnens. In gram per moanne as in drop in dei nei wurk yn 'e jûn klinkt
net sa folle, mar, neffens Rick, soe it genôch moatte wêze om jo lichem sûn te hâlden.

Derneist  hâldt  hy  derfan  dat  pasjinten  oare  natuerlike  dingen  brûke,  lykas  appelsied  en  tarwegras  yn
kombinaasje mei de oaljebehandeling. Ut myn ûnderfining soe ik ek dat pasjinten hennepzaadjes ite, om't de
oalje dy't se befetsje sa voedzaam en goed is foar it lichem.

Rick fynt ek dat pasjinten moatte besykje de pH fan har lichem sa fluch mooglik op te heljen troch it opnimmen
fan dingen lykas watermeloen of sitroensop ensfh Hy seit dat dit fan it grutste belang is en dat kin de pasjint in
folle bettere kâns jaan om te oerlibjen.
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Pasjinten  moatte  ek  mear  rau  fruit  en  grienten  begjinne  te  iten  en  minder  fleis  te  iten,  fral  de  ferwurke
fariëteiten, dy't mear gifstoffen befetsje. Rick is in sterke leauwige yn it gebrûk fan sapmasines en hy fielt dat
grutte doses fitamine C ek fan grut foardiel kinne wêze.

Dit  is  it  Rick  Simpson -protokol  en it  is  de  reden dat  syn namme foar  ivichheid  sil  wurde  bekend.  It  is
wierskynlik de wichtichste ûntdekking fan alle tiden en it foardielige effekt fan wat dizze man ús hat jûn kin net
wurde oerskat. Wat goed is moderne medisinen en technology as it net wurket? As jo  resultaten wolle sjen,
besykje dan de metoade fan Rick foar genêzen.

Wy binne bekritiseare foar it neamen fan dizze oalje in genêzing-alles, mar wat soene jo noch in substân kinne
neame dy't mei súkses kin wurde brûkt om safolle medyske problemen te behanneljen? Guon lykje te tinken dat
de wurden genêze-alles betsjuttet dat dizze oalje ivich libben sil leverje, mar dat wie net de bedoeling fan Rick.
Wis, dit medikaasje kin jo libben ferlingje en jo meie folle langer libje mei it gebrûk dêrfan, d'r is net folle
twifel oer. Dochs betsjuttet dit net dat it ivich libben sil leverje.

Dizze oalje is noch altyd juridysk net beskikber foar de measten en dus sil it heul lang duorje om te bepalen
hoefolle tafoege jierren it kin leverje. Oant no ta sjogge wy dit medisyn net as in elixir fan ûnstjerlikheid en wy
leauwe  fêst  dat  it  jo  gjin  kûgelbestindich  makket.  Noch,  lykas  Rick  seit,  as  wy  oait  de  kaai  fine  foar
ûnstjerlikheid, is hy wis dat hennep in wichtich yngrediïnt sil wêze.

Tink asjebleaft net dat as jo it brûke, jo gjin firus kinne kontraktearje. Jo kinne noch dingen lykas de gryp fange,
mar de effekten kinne sterk fermindere wurde en jo sille folle rapper herstelle. Yn it gefal fan in pandemy of
sokssawat, as jo opnimme as jo al de prachtige oalje opnimme dy't dizze plant kin leverje,  soe jo kâns op
oerlibjen grif sterk wurde ferhege. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Dosearring Ynformaasje

Is d'r in protokol foar de behanneling?

“D'r is in protokol en it moat wurde folge om te soargjen dat de behanneling effektyf is. Lytse hoemannichten
oalje kinne wurde brûkt foar it behanneljen fan hûdkanker en oare omstannichheden lokaal as it kin wurde
ferdampe en ynhelle om longbetingsten te behanneljen. De oalje kin ek yn it lichem wurde opnommen as it
wurdt brûkt yn 'e foarm fan in zetpil of, fansels, it kin direkt yn' e mûle wurde opnomd. Om ynterne kankers te
behanneljen, moat de pasjint de oalje sa fluch mooglik opnimme. Yn 't algemien wolle jo dizze medikaasje
altyd nei it gebiet krije dat it probleem op' e meast ferstannige manier feroarsaket. Bygelyks, as jo darmkanker
behannelen,  soe  it  meast  effektive  middel  fan  behanneling  wierskynlik  wêze  om  de  oalje  yn
suppositoriumfoarm te nimmen.

De gemiddelde pasjint kin yn sawat 90 dagen in folsleine kankerbehandeling fan 60 gram opnimme. Minsken
dy't bestraling en skea oan gemoterapy hawwe ûndergien, as pasjinten dy't jierren hawwe lijen mei MS en oare
serieuze omstannichheden sille yn guon gefallen fine dat har medyske problemen frijwat tiid kinne nimme om
te genêzen.

Dyjingen dy't serieuze skea hawwe lijen fan it medyske systeem en krekt binne begon mei behanneling moatte
beseffe dat dizze natuerlike oalje gjin direkte genêzing produseart. Faak fereaskje sokke pasjinten folle mear
oalje en sil it oer in langere perioade moatte wurde nommen. Sokke pasjinten moatte besykje 120 oant 180 gram
yn te nimmen oer seis moannen om de skea werom te heljen dy't alle gemo en bestraling hat efterlitten en skea
te reparearjen feroarsake troch oare sykten op lange termyn en wat waard brûkt om se te behanneljen. As de
pasjint ienris is genêzen en alle skea is ûngedien of de tastân ûnder kontrôle is brocht, ried ik oan dat se dan
trochgean mei  in  ûnderhâldsdosis fan 1 oant  2 gram oalje  per  moanne te  nimmen om in goede sûnens te
behâlden. Foar in folwoeksene soe dit gelyk wêze oan sawat in drop per dei, en as se ienris wend binne oan it
gebrûk, fiele se de effekten net iens, dus ik kin my net foarstelle dat dit in te hege priis is om te beteljen foar
goede sûnens. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant
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Wêrom binne ûnderhâldsdoses sa wichtich?

"Elkenien  moat  ûnderhâldsdoses  nimme om har  lichems detoxifisearre  te  hâlden en  yn  in  steat  fan  goede
sûnens. Alles dat is fereaske is 1 oant 2 gram oalje per moanne, nim gewoan in drip yn 'e nacht sawat in oere
foar bêdtiid. Dit sil jo in goede nachtrêst jaan en sil sels wat beskerming leverje tsjin de strieling dy't út Japan en
elders komt.

De  oalje  wurket  mei  jo  lichem  om  jo  sûn  te  hâlden  en  beskerming  te  bieden  tsjin  in  grut  ferskaat  oan
sûnensproblemen. Ik soe in bern fan my net iens tastean dizze ôfgryslike faksins en opnamen te nimmen dy't
minsken lykas Bill Gates besykje ús de kiel del te skowen. As ik myn bern wol beskermje tsjin dingen lykas de
gryp, sil ik myn fertrouwen sette yn goed produsearre himpoalje, om't ik wit dat it effektyf is en gjin skea sil
feroarsaakje.

Ik  suggerearje  dat  pasjinten  begjinne  mei  trije  doses  per  dei  sawat  de  grutte  fan  in  heale  nôt  droech
koartkorrelige rys. In dosis lykas dizze soe sawat ¼ fan in drip gelyk wêze, dus lykas jo kinne sjen, soene
begjinners yn 'e measte gefallen moatte begjinne mei heul lytse doses.

De iennige kear dat ik soe oanrikkemandearje dat pasjinten mei gruttere doses begjinne soe wêze om se fluch ôf
te heljen fan ferslaavjende en gefaarlike pine -medisinen as as se direkt by de dea fan 'e dea wiene. As minsken
dy't sokke medisinen brûke, begjinne mei de oaljebehandeling, snije se har pine -medisinen gewoanlik yn 'e
helte. It doel is om genôch oalje op te nimmen om foar de pine te soargjen en de pasjint te helpen harsels te
befrijen fan it gebrûk fan dizze gefaarlike ferslaavjende farmaseutyske medisinen. It nimmen fan 'e oalje makket
it folle makliker foar de pasjint om dizze taak te folbringen en se sille minder weromlûkproblemen lije, om't de
oalje prachtich wurket om ferslavingen te brekken.

Foar  dyjingen  dy't  yn  dizze  situaasje  binne,  tink  ik  dat  har  earste  dosis  sawat  dûbel  moat  wêze  dan  de
gemiddelde begjinner soe opnimme. Dan moatte se har dosering sa fluch mooglik ferheegje oant se it punt
berikke  wêr't  se gjin  oare medisinen nedich  binne om pine te  kontrolearjen.  As jo  minsken lykas  morfine
ôfnimme, kinne jo wat problemen tsjinkomme. Soms as jo oalje en morfine mingje, kin it de effekten fan 'e
morfine noch mear útsprutsen meitsje en kin de pasjint begjinne te hallusinearjen.

Dit  is mar in nadeel op koarte termyn, om't  de yntak fan morfine fan 'e pasjint  wurdt fermindere,  sille de
hallusinaasjes ferminderje oant se net mear plakfine. Yn 'e measte gefallen jout pasjinten fan dizze stoffen in
pear problemen, dus ferwachtsje net te folle problemen. Wylst se har dosering trochgean te ferheegjen, sil de
pasjint in hegere tolerânsje ûntwikkelje en gau sille se de effekten fan 'e oalje net langer fiele. Ienris dit bart,
kinne se dan de hoemannichte oalje opnimme dy't heul fluch nedich is oant se binne genêzen.

Nei fjouwer dagen fan it nimmen fan in dosering foar begjinners, kinne de measte minsken it bedrach ferheegje
dat se opnimme. Ik suggerearje dat dit sawat elke fjouwer dagen moat plakfine, om't dit de pasjint tiid makket
om har tolerânsje foar dizze stof op te bouwen. It duorret de gemiddelde persoan fjouwer oant fiif wiken om op
it punt te kommen wêr't se in gram per dei kinne opnimme. Dit betsjuttet dat de pasjint alle acht oeren 8 oant 9
drippen oalje fan hege kwaliteit soe opnimme. Sadree't se dizze dosaasje berikke, kin de pasjint dan trochgean
mei dit taryf oant de tastân ferdwynt of ûnder kontrôle is.

In protte pasjinten ûntwikkelje in tolerânsje foar dizze medikaasje heul fluch en kinne de oalje mei in folle
rapper taryf nimme. As jo ien fan dizze minsken binne, nim dan gerêst dizze stof op sa fluch as jo wolle, om't it
einresultaat sil wêze dat jo folle rapper sille genêze. Ik warskôgje pasjinten altyd om yn har eigen treastsône te
bliuwen mei it brûken fan dit medisyn, mar as de oalje rapper kin wurde nommen, jout it de pasjint in bettere
kâns om te oerlibjen.

Mei dizze metoade kin it  lichem syn tolerânsje  stadich opbouwe en nei fjouwer oant fiif  wiken hawwe de
measte minsken gjin probleem in gram deis of yn guon gefallen noch mear yn te nimmen. Foar de gemiddelde
persoan dy't har dosering elke fjouwer dagen fergruttet, wurde meastal wat problemen tsjinkaam. Eins haw ik
rapporten fan minsken dy't de oalje namen, dy't stelden dat se noch noait heech waarden tidens de behanneling.
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Wy hawwe allegear ferskillende tolerânsjes foar elke medikaasje, dus ik fiel dat it it bêste is de pasjint te tastean
hokker bedrach fan dizze stof se noflik binne te nimmen.

Jo grutte en lichemgewicht hawwe net folle te meitsjen mei jo tolerânsje foar hennepoalje. Ik haw begjinners
sjoen  dy't  heul  grutte  mannen  ien  drip  fan  dizze  oalje  wiene  en  binnen  in  oere  koene  se  net  iens  fan  it
chesterfield komme. Wylst har froulju dy't folle lytser wiene, deselde dosis koene nimme en hielendal neat fiele.
Dat, lykas jo kinne sjen, is grutte gjin wichtige faktor as it giet om it bepalen fan hoefolle de pasjint kin nimme,
it giet echt mear oer de pasjint sels.

Wês bewust as jo begjinne mei behanneling mei dit medikaasje dat it jo bloeddruk sil ferminderje. As jo op it
stuit bloeddrukmedikaasje nimme, kontrolearje dan faaks jo druk, om't it heul wierskynlik is dat jo net langer
wat oars sille nedich wêze dan de oalje om jo bloeddruk yn in heul koarte tiid te kontrolearjen. Derneist, as de
pasjint in diabetes is, moatte se har bloedsûker kontrolearje. Yn 'e measte gefallen sil har behoefte oan insulin
ferminderje en guon hawwe de stof hielendal net mear nedich.

As minsken de oalje nimme, sjoch ik it graach dat se binnen har komfortensône bliuwe, mar de wierheid is hoe
flugger se it kinne nimme, hoe better de kâns is om te oerlibjen.

Ik hie ien man mei in ekstreem lege tolerânsje sân moannen duorje om de 60g -behanneling op te nimmen. It
hat syn terminale lymfoom genêzen, mar ik hie it folle leaver hân as hy de heule behanneling rapper koe hawwe
nommen.

Gelokkich rin ik selden tsjin pasjinten dy't sa lang duorje om de behanneling yn te nimmen, mar it bart. Ik haw
sels pasjinten sjoen dy't de heule behanneling yn in moanne hawwe nommen en har terminale kankers koene
genêze. Dêrom is it taryf dat de oalje foar it grutste part kin wurde nommen ôfhinklik fan 'e pasjinten sels en fan
hoe fluch se har tolerânsje kinne bouwe.

Oan 'e ein fan har behanneling geane de measte minsken troch mei de oalje, mar tsjin in folle fermindere taryf.
Lykas ik earder neamde, soe sawat ien oant twa gram yn 'e moanne, wat gelyk is oan in drip fan' e oalje foar it
sliepen gean elke nacht, in goede ûnderhâldsdosis wêze.

Ik fyn it net leuk dat minsken oerdosearje op 'e oalje, mar in overdose docht gjin skea, dus net yn panyk as dit
soe moatte foarkomme. De wichtichste side -effekt fan dizze medikaasje is sliep en rêst, dy't in wichtige rol
spilet yn it genêzingsproses. Gewoanlik, binnen in oere nei it nimmen fan in dosis, fertelt de oalje jo te lizzen en
te ûntspannen. Fjochtsje net tsjin it sliepende gefoel, meitsje josels noflik en lit de oalje jo de rêst jaan dy't jo
fereaskje. Yn 'e measte gefallen, binnen in moanne, ferdwynt de wurgens oerdeis ferbûn mei dizze behanneling,
mar de pasjint bliuwt nachts heul goed sliepe.

Ik fertel pasjinten dy't stjerre oan kanker dat de oalje ien fan twa dingen sil dwaan: it sil har kanker genêze en se
sille trochgean te libjen, of, yn gefallen wêr't it te let is om in genêzing te beynfloedzjen, sil de oalje gemakje
har útwei en se kinne op syn minst stjerre sûnder folle lijen en har weardichheid behâlde.

Hennepoalje hat in heul heech súksespersintaazje by de behanneling fan kanker en de measten tendearje te
oerlibjen. Spitigernôch binne in protte minsken dy't nei my komme, slim skansearre rekke troch it medyske
systeem mei har gemo en bestraling, ensfh. De skea dy't sokke behannelingen feroarsaakje hawwe in bliuwend
effekt en minsken dy't dizze saneamde behannelingen hawwe lijen binne it dreechste te genêzen. Mar wanhoop
net, want sels as jo slim binne skansearre, hat dizze oalje noch in súksespersintaazje fan 70 oant 80%.

As it goed wurdt produsearre en brûkt, is hennepmedisy de grutste natuerlike genêzer op dizze planeetbalke.
Makket net út wat in persoan lijt, se moatte de oalje besykje en sjen wat it kin dwaan om har te helpen. As jo 
wirklik wurch binne fan lijen,  jou josels  dan in skoft  en besykje wat dat echt wurket. As jo  ienris  hawwe
ûnderfûn wat dit medikaasje kin dwaan, sille jo begripe wêrom't skiednis en ik himpmedisy beide in genêze
neame. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Oare natuerlike dingen dy't jo kinne dwaan kinne helpe
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“As pasjinten by my komme foar oalje om har kanker te behanneljen, is it earste wat ik se fertel te dwaan har
dieet te feroarjen. Besykje safolle mooglik fan dierproteïne fuort te bliuwen, om't dit soart proteïne de groei fan
kanker  befoarderet.  Krij  in  sapmasine  en  begjin  safolle  mooglik  rauwe  fruit  en  grienten  te  iten,  om't
plantproteïne de groei fan kanker bestriidt. Stopje mei it brûken fan sûker en ferfange it gebrûk mei natuerlike
zoetstoffen lykas rauwe huning.

Krij de pH fan 'e pasjint sa gau mooglik omheech troch dingen lykas watermeloen en sitroensop ensfh. Op te
nimmen. Kanker hâldt fan in soere omjouwing en as jo de pH fan it lichem ferheegje, makket it it lestich foar
kankersellen om te oerlibjen.

Tsientallen jierren lyn hienen ûndersikers geweldige resultaten by it behanneljen fan kanker mei megadoses fan
fitamine C, dy't direkt yn 'e bloedstream fan' e pasjint waard spuite op sawat deselde manier as dokters chemo
ynjitte, mar sûnder de ferneatigjende bywurkingen dy't de dea fan 'e pasjint kinne feroarsaakje. Dêrom tink ik
dat grutte doses vitaminen fan grut foardiel kinne wêze foar pasjinten dy't lije oan serieuze omstannichheden
lykas kanker.

Lit de pasjint ek alle dagen begjinne mei it sieden fan twa appels, dit sil har in goede deistige dosis B17 jaan,
dy't ek wol laetrile wurdt neamd. Jierren lyn wie d'r in protte propaganda oer dat dizze behanneling net feilich
wie,  mar  dizze  beskuldigingen  bliken  falsk  te  wêzen.  Yn  werklikheid  hat  B17  op  himsels  in  frij  goed
spoarrekord yn 'e behanneling fan kanker. D'r binne ek oare natuerlike dingen lykas tarwe gers en blau griene
algen dy't jo ek fan foardiel kinne fine. In pear jier lyn wie in dokter yn Italië sels guon soarten kanker genêze
mei it brûken fan baksoda, dus wy moatte ús gedachten iepen hâlde foar alle mooglikheden.

In protte minsken dy't de oalje hawwe brûkt om har kankers te behanneljen feroare neat, mar de oalje wurke
noch har magy en se waarden genêzen. Dochs, as jo in serieuze tastân lykas kanker hawwe, tink ik dat it in goed
idee is om oare natuerlike dingen te nimmen dy't de oalje kinne helpe de kanker út te roeien en jo in bettere kâns
te jaan om te oerlibjen.

It wichtichste fan alles is dat minsken moatte beseffe dat foar it grutste part wat it medyske systeem leveret folle
mear skea docht as goed. Dat is de reden dat ik minsken fertel dy't kontakt mei my opnimme dat as se wolle
oerlibje, it it bêste is om sa fier mooglik fan it medyske systeem te bliuwen.

Dat is de tryste tastân wêryn it medyske systeem dat wy hjoed hawwe is en it sil net feroarje oant minsken dy't
binnen dit systeem wurkje, einlings beseffe dat gemikaliën en gif net genêze.  Wat my oanbelanget,  wat de
measte dokters hjoed oefenje, koe amper wurde beskôge as medisinen. It soe folle krekter wêze om it mei syn
echte namme, waansin te neamen.

Fanút myn eachpunt soe elkenien mei kanker alles moatte dwaan wat se kinne om har kâns op oerlibjen te
optimalisearjen. Dat, nim yn alle gefallen hennepoalje om jo kanker te behanneljen, mar ik tink dat it it bêste
soe wêze om ek oare natuerlike foardielige behannelingen op te nimmen.  Rick Simpson, Hemp: De meast
medyske plant

Oanfoljende tips foar pasjinten mei longkanker

Q. Dizze wie in skoft op 'e oalje en moast noch pijnstillers brûke, dus wy sochten mear manieren om de pasjint
te helpen. 

A.1)  Meitsje  in  oare  partij  oalje  en  besykje  it  te  mingjen  mei  dejinge  dy't  jo  hawwe,  sykje  nei  de  meast
kalmerende oalje dy't mooglik is, jo wolle de pasjint net enerzjy jaan.

2) Besykje de oalje te produsearjen út mear dan ien stam tagelyk, as it mooglik is, hat it  normaal in better
tapyteffekt op dy manier. Nochris, sykje nei de meast brutale en sedative krêft fan it startmateriaal en oalje.
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3) It soe better wêze as se stoppe mei it brûken fan de oalje yn kapsules. Jo wolle wat fan har yn har mûle foar
ekstra sublinguale opname (it hat in better pijnstillende effekt op dy manier)

4) Meitsje 0.3-0.5g zetpillen mei kakaobutter en lit se se op syn minst twa kear deis brûke, se kin it anaal lykas
de oare manier brûke. 

5) Lit har de oalje ferskate kearen deis ferdampe - hoesten is winsklik, se moat hoestje út wat net yn har longen
heart, ynklusyf dy tumors (se sille gewoan krimpe en dan útinoar falle en se hoestje se út).

6) Meitsje in oaljetinktuer mei alkohol (20-30-50%, ôfhinklik fan hoefolle oalje jo hawwe; 1-2ml fan 'e oalje yn
4ml fan 96-99% alkohol) en tapasse it op it plak dat se waard opereare mei in eyedropper as in dropper - ien of
twa drippen sille gewoanlik dwaan, en jo kinne op dizze manier in protte oalje besparje. Fansels kinne jo ek wat
oalje direkt op it plak tapasse en it mei in ferbining dekke en it elke trije dagen herhelje as as it ferbân falt.

7) Meitsje in salve mei sheabutter of los wat oalje op yn waarme hennepzaadoalje of ekstra jild virgin olive -
oalje fan hege kwaliteit en wriuw it ferskate kearen deis op it gebiet. Dit soe moatte helpe de pine yn har ribben
te eliminearjen en jo kinne it ek brûke foar bêdwûnen en alles op har hûd.

8) Omfetsje hennepzaad, hennepharten en hennepzaadoalje yn har dieet - teminsten in hânfol sieden/herten, as
1-3 eetlepels hennepzaadoalje. 

9) Fergrutsje de pH fan har lichem mei watermeloen en sitroensop ensfh., Lit se elke dei siedden ite fan twa
appels (B17). 

10) Besykje de pynstillers en patches sa gau mooglik te ferfangen troch de oalje. As jo de oalje lokaal begjinne
oan te bringen, soe it in protte moatte helpe. De zetpillen dogge ek wûnders foar longbetingsten. Hoe mear oalje
se ynnimt en hoe rapper se it docht, hoe better. Se moat op in gram of mear deis bliuwe oant se de sykte
feroveret en dan op in ûnderhâldsdosis fan 1-2g yn 'e moanne bliuwe. Lês en folgje ek alle oare ynstruksjes op
ús side. Bêste winsken, JB en RS

Rûtes fan administraasje

Hokker rûtes foar administraasje fan 'e oalje riede jo oan en wat binne har respektivelike foardielen?

"Ik  suggerearje  altyd  oan  pasjinten  dat  se  de  oalje  troch  de  mûle  moatte  opnimme  foar  ynterne
omstannichheden,  of om har lichems gewoan werom te bringen nei in steat fan goede sûnens. Nei in pear
desennia fan bleatsteld oan gifstoffen yn ús deistich libben, soene sels dejingen dy't harsels as sûn beskôgje,
moatte beskôgje in folsleine 60g-behanneling op te nimmen om har lichems te detoxifisearjen foardat dizze
stoffen problemen mei har sûnens kinne feroarsaakje.

Om in protte sykten lykas aambeien of darmkanker ensfh te behanneljen, kin it it bêste wêze om de oalje te
brûken yn 'e foarm fan in zetpil. De measte minsken beseffe it net, mar it nimmen fan 'e oalje op dizze manier
yn jo lichem is ien fan' e meast effektive manieren om de taak te folbringen.

Ik tink dat it fan foardiel is foar de pasjint dat de oalje sa ticht mooglik wurdt tawiisd oan in tumor of wat dan ek
wurdt behannele. Dêrom as jo darmproblemen hawwe, soenen zetpillen wierskynlik it bêste wurkje, mar as jo
iets hawwe lykas keelkanker soe ik de oalje troch de mûle opnimme.

Jierrenlang hawwe dokters en ûndersikers tumors yn labdieren spuite mei THC en hawwe se goede resultaten
berikt. Dochs sille se spitigernôch net itselde dwaan oan in stjerrende kankerpasjint, dus dit markeart nochris it
mislearjen  fan  ús  medysk systeem om te  dwaan  wat  goed is  foar  de  pasjint.  As  dokters  dizze  geweldige
medisinen allinich soene werkenne foar wat it is en goed begjinne te wurkjen mei dizze stof, soene in protte dy't
no stjerre kinne wurde rêden.

Faak komme pasjinten by my mei longkanker en oare longbetingsten.  Foar sokke minsken advisearje  ik it
gebrûk fan in vaporizer neist it opnimmen fan 'e oalje. Dizze medikaasje ferdampe tegearre mei it opnimme kin
in heul foardielich effekt hawwe foar dyjingen dy't lije oan longkanker as oare longomstannichheden. Alles wat
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in pasjint  hoecht te dwaan is  har reguliere  dosis  op te  nimmen en dan in vaporizer  op te waarmjen en de
ferdampte cannabinoïden ynhale yn har longen. Dit kin elke acht oeren wurde dien as se har reguliere dosering
opnimme en it soe allinich de pasjint fereaskje de ferdampte cannabinoïden in pear kear yn te ynheljen by elke
ynstelling. Troch dizze metoade te brûken wurdt de longkanker oanfallen út beide rjochtingen en kin dit de
effektiviteit fan 'e behanneling sterk ferheegje.

Yn 'e measte gefallen ferdwine de tumors gewoan, mar ik haw heard dat guon pasjinten feitlik deade stikken
fan' e tumors hawwe opeaske wêrmei't se lijden. Ik bin wis dat dit gjin ûnderfining is dy't men soe genietsje,
mar it is de natuerlike manier wêrop ús longen harsels kwytreitsje fan dingen dy't d'r net moatte wêze.

Derneist ken ik pasjinten dy't tumors foarby binne west by stoelbewegingen, mar dit is fansels ek mar natuerlik.
Yn guon eksimplaren moatte dizze deade ynkapsele tumors sjirurgysk moatte wurde ferwidere, as se te grut
binne om troch natuerlike middels troch te gean, dus yn in situaasje lykas dizze soe in dokter fereaske wêze.

As ik oardielje oan dejingen dy't ik de oalje haw levere oan wa't lijen hie fan ferskate foarmen fan kanker, wit ik
net fan ien soarte kanker dat dizze oalje net effektyf soe wêze om te behanneljen. Foar my binne alle foarmen
fan kanker genêzen, nettsjinsteande wêr't it kiest foar manifestearjen yn jo lichem. Hoe minder skea de pasjint
hat krigen fan it medyske systeem, hoe grutter de kâns op herstellen, dus nei myn miening moatte dejingen dy't
har kanker wolle genêze dizze bewiisde natuerlike metoade brûke. " Rick Simpson, Hemp: De meast medyske
plant

Aktueel gebrûk

“Foar aktueel gebrûk kin de oalje wurde mingd mei hûdcrèmes, sonnelotion, ensfh. Foar serieuze hûdbetingsten
advisearje ik lykwols dat gewoan de oalje yn har suverste foarm moat wurde brûkt. It oalje mingje mei alles sil
de krêft fan dit medisyn ferminderje. Dochs kinne in protte fan dizze ferswakke foarmen fan hennepmedisy frij
effektyf wêze foar it behanneljen fan hûdproblemen.

Faak foar minsken mei heul minne hûdsomstannichheden dy't ferspraat binne oer grutte gebieten fan har lichem,
ried ik in tincture fan cannabis oan. In tincture is gewoan oalje mingd mei alkohol as ien of oare drager. As men
in pipet brûkt om in tinktuer oan te bringen op in hûdtoestand, feroarsaket de alkohol dat ien drip oer in frij grut
gebiet ferspriedt. De alkohol ferdampt yn mar in pear sekonden, wêrtroch it gebiet bedekt wurdt mei in tinne
film oalje.

Tinktueren binne in kosteneffektive manier om de oalje oer grutte gebieten te behearjen en de pasjinten kinne
sels de sterkte fan sa'n tincture oanpasse oan har behoeften. As men de tinktuer sterker wol, foegje gewoan mear
oalje ta; as se it wolle ferswakke, foegje dan gewoan mear alkohol ta.

Tinke jo dat henneptinktueren mooglik sa machtich kinne wêze as jo himpoalje?

Op folume soe it ûnmooglik wêze foar in himptinktuer sa machtich te wêzen as suvere oalje. In pasjint koe har
doses opnimme mingd mei alkohol, mar wat soe it nuttich wêze om dit medisyn mei alkohol te nimmen? De
oalje is it medisyn en it mingjen mei alkohol of oare sokke dragers is nei myn miening gjin foardiel foar ynterne
gebrûk.

Op it stuit is d'r in medisynbedriuw dat in te hege tinctuur op basis fan cannabis ferkeapet, Sativex neamd, dy't
ûnder de tonge wurdt spuite foar pinehindering, ensfh. moatte Sativex fierder keapje, om't se fûn dat de oalje
dy't ik levere effektiver wie. Foar aktuele omstannichheden kin in tincture wurde brûkt om de oalje fierder te
gean, mar foar in serieuze hûdtoestân as ynfeksje soe ik it leaver hawwe dat suvere oalje wurdt brûkt yn 'e
behanneling.
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Wat binne de wichtichste gebrûk foar aktuele tapassing en hawwe jo tsjûge west fan allergyske reaksjes op 'e 
oalje?

Ik haw tinctueren fûn om effektyf te wêzen by it behanneljen fan in protte hûdbetingsten en it brûken fan 'e
oalje op dizze manier kin folle minder fergriemerij wêze. Foar minsken dy't har soargen meitsje oer har teint,
kinne  de  oalje  gewoan mingje  mei  har  favorite  gesichtscrème en harsels  in  goed gesicht  jaan  dramatyske
resultaten hawwe.

Herpes, hûdkanker, wratten,  mollen,  en oare hûdbetingsten kinne wurde behannele mei suvere oalje sûnder
allergyske reaksjes wêrfan ik wit. Yn werklikheid waard de iennige reaksje dy't ik haw tsjûge doe't de oalje
lokaal wurdt brûkt feroarsake troch de ferbannen dy't wurde brûkt om it te dekken. As jo  in ferbining foar
langere perioaden brûke, kin it feroarsaakje dat it gebiet dat bedekt is mei it kleverige diel fan 'e ferbining
irritearre wurdt. Men moat gewoan stopje mei it brûken fan de ferbannen foar in dei as twa en de kondysje sil
ferdwine.

In oar ding dat ik moat neame is dat de oalje de ferbannen net lit  stean oan 'e wûn of ynfeksje dy't wurdt
genêzen. Dit klinkt miskien net al te wichtich, mar as jo oait de pine fan 'e ferwidering hawwe ferwidere dy't
oan in wûn is plakt, sille jo begripe wat ik bedoel.

Doe't ik yn Kanada wie, mingde ik faaks oaljes fan ferskate soarten,  om't se safolle kinne ferskille  yn har
medyske deugden. Troch dit te dwaan, fûn ik dat dizze mingde oaljes in better algemien genêzingseffekt hienen
op in protte omstannichheden, dus as jo fan plan binne oalje op gruttere skaal te produsearjen, soene jo miskien
beskôgje itselde te dwaan. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Kinne jo ferskate soarten administraasje fan 'e oalje kombinearje?

“Alle  ferskillende  manieren  foar  it  administraasje  fan  'e  oalje  kinne  wurde  kombineare  sûnder  skealike
bywurkingen en dat kin yndied yn guon situaasjes fan grut foardiel wêze. As ik bygelyks longkanker hie, koe ik
it opnimmen fan 'e oalje kombinearje mei it brûken fan zetpillen en soe ik de oalje ek ferdampe, sadat it direkt
yn myn longen koe wurde ynhelle. Sawol mûnlinge opname as zetpillen wurkje goed foar it behanneljen fan
longkanker en it ferdampen fan 'e oalje kin ek fan foardiel wêze foar dyjingen dy't lije oan dizze tastân.

Wittenskiplike literatuer seit dat it lichem THC net kin ferwurkje, útsein as it is oplost yn dierfet. Soe it net 
effisjinter wêze om de oalje sa te brûken?

Ik haw wirklik net folle soargen oer wat wittenskiplike literatuer seit en ik tink net dat dierfet goed is foar
pasjinten dy't lije  oan omstannichheden lykas kanker.  Ut myn ûnderfining hoecht de oalje net mei  alles te
mingjen om effektyf te wêzen. Om't ik it in protte kearen sûnder iten haw nommen en de effekten noch fielde,
tink ik dat d'r in goede kâns is dat wat ús is ferteld ferkeard is. As it lichem THC net kin ferwurkje sûnder te
mingjen mei dierfet, wêrom soe ik dan noch de effekten fan 'e oalje kinne fiele? Derneist is d'r gjin cannabisfett
oanwêzich yn 'e joint, as cannabis wurdt smookt, dus hoe wurde minsken heech?

Troch prosessen te brûken dy't de THC oplosse yn dierfet, bûter, reuzel ensfh., Fiel ik de krêft fan it medisyn
wurdt fermindere. It is de oalje dy't de genêzing docht, net bûter as dierfet, dêrom tink ik dat dit medisyn moat
wurde brûkt  yn 'e  suverste  foarm om maksimale  effektiviteit  te  berikken.  As ik  in  persoan naam dy't  twa
hûdkanker hie en ik de iene behannele mei suvere oalje en de oare mei in oaljefetmix, haw ik net folle twifel dat
de kanker behannele mei de suvere oalje folle rapper en effektiver soe genêze. ” Rick Simpson, Hemp: De
meast medyske plant

Cannabis smoken
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Kinne jo de medyske wearde ferlykje fan smoken en himp ite?

"As in persoan in joint smookt, gie mear dan 90% fan 'e medyske aspekten fan it plantmateriaal gewoan yn
reek. It is ironysk foar my om pasjinten te sjen dy't gemoterapy hawwe nommen om hennep te roken om har
misselijkheid te ferminderjen, om't se de substansje smoke dy't, as se goed wurde nommen, se kinne genêze.

Foar my is d'r net folle as gjin fergeliking tusken it smoken fan cannabis en it opnimmen fan 'e essensjele oalje
fan dizze plant om in medyske tastân te behanneljen. As jo gewoan in bytsje opluchting sykje fan jo tastân, kin
it smoken fan cannabis in foardiel wêze. Mar as jo de kondysje goed wolle behannelje, is it opnimmen fan 'e
oalje  de bêste  manier  om dit  te  berikken.  D'r  is  gjin  twifel  dat  sels  it  smoken fan cannabis  wat  medyske
foardielen hat, mar ferwachtsje net dat jo op dizze manier in serieuze tastân sille genêze.

Wêr is gerookte marijuana goed foar út medysk eachpunt?

Fanút medysk eachpunt hat it smoken fan cannabis -hennep in beheinde medyske wearde yn ferliking mei it
opnimmen fan 'e oalje. Smokerpot kin faaks in effekt hawwe op bloedsûkernivo's foar dy mei diabetes en it kin
ek helpe ferminderje okulêre druk foar minsken dy't lije oan glaukom. Wy witte allegear fan it fermogen fan
hennep om misselijkheid te ferminderjen en it smoken fan dizze stof sil faaks helpe by it bestriden fan 'e pine
ferbûn mei in protte medyske omstannichheden.

Sels gewoan it smoken fan in goede Indica -stam hat de neiging om in persoan te ûntspannen, wat op himsels
frij foardielich kin wêze. Smokerpot kin helpe de symptomen te ferminderjen fan in protte omstannichheden
lykas MS en is faaks heul foardielich foar dy mei spasmodyske omstannichheden. D'r is gjin tekoart oan bewiis
dat dúdlik lit sjen dat sels it smoken fan himp in protte kin dwaan om it wolwêzen fan ûntelbere minsken
wrâldwiid te helpen. Mar, fanút myn eachpunt, wêrom gewoan de symptomen ferminderje as in genêzing as in
folle bettere kontrôle foar it probleem mooglik kin wêze as it medisyn goed wurdt nommen yn 'e foarm fan in
oalje?

D'r is net folle fergeliking tusken it smoken fan himp en it opnimmen fan hennepoalje. Smoken is de minste
effektive metoade foar it brûken fan hennep as medisyn. De genêzende krêft fan himp wurdt in protte kear
fergrutte as de konsintrearre essensjele oalje fan 'e himpplant wurdt produsearre. As jo  de echte medisinale
magy yn dizze plant wolle sjen, begjin dan mei it nimmen fan heechweardige hennepoalje. As men begjint mei
it opnimmen fan de rauwe, net ferbaarde THC en de byhearrende cannabinoïden, binne medyske wûnders faaks
it resultaat. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Wêr moat ûndersyk op fokusje?

"Yn 'e heine takomst is it wichtichste ding om de bêste medyske stammen te groeien, sadat wy har wirklike
medyske deugden kinne bepale. Om't dizze medikaasje ûnskuldich is, kinne wy dwaan wat ûndersiik is fereaske
wylst wy de minsken genêze.

Guon hennepstammen binne  folle  effektiver  dan oaren  foar  ferskate  medyske situaasjes.  Yn in  koarte  tiid
moatte wy de bêste stammen kinne bepale foar it behanneljen fan elke opjûne tastân en dit sil tastean dat dizze
steurnissen effektiver wurde behannele. Derneist moatte wy sa fluch mooglik in foarm fan kwaliteitskontrôle yn
plak sette en noarmen ûntwikkelje wêr't leveransiers har moatte hâlde. Op it stuit hawwe pasjinten gjin idee oer
de kwaliteit as effektiviteit fan oaljes, dy't se keapje fan oaren. Wier, d'r moat noch in protte ûndersyk dien
wurde nei de medisinale kwaliteiten fan dizze plant, mar as wy d'r op 'e juste manier oer geane, tink ik yn koarte
tiid dat wy in protte kinne leare. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Myn 28 -jierrige freon is hjoed opereare foar boarstkanker, se sizze dat de kanker is ferwidere, mar dochs wol
chemo op har dwaan. Wy hawwe earder praat en ik fertelde har om chemo te wegerjen en gewoan RSO te
nimmen. Bin ik korrekt oer dit? Fan wat ik haw lêzen oer Phoenix Tears soe ik tinke dat dit korrekt is, mar soe
jo help wolle by it beantwurdzjen fan dit. Tank." Justin
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- Goed dien, Justin. Gjin chemo of scans. De operaasje wie net nedich. Lit har 120-180g fan 'e oalje ite yn' e
folgjende seis moannen en folgje de ynstruksjes op ús side. JB

"Stel jo foar dat jo minsken besykje te learen hoe't se har broek moatte drage ... It liket maklik. Wat as minsken
jo elke dei sms'e freegje hoe't jo de broek oan moatte? (fergrutsje) It is as de dei fan 'e grûn hog! As ik myn
broek oan doch en it goed dien is, dan is dit de manier wêrop ik in oar sil sjen litte. Ik kin laitsje om 'e minsken
dy't wolle besykje de broek efterút te setten en te sizzen: "Hey, se passe prima, wis, mar it feroaret net oan it feit
dat se efterút binne! (It wurke foar Khris Kross). ”

JB fertelt ús gewoan wat wurket en sil ús gjin oare manier fertelle, om't d'r gjin oare manieren nedich binne.
Folgje de oanwizings of gean rûn mei jo broek efterút, mar wês net gek op JB as jo beseffe dat hy jo gewoan de
juste manier liet sjen! Wy besykje gjin tekst yn in boek te feroarjen, wy ûndersykje gewoan oare boeken! ”
Tsjaad

- Tankewol, Tsjaad, dit wie in geweldige útlis en ja, jo hawwe gelyk. Dit heule probleem fan RSO -medisinen is
sa offensyf  ienfâldich  dat  it  it  eins  yngewikkelder  makket.  It  is  te  simpel  foar  minsken om it  te  leauwen,
nammentlik as se it medisyn net sels kinne besykje en d'r mar oer moatte lêze.

En it heule ding is dat it libben fan minsken op it spul stiet. Ik praat persoanlik mei har, ik sjoch de pine yn har
gesichten,  freegje  my  net  wat  it  my  docht  nei  al  dizze  jierren.  Foar  my  is  d'r  hjir  net  folle  romte  foar
ymprovisaasje, gjin tiid foar lange bebop -solo's as frije jazz. Dit is in solide oldtimer blues fan tolve bars en it
is tolve bars lang. Rick joech ús oanwizings om te folgjen, mar elkenien wol it tsjil opnij útfine fanwegen wat
egoproblemen as wat it is.

Alles wat ik hjiroer  sis is,  "Master earst  in ryskoker en in fan.  RSO earst,  dan alle oare (minder  krêftige)
foarmen fan kannabismedisy. Want potinsje is wichtich. Hoe sterker en kalmerend de oalje, hoe better foar de
pasjint. Jo hoege net te testen op ynterne omstannichheden, besykje it earst op hûdsomstannichheden en sjoch as
it rapper geneest mei de wirklike heul krêftige en kalmerende RSO mei 95-98% THC as mei wat oars, dat soe it
foar jo moatte beantwurdzje.  Witte dan dat itselde dat op jo hûd bart,  bart yn jo lichem as jo dit  medisyn
opnimme.

As  jo  dat  ienris  dogge,  sille  jo  yn  prinsipe  belangstelling  kwytreitsje  foar  minder  krêftige  foarmen  fan
kannabismedisy. Net om't se yn guon gefallen net kinne helpe, mar om't wêrom twadde as tredde klasse fleane
as jo earste klasse kinne fleane foar itselde jild en tagelyk jo libben rapper en betrouberer kinne rêde?

RSO is premium medisinen, en de manier wêrop ik it de rest sjoch is gjin premium medisinen. En ik wol
premium medisinen, wêrom soe ik verdunde medisinen wolle ynstee fan it echte ding? Hoe brutaler kalmerend
en machtiger de oalje, hoe better it wurket as medisinen - en dit sil noait feroarje. "JB

“Bêste RSO is 95-98% THC en ekstreem krêftich en kalmerend. Alles oars dan dat (rauwe cannabis, sappen,
iten, hege CBD-oaljes, net-dekarboxyleare BHO, tinktueren, salven, konkoksjes, macerates, neam mar op) is in
minder  potente  foarm fan kannabismedisy.  Alle  foarmen fan kannabismedisy  binne fansels yn guon mjitte
foardielich, mar wedzje net op jo minder potente foarmen fan kannabismedisy. ” JB

It Rick Simpson -proses foar it produsearjen fan hennepoalje

"Ik wurkje gewoanlik mei in pûn of mear knop fan heul krêftige indica fan hege kwaliteit as indica dominante
sativa  -krusingen.  In  onse  goede  knop sil  normaal  3  oant  4  gram heechweardige  oalje  produsearje  en  de
hoemannichte produsearre oalje sil ferskille fan stam oant stam. Jo binne noait echt wis hoefolle oalje jo sille
krije oant jo it materiaal hawwe ferwurke wêrmei jo wurkje. Gemiddeld sil in pûn goede knop normaal sawat 60
gram heechweardige oalje produsearje en soms kinne jo sels substansjeel mear krije fan guon fariëteiten.

In protte lykje te leauwen dat de oalje amber moat wêze en dat jo d'r troch moatte moatte sjen. Faak toande de
oaljes dy't ik produseare dizze trekken, mar net altyd. De kleur en tekstuer fan 'e oalje dy't jo produsearje hinget

15



CURE FOR CANCER: THE RICK SIMPSON PROTOCOL

in protte ôf fan' e stam, metoade en solvent dat jo brûke om de oalje te produsearjen. Meitsje jo gjin soargen as
de oalje dy't jo produsearje tafalliger donkerder is fan kleur, dit betsjuttet net dat sa'n oalje gjin krêftich medisyn
is. Guon fan 'e sterkste oaljes dy't ik ea haw produsearre wiene donker fan kleur, mar se hiene noch de winske
medyske effekten.

Ik tink dat dizze ynstruksjes it produsearjen fan dizze oalje foar elkenien frij maklik moatte meitsje, mar foardat
jo  begjinne,  soargje  derfoar dat jo alles  hawwe wat  jo nedich binne om it  goed te  dwaan. Alles wat men
fereasket is it útgongsmateriaal, oplosmiddel, in lingte hout, twa plestik emmers, in pear lytse konteners mei
trechters en kofjefilters, in elektryske ryskoker, in fan, in roestfrij stiel mjitbeker, in kofjewarmer en spuiten.

It  proses dat ik op it punt bin te beskriuwen omfettet  it  wassen fan it  startmateriaal  twa kear mei in goed
oplosmiddel  lykas  suvere  ljochte  alifatyske  nafta  of  99%  isopropylalkohol  om  de  beskikbere  hars  út  it
plantmateriaal te ferwiderjen. Lichte nafta hat himsels bewiisd in heul goed oplosmiddel te wêzen om de oalje
te produsearjen, it is ek frij goedkeap om te keapjen yn fergeliking mei de kosten fan oare solvents. It komt yn
ferskate foarmen en ûnder ferskate nammen, mar it oplosmiddel dat ik brûkte wurdt yn Kanada ljochtnafta
neamd, en yn Jeropa wurdt it faaks benzine (e) neamd. It wurdt ferkocht ûnder in protte nammen, mar as jo nei
in brânstofleveransier geane, soene jo net te folle muoite moatte hawwe om guon op te spoaren as jo freegje
foar wetterbehandele lichte alifatyske oplosmiddel nafta/petroleumether/benzine/koolwaterstofoplosmiddel mei
in siedpunt oeral fan 40 oant 100 ° C (140-212 ° F), CAS-nûmer 64742-49-0.

Lichte nafta hat in protte yndustriële  gebrûk, en wurdt faaks brûkt om motordielen of tinne ferve ensfh te
ûntvetterjen, dus ik bin der wis fan dat jo net folle muoite moatte hawwe om te finen wat jo nedich binne. Just
om jo in idee te jaan fan har protte gebrûk, is it deselde stof dy't wurdt brûkt om Coleman -lampen en kachels
oan te stekken. Mar, spitigernôch, wurde roestinhibitoren tafoege oan Coleman -brânstof, dus ik advisearje net
dat dizze brânstof wurdt brûkt om oalje te produsearjen. D'r is ek nafta (hexaan) fan medyske graad beskikber
yn in protte lannen yn 'e wrâld, mar it is in bytsje djoerder en meastentiids hurder te krijen en ik haw gjin
signifikant ferskil fûn tusken pure ljochtnafta en de ferzje fan medyske graad .

Butaan kin oalje produsearje, mar ik ried it gebrûk as oplosmiddel net oan om dit medisyn te produsearjen, om't
it heul flechtich is en it gebrûk fan djoere apparatuer soe fereaskje om it gefaar te neutralisearjen. Derneist
decarboxyleart  it  gebrûk fan  butaan  foar  it  produsearjen  fan  'e  oalje  it  ôfmakke  produkt  net,  sadat  oaljes
produsearre op dizze manier minder effektyf soene wêze foar medysk gebrûk, útsein as de ekstra tiid wurdt
nommen om se goed te dekarboxylearjen.

De ienige oplosmiddels wêrmei ik oant no ta direkte ûnderfining haw binne eter, lichte alifatyske nafta, en 99%
isopropylalkohol. Ether is myn persoanlike favoryt en it is in heul effektyf oplosmiddel, mar it is djoer en kin
heul lestich wêze om te krijen. Ik tink dat it gebrûk fan eter better geskikt is foar sletten distillearingsapparaten,
om't it heul flechtich is en de dampen it gefaarlik meitsje om mei te wurkjen.

Sawol eter  as ljochtnafta  binne mear  selektive  oplosmiddels  yn 'e natuer,  wat betsjuttet  dat  alkohol  net sa
effektyf is as in oplosmiddel, mar it wurket dochs goed. Alkohol sil mear chlorofyl oplost út it útgongsmateriaal
en dêrtroch sille oaljes produseare mei alkohol meastentiids merkber donkerder wêze fan kleur.

Om in oplosmiddel effektyf te wêzen, moat it 100% suver wêze en 100% suvere alkohol is djoer en kin heul
lestich te finen wêze. Lichte nafta oan 'e oare kant is frij goedkeap om te keapjen en is normaal net te dreech om
te finen. Njonken it gebrûk fan eter is suver ljocht alifatyske nafta myn solvent fan kar.

Al  dizze  oplosmiddels  ynklusyf  alkohol  binne  giftich  fan  aard,  mar  as  jo  dizze  ynstruksjes  folgje,  is
oplosmiddelresten  yn  'e  ôfmakke  oalje  gjin  soarch.  Neidat  it  ôfmakke  produkt  is  ôfkuolle  oant
keamertemperatuer, is it in dikke fet-achtige stof dan in oalje en is it sawat sa anty-giftich as jo kinne krije. Sels
as d'r in lichte spoar fan solventresten oerbleaun wie, soe de oalje sels derop wurkje om alle skealike giftige
effekten te neutralisearjen.  Yn essinsje  is  alles  wat  jo dogge, de medyske harsen fan it  knoppen materiaal
waskje. Dan, neidat de solventoalje -miks is filtere en it oplosmiddel is ôfkookt, bliuwe jo de harsen oer yn har
meast medyske foarm.
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Foar bêste resultaten moat it útgongsmateriaal sa droech mooglik wêze. Soargje derfoar dat wêr't jo wurkje
goed fentilearre is en d'r gjin vonken, iepen flammen, of read-hjitte eleminten binne yn 't gebiet.

Plak it startmateriaal yn in kontener fan goede djipte om foar te kommen dat it oalje -solventmengsel spatte
tidens it waskproses. Dempje dan de knop mei it oplosmiddel dat wurdt brûkt en it knopmateriaal wurdt dan
gemalen mei in lingte hout, lykas in stikje 2 × 2.

Neidat it is gemalen, foegje mear solvent ta oant it materiaal folslein is ûnderdompele yn it solvent. Wurkje it
knoppen materiaal sawat trije minuten mei de lingte fan hout dy't jo brûkten om it te ferpletterjen. Giet dan it
mingsel fan solventoalje stadich ôf yn in oare skjinne kontener, lit it startmateriaal yn 'e orizjinele kontener,
sadat it foar de twadde kear kin wurde wosken.

Foegje nochris farsk solvent ta oan it startmateriaal oant it ienris mear is ûnderdompele yn it solvent, en wurkje
it dan noch trije minuten mei de lingte fan hout dy't jo hawwe brûkt. Giet dan it mingsel fan solventoalje yn
deselde kontener dy't it mingsel fan solventoalje hâldt fan 'e earste wask dy't jo die.

Besykje in tredde wask te dwaan op it plantmateriaal produseart heul bytsje oalje en it soe fan min as gjin
foardiel wêze as medisyn. De earste wask lost 70 oant 80% fan 'e beskikbere hars op fan it útgongsmateriaal; de
twadde wask ferwideret dan alle hars dy't fan foardiel is, dy't bliuwt.

Oaljes produsearre út 'e earste wask binne de meast potinsjele medisyn, mar as heechweardich startmateriaal
wurdt brûkt, hat oalje fan' e twadde wask ek foardielen. As jo om ien of oare reden moatte wurkje mei materiaal
dat net sa machtich is as it moat wêze, is it it bêste om de oalje fan 'e earste wask allinich foar ynterne gebrûk te
brûken en dan te  begjinnen te  groeien  of  te  sykjen  nei  startmateriaal  dat  is  fan bettere  kwaliteit.  Unthâld,
kwaliteit is wichtiger dan kwantiteit en hoe better it startmateriaal is, hoe better it medisyn.

Brûk iets lykas konteners foar skjin wetter mei in lytse iepening oan 'e boppekant en ynfoegje trechters yn' e
iepeningen, en set dan grutte kofjefilters yn 'e trechters. Giet de solventoalje -miks fan 'e earste en twadde
wassen yn' e kofjefilters en lit de solventoaljemiks troch de filters draine om alle net winske plantmateriaal te
ferwiderjen. Hoe mear trechters en konteners jo brûke, hoe flugger it sil wurde filtere. Sadree't de solventoalje -
miks is filtere, is it no klear om it solvent ôfkookt te litten.

As jo ien net al hawwe, kinne jo in goedkeape gruttere ryskoker keapje mei in iepen top mei sawol hege as lege
waarmte -ynstellingen om it solvent fan 'e oalje te sieden. Soargje derfoar dat de ryskoker is ynsteld yn in goed
fentilearre gebiet en plak in fan yn 'e buert om de dampen fuort te blazen as it oplosmiddel ôfkookt. Dit sil
foarkomme dat de dampen kondensearje en in gefaar foarmje. Reiskokers binne ûntworpen om de rys net te
ferbaarnen as it kookt. De ynbêde temperatuersensors sille de fornuis automatysk weromsette op 'e ynstelling
foar lege waarmte as de temperatuer yn' e kooker te heech begjint te wurden.

By it produsearjen fan oalje, as de temperatuer in bytsje boppe 300 ° F (148 ° C) wurdt, sil it begjinne de
cannabinoïden fan 'e oalje te ferdampen en, fansels, wolle jo net dat dit foarkomt. As in ryskoker goed wurket,
sil it automatysk fan 'e hege waarmteynstelling ôfkomme op sawat 230 ° F (110 ° C), wat boppe de temperatuer
is wêr't decarboxylaasje wurdt sein dat it foarkomt en is noch goed ûnder it punt dat THC en oare cannabinoids
sille ferdampe. Dêrom advisearje ik it gebrûk fan in ryskoker sterk oan te jaan oan dyjingen dy't noch noait oalje
hawwe produsearre, om't it gjin gefaar elimineert foar skea fan 'e oalje yn kwestje. Plus de resultearjende oalje
is dekarboxyleare, wat ek wichtich is, sadat it syn folsleine medisinale effekten kin berikke.

Ik  stel  foar  dat  minsken  net  moatte  besykje  crock-potten  en  ferlykbere  apparaten  te  brûken  om  oalje  te
produsearjen. Doe't ik foar it earst besocht de oalje te produsearjen, brûkte ik in crock-pot en om't ik net wist
hoefolle waarmte dizze apparaten kinne generearje, waard de oalje oververhit en waard ferwoaste. Dat ik tink
dat it mar ferstannich is dat in begjinner moat begjinne mei it brûken fan in ryskoker en ús ynstruksjes sekuer
folgje. Dat dwaan kin har in protte fertriet besparje.

In distillearingsapparaat kin ek wurde brûkt om dit medisyn te produsearjen en it oplosmiddel dat wurdt brûkt
werom te heljen. Dizze metoade makket wirklik mear sin dan it brûken fan in ryskoker, mar stills dy't binne
ûntworpen om oplosmiddels feilich ôf te koken binne djoer en de measte minsken witte net hoe't se ien fan
dizze apparaten goed moatte betsjinje. As ien beskikber is, brûk ik leaver sels in stilte, mar yn guon lannen is it
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besit  fan in stiller  tsjin de wet. As men serieus is en grutte  hoemannichten oalje  wol produsearje,  besjoch
destillearjen en learje josels op yn it juste gebrûk fan dizze apparatuer.

Soargje der altyd foar dat d'r gjin vonken, iepen flammen, of read-hjitte eleminten binne yn 't gebiet, wylst jo de
ryskoker folje of it oplosmiddel siede, om't de dampen produsearre út oplosmiddels heul brânber en giftich
binne. Ik haw dit selde proses tûzenen kear brûkt en haw noait in ûngelok hân, mar foar jo eigen feiligens folgje
asjebleaft  de  ynstruksjes  en  soargje  derfoar  dat  it  gebiet  goed  fentilearre  is.  Ik  warskôgje  jo  ek  om  te
foarkommen dat  it  ynademen fan de dampen dy't  oplosmiddels produsearje,  om't se onaangename effekten
kinne hawwe op elkenien yn 'e buert.

Soargje derfoar dat de ventilator draait en genôch luchtstream produseart om de dampen fuort te blazen, folje
dan de ryskoker oant it sawat trijekwart fol is. Dit soarget foar romte foar it mingsel fan solventoalje om te
sieden sûnder oer te spielen. Set de ryskoer op syn hege waarmte en begjin it oplosmiddel ôf te sieden. Besykje
dit noait te dwaan sûnder it brûken fan in fan, om't de dampen kinne kondensearje en as se yn kontakt komme
mei it ferwaarmingselemint, kin it in brân feroarsaakje.

Wylst it nivo yn 'e ryskoker sakket, bliuw trochgean mei foarsichtich tafoegjen fan' e oerbleaune oalje -miks
dy't jo hawwe oerbleaun, oant jo neat mear hawwe. As it nivo yn 'e ryskoker foar de lêste kear delkomt en is
fermindere oant sawat twa inch oerbliuwsel fan solventoalje, foegje sawat 10 oant 12 drippen wetter ta oan it
oerbliuwsel fan solventoalje. Dizze lytse hoemannichte wetter lit it oerbleaune oplosmiddel makliker it oalje
ôfbliuwe dat yn 'e kooker bliuwt.

As d'r heul min yn 'e fornuis oerbliuwt, doch ik normaal in pear handschoenen oan en nim dan de fornuis op en
begjin de ynhâld te werveljen. Dit wurdt dien mei de loftstream fan 'e ventilator dy't de dampen noch altyd nimt
en it kin it ôfwurkingsproses wat fersnelle. Yn in koarte tiid skopt de fornuis automatysk syn hege waarmte -
ynstelling ôf en giet dan nei lege waarmte. Wylst it lêste fan it oplosmiddel wurdt ôfkookt, sille jo in knetterjend
lûd hearre fan 'e oalje dy't yn' e fornuis is oerbleaun en jo sille d'r nochal wat bubbeljen plakfine yn 'e oalje dy't
bliuwt. Jo sille ek fernimme wat d'r útsjocht as in lytse hoemannichte reek as stoom dy't út 'e oalje komt yn' e
ryskoker, mar meitsje jo gjin soargen, om't dit meast gewoan stoom is produsearre út 'e pear druppels wetter dat
jo hawwe tafoege. Neidat de ryskoker automatysk is oerskeakele op syn ynstelling foar lege waarmte, Ik lit it
gewoanlik  koelje  oant  it  wer  kin  wurde  oerskeakele  op  'e  hege  waarmte  -ynstelling.  Neidat  it  fornuis
automatysk foar de twadde kear op 'e lege waarmte is oerskeakele, nim ik dan de ynderlike pot út' e kooker en
jit de ynhâld yn in metalen beker fan roestvrij stiel.

D'r sil in lytse hoemannichte oalje yn 'e pot bliuwe, dy't jo sawat ûnmooglik sille fine om út te kommen, útsein
as  jo  wat  as  droech  brea  brûke  om  de  oalje  op  te  nimmen,  wylst  it  noch  waarm  is.  Dan  kinne  lytse
hoemannichten fan dit brea as medisinen wurde iten, mar tink derom dat it soms in oere as mear kin duorje
foardat jo de effekten fiele. Wês dus foarsichtich hoefolle brea lykas dit jo konsumearje, want sels in heul lyts
bedrach kin jo nochal in pear oeren sliepe litte krekt lykas de rauwe oalje sels sil dwaan. In oare goede manier
om te skjinmeitsjen hokker oalje yn 'e pot bliuwt is om de pot te waskjen mei in lytse hoeveelheid alkohol om in
tinktuer fan hennepoalje te produsearjen.

In tincture lykas dit kin heul effektyf wêze yn 'e behanneling fan hûdbetingsten en mar in bytsje kin in lange wei
gean, wat jo jild kin besparje. Om't ik dochs faaks graach oalje meng út ferskate stammen, lit ik gewoanwei de
oerbleaune oalje gewoan yn 'e pot litte oant de folgjende kear. Troch oaljes te mingjen fan ferskate stammen,
krije jo de medyske foardielen fan al dizze ferskate soarten oaljes en ik haw sokke oaljes fûn effektyf te wêzen
yn 'e behanneling fan alles. As jo in protte ferskillende soarten goede hennep ta jo beskikking hawwe, tink ik
dat it oalje mingjen in goed idee is, mar as jo dat net dogge, leau ik dat de oalje fan mar ien stam jo behoeften
foldocht.

Nim de oalje dy't jo yn 'e metalen beker fan roestfrij stiel gieten en set it op in sêft ferwaarmingsapparaat, lykas
in kofjewarmer, om te ferdampjen fan wat wetter yn' e oalje bliuwt. Hiel faak duorret it mar in koarte tiid om it
oerbleaune wetter te ferdampen, mar ek produsearje guon stammen mear natuerlike terpenen dan oaren. Dizze
terpenen kinne feroarsaakje dat de oalje dy't jo no op 'e kofjewarmer hawwe in protte tiid borrelje en it kin in
skoftke duorje foardat sokke oaljes dizze aktiviteit stopje. As de oalje op 'e kofje warmer is stoppe mei borreljen
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en d'r net folle as gjin aktiviteit te sjen is, nim dan de oalje fan' e kofje warmer en lit it in bytsje koelje. In oare
manier om de oalje te foltôgjen sûnder it brûken fan in kofje warmer is om de oalje sawat in oere yn in oven te
setten op 130 ° C. Dit sil de ôfmakke oalje dekarboksilearje en residu fan solvent moat gjin probleem wêze.

Gebrûk dan de plunjer om de waarme oalje stadich op te lûken yn 'e spuiten en lit it koelje. Yn koarte tiid sil de
hars in dikke fet-achtige stof wurde.

Soms is de hars sa dik dat it dreech kin wêze om it út 'e spuiten te twingen as it wurdt kuolle. As soks bart, doch
de spuit gewoan yn in beker hyt wetter yn in koarte tiid, jo sille jo dosering makliker kinne útdrukke. Soms sil
in pasjint te folle oalje twinge, mar as dit bart, lûk dan gewoan werom op 'e plunjer fan' e spuit en kin it tefolle
oalje meastal weromlûke yn 'e spuit sûnder te folle muoite.

Gemiddeld sil in droech pûn materiaal sawat 2 gallon (8-9 liter) oplosmiddel fereaskje om de twa wassen dy't
nedich binne te dwaan. As jo fan plan binne de oalje te produsearjen fan mear of minder startmateriaal, doch
dan gewoan de wiskunde om rûchwei te bepalen hoefolle solvent jo sille fereaskje. Fan begjin oant ein duorret
it normaal trije oant fjouwer oeren om it heule proses te folbringen, en dan sit it medisyn d'r klear foar gebrûk.

It moat ek wurde neamd dat dizze oalje in ekstreem lange planke libben hat. Mar foar opslach op lange termyn
soe ik it yn in donkere flesse sette mei in strak deksel as in roestfrij stiel kontener. As it op in koele tsjustere
plak wurdt opslein, kin it har medyske krêft jierrenlang behâlde.

Op  it  earste  kin  it  foar  guon  somber  lykje  om te  besykjen  har  eigen  medisinen  te  produsearjen,  mar  yn
werklikheid is dit proses ekstreem ienfâldich. Alles wat jo hoege te dwaan is de ynstruksjes sekuer folgje en
neidat jo dizze medikaasje in pear kear hawwe produsearre, sille jo fine dat it net folle dreger is te meitsjen dan
in bakje kofje. As jo ienris jo eigen medisinen hawwe produsearre, nimt it al it mystearje út medisinen en hoege
jo yn 'e measte gefallen net mear op dokters te fertrouwen, foar no binne jo jo eigen dokter wurden. Rick
Simpson, Hemp: De meast medyske plant
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Q. Wêrom liedt slypjen fan droech materiaal ta THC -ferlies? Is hjir in ferklearring foar?

A. Hawwe jo oait in echt krêftige knop gemalen? As jo diene, soene jo moatte witte wêrom. Dat wite poeier dat
rûn de tafel is neidat jo it grind hawwe, is THC (as trichomen) en it is wat yn 'e oalje moatten hie bleaun.
Boppedat, as it gemalen is, is it dan te fyn en sille jo in protte stripje fan wat jo net echt yn jo oalje wolle stripe.

Ferwurkje bonke droege heule knoppen neidat jo se hawwe dempt mei nafta as it solvent fan jo kar, mar reitsje
it net folle foardat jo it ferwurkje, om't elke kear as jo it oanreitsje, jo wat sille ferlieze. Oaljes produsearre út
grûnmateriaal  binne  signifikant  minder  krêftich  dan oalje  produsearre  út  knoppen dy't  waarden verpletterd
neidat se waarden dampen.

Earste snelle wask is de machtichste en strips oer 70% fan THC beskikber, de twadde strips sawat 20% en de
tredde sawat 5%. As jo  it grindje, krije jo alle trije waskjes (eins fjouwer) yn jo oalje en jo wolle dat net.
Kwaliteit boppe kwantiteit. JB

"Hoi JB. Wat is de koartste tiid dat jo bud kinne litte litte droegje as jo it driuwend nedich binne? Tank."
Priscilla

- Oant it bot droech is. Mar ik soe allinich fluchdroegje sizze 5-7g knop, dat sil jo sawat in gram oalje jaan,
genôch om mei te begjinnen, en dan kinne jo it einigje as it goed is droech, yn in wike as sa. Hoe minder jo it
startmateriaal  behannelje  foardat  jo  ferwurkje,  hoe  minder  hars  sil  jo  fergrieme.  Dat  it  is  it  bêste  om it
útgongsmateriaal  net  te  dekarboksylearjen  (lykas  GW hielendal  sûnder  reden docht,  jo  kinne de oalje  mei
minder problemen dekarboxylearje troch it te ferwaarmjen, wat jo moatte dwaan om it oplosmiddelresidu dochs
te  ferwiderjen).  It  bêste  ding  om te  dwaan is  de  knop yn in  bak te  pleatsen  foar  ferwurking direkt  yn  'e
droechkeamer, sûnder ekstra ôfhanneling, wannear mooglik. Hoe minder jo de knop oanreitsje, hoe better. JB

1.) Ik grindde de bonke-droege knoppen allinich mei myn hannen, gjin grinder brûkt. It útgongsmateriaal seach
der út as heul lytse knoppen fan sawat. 5 oant 10 mm diameter, dus meast gjin poeder. Om't ik no myn eigen
"koken" -ûnderfining haw, bin ik it op alle punten folslein mei jo iens, útsein punt C. Ik haw oaljes sjoen makke
mei alkohol dy't normaal folle donkerder binne, om't it wetter yn 'e alkohol de chlorofylen oplost. Ik makke
myn oalje mei pure piteroaljeether fan laboratoarium. Dizze oalje is folle helderder fan kleur (goudbrún) en hat
in poerbêste, hearlike pittige smaak yn ferliking mei de alko-oaljes dy't ik hie in kâns om te besykjen. Myn punt
hjir is dat ik leau dat Nafta net sa folle fan 'e terpenen en chlorofylen as alkohol docht. It kookt ek folle mear
kontroleare en behearberer lykas alkohol docht. Dat myn fraach hjir is,

- Maal it materiaal net earst. Elke ôfhanneling fan it droege knoppenmateriaal sil jo THC en oare cannabinoïden
kwytreitsje (it fyn stof op 'e tafel is wat yn' e bak bleaun wêze moatten hie). Ja, slypjen en nafta soe "better"
wêze dan slypjen en alkohol - dy kombinaasje is in hast garandearre mislearring, jo kinne op dizze manier
gewoan gjin goede oalje meitsje.

Doch de knop yn in emmer, demp it mei nafta, ferpletterje it mei in stôk foar twa oant trije minuten, gie de
oalje-solventmix yn in bak. As jo wurkje mei materiaal fan goede kwaliteit, meitsje in twadde wask en jit de
twadde miks nei de bak mei de earste wask. As jo  dat goede materiaal net brûke, brûk dan de earste wask
allinich foar ynterne doelen (en sykje nei goed materiaal).

Ether produsearret geweldige oaljes (wy hâlde better fan amberoaljes dan donkere oaljes, mar tink derom dat
guon stammen donkere oaljes produsearje dan oaren). Wy hâlde ek fan amberoaljes om praktyske redenen - wa
wol swarte tosken hawwe mei chlorofylmarken derop? Mar wy riede it op it stuit net folle oan, om't it frijwat
gefaarlik is om mei eter te wurkjen, it is dreech yn 'e measte dielen fan' e wrâld te krijen, en wy binne heul
soargen oer  de feiligens  fan dyjingen dy't  de oalje  produsearje.  It  kin heul  maklik boomje op relatyf  lege
temperatueren.  Dat,  foar  de  measte  minsken,  sil  ljocht  alifatyske  nafta  gewoan  prima  wurkje.  Wy  brûke
gewoanlik nafta, mar eter soe it oplosmiddel wêze fan ús kar.

De hjoeddeistige list mei oplosmiddels dy't wy persoanlik soene brûke is: 1. eter, 2. suvere ljochte nafta, 3. 99%
isopropylalkohol, 4. alkohol fan iten - by foarkar 99%, mar dat is normaal lestich te krijen en heul djoer. As jo 
wurkje mei 96% alkohol, is de oerbleaune 4% gewoanlik wetter. 4% fan 'e 10 liter is 4dcl, hast in pint wetter dat
jo moatte ôfkookje - en it nimt tiid dat jo ridliker kinne útjaan.
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2.) Ik sette ek de lêste 60 ° C waarme oalje foar 1,5 oeren ûnder fakuüm om alle solventresten folslein te
ferwiderjen. Lykas ik jo skreau, dekarboksyleare ik de oalje 35 iten gram letter ... De smaak fan 'e oalje wie foar
de dekarboxylaasje folle pittiger, ik soe net slimmer sizze, mar jo hawwe gelyk oer it burpen.

-  Lykas  ik  de  lêste  kear  sei,  it  buorjen  wie  fan  oerbleaun  wetter.  En  it  wetter  wie  d'r  fanwegen  de
"wittenskiplike" lege temperatuer dy't jo brûkten. Jo moatte de oalje dochs dekarboksylearje, dus in ryskoker
dy't by 110 ° C sil ôfslute, wurket prima. Of, fansels, it bêste om te brûken soe in stilte wêze - mar opnij, in
protte minsken hawwe se net en witte net hoe't se se moatte betsjinje, en it risiko fan in eksploazje is altyd
oanwêzich. As a noch eksplodeart, sil it meastal it heule hûs sloopje. As de ynhâld fan in ryskoker eksplodeart,
sil it mar in twa of trije meter hege flamme meitsje dy't frij maklik te behanneljen is.

As foar fakuüm - fansels, wêrom net. As jo de apparatuer hawwe en as jo witte hoe't jo it goed moatte brûke, is
it gjin min idee om de oalje dêre te foltôgjen, as jo 100% wis wolle wêze dat d'r gjin solventresten yn is of as jo
de mûlen wolle slute fan dyjingen dy't tsjin petrochemyske oplosmiddels binne. Guon minsken brûke it mei grut
súkses en ik bin der net tsjin. Mar lykas jo witte, hawwe de mearderheid fan minsken dizze apparatuer net en in
protte fan ús pasjinten kinne of koene net iens in ryskoker en in ventilator betelje, dus wy advisearje fakuüm net
as needsaak.

Sjoch hoe maklik en ienfâldich de metoade fan Rick is en hoefolle fragen wy noch moatte beantwurdzje. Stel jo
no foar wat d'r sil barre as wy ynfo tafoegje oer oare metoaden foar it produsearjen fan 'e oalje. It sil allinich
betizing feroarsaakje en ik sil dagen en wiken moatte besteegje oan it beantwurdzjen fan fragen fan "betize"
minsken, wat ik yn elk gefal net folle langer sil dwaan.

3.) Ferklearje asjebleaft  wêrom suggerearje  jo de oalje direkt út 'e buis te nimmen, direkt yn'  e mûle, gjin
kapsules? Guon opname kwestje?  Ik yt  it  measte  fan 'e oalje  op sigarettenpapier,  mar  ik  brûk selden wat
kapsules as ik mear oeren fan hûs moat gean. Boppedat haw ik it net leuk om it oer myn tosken te hawwen, om't
it heul lestich is om ôf te kommen ...

- Om ferskate redenen. De wichtichste is dat dizze metoade foar opname de meast effektive en foardielich is
bliken dien foar pasjinten. It ferbetteret de mûlehygiëne, om't it ek de mûle desinfekteart en dan helpt by alle
omstannichheden yn it spiisfertarringskanaal of yn jo kiel ensfh. Eigentlik, as ik in seare kiel krij, besykje ik de
oalje yn 'e rêch fan myn mûle te smarjen en dan te hâlden it yn myn mûle sa lang as ik it kin stean. Yn 'e measte
gefallen wurdt oernacht foar in gryp of seare kiel (as syn symptomen) soarge.

Lykas jo sizze, bliuwt wat oalje op jo tosken en ûnder jo tonge, dus dizze metoade foar opnimmen kombineart
eins sublinguale ferwurking fan 'e oalje (ala Sativex en oare spuiten ûnder de tonge en tinktueren dy't minsken
brûke) en ferwurking yn' e mage en darmen. It wichtichste is om de oalje yn jo mage te krijen. Dat, as jo oalje
hawwe mei in net-sa-goede smaak, kinne jo in stikje brea of banaan ensfh. (As sigarettenpapier, as jo d'r graach
de gemikaliën yn ite), fold it oer en slikje it lykas in pil en spoel it mei wetter of tee of wat jo mar wolle. Poetsje
jo tosken mei oalje nei sawat tsien minuten of sa, it sil ek helpe mei mûnhygiëne. In protte oaljes hawwe in
hearlike smaak (foaral as it startmateriaal net wurdt gemalen en as alkohol net wurdt brûkt foar it produsearjen
fan 'e oalje.

Kapsules - a) jo moatte se keapje fan Big Pharma, wêrtroch jo se stypje mei jo jild, b) guon minsken binne
allergysk foar har, c) guon oplost yn jo darm en net yn 'e mage, d) hannelers pleatse faaks minder oalje yn in
kapsule dan d'r moat wêze, e) se wurkje net sa goed foar safolle omstannichheden, f) it is lestich de oalje derút
te heljen as jo in joint wolle meitsje of de oalje ferdampe foar longbetingsten of as jo de oalje lokaal wolle
brûke. Ik sis net dat jo gjin kapsules kinne brûke, alles wat ik sis is dat it better is om te learen de oalje direkt út
'e buis te brûken. Neidat jo mear oefenje krije, sille jo leare hoe't jo de oalje sûnder ûngemak moatte brûke. Ik
persoanlik hâld fan it oalje direkt fan 'e ryskoker, ik doop myn finger deryn en nim safolle as ik tink dat ik kin
nimme. Tink derom, dit is heul "oalje-konsumearend" en jo sille normaal mear nimme dan fan in spuit. As de
oalje  goed is,  sil  in  "oerdoasis"  jo allinich  sliepe,  grutte  deal.  Mar fansels  kin ik  it  dwaan fanwegen myn
ûnderfining  en  tolerânsje,  ik  soe  dit  net  en  net  oanbefelje  foar  begjinners  as  dejingen  dy't  net  sa  folle
ûnderfining hawwe. Al it bêste foar jo ek, Stefan. Jindrich ”
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“As  jo  jo  soargen  meitsje  oer  de  kosten,  dan  is  it  folle  goedkeaper  dan  de  bybetelling  op  de  measte
kankermedisinen en guon as de medisinen dy't jo thús nimme foar de kanker net fersekere binne. As immen yn
myn famylje dizze oalje nedich wie foar kanker, soe ik in manier fine. Súkses!!!!" Lisa

- "Ik gean akkoard, Lisa, de oalje is in folle goedkeapere behanneling as men alle oare kosten en útjeften rekken
hâldt. Boppedat is it ferlykber feiliger dan alles wat it medyske systeem soe leverje, om net te ferjitten dat it
folle effisjinter en betrouber wurket en it is definityf leuker om te nimmen dan gif as strieling. "JB

Q. Ik wit dat jo it oanbefelje sels de RSO te meitsjen, mar in dispensary hat wat lokaal en ik frege my gewoan
ôf wat d'r in earlike priis op moat wêze. 

A. Men hat 4-7g knop fan hege kwaliteit nedich om in gram oalje te produsearjen, dus dat soe de "juste priis"
moatte wêze. Litte wy de bespotlike prizen fan himp net beprate, foar my is de juste priis foar in dosis fan 60g
50-100USD (of minder, as it legaal bûten op grutte skaal waard groeid). Ik sis net dat ik op it stuit wit wêr't ik it
foar dy priis kin krije, oalje fan topklasse kostet wat materiaal fan topklasse kostet wêr't jo wenje. JB

Oare foarmen fan ekstraksje

Hawwe jo oare manieren fûn om de oalje te meitsjen?

"D'r binne in protte manieren om de oalje te produsearjen en ik bewearje net dat myn metoade needsaaklik de
bêste is, mar nei myn witten is it de ienige dy't yn tûzenen gefallen suksesfol is bliken dien.

Ja, de metoade dy't wy de wrâld hawwe toand soe op syn bêst as rûch wurde beskôge, mar in heul suvere foarm
fan  dizze  medikaasje  kin  op  dizze  manier  wurde  produsearre.  Myn  bedoeling  wie  in  metoade  foar  it
produsearjen fan 'e oalje te presintearjen mei apparatuer dy't maklik beskikber is, dus as it nedich is koe hast
elkenien har eigen medisyn op in ienfâldige manier produsearje.

Oant ik yn 2005 oerfallen waard, hie ik destillaasjeprosessen brûkt om it medisyn te produsearjen en de solvents
werom te heljen. Dizze metoade is folle minder gefaarlik en is mear 'ierdfreonlik', om't it solvent net wurdt
fergriemd. Mar de plysje konfiskeare myn apparatuer, wêrtroch ik twong om ryskokers te brûken om de taak te
folbringen.

Hokker oare foarmen fan ekstraksje kinne dan wurde brûkt?

Nochris  binne  d'r  in  oantal  ekstraksjemetoaden  en  ik  beken net  dat  ik  in  ekspert  bin  yn sokke dingen.  It
probleem mei wittenskiplike metoaden lykas edelgaswinning ensfh. Is dat de measte minsken de apparatuer en
kennis misse om sokke ekstraksjes út te fieren. Dêrom lieten wy it publyk de simpelste mooglike manier sjen
om dit medisyn sels te produsearjen.

D'r binne ek metoaden foar winning fan kâld wetter dat kinne wurde brûkt om de harsen te extract. Ik haw mar
in pear kear besocht dit soarte ekstraksje te dwaan en de resultaten wiene net sa goed as ferwachte. Dochs wit ik
fan minsken dy't sizze dat se op dizze manier oalje fan hege kwaliteit hawwe produsearre. Fansels kin kâld
wetter net yn 'e brân komme of eksplodearje, sadat metoaden foar winning fan kâld wetter grif in opsje kinne
wêze, mar men moat derfoar soargje dat de oalje wurdt decarboxyleare foardat it wurdt jûn oan' e pasjint.

Wat is dekarboxylaasje?

Decarboxylaasje komt foar as de molekulen binnen de oalje binne draaid nei de delta 9 -posysje mei it brûken
fan waarmte, sadat se mear medysk aktyf wurde. De temperatuer wêrop dit foarkomt is debatabel, om't in protte
rapporten dy't ik oer it ûnderwerp haw sjoen it net iens binne. Troch te dwaan wat ik haw foarsteld, wurdt de
oalje  ferwaarme  oant  temperatueren  fier  boppe  dat  wêrop  wurdt  sein  dat  decarboxylaasje  foarkomt.  De
carboxylgroep wurdt fuorthelle, wêrtroch de molekulen dan kinne passe yn 'e CB1- en CB2 -receptors fan ús
endocannabinoïde systeem en se kinne de harsensbarriêre trochjaan.
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Is d'r in manier om de oalje sterker te meitsjen?

D'r binne ferskate  manieren om de krêft  fan 'e oalje  te ferheegjen,  mar opnij  fereaskje in protte  fan dizze
metoaden spesjale apparatuer en kennis dy't de gemiddelde persoan net hat. Yn it ferline haw ik sokke oaljes
produsearre en ik achtsje se wol machtiger en medisinaler,  mar mei de wetten dy't der binne en de nedige
apparatuer, wie it foar my ûnmooglik om in bedrach te produsearjen.

Is d'r wat ik kin dwaan as de oalje dy't ik makke of oankocht net sterk genôch is?

As goed startmateriaal wurdt brûkt foar it produsearjen fan 'e oalje, soe dit probleem net moatte tsjinkomme,
mar ik bin der wis fan dat d'r dejingen sille wêze dy't sille. By it behanneljen fan in serieuze sykte sil allinich it
bêste dwaan, dus as de oalje dy't jo hawwe net foldocht oan 'e taak, dan soe ik wat mear knoppen krije en it
goed produsearje. Mei it libben fan ien yn 'e balâns hingjen, is dit gjin tiid om te boartsjen mei oalje fan lege
kwaliteit. As jo de lijen wiene, soene jo dan net de bêste medisinen wolle? Dat besykje asjebleaft itselde foar
oaren te jaan. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Produsearje fan oaljes fan heechste kwaliteit

"Yn it belang om de gewoane man de heechste kwaliteit en meast medyske oaljes mooglik te produsearjen, haw
ik in ienfâldige  metoade ûntdutsen dy't  sawat  elkenien  yn steat  sil  stellen oaljes te produsearjen mei  noch
effektiver medyske wearden dan ik yn it ferline oan it publyk haw toand . Alles wat jo eins hoege te dwaan is in
pear mear stappen tafoegje oan it proses dat wy jo al hawwe sjen litten, mar neidat jo oalje op dizze manier
hawwe produsearre, tink ik dat jo it iens sille wêze dat it in enoarm ferskil makket.

As jo medyske knoppen fan hege kwaliteit hawwe om mei te wurkjen, soene jo oaljes moatte produsearje mei
heul hege cannabinoïdenivo's, gewoan troch in goed oplosmiddel en in ryskoker te brûken. Oaljes dy't ik op
dizze manier produseare lieten gewoanlik THC -nivo's sjen fan 95% of mear tegearre mei wikseljende nivo's
fan  oare  cannabinoïden  en  plantwachsen.  De  genêzende  krêft  fan  oaljes  lykas  dit  is  wat  de  cannabis  -
hennepplant úteinlik de medyske erkenning hat jûn dy't it fertsjinnet, mar dochs haw ik fûn dat de genêzende
krêft fan dizze stof nei in heul nij nivo kin wurde nommen sûnder folle muoite.

Alles wat jo hoege te dwaan is de oalje te nimmen en yn in ferwaarmingseenheid te setten dy't de cannabinoïden
kin fange as se ferdampe en dit sil oaljes produsearje fan hegere kwaliteit en suverens. Hoewol in gewoane
vaporizer dizze taak kin útfiere, binne se yn werklikheid net goed ûntworpen om dizze rol te foldwaan, om't it
sa lang soe duorje om elke hoemannichte medisinen te produsearjen en de measte vaporizers dy't beskikber
binne, tendearje te lekken.

Om oalje  op  gruttere  skaal  te  produsearjen  soe  men  in  folle  gruttere  ferdampende  ienheid  fereaskje  dy't
luchtdicht wie en it soe ek it gebrûk fan in folle gruttere samlingkoepel fereaskje dy't op in hoeke is set, sadat
ienris de cannabinoïden begon te sammeljen se soene begjinne te rinne nei it leechste punt fan 'e koepel, wêr't se
koene wurde sammele út in lyts draingat yn' e foarm fan in heul suvere oalje. Elkenien dy't meganysk oanstriid
is, moat net te folle muoite hawwe mei it ynstellen fan in ienheid om dizze taak út te fieren, mar it sil in bytsje
tiid en muoite kostje om it apparaat te montearjen.

De  hoemannichte  oalje  dy't  kin  wurde  sammele  neidat  it  is  ferdampt  hinget  ôf  fan  hokker  cannabinoïde
persintaazje yn gewicht dat de orizjinele startoalje hie. As de oalje dy't jo brûke 99% cannabinoïden hie yn
gewicht, dan moatte jo sawat dat bedrach werom krije nei't it is ferdampe.

Ik moat ek neame dat dit in geweldige manier is om de kwaliteit te ferbetterjen fan oaljes fan legere klasse dy't
in  protte  ûnreinheden hawwe,  sadat  se kinne wurde brûkt  as in krêftiger  en effektiver  medikaasje.  Sels  in
begjinnende  oalje  mei  folle  legere  cannabinoïde  -ynhâld  kin  in  fatsoenlike  medikaasje  produsearje,  as  de
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cannabinoïden wurde ferdampt en de ûnreinheden yn 'e kom wurde efterlitten. Jo komme miskien net sa folle út
as jo deryn sette, mar teminsten sille jo einigje mei in oalje dy't folle medysker is dan wêr't jo mei begon. As it
giet om genêzing, betsjuttet suverens en effektiviteit fan in medisyn alles foar de pasjint, dus as jo de measte
medyske oaljes wolle produsearje, tink ik dat jo wat ik sis serieus moatte beskôgje.

Noch kin ik net útlizze wêrom't oaljes produsearre op dizze manier safolle medysker aktyf binne dan sels de
bêste  oaljes  dy't  binne  produsearre  mei  oare  metoaden.  Sûnt  de  oaljes  dy't  ik  haw  ferdampt,  wiene
dekarboksyleare foardat se sels yn 'e vaporizer giene, soe dat moatte betsjutte dat se al sa medysk aktyf mooglik
wiene, dus men soe ferwachtsje in lyts ferskil yn potens te sjen neidat de oalje is sammele út' e vaporizer. As de
cannabinoïden wurde ferdampt fan dizze oaljes fan hege kwaliteit, binne alles wat oerbliuwt yn 'e kom fan' e
vaporizer net winske plantwaaksen en oare kontaminanten. Troch dizze net winske stoffen efter te litten yn 'e
kom, sil de oalje dy't jo sammelje folle suverder wêze, mar om't dizze oaljes net folle ûnreinheden hiene foardat
se sels yn' e vaporizer waarden pleatst, docht dit net folle oan wêrom't de oalje no sa folle machtiger is .

Cannabinoïden ferdampe fan 'e oalje tusken 300 en 400 graden Fahrenheit en dizze temperatueren binne folle
heger dan dejingen dy't ús is ferteld binne fereaske om decarboxylaasje te berikken. Of d'r is iets dat wy noch
net begripe oer dekarboxylaasje dy't dizze geweldige tanimming fan krêft feroarsaket, of dat al dizze ekstra
waarmte dy't nedich is om de cannabinoïden te ferdampen, wat kin dwaan oan 'e oalje wêrfan wy yn it ferline
noch noait wiene bewust .

Ik haw it de lêste wiken oer dit nije proses sprutsen doe't ik ynterviews doch en no binne d'r guon yndividuen
dy't op dizze manier oaljes binne begon te produsearjen en fan wat my is ferteld dat se wiene skrokken fan it
ferskil  yn potensje.  Ut myn ûnderfining kinne sels  de heechste  graad oaljes  produsearre mei  it  brûken fan
distillearingsapparatuer as in ryskoker net fergelike mei oaljes dy't wurde sammele neidat de cannabinoïden
binne ferdampt. Se lykje miskien wat itselde, mar ik tink dat de ferdampte oaljes in protte kear sterker binne en
yndied  soe  dit  se  noch  geskikter  moatte  meitsje  foar  it  behanneljen  fan  persoanen  mei  serieuze
omstannichheden.

Guon minsken sette gewoan plantmateriaal yn in vaporizer en sammelje dan de cannabinoïden yn oaljeform út
'e koepel fan' e vaporizer, neidat it plantmateriaal is ferwaarme. Troch it rauwe plantmateriaal te brûken kin men
in fatsoenlike oalje produsearje, mar testen hawwe sjen litten dat dizze oaljes net gelyk binne oan de krêft fan
oaljes produsearre yn in ryskoker en dat is de reden wêrom ik minsken opdrach om de oalje te produsearjen mei
myn metoaden. As jo oalje fan hege kwaliteit yn in ferdamper pleatse, sil de resultearjende oalje dy't sil wurde
produsearre neidat de cannabinoïden binne ferdampt,  folle sterker wêze dan sels de bêste oaljes  dy't  kinne
wurde ferdampt fan knoppen fan hege kwaliteit. Dat as jo geweldige resultaten wolle sjen, kinne se gewoan
wurde berikt troch de bêste mooglike oalje te ferdampen en dit sil jo in medisyn jaan, dat ik fiel dat it net te
ferlykjen is.

Gjin saak as regearingen it  leuk fine as net,  yn 'e heine takomst  sille  in protte  fan ús ús eigen medisinen
produsearje en om't dizze oaljes sa effektyf binne foar sa'n grut oanbod fan medyske problemen, ferwachtsje ik
dit ienfâldige folksmedisyn oeral te produsearjen, troch dyjingen dy't gjin jild hawwe om spultsjes te spieljen
mei  drugsbedriuwen.  Yn 'e  takomst  bin ik  wis dat  de medisynbedriuwen sille  besykje te  sizzen dat  se  de
iennigen binne dy't kwalifisearre binne om dit medisyn te produsearjen, mar wy witte allegear dat alles wat
dizze kriminelen ree binne te leverjen tsjin in heul hege priis soe komme; en om't sawat elkenien dizze stof kin
produsearje, sjoch ik gjin need foar medisynbedriuwen om sels in rol te spyljen.

Neidat wy it fereaske ienfâldige ûndersyk hawwe dien, sille wy de ferskate natuerlike cannabinoïden kinne
mingje en oaljes produsearje dy't spesifyk binne ûntworpen om ferskate sykten te behanneljen,  mar hoewol
dizze nije oaljes geweldige genêzingsfeardigens sille hawwe, sille oaljes dy't wy sels kinne produsearje altyd
hawwe har plak yn ús medisynekasten.  Ik haw noait  besocht ien fan 'e metoaden dy't ik haw ûntdutsen te
patintearjen, om't ik fiel dat dizze kennis beskikber moat wêze foar elkenien dy't der foar kiest om it te brûken
en nimmen it rjocht hat om wat werom te hâlden dat immen syn libben kin rêde en, as in saak eins tink ik dat it
in folle bettere wrâld soe wêze as wy hielendal gjin patinten hiene.
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Hoewol dejingen dy't it  gebrûk fan dizze medikaasje wolle ferbiede,  lykas medisynbedriuwen, yn it  ferline
hawwe bewiisd dat se mear dan bliid binne om ús te fergiftigjen en te deadzjen mei it jiskefet dat se hawwe
levere,  bin ik wis dat se sille besykje ús te fertellen dat se binne de iennigen dy't dit medisyn goed kinne
produsearje. Mei de nije metoade dy't ik krekt haw beskreaun, kin elkenien medisinen produsearje dy't krekt sa
suver binne as alles  wat in medisynbedriuw kin leverje.  Derneist  tink ik dat medisinen dy't wy sels  kinne
produsearje folle effektiver sille wêze dan wat in medisynbedriuw soe oanbiede, om't wy d'r net yn binne foar it
jild en ús doel is gewoan om ússels te genêzen.

D'r is no gjin ferstannige reden wêrom't wy ús eigen medisinen net kinne produsearje en as ús oankochte en
betelle foar oerheden besykje ús te foarkommen dat te dwaan, sil it noch mar in foarbyld wêze fan wêrom wy
ússels  moatte  ûntdwaan  fan  har  korrupsje  en  ienris  en  foar  alles,  befrij  de  minskheid  út  har  klauwen.
Tsjintwurdich soe it mear dan fansels moatte wêze dat medisynbedriuwen en ús regearingen min as neat skele
oer ús sûnens en wolwêzen, dus litte wy sûn ferstân en Mother Nature in kâns jaan om te sjen wat se kinne
dwaan om ús algemiene sûnens te ferbetterjen, en ienris wy dogge dat, ik bin der wis fan dat wy net langer sille
akseptearje wat yn it ferline is bard. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Hennep of marijuana?

“Troch de skiednis hinne is cannabis altyd bekend wurden as hennep troch dejingen dy't it foar tûzenen jierren
as in gewaaks kweekten. Mei manipulaasje oan 'e kant fan soargen oer grut jild en oerheden dy't se kontrolearje,
waarden hennepstammen mei hege harsynhâld omdoopt ta marijuana en skurklik makke foar it publyk yn' t
algemien. Werom yn it tiidrek doe't dit barde, hie it grutte publyk foar it grutste part gjin idee wat marijuana sels
wie.  Alles  wat  se  waarden  ferteld  wie  dat  marijuana  in  gefaarlike  ferslaavjende  en  deadlike  drug  is.  Wy
waarden allegear laat leauwe dat it smoken fan in joint sawat it meast selsdestruktive en skealike ding wie dat
wy ússels koene dwaan. Fansels wie dit alles gewoan in pakje leagens, mar op dat stuit hie it publyk net de
middelen om oars te finen.

As it publyk wist doe't har regearingen besochten dizze plant te ferbieden te litten dat in protte fan 'e oprjochters
en  eardere  presidinten  fan'  e  FS heul  wiidweidich  himp smookten  tidens  har  karriêre,  soene  se dizze  nije
beheiningen miskien net  hawwe slikke dy't  sa  maklik  op har waarden twongen.  .  D'r  binne in  grut  oantal
dokuminteare akkounts dy't de smookpraktiken fan in protte bekende steatslju frijwat libbendich beskriuwe en
sels hoe't presidinten lykas Abraham Lincoln eartiids genoaten fan 'e tiid dy't hy trochbruts mei it smoken fan
hennep yn syn piip sitten op syn veranda.

Te  wurdearjen  oan  guon  fan  'e  dokuminten,  politike  lieders  fan  dat  tiidrek,  lykas  de  Ferklearring  fan
Unôfhinklikheid en de Grûnwet, ta stân kommen, tink ik dat it feilich is te sizzen dat se yn feite heul dúdlike
tinkers wiene. It liket derop dat de freze effekten fan 'e marijuana dy't se smookten, wêrfan it publyk no waard
ferteld sa skealik wie, hielendal gjin ynfloed hie op sokke yndividuen as har fermogen om rasjoneel te tinken.
Dochs, desennia letter doe't de wetten dy't it  gebrûk fan himp beheine yn 'e iere 1900's waarden ynrjochte,
hienen heul pear minsken kennis oer sokke dingen.

It medyske gebrûk fan hennep yn 'e heule skiednis is legindarysk. It waard brûkt om praktysk alle soarten sykte
en blessueres te behanneljen. Allinnich de lêste desennia is it medyske gebrûk fan himp oan it publyk wegere.
Om de himpplant te erkennen foar wat it wirklik is, hoege wy allinich in feit te skieden fan fiksje.

It systeem smiet himp foar it publyk troch it marijuana te neamen. Us âlden en pake en beppe waarden ferteld
troch it nijs en filmmedia dat de marijuana en/ of himpplant in deadlike, gefaarlike en ferslaavjende drug wie.
Neat koe fierder fan 'e wierheid west hawwe, mar werom yn dat tiidrek wie it hast ûnmooglik foar it publyk om
de feiten sels te finen.

Dyjingen dy't  dizze  bespotlike  propaganda produsearren  binne  lang dea,  dus  wêrom bliuwe de  leagens  en
ferrifelingen oer hennep? It antwurd is simpel - jild. Wy lije en stjerre, om't drugsbedriuwen en oare grutte
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jildbelangen har winstmarges wolle ferbetterje. Foar dat se dit kinne trochgean, moatte se derfoar soargje dat
hennep yllegaal en fier fan it publyk wurdt hâlden, foar medysk gebrûk en oare doelen.

As wy de skiednis efter dit alles ûndersykje, sille wy fine dat it John D. Rockefeller en syn rike freonen wiene
tegearre mei korrupsje wêrby't regearingen omfetsje fan dat by-gone-tiidrek dat ús it medyske systeem joech dat
wy hjoed hawwe. Yn medyske skoallen finansierd troch de riken en machtigen, waarden dokters allopatyske
medisinen  leard,  dws  medisinen  út  gemikaliën  en  gifstoffen.  Yn  'e  rin  fan'  e  tiid  hawwe har  leagens  en
ferrifelingen net allinich dokters, mar ek it algemiene publyk oertsjûge dat gemikaliën en giften foardielich
binne  foar  medyske  omstannichheden.  Mei  oare  wurden,  dizze  saneamde  medyske skoallen  hawwe sawol
dokters as it  publyk yn 't  harsens wosken yn it leauwen dat swart wyt is. Rick Simpson, Hemp: De meast
medyske plant

Hokker stam of stammen moat ik brûke om de oalje te meitsjen?

"Dit is in frijwat hurde fraach om te beantwurdzjen, om't wy yn werklikheid allegearre oan 'e genede fan' e
siedkeapers binne, om't se dejingen binne dy't it lêste sizzen hawwe oer wat wy groeie.

De muoite is as jo in stam lykas White Widow soene bestelle by fiif ferskillende siedleveransiers, as jo se
kweken, soene jo wierskynlik einigje mei folslein fiif ferskillende soarten planten. It type White Widow dat ik
werom groeide yn Kanada hie in heul swier kalmerend effekt lykas in goed Indica -ferskaat en it wie ien fan 'e
bêste pynstillers dy't ik oait haw tsjinkaam. Mar as ik besocht deselde sieden te bestellen fan it bedriuw wêrfan
ik se oarspronklik kocht hie, soene se my hjoed wierskynlik sieden stjoere mei folslein oare medyske wearden.

De Wite widdo dy't ik yn Jeropa haw sjoen, is folle enerzjiverder dan wat ik yn Kanada groeide, dus it liket dat
sieden dy't hjir te krijen binne, mear sativa dominant moatte wêze. Spitigernôch hie it foar it grutste part net de
medyske wearden wêr't ik nei sykje om it swiere sliepe effekt te produsearjen lykas de White Widow dy't ik
werom groeide yn Kanada.

Guon  stammen  binne  better  foar  pineelens,  wylst  oaren  effektiver  sille  wêze  foar  it  kontrolearjen  fan
bloedsûkernivo's foar diabetika as om de okulêre druk te ferminderjen foar dyjingen dy't lije oan glaukom. Wy
hawwe in goed trochgeande, stabile oanbod fan sieden nedich dy't medyske wearden hawwe kend, sadat in
gewoane persoan sil witte wat se groeie.  Alles wat wy nedich binne is de frijheid om de measte medyske
stammen op ierde te kweken, dan kinne wy mei in ienfâldich eliminaasjeproses bepale hokker stammen de bêste
oalje produsearje foar it behanneljen fan ferskate medyske omstannichheden.

Neidat dit is dien, kin in stabile oanbod fan dizze sieden beskikber steld wurde foar it publyk en kinne se dan
stammen groeie  dy't  passe  by har  medyske behoeften.  Mar oant  dy dei  komt,  kin ik  in  bepaalde  stam as
siedferkeaper net echt oanbefelje en sizze dat "dit de iene foar jo is" en "garandearre effekten" hat.

Guon  siedbedriuwen  hawwe  wol  ynformaasje  beskikber  oer  de  medyske  wearden  fan  'e  stammen  dy't  se
ferkeapje. Dat it soe in goed idee wêze om dizze ynformaasje te besjen foardat jo keapje.

Hokker stammen moatte pasjinten dan sykje?

Op dit stuit kin ik allinich it publyk fertelle om sterke en heul kalmerende indica as indica dominante sativa -
krusingen te bestellen dy't 20% THC of mear hawwe om har oalje te produsearjen. Derneist freegje minsken my
altyd wêr't se sieden kinne krije en dit kin in wirklik probleem wêze foar dyjingen dy't yn guon lannen wenje
dy't se net tastean te ferkeapjen. As jo op it ynternet geane en jo sille in protte siedbedriuwen fine dy't cannabis
sied en guon skippen wrâldwiid sille leverje. (Tip: Google de wurden marijuana -sieden wrâldwiid en jo sille in
seleksje fan online winkels sjen dy't oan jo behoeften kinne foldwaan).
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Wêr moat men op sjen as jo planten kieze of keapje foar it produsearjen fan 'e oalje?

Foar minsken dy't gjin ûnderfining hawwe mei hennep, moatte se foarsichtich wêze, om't in protte kwekers en
hannelers gewoan sille besykje jo te ferkeapjen wat se hawwe. Foar dyjingen dy't noait hennep hawwe gerookt,
stel ik foar dat se immen mei ûnderfining meinimme as se har oankeap dogge.

Jo  kinne  net  altyd  troch  sjen  en  rûke  gean  om de  krêft  fan  himp te  bepalen.  Ik  haw knoppen sjoen dy't
glinsterden mei hars en prachtich rûkten, mar se miste de krêft om goede medisinen te produsearjen. Dat it is it
bêste om út te finen hoe machtich it materiaal is foardat jo in grutte kwantiteit keapje.

As immen in pûn bringt om it medisyn te produsearjen, test ik earst de effekten op mysels. Ik snij in bytsje knop
en rôlje der in joint mei. As de himp goed is, fiel ik tsjin 'e tiid dat ik de helte fan' e joint haw smookt de
effekten dêrfan. Wat ik sykje is in swiere sliepgefoel dat makket dat jo wolle lizzen gean. As ik in goede indica
of in indica dominant sativa -krús smookt, sille soksoarte soarten meastal dizze effekten sjen litte.

Ik haw fûn dat praktysk alle hennepvariëteiten dy't dit swiere, sliepe gefoel produsearje heul medysk binne. Dit
binne de fariëteiten dy't ik mei sa'n grut súkses brûkte by it produsearjen fan oaljes foar de behanneling fan
kanker en oare serieuze ynterne problemen. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Hoe kin ik bepale hokker startmateriaal te keapjen?

“De maklikste manier om te bepalen hokker eigenskippen knoppenmateriaal dêryn hat, is gewoan wat smoke en
sjen hokker effekt it op jo hat. As minsken himp nei my bringe om dizze medikaasje te produsearjen, rôlje ik in
joint. Tsjin 'e tiid dat ik sawat de helte dêrfan haw smookt, wit ik as it it sedative effekt hat dat ik sykje en dat is
hoe't ik it materiaal selektearje dat ik brûk.

As jo hennep sille keapje om medisinen te produsearjen en it net sels smoke, nim dan ien mei dy't in betûfte
smoker is en lit se wat fan it materiaal besykje wêr't jo oan tinke te keapjen. Fertel har dat jo op syk binne nei in
kalmerend effekt en dat jo net iets wolle keapje dat opheffend as enerzjyk is.

It is ek net in min idee om in bûsefergrutter mei te bringen, sadat jo de hars kinne ûndersykje op 'e knop dy't jo
wolle keapje. Goede knop liket d'rfan bedekt te wêzen mei froast, meast kin it sels mei it bleate each sjoen
wurde. As jo ienris wennen oan it produsearjen fan 'e oalje, kin men faaks in aardich goed idee krije hoefolle
oalje in stam per pûn kin produsearje gewoan troch nei it knoppen materiaal te sjen mei in fergrutglês. De hars
dy't jo observearje is it medisyn en yn 't algemien hoe mear dat op it knopmateriaal oanwêzich is, hoe grutter it
bedrach oalje dat it sil produsearje.

Wêrom riede jo oan dat minsken de oalje meitsje fan in pûn of mear fan it startmateriaal? Kinne se it 
produsearje út sizzen in ounce droege himp? '

Ja, fansels, de oalje kin ek wurde produsearre yn lytsere hoemannichten. In onse goede droege himpknop soe 3
oant 4 gram heechweardige oalje moatte produsearje en mar sawat 16 floeibere ounces solvent soe nedich wêze
om de twa waskjes te dwaan.

Mar d'r binne redenen dy't ik suggerearje dat pasjinten as mooglik de oalje produsearje út in pûn en se omfetsje
de pasjint  gemaklik te meitsjen mei syn gebrûk. Ik fiel dat sels dejingen dy't relatyf sûn binne in folsleine
behanneling fan 60 gram moatte opnimme om har lichems te detoksifisearjen en werom te bringen nei in steat
fan goede sûnens. Om dizze folle oalje te produsearjen fereasket normaal sawat in pûn knop en ik tink dat it wat
makliker is foar de pasjint as se net besykje oaljes te produsearjen út in protte ferskillende soarten.

Elke stam produseart oaljes mei ferskate effekten, dus as de pasjint fan de iene stam nei de oare wikselet, witte
se noait wat se moatte ferwachtsje. Foar dyjingen dy't op har gemak binne mei it brûken fan dizze medikaasje,
feroaret oalje wikselje net folle as gjin problemen. Mar foar pasjinten dy't har effekten foar it earst ûnderfine,
tink ik dat it it bêste is as se mar ien soart oalje opnimme.
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Hoe sterk en krêftich binne de planten dy't jo brûke foar it meitsjen fan 'e oalje?

Ik meitsje  altyd it  medisyn út  it  sterkste  en meast  kalmerende materiaal  dat  foar  my beskikber  is  en faak
produsearje de stammen wêrmei ik wurkje ek in euforysk effekt.  Oaljes produsearre út stammen mei dizze
trekken hawwe heul noflike effekten en pasjinten tendearje genietsje fan har te nimmen.

Lokaal klage in protte potrokers dat ik alle goede himp keapje foar medisinen en neat litte foar dejingen dy't
wolle smoke. Ik jou hjir  net folle oandacht  oan, om't  ik libbensbesparring folle wichtiger  beskôgje dan de
rekreaasjebedriuwen fan dejingen dy't net siik binne.

Ik bin altyd op syk nei stammen dy't swiere harsynhâld hawwe en de juste medyske wearden. In protte fan it
materiaal dat ik brûk foar it produsearjen fan it medisyn komt út fariëteiten, dy't yn it THC -berik fan 20%
moatte  wêze.  Fansels,  as  dizze  stammen  eins  safolle  THC  befette,  soe  ien  pûn  90  oant  100  gram  oalje
produsearje. D'r binne guon dy't eins medyske himp fan dizze kwaliteit groeie, mar nim it fan my ôf, himp lykas
dit kin heul djoer en lestich te finen wêze.

It measte fan it knoppen materiaal dat foar my beskikber wie soe sawat 60 gram heechweardige oalje per droege
pûn produsearje; dus sûnder twifel koe de kwaliteit better west hawwe. Yn werklikheid hie ik heul min kar yn 'e
saak. As ik it libben fan pasjinten soe rêde, moast ik gebrûk meitsje fan wat beskikber wie. Wat minsken wirklik
moatte witte is dat elke stam sil ferskille yn 'e hoemannichte oalje dy't it produseart en dizze oaljes sille ek
ferskille yn medyske wearde.

Derneist hawwe de metoaden dy't wurde brûkt foar it kweken fan himp in protte te dwaan mei hoefolle THC d'r
is oanwêzich yn it droege knoppenmateriaal. De teelt stam kin mooglik knoppen produsearje dy't 20% THC
kinne befetsje of sels mear, mar in protte kwekers hawwe net de feardigens of apparatuer dy't nedich binne om
dit te berikken. Ik haw wurke mei stammen dy't 90 gram oalje produsearden út ien droege pûn knoppen en soms
sels in bytsje mear. Spitigernôch is himp fan dizze kwaliteit frij seldsum, dus as jo 60 gram goede oalje kinne
krije fan in droege pûn himpknop, wês dan bliid. Sykje altyd nei de machtichste himp mooglik by it keapjen fan
it startmateriaal; immen syn libben kin derfan ôfhingje. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Cannabis Sativa tsjin Cannabis Indica

Wat is it wichtichste ferskil tusken cannabis sativa en cannabis indica yn behanneling?

"Ik fyn it net leuk dat immen sativa -oalje nimt om te besykjen kanker en oare serieuze omstannichheden te
behanneljen.  D'r  is  grif  in  mooglikheid  dat  oalje  makke  fan  in  goede  sativa  kanker  kin  genêze,  mar  it
enerzjyeffekt fan dizze oalje is net befoarderlik foar genêzing. Wis, ik soe net aarzelje om hûdkanker ekstern te
behanneljen mei sa'n oalje, mar it opnimmen fan oaljes fan sativa -fariëteiten kin slieppatroanen fan 'e pasjint
min  beynfloedzje.  Ik  beskôgje  sokke  oaljes  ek  heul  effektyf  yn  'e  behanneling  fan  minsken  dy't  lije  oan
depresje. Yn guon gefallen kinne dejingen dy't lije oan depresje profitearje as se in lytse doasis fan dizze oalje
soene nimme as se  fan bêd komme. Dit  soe har enerzjy  jaan en har  geast  opheffe,  mar as te  folle  wurdt
nommen, kinne guon sterke sativa -oaljes folle te enerzjyk wêze en de measte minsken hâlde net fan dit effekt.

Hoewol oaljes produsearre út sativas yn guon situaasjes foardielich kinne wêze, besykje ik foar it grutste part
har gebrûk te foarkommen. Faak binne dizze oaljes fiersten te enerzjyk en ik wol gjin ien mei terminale kanker
of oare serieuze omstannichheden besykje de skuorre te skilderjen. Guon pasjinten behannelje de effekten fan
enerzjy -oaljes net goed, wat se faaks heul ûnrêstich kinne meitsje. Ut myn ûnderfining sil de pasjint folle better
reagearje as de oalje wurdt produsearre út sedative stammen mei trekken lykas dy dy't ik haw neamd.

De ekstra sliep dy't de pasjint sil ûnderfine is heul ferfrissend en logyskerwize, in goed rêste pasjint sil better
genêze  dan ien  dy't  sliepproblemen  hat.  Foar  ynterne  gebrûk om de  measte  medyske  omstannichheden  te
behanneljen, suggerearje ik sterk dat indica -stammen of indica dominante sativa -krúsen wurde brûkt. Yndika's
ûntspanne in persoan en jouwe se mear rêst, sliep en gemoedsrêst.
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Ik haw ek fûn dat oaljes produsearre út indica dominante stammen effektyf binne by it behanneljen fan depresje
en oare sûnensrelateare problemen. Fanút myn perspektyf binne oaljes produsearre út goede indica -stammen
medysker winskliker dan de measte oaljes produsearre út sativa.

Ik haw oaljes besocht fan in protte stammen en kombinaasjes fan stammen. Ik herinner my ien oalje dy't my 
hast in nirvana joech. Hoe soene jo de ideale oalje beskriuwe dy't de leukste ûnderfining soe produsearje 
foar pasjinten?

Nirvana berikke is net nedich by it brûken fan dizze oalje om jo lichem effektyf te genêzen, mar sels as jo te
folle nimme en dizze steat hawwe berikt, soene jo gjin skea oprinne. Eins, foar dyjingen dy't heul tichtby de dea
binne fan kanker, soe in grutte oerdoasis oalje fan hege graad har kâns op oerlibjen ferheegje.

De pasjint koe dit thús dwaan, mar as de oalje waard tastien, tink ik dat dit folle better koe wurde útfierd yn in
sikehûs. Tenzij de pasjint tichtby de dea is, fertel ik har om ús doseringsinstruksjes te folgjen, mar foar dyjingen
mei har libben yn gefaar ried ik oan dat se dizze medikaasje sa fluch mooglik nimme.

In protte dy't yn it ferline himp hawwe smookt, hawwe gjin eangst foar dizze stof en ik haw in pear minsken
mei terminale kanker har tastân yn in moanne genêzen sjoen. Yn werklikheid is it oan 'e pasjint sels hoe fluch
dit medisyn wurdt nommen. As it ienris iepenbiere kennis wurdt hoe feilich it is om yn te nimmen, ferwachtsje
ik dat mear sille besykje it rapper op te nimmen.

Indica, Sativa of Ruderalis?

Gelokkich liket it derop dat foar it grutste part goede cannabis -indica -stammen in effektive behanneling binne
foar alle soarten kanker. D'r binne no tûzenen ferskate soarten hennep dy't binne ûntstien fanwegen fokkers dy't
ferskate stammen oerstekke. De trije haadfarianten fan dizze plant binne cannabis indica, cannabis sativa en
cannabis ruderalis. Pure indicas produsearje in heul kalmerende medikaasje dy't effektyf is yn 'e behanneling
fan de measte medyske omstannichheden.

Goede indica -stammen dy't binne oerstutsen mei sativa as ruderalis kinne ek dit swiere sedative medyske effekt
hawwe. Dochs hinget it in protte ôf fan it persintaazje indica dat oanwêzich is yn dizze nije krusingen oer hoe
effektyf se sille wêze as medikaasje. Oer it algemien, hoe heger de indica -ynhâld, hoe kalmerend en effektiver
dizze krusingen sille wêze as in medisyn.

Pure sativa,  oan 'e oare kant,  produseart  in enerzjyk effekt,  dat net befoarderlik  is  foar it  befoarderjen fan
genêzing yn' e measte gefallen en kin hinderje mei de slieppatroanen fan dyjingen dy't besykje it as medikaasje
te  brûken.  Medikaasjes  produsearre  út  suvere sativa  as  sativa  dominante  indica  as  ruderalis  krúskes  kinne
foardielich wêze yn 'e behanneling  fan ien dy't  lijt  oan depresje,  as hûdbetingsten dy't  lokaal  kinne wurde
behannele.

Foar  opname doelen  moatte  oaljes  produsearre  út  sativa  en  sativa  dominante  krúsen mei  hoedenens  brûkt
wurde.  Sokke  oaljes  kinne  ongelooflijk  enerzjyk  wêze  by  it  opnimmen  en  dit  effekt,  nei  myn  miening,
befoarderet it genêzingsproses net.

Yn 'e lêste jierren hat cannabis ruderalis in protte oandacht krigen yn' e himpwrâld. As ik it begryp, wurdt
ruderalis trochkrúst mei indicas en sativas om dizze stammen mear hardy en skimmelbestindich te meitsjen.
Derneist binne ruderalis -rassen heech yn CBD en guon tinke dat dit fan grut belang kin wêze, mar it is noch net
bewiisd. Ik kin gjin miening útsprekke oer hoe effektyf medisinen produsearre út dit ferskaat medisinaal soene
wêze.  Om't  ik  gjin  ûnderfining  haw  mei  wurkjen  mei  ruderalis  -fariëteiten,  fiel  ik  my  op  dit  stuit  net
kwalifisearre om myn opfettingen oan te bieden.

Dochs soe ik foar de bêste  resultaten  suvere indica as indica dominante  sativa -krusingen brûke om dizze
medikaasje te produsearjen, om't d'r al is bewiisd dat se effektyf binne.

Ut myn ûnderfining kinne praktysk alle indica dominante stammen in medisyn produsearje dy't in effektive
behanneling is foar in protte medyske omstannichheden. Sels minsken dy't lije oan depresje kinne profitearje
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fan 'e effekten fan oaljes produsearre út goede indicas. Dat it is it bêste om fuort te bliuwen fan sativas om
medisinen te produsearjen foar de measte ynterne doelen. Dochs, as jo in hûdtoestân as hûdkanker topyk wolle
behannelje,  tink ik dat  jo sille  fine dat  oaljes  produsearre  út  sativa  -soarten frij  effektyf  kinne wêze yn 'e
behanneling fan sokke dingen. D'r is gjin twifel dat guon stammen in folle sterker medisyn produsearje dan
oaren foar ferskate medyske omstannichheden. Yn 'e takomst is d'r wêr't it ûndersyk moat wurde dien. ” Rick
Simpson, Hemp: De meast medyske plant
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Outdoor Versus Indoor

Binne d'r ferskillen tusken oliën fan binnen- en bûtenplanten?

“Ik haw de oalje produsearre fan himp dy't sawol binnen as bûten waard groeid mei goede resultaten. Ik wurkje
leaver mei himp dy't bûtendoar is groeid, om't gemiddeld hennep fan hege kwaliteit dy't bûten is groeid yn in
goed groeiseizoen sterker kin wêze en faaks mear hars produseart. Ik skriuw dit meast oan 'e sinne ta, om't ik
net leau dat de measte indoor ferljochtingssystemen kinne konkurrearje mei dizze ljochtboarne. D'r binne ek
oare spanningen en faktoaren yn 'e natuer dy't de potensje kinne beynfloedzje fan' e stam dy't wurdt groeid dy't
planten dy't binnen wurde groeid net tsjinkomme.

Hennep dy't binnen wurdt groeid, kin fansels heul krêftich wêze en sil goede medisinen produsearje, mar d'r
binne in protte neidielen belutsen by binnenkweek. Planten dy't binnen wurde groeid binne normaal folle lytser
yn  statuer  dan  dy  bûten  groeid.  Ek  mei  ynrjochte  opstellingen  ûntsteane  problemen  oangeande  geur,
loftbeweging,  ynfeksjes  en  waarmte.  Binnenkweeksystemen  produsearje  gewoanlik  in  grutte  hoemannichte
oerstallige waarmte en faak wurde ynfeksjes en plantgroei kontroleare mei it brûken fan gemikaliën.

Ik kin net sizze dat ik problemen bin ûndergien by it produsearjen fan medisinen út binnengewaaksen; dus as jo
gjin  alternatyf  hawwe,  is  dit  in  goede  manier  om  josels  te  leverjen.  Foar  dyjingen  dy't  net  yn  in
plattelânsomjouwing wenje, stel ik foar dat se in lyts kweeksysteem foar binnen bouwe of keapje, wêrfan se
kinne foldwaan oan 'e medyske behoeften fan har heule famylje. Op it stuit binne d'r in protte ferskillende
soarten binnenkweekkeamers te krijen of as jo wolle kinne jo altyd jo eigen bouwe. Noch, út myn perspektyf is
d'r mar ien manier om himp goed te kweken en dat is yn 't grutte bûtengebiet. Iepen grûn mei goede ôfwettering
en  in  juste  pH  is  wat  fereaske  is.  Dit  tegearre  mei  in  protte  sinneskyn,  hynstemêst,  en  oerfloedige
hoemannichten wetter kinne in geweldich gewaaks opleverje.

Ik haw gjin ferskillen opmurken yn 'e himpoalje produsearre út binnen- as bûtengebouwen oars dan it feit dat
binnenplanten wat minder machtich lykje te wêzen. Mar d'r kinne ferskate redenen wêze wêrom dit barde en
mooglik, ûnder de juste omstannichheden, kinne binnenplanten like sterk wêze as dy dy't bûten wurde groeid.

De machtichste oaljes dy't ik ea yn Kanada haw produsearre kamen út bûtenplanten. Binnenplanten produsearje
miskien wat minder krêftige oaljes, mar se binne noch heul effektyf as medikaasje. Dat, op it stuit soe ik wurkje
mei de machtichste kalmeermiddelknop dy't jo kinne krije, nettsjinsteande as it fan binnen as bûten komt. ”
Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Mei hokker soarte keunstmjittich ljocht krije jo de bêste resultaten?

“Ik haw de bêste resultaten binnen berikt mei in kombinaasje fan hege drukljochten. Wy brûkten in 1000-Watt
hege druk natrium en 1000-Watt metaalhalide yn deselde kweekkamer om de grutste knoppen te produsearjen
dy't ik oait binnen bin groeid. Hoewol ik noait 600-Watt hege druk natrium haw brûkt yn in binnen groeiende
systeem, fan wat ik kin sammelje, binne sokke bollen de meast effisjinte om't se de measte lumen per watt
útbringe. It haadprobleem mei ferljochtingssystemen foar hege druk is de waarmte dy't se produsearje en de
krêft dy't se konsumearje,  dus haw ik nei oare foarmen fan ferljochting besocht om dizze problemen op te
lossen.

Standert 4-foet koele wite florescent bollen sille himp frij aardich groeie yn 'e fegetative steat; mar foar budding
soe ik folle mear ljochtintensiteit oanbefelje. Hjoed binne d'r in protte foarmen fan LED's mei hege yntensiteit
en kompakte fluorescerende armaturen beskikber dy't kwekers my hawwe ferteld goede resultaten te berikken.
Dit soarte ferljochting produseart heul bytsje waarmte, hat leech enerzjyferbrûk, en dizze armaturen hawwe in
lange libbensferwachting.

Yn 'e lêste jierren binne de kosten fan dizze ferskate foarmen fan ferljochting dramatysk sakke, sadat dizze
armaturen no binne yn in prysklasse dy't in protte kwekers kinne betelje. Foar elkenien dy't nij is yn 'e keunst
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fan kweken binnen, leau ik dat dizze foarm fan ferljochting yn kombinaasje mei it brûken fan fluorescerende
armaturen in goede manier is om te begjinnen en in protte fan' e problemen kin eliminearje dy't ferbûn binne
mei hege druk ferljochtingssystemen.

Hoewol LED- en fluorescerende armaturen in moai indoor gewaaks kinne groeie, is de ljochtboarne wêr't ik it
meast optein bin oer plasma -ferljochting. Fan wat ik begryp, is it heul enerzjysunich mei lege waarmte-útfier
en de hoemannichte ljocht dat mar ien 1000-Watt lamp kin ôfjaan is hast te begripen. Krekt it gebrûk fan ien
sa'n lamp kin it ferlet eliminearje fan it brûken fan in protte 1000-Watt hege druknatrium. Foar gruttere kwekers
kin  dit  helpe  om har  waarmteproblemen  op  te  lossen  en  har  enerzjy-  en  bedradingskosten  dramatysk  te
ferminderjen. Op it stuit is sokke ferljochting frij djoer, mar, lykas LED -armaturen, sil de priis gau delkomme.

Ik tink dat in plasma -armatuer yn itselde ljochtspektrum as ús sinne yn jo kweekkeamer in goede ynvestearring
soe wêze foar meast  serieuze kwekers.  Yn in koarte tiid  ferwachtsje  ik kompakte fluorescenten,  LED's en
plasmasjines te sjen it gesicht fan binnengroei foar altyd feroarje en dingen folle minder yngewikkeld meitsje
foar allegearre dy't belutsen binne by it kweken fan de cannabis -hennepplant. ” Rick Simpson, Hemp: De meast
medyske plant

Wat moatte pasjinten witte om hennep te kweken?

“Foar elkenien dy't nij is foar it kweken fan himp, is in goed boek as fideo oer it ûnderwerp in needsaak. Gean
gewoan nei ien fan 'e cannabispublikaasjes online of keapje ien fan dizze publikaasjes yn in pleatslike winkel
wêr't jo wenje. Gewoanlik sille dizze tydskriften jo fertelle wêr't goede boeken te krijen binne oer it ûnderwerp.
Myn persoanlike favoryt is  “The Indoor Outdoor Medicinal  Grower's Bible” fan Jorge Cervantes.  Derneist
hawwe Ed Rosenthal en in protte oaren treflike boeken oer it ûnderwerp beskikber.

Foar dyjingen dy't mear wolle leare oer himp en de protte gebrûk, stel ik sterk foar dat se it boek fan Jack Herer
lêze, "The Emperor Wears No Clothes" of de fideo fan Jack "Emperor of Hemp" besjen.

Nei de ûntdekkingsreis hat dizze plant my nommen, nettsjinsteande wat jo medyske probleem is, ik fiel as dizze
medikaasje jo net sil helpe, dan tink ik dat it heul ûnwierskynlik is dat jo wat kinne fine. Ik haw goede reden om
dit wûnder fan 'e natuer de plant te neamen mei tûzen ferskate medisinale profilen. As jo  ienris de medyske
effekten  ûnderfine  dy't  oaljes  produseare út  ferskate  stammen kinne hawwe,  sille  jo  presys begripe wat ik
bedoel. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Q. Is Afghan Kush in juste stof om oalje te meitsjen? Ik haw wat oalje makke fan strjitguod en haw it de lêste
twa wiken brûkt, om't ik sliepproblemen hie, no sliep ik as in poppe en wurd moarns goed útrêste. It probleem is
dat it lestich is om goed guod yn Londen te krijen, dêrom haw ik AK besteld, haw no gewoan jo miening
nedich. Tige dank.

A. Ik kin net echt de namme fan 'e stam gean. As it krêftich is en jo slaperich makket, kin it goede medisyn
produsearje. Lykas jo witte, riede wy de machtichste en meast kalmerende stammen oan (by foarkar mei 20%
THC en mear) en beste oaljes wurde produsearre út in kombinaasje fan ferskate heul krêftige en kalmerende
stammen, dus ik soe besykje ferskate sedative stammen te bestellen as mooglik, dat soe ideaal wêze. Mar sels
oaljes mei ien stam kinne wûnders dwaan, alles wat ik sis is dat bêste oaljes normaal wurde produsearre út in
kombinaasje fan ferskate stammen. Beste winsken, JB

"Hallo, ik waard nei jo ferwiisd troch myn freon Bobby ... Ik bin in fersoarger/kweker yn RI en ik fûn krekt út
dat myn heit kanker hat, dus natuerlik wat Rick Simpson Oil meitsje is in prioriteit wurden. Ik haw in rappe
fraach oer it materiaal dat wurdt brûkt foar it meitsjen fan de oalje ...

Moat it altyd indica dominant wêze? Ik haw tagong ta in protte A+ materiaal, mar it measte is sativa dominant,
om't ik gjin indy -holle bin ... eastkust soere diesel, chemdog d, chemdog 4, chemdog -suster, blueberry sativa -
kloon, girl scout koekjes, OG Kush ensfh ... Alles mear nei it sativa -spektrum leun ... Ik koe as it nedich is
mear indica dominant materiaal krije ... Tankewol foar alles wat jo dogge ... "Sam
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- Sam, jo wolle dat de oalje wurdt produsearre út it meast kalmerende materiaal, sativas sille de pasjint te folle
enerzjy jaan en se hawwe net de juste genêzingseffekten dy't wy sykje. Selektearje dus de meast kalmerende
knoppen, meitsje in pear gram oalje sadat hy mei de behanneling koe begjinne,  en bliuw sykje nei it  juste
startmateriaal. Beste winsken, JB
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Binne d'r stammen dy't net effektyf binne tsjin kanker?

"Gelokkich foar ús, as de oalje goed wurdt produsearre út sedative fariëteiten, liket it heul goed te wurkjen by
de behanneling fan alle soarten kanker. Lykas ik al haw neamd, produsearje ik dizze oalje gewoanlik mei sterke
indica  -fariëteiten,  mar  indica  dominante  sativa  -krúskes  kinne  faaks  ek  poerbêste  resultaten  leverje.  Rick
Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Nei it ferliezen fan myn frou oan kanker op 35, en mei myn broer wachtsje op in levertransplantaasje foar de
lêste fiif jier fanwegen kanker, haw ik RSO socht yn dispensaries. It ferskilt yn priis tusken 100 $/g oant 30 g yn
Washington State. Ien fan 'e saneamde RSO -plakken hie de oalje by in goddeleaze 7% THC mei hegere CBD's,
is dit sels it wurdich? Dat wie de 30 g oalje. De oalje fan hûndert dollar gram wie boppe 90, tink ik 92%. Wat is
de perfekte lykwicht fan alle trije psychoaktive gemikaliën? ” Heide

-Heath, bêste RSO is sawat 95-98% THC, meastal sawat 1% CBD en ekstreem krêftich en kalmerend, mei de
klam op 'e wurden krêftich en kalmerend (couch-locking, it moat jo heul slieperich en ûntspannen meitsje by
opnimme. . As it net docht, besykje dan in oare partij en hâld de enerzjy -oalje foar aktueel gebrûk).

Wat dy "hege CBD" oaljes mei 7% THC oangiet, wite jo teminsten no wêrom wy tsjin sokke oaljes binne - de
measte oliën mei hege CBD dy't op it stuit wurde levere binne synonimen foar wat wy jiskefet neame, om't wy
it ferskil kenne fan hege kwaliteit oalje en yn prinsipe al it oare.

It is echt it bêste om gewoan as mooglik jo eigen oalje te meitsjen. Krij de knop fan 'e dispensaries, keapje it
bêste dat se hawwe, en meitsje dan de oalje, d'r is eins neat oan. Ik sels soe de oalje net fan ien keapje, ik soe
altyd myn eigen meitsje. Jo wolle jo eigen kwaliteitskontrôle wêze, jo wolle net fan ien ôfhinklik wêze. As jo in
bakje kofje of in mojito kinne meitsje, kinne jo ek de oalje meitsje. JB

Opslach

Hoe lang kin de oalje wurde opslein?

“Ut myn ûnderfining is d'r gjin 'best before date' oangeande de opslach fan hennepmedisy. D'r binne trije dingen
dy't de krêft fan hennepoalje kinne beynfloedzje: loft, ljocht en waarmte. Ik fertel minsken dizze medikaasje op
te slaan yn in koele, tsjustere plak, mar it hat gjin koeling nedich. Dit soarget foar alle problemen yn ferbân mei
ljocht en waarmte. Oangeande lucht dy't swierrichheden feroarsaket, is de oalje in dikke fet, sadat loft d'r net yn
kin komme, dêrom kin de oalje tsientallen jierren wurde opslein en syn krêft noch behâlde.

Om praktyske redenen leverje ik meastal de oalje yn spuiten om it makliker te meitsjen foar pasjinten om har
doses te mjitten en besmetting te foarkommen. Om oalje foar in lange perioade te bewarjen, soe ik in kontener
fan roestvrij stiel foarstelle as in donkere flesse mei in strak deksel. As de oalje goed wurdt opslein, kin soargen
oer de produksjedatum heul lang wurde oersjoen. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Soe it better as feiliger wêze om de oalje te produsearjen mei alkohol 
fan iten?

"Faak fertelle minsken my dat se leaver de oalje wolle produsearje mei graanalkohol. Om ien of oare reden
lykje se te tinken dat graanalkohol feiliger soe wêze om te brûken, mar yn werklikheid is it noch gif, krekt as
elk oar oplosmiddel. Ien fan 'e haadproblemen mei nôtalkohol is dat it heul lestich is om alkohol te finen lykas
dizze dy't 99 as 100% suver is. Yn 'e measte gefallen is it dreech alkohol te finen dy't mear dan 95 % is en
meastal sil de oare 5 % wetter wêze. Om't dit wetter oanwêzich is, makket it de alkohol minder effektyf as
oplosmiddel en oan 'e ein fan it proses sil d'r nochal wat wetter oerbliuwe yn' e oalje dat moat wurde ferdampt.
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Ut myn ûnderfining beskôgje ik it gebrûk fan nôtalkohol net feiliger dan isopropylalcohol of lichte nafta om de
oalje te produsearjen. Gjin saak hoe jo it sjogge, alkohol is gif en as jo alkohol konsumearje, produseart it in gif
heech dat jo motoryk beynfloedet en dit wurdt bekend as dronken. Ik sis net dat oalje fan hege graad net kin
wurde produsearre mei graanalkohol. Ik sis leaver dat jo jo moatte bewust wêze dat dizze stof net better as
feiliger is dan oare oplosmiddelen dy't ik haw brûkt en op guon manieren net sa goed wurket.

Faak wurdt ik kontakt opnommen troch minsken dy't de oalje wolle ekstrahearje mei dingen lykas bûter as
olivenoalje  ensfh.  Hiel  faak  freegje  se  as  ik  tink  dat  in  ekstraksje  op  dizze  manier  dien  soe  in  medisyn
produsearje  mei  deselde  sterkte  as  it  medisyn dat  ik  produsearje  mei  myn metoade.  It  antwurd  is  nee.  Ik
beskôgje dat ekstraksjes op dizze manier dien binne gewoan foarmen fan ferswakke hennepmedisy. Neffens
folume  is  d'r  gjin  mooglike  manier  dat  in  medisyn  lykas  dit  produsearre  deselde  krêft  kin  hawwe  as  de
medikaasje dy't ik produsearje. As jo in serieuze kanker hiene, soene jo it dan wolle behannelje mei ien of oare
foarm fan ferwetterde himpmedisy, of soene jo earder it echte ding brûke yn jo behanneling?

Kin hennepoalje tegearre mei alkohol wurde brûkt?

Ik haw in protte minsken sjoen dy't heul lûd waarden op alkohol rêstich fuort nei it smoken fan in joint. D'r is
gjin twifel dat alkohol ien fan 'e meast ferneatigjende dingen op dizze planeet is, mar minsken sille minsken
wêze en in protte hâlde fan har drank. Ut ús ûnderfining liket it dat hennepoalje gjin gefaar foar in drinker
foarstelt en yndie faaks har inname fan dizze skealike stof kin ferminderje. Faak melde swiere drinkers dy't de
hennepoalbehandeling  hawwe  nommen  foar  har  medyske  problemen  dat  har  toarst  nei  alkohol  sterk  is
fermindere, en guon binne sels hielendal ophâlden mei drinken. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Oplosmiddels en oplosmiddelresidu yn 'e oalje

“Yn 'e rin  fan'  e  jierren  bin ik  kontakt  west  mei  in goed oantal  minsken dy't  har  soargen makken oer  de
mooglikheid dat oplosmiddelresten yn 'e ôfmakke oalje kinne wurde efterlitten. Ut myn ûnderfining fiel ik dat
d'r gjin gefaar is by it konsumearjen fan oalje as de ynstruksjes dy't wy beskikber steld hawwe om de oalje goed
te produsearjen wurde folge. Ik haw dizze oalje sels sawat tsien jier opnaam sûnder sike effekten. Derneist haw
ik dizze oalje beskikber steld foar tûzenen minsken en haw ik heul pear klachten krigen. As immen in probleem
hat  mei  de manier  wêrop de oalje  smakket,  wurdt  it  net  feroarsake  troch oplosmiddelresten.  Ynstee  is  de
oarsaak de natuerlike terpenen, dy't de oalje befettet. Guon oaljes hawwe heul bytsje smaak, wylst oaren in
onaangename smaak kinne hawwe, mar foar safier ik wit moat medisinen dochs net goed smaakje, dus haw ik
net folle soargen oer sokke dingen.

Yn laboratoariumtests útfierd op de oaljes dy't ik produsearre, waard gjin solventreste fûn. It liket my absurd dat
elkenien har soargen soe meitsje oer oplosmiddelresten yn 'e oalje as jo beskôgje wat it medyske systeem it
publyk hat iten. Levertoxyske gemikaliën, gifstoffen, gemo, strieling, faksins, ensfh It liket my ta dat elkenien
dy't soargen hat oer fergiftiging folle mear soargen moat meitsje oer wat it medyske systeem leveret, ynstee fan
resten fan in solvent dat folslein is ôfkookt.

As immen problemen hat mei it nimmen fan 'e oalje, dan is it gewoanlik om't in enerzjy sativa waard brûkt om
de stof te produsearjen. Derneist kinne oare problemen ûntstean as de pasjint besiket medisinen tegearre mei de
oaljebehandeling te nimmen, of as hy of sy it net op 'e juste manier brûkt. Yn in ideale situaasje koene oare
famyljeleden de oalje tegearre mei de pasjint nimme. Dit soe har helpe de effekten fan 'e oalje te begripen en se
soene dan net sa folle soargen meitsje oer it effekt dat it hat op' e pasjint.  Om't se net witte wat se moatte
ferwachtsje mei it brûken fan 'e oalje, hawwe famyljeleden faak de neiging om te oerreagjen as de pasjint te
folle opjout. Mar de effekten sille yn koarte tiid ôfnimme en de pasjint sil sûnder skea wurde litten. Dêrom tink
ik dat oare famyljeleden de oalje ek moatte besykje yn lytse doses,

Hemp-oalje  fan  hege  graad  hat  de  mooglikheid  om  it  gebrûk  fan  'e  measte  farmaseutyske  produkten  te
ferfangen,  mar as in  pasjint  besiket  farmaseutika  tegearre  mei  de oalje  te  nimmen,  kinne soms problemen
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ûntstean fanwege de ynteraksjes. In protte fan 'e stoffen dy't dokters leverje binne giftich fan aard en de oalje
hâldt net fan' e oanwêzigens fan sokke dingen yn it lichem fan 'e pasjint. Meastentiids, koart neidat de pasjint it
gebrûk fan farmaseutyske medisinen stopet, ferdwine alle problemen dy't se hienen gewoan. " Rick Simpson,
Hemp: De meast medyske plant

"Nafta is de hannelsnamme foar ierdgas, dus besykje en sykje dat, peteter eter hat in protte yndustriële gebrûk,
ontvetter om tinner te skilderjen." Al

"Tink derom dat THC en CBD net-polêr is ... en chlorofyl en H2O is polêr ... Dat de bêste oalje wurdt makke
mei net-polêr oplosmiddel ... it is skjin ... sûnder chlorofyl." Michael

"In chemistfreon fan my ferienfâldige it heule ferhaal foar my en lei my út wêrom nafta better kin wêze (hoewol
hy net signifikant tinkt): nafta is in net-polêr oplosmiddel, sadat it net-polêre molekulen makliker en effisjinter
extrahert (THC en CBD binne yn prinsipe net-polêre molekulen) en lit polêre molekulen út.

Isopropylalkohol (en ether wat dat oangiet) is in swak polêr oplosmiddel, dus it is heul goed foar dit doel, mar
miskien in bytsje minder dan nafta - om't JB seit dat se beide testen, en dat se sterker wiene. EDIT: Oh, ja, ik
bin hast fergetten: hy sei ek dat d'r gjin eangst is dat nafta (of iso) yn it einprodukt bliuwt as jo it resept folgje
fan Rick Simpson (myn freon sei lykwols gjin plastic emmer te brûken, mar in glês as roestvrij stiel) en as jo net
wis binne, doch dan gewoan wat JB altyd seit te dwaan - foegje wat wetter ta en set it yn 'e oven, sadat it
folslein ferdampt. Hy soe wol isopropylalkohol brûke, om't jo wis binne dat it is wat it moat wêze ... ”Sandra

- Sandra, de metoade dy't Rick toande dat de wrâld de meast basale, net komplekse en betelbere is. It is hast
dwaasbestindich as men de ynstruksjes folget nei in T. Glês is goed, mar it brekt en jo wolle net dat dat bart,
nea. Stainless is ok, fansels. 99,9% iso wurket ok, mar wy soene noch altyd sels lichte alifatyske nafta brûke, as
it mooglik is. JB

"Ik ried  ek oan om alles  sa  kâld  te  krijen  as  jo  kinne foar  de ekstraksje.  De measten  hawwe de  alkohol,
cannabis, konteners, alles belutsen by de winning 24-48 oeren yn 'e friezer set. Jo sille op dy manier in folle
skjinner produkt krije. Jo opbringsten sille leger wêze, mar jo sille net sa folle nedich wêze. Sorry foar alle
typflaters of ûntbrekkende wurden, MS is sukk en ik haw gjin medisinen, lol. Segenje. ” Chuck

-  Chuck,  befriezen  is  allegear  goed  en  prima,  mar  it  is  net  nedich  om  dat  te  dwaan  as  jo  wurkje  mei
kwaliteitsoplosmiddelen  en  startmateriaal.  Plus,  wy  hâlde  d'r  net  fan  om  ús  hannen  kâld  te  meitsjen,
keamertemperatuer wurket foar ús prima en wy sille nei in pear moannen as jierren fan 'e knop gjin problemen
hawwe mei artritis. Boppedat wurdt faaks de oalje makke op lokaasjes wêr't d'r gjin friezers hûnderten milen
rûn binne. Dat, ja, jo kinne it befrieze as jo wolle, mar wy soene it sels net dwaan.

Ik hâld sels net fan beferzen grienten, ik foarkom it net te iten as it mooglik is, dus ik sjoch net wêrom ik in
útsûndering soe moatte meitsje en de griente befrieze dy't ik it meast leuk fyn. Mar ja, it kin helpe as jo alkohol
moatte brûke om de oalje te winnen, dus ik bin d'r net folslein tsjin.

It is gewoan dat wy sels gjin alkohol brûke as oplosmiddel (of better: it is gjin solvent fan ús earste kar), ik
sjoch gjin inkelde reden wêrom ik de steat in ekstra belesting moat betelje foar in solvent dat sil dochs ferdampe
(útsein as jo in stilte brûke, wat soene wy wannear mooglik dwaan). Ik kin in liter lichte nafta keapje foar sawat
3 - 4 dollar, in liter 99% alkohol soe sawat fiif kear mear kostje en it soe minder oalje produsearje en dat oalje
sil net heul wierskynlik net sa goed wêze as as lichte nafta of 99,9 % iso waard brûkt. Boppedat krije jo minder
oalje.

Dat wêr is it foardiel dan it brûken fan alkohol as oplosmiddel? Ik kin gjin inkelde rasjonele reden sjen wêrom't
alkohol  de  foarkar  soe  moatte  hawwe  boppe  suvere  leech  siedende  alifatyske  nafta,  nammentlik  as  men
beskôget dat d'r gjin solventresten is yn 'e oalje wêr't men jo soargen oer soe moatte meitsje as de oalje goed
wurdt produsearre. As it net goed wurdt produsearre, is d'r of kin d'r oplosmiddelresidu wêze yn 'e oalje. Mar
skuld ús net foar oaljes dy't net goed waarden produsearre, wy kinne wirklik net ferantwurdelik wurde steld foar
it gebrek oan kwaliteit fan oaljes levere troch oaren. It is sa simpel as dat. "JB
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"In heul ienfâldige ferklearring foar in fraach dy't nea einiget ... ik haw persoanlik nafta ... iso -alkohol ... en
butaan brûkt om oalje te meitsjen ... en fierwei de bêste ... skjinste ... sterkste ... en bêste oalje priuwe wie fan 'e
nafta ... Ik begryp net wat minsken net leuk fine ... D'r is hielendal gjin brânstof mear oer as it goed wurdt
dien ... en de nafta liket ek mear fan' e planten te strippen ... It docht it folle flugger ... Sa skjinner oalje ...
(goud) ... ”Peter

“Lichte nafta is de fraksje siedend tusken 30 ° C (86 ° F) en 90 ° C (194 ° F) en bestiet út molekulen mei 5 - 6
koalstofatomen. Swiere nafta kookt tusken 90 ° C (194 ° F) en 200 ° C (392 ° F) en bestiet út molekulen mei 6 -
12 koalstof.

Nafta  wurdt  foaral  brûkt  as  grûnstof  foar  it  produsearjen  fan  benzine  mei  hege  oktaan  (fia  it  katalytyske
herfoarmingsproses).  It  wurdt  ek  brûkt  yn  'e  bitumen  mynbou  -yndustry  as  in  verdunningsmiddel,  de
petrochemyske  yndustry foar  it  produsearjen  fan olefinen yn stoomkreakers,  en de gemyske yndustry foar
solvent (skjinmeitsjen) applikaasjes.  Algemiene produkten makke mei it omfetsje lichtere floeistof,  brânstof
foar kampkachels, en wat skjinmakoplosmiddelen.

“Naphtha hat de gemyske formule fan CnH2n+2. Ljochtnafta  hat 5 en/of 6 koalstofatoom, dat delkomt op
C5H12 en C6H14, ek wol Pentane en Hexane neamd. Dat wat jo sykje, is in nafta dy't suver in mingsel is fan
pentaan en hexaan. ” Wouter

"Ik woe gewoan wat oer solvents pleatse. Ik gie nei in freon fan my dy't ferskate PhD's en Masters yn skiekunde
hat,  en  frege  him wat  ik  koe  dwaan  om de  nafta  folslein  út  'e  oalje  te  ferwiderjen.  Hy  sei,  "Nim 5  ml
isopropylalkohol en roer deryn nei't it foar de lêste kear is stoppe mei borreljen. It sil ferdampe en de nafta
meinimme. Toxic solvent wurdt dan net-giftich solvent. Dit is net myn wirklike namme, it is spitich dat ik myn
wirklike akkount net kin brûke út eangst foar ûntslach of ynhierd as ferpleechkundige. ” Bobbie

"Om Naphtha yn 't Feriene Keninkryk te finen, sykje nei" paniel wiskje "as" fluch paniel wiskje ". It is in
produkt dat wurdt brûkt yn reparaasje fan auto -lichemswurk, om it metaal skjin te meitsjen en gjin resten efter
te litten. De swierrichheid is in detaillearre list te finen fan 'e krekte yngrediïnten, om't se kinne ferskille. 99,9%
Isopropanol moat maklik te finen wêze. ” Em

“Rick Simpson, wy hawwe jo proses folge mei VM&P Naphtha en alles gie neffens plan mei útsûndering fan it
earste pear spuiten lûkt wat in bytsje flüssiger útkaam dan wy ferwachte. Ik tafoege in pear druppels wetter en
besocht it nochris en it liket goed te wêzen. Myn ienige soarch/fraach is de smaak. It smakket noch altyd as
oplosmiddel. Is dat oké of moat ik wat mear dwaan? De ûntfanger hjirfan sliept sawat 12 oeren elke kear as hy
de oalje nimt. Is dat sawat krekt oant hy in tolerânsje ûntwikkelt? Elke help wurdt tige wurdearre. ” Pamela

- VM&P liket gjin goed oplosmiddel te wêzen (hoewol guon MSDS seit dat it deselde stof moat wêze as wat wy
wolle brûke). It liket swiere nafta te wêzen en it liket net folslein ôf te koken en it liket ekstra soarch nedich te
wêzen.

Ik soe wat wetter tafoegje en it yn in elektryske oven sette 130 ° Celsius (266 ° F) foar in pear oeren, miskien
nachts,  of  oant  it  oplosmiddel  folslein  ferdwûn  is,  guon  sizze  dat  it  oant  fjouwer  dagen  duorret  om  it
oplosmiddelresidu te ferwiderjen . D'r moat gjin solvent -nasmaak wêze as de oalje goed wurdt produsearre en
de oalje net rinnend moat wêze, it moat mear wêze as in fet. Soargje derfoar dat de oalje echt goed wurdt filtere,
om't oplosmiddelresten de neiging hat oan plantmaterialen te plakjen.

Doch gewoan in finger test mei it solvent dat jo wolle brûke. Dypje jo finger dêryn en sjoch as it binnen 30
sekonden of flugger folslein ferdampt. Hoe flugger it ferdampt, gjin film efterlit, hoe better.

As jo gjin suver ljocht alifatyske nafta kinne krije (ek wol benzine neamd yn Jeropa, freegje dan CAS-nûmer
64742-49-0. It wurdt ferkocht ûnder in protte ferskillende nammen. It is net it type dat wurdt brûkt as brânstof
yn auto's, mar it type dat wurdt brûkt as in oplosmiddel as tinner as ferveferfetter), ik soe foar 99% of noch
better 99,9% isopropylalkohol gean - dat liket hast oeral yn 'e wrâld mooglik te finen.

Op it stuit leaver wy lichte alifatyske (leech siedende, hydrogeneare) nafta, hoewol it produseart  bettere en
machtiger oaljes dan de measte oare oplosmiddelen dy't op it stuit wurde brûkt. De minder plantmaterialen en
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chlorofyl yn 'e oalje, hoe better it wurket as medisinen, hoe better it smakket en hoe machtiger it is. De heule
trúk is yn hoe krêftich en kalmerend de oalje is. Hoe sterker en kalmerend it better. JB

“De juste nafta wurdt NET ferkocht yn 'e FS Net by Tractor Supply of Home Depot of Lowes of sels Sherwin
Williams. It wurdt lykwols noch ferkocht yn Kanada. Ik haw in freon dy't it destilleart oant 100 ° F en besparret
wat oplosmiddel derfan komt, te brûken foar it meitsjen fan oalje. ” Steve

“As jo  yn 'e FS wenje, sille jo de juste Naphtha net krije, alle nafta makke yn' e FS kin net wurde fertroud
fanwegen de losse regeljouwing oer yngrediïnten yn dit soarte solvent. Jo sille noait suver nafta krije yn 'e FS,
sels  de VM&P kin folslein  ynkonsekwint  wêze fan de iene flesse nei  de oare en wurdt  net  iens  as suver
geadverteerd. Yn Kanada meitsje se suver nafta en it is it bêste oplosmiddel om te brûken yn ferliking mei ISO
of korrelalkohol, meitsje gjin enoarme flater en fergrieme medisinen of noch slimmer meitsje josels as in oar
noch mear siik troch it ferkearde oplosmiddel te brûken. Wês warskôge, de nafta yn 'e FS sil sels in oalje
meitsje dy't d'r folslein útsjocht lykas it moat, mar jo heul siik sil meitsje. Chase

-It feit dat suvere alifatyske nafta net oeral yn 'e FS liket te wurden ferkocht, betsjuttet net dat suvere alifatyske
nafta mei CAS-nûmer 64742-49-0 en in siedpunt om 60-80 ° C net bestiet of dat it  docht produsearje gjin
bettere oalje dan de measte oare solvents, as se goed wurde brûkt. As jo gjin suvere ljochtnafta kinne krije, soe
99% of noch better 99,9% isopropylalkohol ús twadde kar wêze.

Mar ik soe noch altyd net opjaan - lichte nafta (benzeen) as ferlykbere oplosmiddels wurde brûkt om oaljes út
planten te heljen, dus ik soe kontrolearje mei plantaardige oaljeprodusinten en sjen wat se brûke. Wêr't ik yn
Jeropa wenje, kin ik it oplosmiddel keapje yn praktysk elke hardware- of fervewinkel, it is ien fan 'e meast
foarkommende technyske floeistoffen dy't ik my fan myn bernetiid ûnthâld, wy brûkten it om fytskettingen
ensfh te ontvetten, en praktysk hie elkenien in flesse dêrfan thús. Dat dit heule einleaze debat oer solvents liket
my in bytsje bespotlik. As jo de juste lichte nafta brûke, is d'r gjin solventreste wêr 't jo jo soargen oer hoege te
meitsjen,  miskien  in  pear  ppm,  krekt  lykas  yn  de  measte  goedkeape  plantaardige  oaljes  dy't  faaks  wurde
produsearre mei hast presys itselde oplosmiddel as wat wy advisearje. JB

“Lichte alifatyske nafta wurke geweldich smaakte geweldich, gjin hint fan oplosmiddel oerbleaun yn myn oalje.
As jo de ynstruksjes fan Ricks oant de letter folgje, hoege dan ek gjin problemen te hawwen. ” Rick

“D'r binne 2 haadkategoryen fan nafta - ljocht en swier. Lichte nafta befettet NET benzeen, dat is wat Raina
bedoelde (net hexaan). Hoewol ik sels lichte nafta net soe oanbefelje, útsein as it cannabisekstrakt kin wurde
hifke neidat it is produsearre foar nafta -residu, kin it wurde brûkt as dat alles is wat jo kinne krije foar in
oplosmiddel. De kaai is om te soargjen dat jo it ekstrakt siede oant in dikke fetstatus - op dat punt soe it measte
fan 'e nafta moatte wêze. It brûken fan destillaasjeapparatuer is de manier om de suverste, solventfrije oalje te
meitsjen, mar bûten de kapasiteit fan meast gemiddelde minsken. Hoopje dat helpt. ” Merk

"Raina,  ik  sil  net  mei  jo  argumintearje.  Ut  Wikipedia:  "Petroleumether,  nettsjinsteande  syn  synonym  fan
benzine, moat net betize wurde mei benzeen of benzyne, noch moat it wurde betize mei benzine, hoewol in
protte  talen  dat  neame mei  in  namme ôflaat  fan benzine,  bgl."  Benzin  "(Dútsk)  of"  benzina  "(Italiaansk).
Petroleum eter is in mingsel fan alkanen, bgl. Allyksa moat ierdoalje eter net betize wurde mei de klasse fan
organyske ferbiningen neamd eters, dy't de funksjonele groep RO-R 'befetsje. Myn eftergrûn is mikrobiology -
wêryn ik organyske skiekunde studearre, wat biogemy / wat anorganyske skiekunde ... ik wit it wis net alles,
mar ik wit it in bytsje. Ljochte nafta befettet NET benzeen - perioade. Ik sil jo opmerking negearje, "It soe yn 't
bêste belang fan elkenien wêze as jo gjin oanspraken meitsje bûten wittenskiplike gegevens." Merk

"Wat soene jo jo heit wolle jaan? De bêste fan 'e bêste of sokssawat dy't der op liket, mar gewoan net de juste
effekten  hat?  As  jo  it  medisyn  meitsje  neffens  de  ynstruksjes  fan  Rick,  is  de  kâns  op  mislearjen  tidens
behanneling  heul  leech.  As  jo  de  oalje  meitsje  neffens  ynstruksjes  fan  "saakkundigen  en  wittenskippers",
meitsje  jo  in  oar  produkt.  En  basearre  op  ús  ûnderfining,  kin  it  it  wurk  net  sa  goed  dwaan  as  wat  wy
oanrikkemandearje.
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Dat soene jo wolle dat ik swijde en lit se jiskefet fan lege kwaliteit leverje? Of wolle jo leaver fan my/ús leare
en witte hoe't jo it goed moatte dwaan, sadat jo deselde resultaten soene hawwe wêr't ús pasjinten oer sprekke?
” JB

“Ik  brûk  de  99% isopropylalkohol,  dat  is  wat  my  it  maklikst  beskikber  wie.  Ik  brûk  de  crème  fan  myn
gewaaksknoppen, groeid 100% organysk en gjin bestridingsmiddels, goed fersoarge, en botdroech. Ik ming it
mei  meardere  indica -stammen.  Ik behannele in  pasjint  mei  Hodgkin's  lymfoom, hy wie op poadium 4 en
binnen 6 moannen nei it nimmen fan 'e oalje lykas oanjûn, is hy no kankerfrij !! Tankewol Rick Simpson foar
de offers dy't jo hawwe makke om dizze ynformaasje foar elkenien beskikber te stellen! Krekt koartlyn kaam in
oare faze 4 kankerpasjint my foar wat help, hy hat in tumor op ien fan syn nieren dy't net kin wurde dien.
Bidden om twa befêstige genêzen op in rige te krijen. God segenje jo Rick Simpson en JB, bliuw trochgean mei
it fersprieden fan it wurd en lear minsken oer dizze prachtige genêzende hennepoalje. ” GrowGoddess

- It mixen fan ferskate stammen is altyd in goed idee. Sjoch d'r gewoan nei, jo witte net wêr't krekt in bepaalde
stam goed foar is, dus as jo ferskate stammen mingje, krije jo in folle better tapyteffekt. Plus sille sokke oaljes
jo folle heger nimme - dejingen dy't "rekreasjoneel" pot smoke, sille witte wêr't ik it oer haw. Stel jo foar dat jo
mei jo freonen sitten gean en elk ien de bêste knop presintearje dy't se hawwe. Yn in pear oeren sille jo net folle
kinne dwaan. En dat is it  effekt dat jo nedich binne foar de bêste resultaten, dus nochris, it mingjen fan 'e
stammen is de manier om te gean. Bêste winsken en tank, GrowGoddess, ik bin altyd bliid om te hearren oer
minsken dy't gewoan de rjochtingen folgje en de resultaten krije wêr't wy oer prate. JB

“Hoi JB, ik haw in probleem mei de elektryske ryskoker, alles wat ik haw sjoen nei 100 °° C gean, ik seach nei
alle  merken  op  'e  merke  en  alles  wat  se  hawwe  hat  in  thermostaat  dy't  wurdt  útskeakele  as  ynhâld  de
temperatuer. Wat riedsto oan?" Cristina

- Cristina, wat is it probleem krekt? Jo kinne de oalje altyd yn in elektryske oven sette op 130 ° C en lit it d'r
sawat in oere litte en it sa decarboxylearje. JB

“As de temperatuer op 100 ° C komt, slút de elektryske ryskoker ôf! It oplosmiddel komt net by 110 ° C. ”
Cristina

- It oplosmiddel kin dy temperatuer net echt berikke, om't it soe siede, tink ik. Hâld it oplosmiddel siedend oant
de fornuis foar it earst útskakelt (foegje in pear druppels wetter ta oan 'e lêste batch). Lit it dan ôfkuolle en
skeakelje it opnij yn. Dat is alles wat wy dogge. JB

“Skeakelt wer oan, en lit siede oant it weromkomt nei? Giet dan út en is de oalje al klear? ” Cristina

- Skeakelje de ryskoker oan, sied it ôf oant it foar it earst stopet, wachtsje dan fiif minuten oant it ôfkuollet,
skeakelje it nochris yn en wachtsje oant it foar de twadde kear útskakelt. Giet dan de oalje yn in roestfrij stiel
beker en set it yn in oven set op 130 ° C foar in oere en jo oalje is klear. JB

- Tankewol JB, jo hawwe myn live bewarre. Cristina

"Jo sykhelje de Nafta as jo de oalje meitsje. Jo ademje GIF as jo it sa meitsje. As jo it kinne rûke, binne jo al
dea. Ik haw Coleman kampbrânstof, zippo lichtere brânstof rûkt, en nafta brûkt foar in part skjinmeitsjen en
yndustriële tapassingen hûnderten kearen yn myn libben ... Noch net dea. Lol.

Serieus ... As jo in suver oplosmiddel brûke (gjin tafoegings), en it oplosmiddel goed ôfkuolje mei wat wetter
dat oan 'e ein in hegere siedpunt hat tafoege, it iso, alkohol as nafta, jo sille it krije allegear út. Jo drinke in
protte mear nafta op dy't jo eigen gas mear dan in jier yn jo auto pompt, dan jo soene krije fan in libben lang
gebrûk fan goed makke oalje. Matthew

'Hoi Rick (as dejingen dy't dizze e -post lêze), yn it foarste plak wol ik jo fertelle dat jo in geweldich wurk
dogge  foar  it  befoarderjen  fan  dizze  heks  liket  in  prachtich  medisyn  te  wêzen  foar  safolle!  Ik  wenje  yn
Noarwegen en ik haw de diagnoaze fan Crohn's sykte. Ik haw ek in heul nauwe freon dy't kanker hat, de dokters
binne stoppe mei behanneljen, om't d'r neat mear is dat se kinne dwaan. Ik wol de oalje besykje op beide fan
dizze betingsten.
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Ik haw in  fraach oer  it  meitsjen  fan oalje.  Hjir  yn Noarwegen is  it  heul  lestich  om suvere  nafta  te  finen
(teminsten nei myn ûnderfining), dus ik bin op syk nei goede alternativen. Guon jierren werom kocht ik in
"honingbijekstraktor"  (in  silinder  dy't  jo  folje  mei  bonke droege krûden en brûk butaangas  om de oalje  te
winnen). Is dit krekt sa goed as it oalje koken mei nafta?

En hoe brûkt it geast? Hokker befettet mear dan 90% alkohol? Ik haw wat freonen dy't har eigen geast meitsje
en it is net in heul djoere opsje foar my om te krijen. Is dit better dan butaan? Ik smookte de "huningekstraksje"
doe't ik it de lêste kear makke, en frege my ôf oft it goede medisyn is foar dizze 2 betingsten dy't ik neam as ik
it yt. As net butaan of alkohol in goede opsje is - kinne jo wat oare opsjes oanrikkemandearje dy't jo miskien
witte is maklik te krijen yn Noarwegen of Sweden? Tige tank! Ik sjoch der echt nei út om de oalje te besykjen
op myn sykte. Mei freonlike groetnis, Henry ”

"Beste Henry, ik haw gjin ûnderfining mei extracten fan hunebijen,  mar ik fiel  net dat dizze metoade like
effektyf soe wêze as de metoaden dy't ik brûk. It produsearjen fan 'e oalje lykas ik it verwarmt de oalje oant in
temperatuer  dy't  it  ôfmakke  produkt  decarboxyleart  om  de  oalje  sa  machtich  mooglik  te  meitsjen.  Dit
ferwaarmingsproses draait de molekulen nei de delta 9 -posysje dy't de oalje sterker makket. As jo problemen
hawwe mei it finen fan it juste solvent, kinne jo aceton besykje. Ik haw nea aceton sels besocht de oalje te
produsearjen, mar ik sjoch gjin reden dat aceton net sa goed soe wurkje as alkohol as nafta om it medisyn te
produsearjen. Jo soene lichte alifatyske nafta moatte kinne krije fan winkels dy't ferve leverje, om't se nafta
normaal ferfarskje as ferinneringsdinner.

Goed makke oalje moat foar jo problemen soargje en moat jo freon mei kanker ek in kâns jaan om te oerlibjen.
Alkohol dy't 90% is, sil in minder effektyf oplosmiddel wêze, om't de oare 10% normaal wetter is en tidens it
ôfwurkingsproses sille jo in protte oerstallich wetter hawwe om ôf te ferdampjen. Bêste winsken, Rick Simpson
”

“Juste dekarboxylearring is in heul wichtich ûnderdiel by it meitsjen fan perfekte oalje, om't de rauwe plant net
folle suver delta9-THC leveret en CBD ynstee hat de soeren betsjut THCA en CBDA. Om de carboxylgroep te
ferwiderjen,  is  ferwaarming de proseduere.  Doch dit  heul  foarsichtich  om jo weardefolle  molekulen  net  te
ferbaarnen. Ik fûn yn in Journal of Chromatography in goede notysje dy't de nedige temperatuer en tiid moat
wêze om de oalje te ferwaarmjen, om't ôfhinklik fan 'e ryskoker de temps miskien net genôch binne. Dat it is in
goed idee om jo oalje minimaal 27 minuten op min te ferwaarmjen. 122 graden Celsius. Kontrolearje altyd jo
temperatuer foar ferwaarmingsplaat mei in digitaal mjitapparaat om te foarkommen dat jo oalje net te heul
wurdt. Yn 'e tabel hjirûnder sjogge jo de siedpunten fan' e grutte cannabinoïden dy't jo noait moatte berikke,
oars koken jo se fuort. Ik merkt boppedat op dat it goed is wat Rick de heule tiid sei yn syn fideo's de oalje net
oververhit, mar waarmte is needsaaklik foar it meitsjen fan de genêzende oalje. In temp fan minimaal 106,2
graden Celsius is needsaaklik foar it juste dekarboksyleringsproses oer de opjûne tiid yn it diagram sawat in
oere. As jo oalje allinich de soere foarm fan THCA en CBDA hat, is it net sa effektyf, om't de soeren net heul
goed passe by de CB1- en CB2 -receptors. Soargje derfoar dat jo it op 'e juste manier dogge, om't wat Rick sei
wier is, allinich de bêst makke oalje kin it wurk dwaan as live ôfhinklik is fan. (…) As jo oalje allinich de soere
foarm fan THCA en CBDA hat, is it net sa effektyf, om't de soeren net heul goed passe by de CB1- en CB2 -
receptors. Soargje derfoar dat jo it op 'e juste manier dogge, om't wat Rick sei wier is, allinich de bêst makke
oalje kin it wurk dwaan as live ôfhinklik is fan. (…) As jo oalje allinich de soere foarm fan THCA en CBDA
hat, is it net sa effektyf, om't de soeren net heul goed passe by de CB1- en CB2 -receptors. Soargje derfoar dat
jo it op 'e juste manier dogge, om't wat Rick sei wier is, allinich de bêst makke oalje kin it wurk dwaan as live
ôfhinklik is fan. (…)

Ja, sjoch en ynterpretearje dit wittenskipsdiagram om te begripen dat dekarboxylaasjeproses de heule tiid rint as
jo de cannabinoïden oplosmiddelfloeistofmix ferwaarmje yn 'e ryskoker. Dat de grafiken litte sjen dat it  in
protte is om de temperatuer lang genôch op 130 graden Celsius te bringen om de maksimale dekarboxylaasje te
krijen. Alles in kwestje fan temperatuer en tiid om de bêste nivo's te berikken.

As jo in digitaal temperatuermeetynstrumint brûke en it tidens it heule proses op 'e boaiem sette yn' e ryskoker
om it oplosmiddel te ferdampjen, sjogge jo dat allinich yn 'e lette faze fan it proses as de wetterdruppels by de
finale ynkomme yn' e cooker, de temperatuer komt om 100-110 ° C. Mar de tiid yn dit berik is meast net lang
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genôch foar it heule dekarboksyleringsproses. Hjirnei ferwaarmje jo de oalje langer yn in lytse stielen pot op in
ferwaarmingsplaat.  Sa lang gjin aktiviteit  (gjin gasbellen mear) jo ferwaarmje en wachtsje.  Kontrolearje  de
temperatuer en it is it bêste om sawat in heal oere heger dan 130 graden Celsius te gean. Unthâld dat THC in
siedpunt  hat  fan  157  graden  C.  Dus  gean  asjebleaft  net  riskant  troch  oververhitting,  oars  sille  jo  winske
cannabinoïden ferdampe en waaie fuort ...

Yn kearn is it net wichtich om de pykhoeveelheid decarboxylaasje te krijen, sa lang krije jo letter genôch oalje
yn jo lichem. Nijsgjirrich is de wearde fan EEN gram per dei of mear dy't jo moatte nimme. Fansels hoefolle
oalje dy't jo nedich binne, hinget ôf fan hoefolle delta9THC d'r echt yn 'e oalje is - betsjutte hoe effektyf de
decarboxylaasje wie. As jo  de oanbefelling fan Ricks folgje en d'r wis fan wêze dat de oalje lang genôch is
ferwaarme oant 130 ° C - sil alles goed wêze. It is ûnôfhinklik hokker oplosmiddel jo brûke. ” Stephan

“Hoi JB, ik fûn dizze Naphtha yn myn gebiet ... (link) It seit net Light Naphtha ... soe dit noch wurkje? Nochris
tank foar al jo help en super ynfo! ”

- It soe ljocht alifatyske nafta moatte wêze- kontrolearje it MSDS om te sjen oft it pure lichte nafta is sûnder
tafoegings), shellite yn Austraalje, (technysk as yndustrieel) benzine yn Jeropa (benzine, net benzeen, en net it
type dat wurdt brûkt as brânstof yn auto's). It wurdt ferkocht ûnder in protte ferskillende nammen. It wurdt
brûkt  as  ferveverdunner,  oplosmiddel,  ontvetter,  it  wie  eartiids  in  heul  gewoan  húshâldlik  oplosmiddel  as
tekstylontvetter, it kin ek wurde brûkt as lichtere floeistof ensfh. .

Smeer wat op in skjinne Petri -skûtel as doopje jo finger dêryn en as it ferdampet binnen tritich sekonden en
gjin fette resten efterlit, moat it ok wêze om te brûken. D'r binne in protte leveransiers, ik kin jo net fertelle
hokker it bêste is of wat wy op it stuit soene oanbefelje, dus wy leverje allinich algemiene ynstruksjes.

CAS-nûmer 64742-49-0, suver, ierdoalje-destillaat, sûnder tafoegings, as mooglik, en it siedpunt moat sa leech
mooglik  wêze.  De  measte  raffinaderijen  produsearje  it,  freegje  se  gewoan  wat  se  soene  oanbefelje  foar
krûdextracten.

De  twadde  opsje  is  99%  of  99,99%  isopropylalkohol  as  de  heul  djoere  alkohol  fan  99%  fan  iten.
Isopropylalkohol  en  fiedingsalkohol  binne  net  sa  effektyf  as  oplosmiddel  as  nafta,  en  se  stripe  mear
plantmaterialen en chlorofyl yn 'e oalje, wêrtroch it minder krêftich en smaakfol is, dat is de reden dat wy
oanrikkemandearje nafta altyd te brûken as it mooglik/beskikber is. Beste winsken, JB ”

Q. Rick, yn Meksiko is "naphtha" mar ien fan ferskate produktnammen fan naphtha -type. Om in fatale flater te
foarkommen, soene jo dan tafallich de wittenskiplike namme hawwe foar de "nafta" dy't jo brûke, asjebleaft?

A. Sykje nei suvere ljochte nafta sûnder ekstra yngrediïnten. It is yn prinsipe itselde as Coleman-brânstof dy't jo
kinne sjen op 'e foto hjirûnder, mar sykje nei nafta sûnder additiven tsjin roest dy't wurde tafoege oan Coleman-
brânstof.

As jo fine dat lichte alifatyske nafta yn jo lân is ferbean (wat bygelyks it gefal wie yn Honduras), sykje dan nei
99% of better 99,9% isopropylalkohol, it moat maklik te finen wêze. 99% alkohol is it tredde oplosmiddel dat
wy soene brûke, mar wy soene alles dwaan om it te foarkommen foarkommen, om't it tefolle chlorofyl en oare
net  winske  plantmaterialen  strielt.  Guon  frije  it  oplosmiddel  en  it  útgongsmateriaal  graach  as  se
isopropylalkohol as alkohol as oplosmiddel brûke. Wy brûke dizze oplosmiddels persoanlik net, útsein as wy
moatte en wy hâlde der net fan om beferzen hannen út te heljen, dus befoarderje wy it eins net befrieze, mar
guon sizze dat it helpt de kwaliteit fan 'e oalje te ferbetterjen. As jo  net-polêr suver ljocht nafta brûke mei in
leech siedpunt, hoege jo neat te befriezen en krije jo noch in goed produkt as jo de ynstruksjes folgje. JB

“Hey JB, wat as d'r in allergie is foar it brûken fan de Naptha? Wy hawwe in famyljelid dat slimme allergyske
reaksjes hat op ELKE lyts ding, foaral oplosmiddelen. Wy wolle foar har oalje meitsje, mar moatte in organysk
solvent brûke. Wy tochten oer it meitsjen fan in organyske "moonshine" dy't ferskate kearen waard distilleare
om suverens te krijen, mar wat binne jo gedachten hjiroer? Wat is jo oanbefelling foar de slim allergysk foar
safolle?  Se kin hielendal  gjin  medisinen nimme,  om't  se allergysk is  foar de bindmiddels,  se  lijt  SO folle
fanwegen har allergyen foar alles. Alfêst tank!" Sara
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- No, jo kinne 99% alkohol brûke, wy hawwe noait sein dat jo net kinne. It is gewoan dat yn ús ûnderfining
oaljes produseare mei net -polêre oplosmiddels wat machtiger binne en normaal minder plantmateriaal befetsje.
Guon beferzen de alkohol en knop foar it ferwurkjen om oalje te krijen dat amberer is. Dat ik tink dat dit de
manier is om foar jo te gean, Sara.

Hege THC as Hege CBD -oalje?

"Ik bin in bytsje yn 'e war. Myn freon hat poadium 4 nierkanker en kanker yn syn longen. Is it it bêste om de
hege CBD -oalje as THC -oalje te jaan? De CBD -oalje hat allinich in spoar fan THC? Ik krige him in buis fan
tsien gram en it hat 18% CBD en minder dan 1% THC. Gean ik dit de ferkearde manier oer? ”Richard

Mikees: Ja, dat is it net, jo moatte de echte RSO krije.

-95-98% THC is net 18% CBD, is it? Fertel wa't it jo hat levere om te stopjen mei it dwaan. De hege CBD -
marketinghype sil in protte neatsizzende pasjinten deadzje lykas it liket, dat is spitich.  Wêrom kinne se net
gewoan de ynstruksjes folgje dy't echt wurkje? It gebrûk fan hege CBD-oaljes is heul beheind, se wurkje net sa
goed, sels op hûdsomstannichheden, ik begryp wirklik net wêrom elkenien sa gung-ho is oer dy CBD-ûnsin. Ja,
it is ek in krêftich medisyn, mar it gebrûk is wirklik mar beheind yn fergeliking mei de echte RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstreem krêftich en kalmerend en euforysk; dat is jo bêste oalje en dat is wat it
bêste sil wurkje. Besykje dit earst. As jo  dat dogge, sille jo dizze hege CBD -oalje net oanreitsje of tichtby
komme en jo sille it ferskil witte en gjinien sil jo ferniele. RSO earst. JB

“Ik genietsje echt fan dizze side en fan de ynformaasje dy't ik derfan kin leare. It is lykwols sa teloarstellend om
oare cannabinoïden te hearren neist THC as sekundêr wurdt pleatst. Dit famke, en har âlden, sjogge de CBD net
as sekundêr. It hat har libben jûn. Wie net de THC dy't it die, wie de CBD. Stop asjebleaft d'r oerhinne. Jo
ûntmoedigje minsken om hege CBD -stammen te besykjen as se d'r wirklik troch kinne wurde holpen. De hege
THC is net it antwurd op alles en dêrom is d'r mear dan ien cannabinoïde yn 'e plant. Tina

“JB  antwurde  oer  longkanker,  net  Dravet  -syndroom,  gjinien  skyt  oer  alles.  Foar  kanker  jouwe  de
pasjintrapporten en wittenskiplike stúdzjes oan dat THC kanker deadet. D'r binne guon stúdzjes dy't sizze dat
CBD foardielich is foar guon soarten kanker, mar in pear yn fergeliking mei de stúdzjes dien mei THC. No
binne seizures en guon oare betingsten hege CBD wat jo sykje. ” Kellin

- Kellin en Tina, de oaljes dy't wy brûke wurkje ek oan oanfallen. En pasjinten soene ongeëvenaard bettere
resultaten krije as se it echte ding brûkten en besochten de oarsaak te genêzen en net allinich de symptomen.

Ik set CBD net del, it is in heul krêftich medisyn op himsels, en ik tink dat it geweldig is yn kauwgom foar bern,
ensfh. Mar as jo de wirklike krêft wolle, hawwe jo de meast brutaal krêftige RSO en in protte THC nedich. Dat
is myn perspektyf en it sil net feroarje.

Besykje it gewoan op hûdsomstannichheden en sjoch as in brânwûn as in wûn rapper sil genêze mei de echte
RSO as mei in lege graad hege CBD-ferzje derfan.  Ik haw it  mei myn eigen eagen sjoen, ik hoech net te
eksperimintearjen mei hege CBD -oaljes foar mysels. Ik wol it bêste foar mysels as foar myn pasjinten.

De measte hege CBD-oaljes binne fan sekundêre kwaliteit  yn fergeliking mei de bêste en meast narcotysk
krêftige en kalmerende RSO mei 95-98% THC.

Jo haadprobleem is dat jo kochten yn 'e single cannabinoïde teory dy't  Big Pharma driuwt,  sadat se kinne
profitearje fan cannabis -medisinen. Jo wolle net echt medisinen basearre op ienige cannabinoïden, jo wolle de
brutaal machtichste en kalmerend oalje foar bêste resultaten.

En jo kinne de planten sels groeie en jo kinne ek de oalje sels meitsje, jo hoege it wirklik net te keapjen fan
grutte farmaseutyske bedriuwen dy't sille besykje in enoarm priiskaartsje op dekarboxyleare cannabishars te
setten sûnder oare reden dan har hebzucht .
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Jo sille en wierskynlik wierskynlik ien dei kilo's oalje nedich wêze - foar josels as jo famylje - hoefolle wolle jo
per gram betelje? In bok is te folle, as de planten bûten en op grutte skaal waarden groeid. Dus gjin spesjale
belestingen, neat sa. 100% legalisaasje is de ienige manier om te gean en it moat no wurde dien, d'r is gjin reden
om hûnderten miljoenen pasjinten wrâldwiid te lijen.

Fiel jo frij om der oer te arguminten; mar dat is sawat alles wat jo d'r dochs kinne dwaan. Beste winsken, JB

"Bliuw asjebleaft trochgean mei ferklearjen krekt lykas jo hawwe, ik nim foar ien notysjes en lear safolle as ik
kin fan jo oer wat goed is foar wat, ensafuorthinne, ik wol klear en taret wêze mei de juste kennis foar my en
mines ... As jo net fertelden oer it ferlet fan 'e hege THC, soe ik tinke dat alles ok wie, bin ik tankber foar ALLE
INFO. ” Vicky

“Rick hat altyd oanhâlden dat it heech THC is dat needsaaklik is om jo de bêste kâns te jaan, dêr hie hy fansels
de bêste resultaten mei. D'r binne in protte dingen wêr't CBD better foar kin wêze, it wurdt normaal brûkt foar
bern foar Dravet Syndrome, ADHD en slimme obsessive twangmjittige oandwaning, om't in protte minsken
noch bang binne om bern heech te krijen. THC is wat jo heech krijt. Ik haw guon minsken fûn dy't oalje mei
hege THC brûke om de mearderheid fan 'e minsken te behanneljen, mar as de pasjint net reageart lykas se
hopen dat se oergongen nei hege CBD en dit hat better wurke.

Ik tink dat elkenien oars is en elke kanker oars is. Mar oant al it fereaske ûndersyk is tastien om te dwaan is it
wierskynlik it bêste om by Rick's metoade te bliuwen. Hege THC, dominante yndika nei it protokol. It wurdt
sein dat as se elke 4 dagen mei lytse en dûbele dosinten begjinne, de pasjint fluch in tolerânsje kin opbouwe en
de  slimme  slaperigheid  sil  ferdwine  nei  in  bytsje  op  'e  oalje.  De oalje  fan  Rick  is  95-8% THC,  mar  de
psychoaktive effekten sille jo net skea.

En as ik besykje te besluten waans metoade om te folgjen, leau ik net dat ien mear ûnderfining hat hân mei dit
medisyn dan Rick. Ik haw de Nederlânske metoade sjoen en tink gewoan dat as immen stjert, wêrom soene jo
de genêze ferwiderje? ” Nick

"Sûnt ik haw heard fan 'e hege CBD -oaljes dy't helpe by oanfallen, haw ik altyd de gedachte west dat as dizze
âlders har bern in hybride soene jaan, mar indica -oalje dominearje, it bern soe genêze. Ik wit dat de CBD -
oaljes oanfallen kontrolearje en ik bin sa bliid dat IETS bern lykas Charlotte kin helpe, mar stel my de genêzing
foar dy't kin barre as THC en it oare spektrum cannabinoïden yn 'e plant waarden jûn. Dat jo bern sliept in
protte fanwegen de THC, har lichems sille har oanpasse oan 'e dosis. Ik tink gewoan dat de folsleine plant it
nuttichste is, net ien dy't cannabinoïde is útsletten. Sara

“De media fokusje hieltyd op it skieden fan de cannabinoïden, mar it is bewiisd dat sawol THC as CBD kanker
deadzje en tumors krimp. Rick Simpson Oil makke fan Cannabis Indica is it medisyn dat Landon en Brave
Mykayla en in protte oaren genêze en elkenien kin it meitsje.  Lit  de media jo net tinke litte dat jo moatte
wachtsje op dizze genêzing, of de CBD skiede! THC wurket ek mei ús endocannabinoïde systeem. Learje oer
de genêzing dy't elkenien kin meitsje. ” Hanan

Is it feilich om de oalje te brûken?

“De feiligens fan dit medisyn is te fergelykjen en fan wat ik haw tsjûge, is it net gefaarliker dan in kopke swiet
wetter  drinke.  Sels  as  in  persoan slim oerdriuwt,  wurdt  d'r  gjin  skea  oan dien  as  de effekten  fan  'e  oalje
ferdwine. De meast foarkommende by -effekt dy't wy hawwe opmurken by minsken dy't hennepoalje opnimme
foar har medyske omstannichheden is in protte rêst en in glimke op har gesichten.

Lykas alle oare krêftige medisinen,  as guon yndividuen te folle opnimme,  kin it  ungewoane side -effekten
feroarsaakje. Hoewol de effekten dy't dizze oalje kin produsearje gjin gefaar foarmje, binne d'r dejingen dy't it
net  leuk fine  om heech  te  wurden fan  in  overdosis.  Hoewol  dit  medikaasje  feilich  is  en  de  measten  gjin
problemen hawwe mei it gebrûk, moat men ek beskôgje dat d'r dejingen sille wêze dy't swierrichheden sille
ûnderfine.
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Dat is de reden dat ik elkenien opdrach om te begjinnen mei heul lytse doses, en dan it bedrach dat se opnimme
elke  fjouwer dagen ferheegje.  Troch dit  te  dwaan,  jout  it  de persoan dy't  dizze stof nimt de kâns  om har
tolerânsje  op  te  bouwen  en  in  protte  pasjinten  hawwe  melden  dat  se  net  iens  heech  waarden  tidens  de
behanneling. As hennepoalje goed wurdt produsearre út heul krêftige kalmerende stammen fan cannabis indica,
of faaks as it wurdt produsearre út guon soarten indica-dominante sativa-krusingen, sil men fine dat de effekten
fan sokke oaljes slaperigheid en sliep sille befoarderje, wat fansels in wichtich diel fan it genêzingsproses.

Pasjinten moatte har bewust wêze fan it feit dat dizze oalje ek har bloeddruk, okulêre druk en bloedsûkernivo's
kin ferminderje. As yndividuen medisinen nimme foar it behanneljen fan dizze problemen, soene se har ferlet
moatte ferminderje foar it gebrûk fan 'e medisinen dy't se op it stuit heul rap brûke yn' e measte gefallen. Ik
moat pasjinten ynformearje dy't medisinen foar bloeddruk nimme dat ienris se de oalje hawwe begon, faaks har
problemen mei bloeddruk net langer it gebrûk fan medisinen sille fereaskje en dit jildt ek foar diabetika en foar
minsken dy't lije oan glaukom.

Hâld der rekken mei dat as oalje moat wurde nommen foar it behanneljen fan oare omstannichheden en it wurdt
nommen tegearre mei bloeddrukmedisinen, it yn guon gefallen de bloeddruk fan 'e pasjint te leech kin sakje.
Hoewol ik net wit fan ien dy't dit hat meimakke dy't echte skea hat lijen, fiel ik noch dat men dizze situaasje
moat besykje te foarkommen as it mooglik is. Kontrolearje jo bloeddruk dan faak en as jo gjin farmaseutika
mear nedich binne, nim se dan net op.

It kin foar guon yndividuen ongelooflijk lykje dat se it gebrûk fan dizze foarskreaune stoffen kinne stopje.
Sadree't men lykwols ienris it genêzende potensjeel fan dizze natuerlike genêskunde beseft, komme se al gau te
begripen dat dizze geweldige oalje it gebrûk fan praktysk alle farmaseutika kin ferfange.

Hoe wurdt de oalje normaal tolerearre?

Wy hawwe allegear ferskate tolerânsjes foar krêftige medisinen, dus ik moedigje pasjinten oan om yn har eigen
komfortensône te bliuwen by it bepalen fan hokker dosering se sille opnimme. De tolerânsje fan 'e measte
minsken  bout  heul  fluch  op  en  gemiddeld  duorret  in  normale  persoan  normaal  sawat  90  dagen  om  de
behanneling fan 60 gram yn te nimmen. 60 gram goed produsearre oalje liket de measte kankers te genêzen,
útsein as de pasjint slim waard skansearre troch it medyske systeem mei har gemo en strieling, ensfh.

Pasjinten dy't de effekten hawwe fan gemo en strieling hawwe mear oalje nedich om de skea dy't it medyske
systeem hat efterlitten, ûngedien te meitsjen. Foar it grutste part, as ienris in persoan wend is oan 'e effekten fan
oaljes,  lykje  pasjinten  genietsje  te  nimmen fan'  e  stof.  Mar  fanwegen  de  net-ferslaavjende  aard  fan  dizze
medikaasje, sille faaks dejingen dy't de stof brûke ferjitte har doses goed te nimmen. It is net dat de oalje se
ferjit, it is gewoan om't har lichems de needsaak net fiele foar har oanwêzigens en dit markeart allinich it feit dat
de stof wirklik net ferslaavjend is. Want as it net wie, is it  net wierskynlik dat de pasjint har dosering soe
ferjitte, want as it ferslaavjend wie, nei acht oeren, soene har lichems gûle foar de stof.

Binne d'r gjin side -effekten oer wa't jo soargen moatte meitsje?

Guon pasjinten  hawwe melden  dat  se  eangst  of  paranoia  hawwe ûnderfûn mei  it  brûken fan dit  medisyn.
Manieren om dit te behanneljen sille wurde besprutsen as de fraach in bytsje fierder komt yn dit boek.

De wichtichste bywurkingen fan hennepoalje dy't by my binne melden binne goede sûnens, lok, en in goeie
nachtrêst, dus wat mear koe immen freegje fan in medisyn dat se brûke?

In protte minsken drinke elke dei in grut oantal medisinen. Kin dat goed wêze foar it lichem?

Ik  ha  gjin  idee  wêrom't  dejingen  dy't  de  gefaarlike  side  -effekten  fan  allopatyske  medisinen  sjogge  yn
reklamespotsjes noch soene beskôgje dizze medisinen te nimmen. It liket derop dat in protte minsken sûnder
gedachten sille dwaan lykas de dokter befel en in goed oantal fan deselde minsken hat it neigean fan gebrûk fan
hennepmedisy. Simpelwei fanwegen leagens binne se ferteld troch har regearingen en dejingen dy't yn 't skaad
stean efter de farmaseutyske yndustry. Nimmen stjert oan it brûken fan himpmedisy en d'r wurdt gjin skea
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feroarsake. Ik woe dat ik itselde koe sizze foar wat de dokters ús alle dagen foarskriuwe, mar spitigernôch is dat
amper it gefal.

Soms binne de ferskate ynteraksjes dy't dizze saneamde medisinen feroarsaakje genôch om ús yn in iere grêf te
setten. Mar sels as wy gjin direkte problemen ûnderfine, is har gebrûk noch altyd in gefaar. Mei de tiid bouwe
de gemikaliën en gifstoffen dy't dizze medisinen befetsje yn ús lichems op en dit kin ek serieuze problemen
bringe mei ús sûnens dy't faaks ta de dea kinne liede. Sels ienfâldige dingen lykas aspirintabletten feroarsaakje
alle  jierren  tûzenen  deaden  wrâldwiid.  Dat  ik  tink  net  dat  ien  fan  ús  ús  fertrouwen  moat  stelle  yn  'e
farmaseutyske yndustry of alles wat se leverje.  As jo  echte genêzingskrêft  wolle sjen, gean dan nei Mutter
Natuer, want jo sille heul min fine yn in pilfabryk dat fan folle foardiel sil wêze.

Hoe fergelykje pasjinten de bywurkingen fan hennepoalje mei dy fan gemyske medisinen?

D'r is gjin wirklike fergeliking tusken de bywurkingen fan hennepoalje en de giftige gemikaliën dy't it medyske
systeem leveret. Dizze stoffen dy't dokters leverje binne iets dat wy net yn ús lichem moatte hawwe, om't se
levergiftich binne. Dit betsjut dat dizze saneamde medisinen net moatte wurde nommen, om't se ús lever sille
fergiftigje en de funksje fersteure. Derneist kin har gebrûk in heule array fan oare sûnensproblemen feroarsaakje
dy't kinne wurde foarkommen as himpolje ynstee waard brûkt.

Mei it brûken fan gemyske medisinen stelle wy ússels faaks bloot oan side -effekten dy't noch slimmer kinne
wêze dan wat oarspronklik waard behannele. Guon pasjinten mei sykten lykas kanker en diabetes ensfh hawwe
my sels ferteld dat har betingsten waarden feroarsake troch de medisinen dy't dokters hienen levere. Dat it liket
derop dat de dokters sels teminsten foar in part ferantwurdlik binne foar de hjoeddeistige medyske situaasje fan
'e  pasjint.  In  protte  pasjinten  hawwe my yn detail  beskreaun de  skriklike  bywurkingen dy't  se  tsjinkamen
feroarsake troch de medisinen dy't se waarden foarskreaun, dus ik soe besykje har gebrûk te foarkommen as it
mooglik is.

Sûnt de skiekunde fan ús lichems en ús tolerânsje foar in protte oare stoffen ferskilt in protte. Faak hawwe
dokters gjin idee hokker effekten in opbou fan ferskate gemyske medisinen kinne hawwe op ús sûnens en
wolwêzen. Gjin twa fan ús binne itselde, en ferskate medisinen mingd byinoar binne neat minder dan in giftige
gemyske cocktail, dy't yn guon gefallen folslein unferwachte gefolgen kin hawwe sûnens foar de pasjint. Dat
hoe soe elke dokter alle ûnbekenden kinne faktorearje om te bepalen wat feilich is en wat net akseptabel is?

Ik tink earlik dat omstannichheden lykas Alzheimer en in protte oare sykten faaks wurde feroarsake troch it
mingsel fan gemikaliën dy't har dokters foarskreaunen. In protte pasjinten hawwe my ferteld oer de problemen
dy't se tsjinkamen mei it brûken fan farmaseutyske produkten, mar ienris se stopten mei it nimmen fan dizze
stoffen  en  de  oalje  begon  te  nimmen,  ferdwûnen  de  problemen.  Om  dingen  bot  te  gearfetsjen,  as
hennepmedisinen goed wurde produsearre,  binne se ekstreem feilich en ûnskuldich om te brûken, mar wat
medyske professionals jouwe is dat net.

Is it mooglik de effekten fan allopatyske en empiryske medisinen te fergelykjen?

Wat my oanbelanget, is d'r gjin fergeliking tusken allopatyske medisinen en empiryske medisinen. Allopatyske
medisinen is foar it meastepart gewoan in mingsel fan skealike gemikaliën en gifstoffen dy't nimmen moat
opnimme. Empiryske medisinen (medisinen út planten) is al tûzenen jierren brûkt en medisinen produsearre út
hennep binne fier te ferlykjen as it giet om feiligens. De medisinaal effektive en ûnskuldige aard fan himpharsen
wêrfan de oalje wurdt produsearre makket de himpplant de "Keninginne fan alle empiryske medisinen."

Yn 'e  rin  fan'  e  jierren  haw ik yn kontakt  west  mei  in  protte  pasjinten  dy't  alles  beskikber  naam om har
omstannichheden te behanneljen en nei't alles mislearre wie, kamen se doe by my. Ik tink dat de pasjinten dy't
allopatyske as empiryske medisinen hawwe brûkt mear kwalifisearre binne om te praten oer it ferskil tusken
gemyske medisinen en hennepoalje  ynstee fan mysels. Mar spitigernôch binne in protte noch bang om nei
foaren te kommen, dus ik kin allinich trochjaan wat se hawwe melden.
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De measte fan dizze pasjinten fertelden my direkt dat se folle earder hennepoalje soene brûke dan de medisinen
dy't har dokters levere.  Simpelwei om't it  folle better  wurke, gjin onaangename bywurkingen hie,  en yn in
koarte tiid koene in protte weromgean nei in normaal libben. Se hawwe dizze útsprutsen genêzingseffekten net
ûnderfûn mei it brûken fan allopatyske medisinen en de measten fielden dat dizze medisinen in protte skea
diene. Ik tink dat dit in protte sprekt oer wêrom ik it gebrûk fan allopatyske medisinen no net iens soe beskôgje
en yn 'e heine takomst tink ik dat folle mear itselde sille fiele.

Is d'r in reden om soargen te meitsjen oer ferslaving oan THC?

Ekstrakten út 'e himpplant kinne ek wurde brûkt om it makliker te meitsjen foar dejingen dy't ferslave binne oan
gefaarlike stoffen om har werom te lûken fan har gebrûk. It systeem fertelt ús dat marijuana in poarte -effekt
hat, wêrtroch dejingen dy't it brûke har libben sille smite en ferslave wurde oan hurde drugs. Stellingen lykas dit
binne folsleine ûnsin. Hoe kin in medikaasje dat nuttich is by it brekken fan ferslaving, feroarsaakje dat ien
ferslave wurdt oan deselde gefaarlike stoffen dy't it probleem feroarsaakje?

Ik soe it iens wêze dat hennepoalje in poarte -medisyn is, mar it is in poarte werom foar minsken dy't lije oan
ferslaving en it nimt dejingen dy't it brûke net de wei nei ferneatiging, lykas ús regearingen ús wolle leauwe. As
jo  ienris witte wat medisinen produsearre út dizze plant kinne dwaan, sille jo fine dat har medyske gebrûk
unbeheind is.

Litte  wy no sjen nei de "ferneatigjende"  effekten fan in heul grutte  oerdoasis  hennepoalje.  Dit  medikaasje
feroarsaket in semi-komatose tastân neamd sliep en, as it wurdt produsearre út 'e juste stammen, is it ek in folle
effektiver pynstiller dan morfine. As in gewoan minske te folle soe nimme, sûnder twifel, soene se in heule
skoft sliepe, mar as se wekker waarden, soene se sûnder skea wêze en gjin ferslaving hawwe.

Ik haw dizze medikaasje oanbean oan in protte pasjinten, dochs wit ik gjin kondysje dy't soe foarkomme dat in
pasjint dizze stof mei goed foardiel soe brûke; noch, mei de tiid kinne wy fine dat d'r dejingen binne dy't it net
kinne. Alles wat ik sis is dat ik wit fan gjin medisinen dy't effektiver en feiliger binne te brûken en ik bin wis
dat it medyske systeem neat brûkt wêr't se itselde oer kinne sizze. Sjoch no nei de effekten fan hennepoalje en
sjoch nei de effekten fan wat it medyske systeem leveret. Ik tink dat jo it iens sille wêze dat it nimmen fan 'e
hege út hennepmedisinen sawat it lamste ekskús is wêr't se mei kinnen kamen, as jo beskôgje de skealike en
gefaarlike aard fan stoffen dy't se op it stuit brûke om syn plak yn te nimmen.

Dit medikaasje kin wurde ynnaam, topikaal brûkt, ferdampe, of jo kinne it ek brûke yn suppositoriumfoarm mei
goede resultaten. As jo begjinne mei it opnimmen fan 'e oalje, binne lytse lytse doses dy't sawat acht oeren apart
binne nommen it  bêste  yn it  begjin.  As jo  lije  oan in  serieuze tastân en jo sterke pynmedikaasjes  nimme,
ferheegje de grutte fan jo dosering sa fluch mooglik en besykje it gebrûk fan dizze gefaarlike stoffen te stopjen.

Foar  dyjingen  dy't  tinke  dat  se  begelieding  nedich  binne,  om't  jo  dokter  dejinge  wie  dy't  jo  op  al  dizze
ferslaavjende ferfelende gemikaliën yn it foarste plak sette, freegje se om har advys oer hoe't jo it gebrûk fan
dizze stoffen it  bêste kinne stopje.  As jo  eigen dokter net ree is  om te helpen, sjoch dan in naturopaat  as
homeopatyske beoefener  foar  advys.  Yn in protte gefallen yn it  ferline haw ik sjoen dat  minsken allegear
unodvendige medisinen ôfgean sûnder advys fan elkenien.

By it begjin fan behanneling mei de oalje kinne in protte pasjinten dy't medisinen op opiate nimme, har gebrûk
fan dizze gefaarlike stoffen direkt yn 'e helte ferminderje. Yn 'e measte gefallen kin de pasjint binnen ien oant
twa wiken folslein fan dizze medisinen ôfkomme en sille se minder weromlûksymptomen hawwe.

Dizze medikaasje giet eins net oer it krijen fan jo heech, it giet oer josels tastean genêzen te wurden troch in
natuerlike stof dy't gjin kwea docht. No, wêrom soene wy as minsken oaren tastean moatte bliuwe it brûken fan
dizze medikaasje ûntkenne? It fergese medyske gebrûk fan hennep is it wichtichste probleem fan ús tiid en om't
safolle ûnnedich stjerre, bleke alle oare soargen yn fergeliking. Hennep is medisyn foar de massa's dy't praktysk
elkenien  kin  groeie  en  produsearje.  No  produsearje  ûntelbere  minsken  wrâldwiid  har  eigen  medisinen  en
berikke se deselde resultaten dy't wy hawwe beskreaun yn ús ynformaasje. De tiid foar feroaring is no foar de
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hân,  doch asjebleaft  mei  ús  om it  lijen  fan  safolle  minsken  te  beëinigjen  en  hoop te  bringen  nei  in  oars
hopeleaze wrâld.

De himpplant waard op dizze ierde pleatst foar ús allegearre om frij te brûken foar iten, glêstried, medisinen,
enerzjy  en  in  mannichte  oare  tapassingen.  By lêste  telling  kinne  mear  dan  50,000  ferskate  dingen  wurde
produsearre  út  dizze  geweldige  plant.  As  dizze  yllegale  beheiningen  wurde  fuorthelle,  sil  it  minsken
werombringe op it lân wêr't se hearre. Eartiids sille se yn kontakt komme mei de natuer en wurde se folle
selsstanniger. Miljoenen banen soene d'r dan wêze foar it opnimmen fan ierdfreonlike himp-basearre yndustry
en, yn koarte tiid, koene wy in himp-basearre ekonomy hawwe. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

"Doe't ik earst begon mei it nimmen fan 'e oalje, hie ik" ferskriklike "bywurkingen, ik moat in heale doaze
donuts hawwe iten !!! Ha Ha Ha !!! Ik woe dat ik wat mear hie, ik sliep wûnderlik! Elke dei seach ik foarút nei
de nacht, sadat ik koe sliepe. Ik soe wat oalje nimme om 7:00 oere yn sliep falle om sawat 9:30 oere en sliepe
oant 8:30 oere. Prachtich!!!" Tom

"Iroanysk  dat  wy  safolle  deistige  ferhalen  hearre  fan  minsken  dy't  cannabisconcentraten  nimme,  sûnder
horrorferhalen, gjin ferslaving, gjin bywurkings of besibbe deaden, mar pleatslike wetjouwers fjochtsje tsjin de
teelt, gebrûk en ferkeap fan marihuana yn it belang fan 'publyk' soargen oer feiligens ', dy't in dekking is foar
har loyaliteit oan Big Pharma en de' omkeaping fan 'Booze-Baron' om de groei fan 'e cannabisindustry yn' e FS
te beheinen ... ”Raphael

“Ik begon dizze wike de oalje  te jaan oan myn heit.  Avansearre prostaatkanker dy't hat ferspraat nei guon
plakken  op  'e  bonken.  Oant  no  sliept  hy  in  protte  en  is  syn  appetit  wer  werom.  Hy  iet  neat  fanwegen
stralingspine yn 'e kiel. Ek guon fan syn eangst is feroare yn skynber fleurich trochgean yn syn holle!

Hy krijt noch steeds pijnmedisinen yn sikehûs dy't nuttich binne foar akute pine oant dingen ûnder kontrôle
binne. De dokters witte lykwols net oer de oalje. Wy hawwe sels oanjûn op it idee om oalje te kombinearjen
mei medisinen, mar dokters kamen werom mei fabrikaasjes fan meunsterlike bywurkingen. Wolle se freegje om
ús de stúdzjes sjen te litten, mar wolle de frijlitting fan heit net yn gefaar bringe, om't wy binne markearre as
'lestich' om te freegjen oer de needsaak fan oermjittige medisinen dy't him slimmer en slimmer meitsje.

Ik soe myn searyste fijân gjin behanneling fan sikehûskanker winskje. Ik hie de horrorferhalen heard, mar ik
tink dat ik op guon nivo's tocht dat dingen oars soene wêze foar heit. Hoopje oprjocht dat it net let is. ” Edmund

- Edmund, se hienen gelyk oer mooglike bywurkingen, mar dy soene wurde feroarsake troch de gemikaliën dy't
se him jouwe, net troch de oalje. Hoe earder jo him thús krije en him folje mei de oalje, hoe better de kâns. It is
noait te let om mei de oalje te begjinnen, de iennige fraach is oft it net te let is om de sykte foar te kommen. Mar
dat is direkt ferbûn mei hoefolle oalje jo sille slagje yn him te krijen en hoe fluch.

Hjirmei sis ik net dat jo it protokol net moatte folgje of dat jo moatte begjinne mei enoarme doses. Krij him
thús, folgje it protokol en lit ús hoopje op it bêste. JB

"Hallo Jindrich, wol wat fan 'e" side -effekten "fan' e oalje diele. Earst haw ik no in skoft myn eigen makke en
ek wat kocht by in apotheek (lykas myn eigen better!), Ik haw gjin spesjale tastân of sykte, haw wierskynlik
sûnt 2012 tichtby 30 ml opnaam, dus ...

* kin gjin alkohol mear drinke ... ien glês wyn en ik bin út! Ik besocht net te stopjen mei drinken, mar myn
lichem wiist it folslein ôf en it falt heul leuk om dúdlik te wêzen !!

* De iris fan myn eagen is folslein grien ... hjir en dêr gjin lytse brune stippen mear (as jo iridology witte binne
dy lytse stippen in oantsjutting foar orgaanstoornissen of sels ferstjerren), dus heldere eagen betsjutte grutte
sûnens! 

* Itselde effekt foar myn 10 jier âlde hoeder-heldere eagen fan herder en in protte enerzjy! (Hy hat sawat 6
doses hân). De oalje en alle ûnferwachte bywurkingen !! Tankewol en Rick foar al jo ynspanningen om dit
medisyn mei de wrâld te dielen. In protte leafde, Estelle “
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"Ik kin jo fertelle dat myn famke-hûn (hoederhûn) molkeklierkanker hie, grutte bulten. Ik joech har alle dagen 2
drippen foar nacht. Yn 3 wiken ALL GONE !!! (It is lykas boarstkanker by minsken ek estrogeengefoelich !!!).
EN it hat it libben fan myn freon rêden, se hie blaaskanker - Gone. SOOO GELUKKIG om minsken en bisten te
helpen. ” Dolly

"Ik jou myn trije hûnen alle dagen in drip oalje as previntyf foar kanker, nei't ik elke hûn yn it ferline bin ferlern
oan kanker." Roger

"Ik skreau ferline wike krekt oer braken op 'e oalje. Ik bin einlings stoppe en ik brûk noch altyd deselde batch
oalje. Ik fiel my no geweldich. Ik tink dat ik alle farmaseutyske medisinen út myn systeem detokseare. It wie in
jammerdearlike ûnderfining, mar detox is noait leuk. ” Robin

'Ik wit it net wis, mar ik tink dat jo te folle te gau hawwe nommen. D'r is sa'n ding as te heech wurde en it kin
guon  minsken  spuie.  Ik  wit  dit  út  persoanlike  ûnderfining.  (Ik  realisearre  my  gewoan  dat  dit  in  bytsje
feroardieljend klonk, ik bedoelde it net sa.) ”Tina

”Tina, ik tocht dat ek en hie in protte fragen oer wêrom ik sa siik wie. Ik leau wirklik dat it detox wie fanwegen
wat my desimber ôfrûne barde. Ik waard ferteld troch myn onkolooch dat ik yn myn "lêste stadia" wie dat ik
gjin oalje oprûn hie en in IV fan Zometa hie om myn bonken te fersterkjen. Blykt dat de oalje wurke as in
allergipil en rêde my fan 'e effekten fan Zometa. Ut 'e oalje waard ik anoreksysk, hie in protte pine doe't de
Zometa yn myn bonken gie en briek, rillingen hie en sikehûs waard.

Sûnt dat ynsidint koe ik net iens in Yndiaanske styl sitte, om't myn gewrichten en heupen sa min sear dwaan.
Doe't ik op 'e oalje begon, wie ik earst goed, mar waard doe stadichoan siik. Ik waard doe wirklik siik en doe't
ik dagenlang en ellendich briek, barde wat frjemd, al  myn gewrichten waarden skjinmakke en ik haw gjin
gewrichtspine mear nei 6 moannen. Ik bin wer fleksibel. Ik kin allinich leauwe dat de oalje de rots út myn
gewrichten hat helle dy't in jier by jo kinne bliuwe. ” Robin

“It is heul wichtich om sa gau mooglik safolle mooglik yn in terminale pasjint te kommen. De measte terminale
pasjinten hawwe gemo/bestraling, pynstiller, ensfh. Ûndergien. Soargje derfoar dat it goed is makke en begjin
sa gau mooglik safolle mooglik te nimmen en ik soe it net stopje op syn minst te nimmen oant de kanker
folslein ferdwûn is! ” Bonny

"As jo dokters jo fertelle," jo binne terminal, "soene jo dan net wolle besykje wat d'r ek is? Tink derom oer ...
Nei sa'n diagnoaze, wat moatte jo dan ferlieze? Ik haw in nicht dy't hjoed libbet ... fanwegen dizze oalje ... Moat
ik mear sizze? ” Carol

"Dat bin ik har nicht. It wurke echt. ” Joanne

“Ik die in heale maraton, ik helle $ 5000 op foar kankerûndersyk. Lyts wist ik dat d'r al in ferrekte genêzing wie
en  se  soene  it  my  net  jaan.  Se  joegen  my twa kear  echt  sterke  gemoterapy.  Se  fernielden  myn lever;  se
fernielden myn nieren. Se stjoerde my thús om te stjerren yn april fan ferline jier. Se seine dat ik seis wiken net
soe libje. En hjir bin ik hjoed, noch yn libben, om't ik útfûn hoe't ik myn eigen medisinen koe meitsje, sadat ik
hjir hjoed kin wêze.

Wy moatte elkenien fertelle oer dizze genêzing. Elkenien moat it witte: d'r binne wirklike medyske marijuana -
produkten dy't jo sille helpe libje, en jo freonen helpe libje dy't kanker hawwe. Elkenien moat it witte: nimmen
hoecht te stjerren oan kanker. D'r is in genêzing, d'r hat altyd in genêzing west. Se gewoan ... Big Pharma sil ús
it net litte litte. Hoe doarre se ?! Kankerûndersyk is in yndustry fan meardere miljard dollar ... En wat dogge se?
Se deadzje minsken lykas ik mei har drugs. It is bullshit! D'r is in genêzing! Phoenix Tears oalje wurket! Fertel
elkenien. Asjebleaft!" Joanne

"Hoi, ik haw fertrouwen yn 'e oalje en brûk it op it stuit foar myn mem dy't kanker hat, mar ik haw in fraach, jo
sizze dat d'r 2 ounces yn trije moannen moat wurde konsumeare, mar myn mem is heul swak fanwegen de sykte
en allinich nommen as in ounce en is op it punt om trije moannen te moetsjen, mar nim it noch steeds, en ik wol
witte as it itselde effekt is, om't jo seine dat it yn trije moannen moat wêze. Antwurd my asjebleaft it berjocht,
om't ik my soargen meitsje. ” Esmeralda
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“Meitsje jo net te folle soargen oer hoefolle se oant no hat nommen. Besykje gewoan har te krijen in bytsje
mear te iten. Fertel har om in grutter stik te iten dan ea earder, as se nachts sliept, stadichoan sil se mear kinne
ite. Soargje derfoar dat se nachts in gruttere dosis yt en dat se rapper in tolerânsje sil opbouwe. Myn heit die
itselde ding de earste trije moannen. It duorre him lang foardat hy mear dan in heale gram per dei koe ite en de
kanker ferdwûn, sels doe't hy amper in 1/4 gram deis iet- (tumor waard lytser). No is hy oant sawat in gram
deis, en hat hy yn 10 moannen mear dan hûndert gram iten. Súkses!" Jose

Ferfanging fan medisinen

"Mei myn ûnderfining mei de oalje, wit ik persoanlik net fan ien farmaseutyske medikaasje dy't ik ree soe wêze
om te brûken. Ik haw d'r ferskate redenen foar, mar de wichtichste is dat se net nedich binne. Jo lichem kin
allinich  ferwurkje  wat  jo  foarâlden  ieten;  it  is  net  klear  om  gemikaliën  fan  elke  soart  te  ferwurkjen  en
konsumearjen fan gemikaliën sil úteinlik problemen bringe. Se kinne helpe mei de tastân wêrfan jo no lije, mar
jo  sille  de  priis  letter  betelje.  De  oalje  resonearret  mei  it  minsklik  DNA en  helpt  by  it  regenerearjen  en
ferjongjen fan sellen yn it heule lichem. De oalje wurket selektyf en foel alles oan dat net -sûn is yn jo lichem.
Derneist produseart de oalje gjin skealike bywurkingen. Yn in lichte oerdriuwing wolle wy graach sizze dat de
ienige bywurkingen fan it brûken fan 'e oalje sliep, lok en sûnens binne. It is net te sizzen dat in pasjint gjin
ungewoane steaten fan lichem en geast sil belibje, foaral as se mear oalje nimme dan se wend binne te nimmen.
Mar sels as se dat dogge, as se heechweardige hennepoalje brûke, sille se gewoan in sliepe nimme en it sliepe.
D'r is gjin punt om te besykjen de effekten fan 'e oalje te bestriden, it is it bêste om it gewoan te litten wurkje en
dermei te streamen. "JB

"Okay, dus ik moat dit diele. Ik krige wat oalje fan in freon yn in oare steat. It earste ding dat ik naam wie fan in
apotheek en ik hie it gefoel dat it net wie wat it soe moatte wêze. Ik naam elke pear oeren in frij grutte doasis en
it like net folle te dwaan. Doe't ik it guod juster fan myn freon krige, tocht ik dat ik itselde bedrach koe nimme
as ik fan 'e dispensary spul wie. Jonge hie ik it ferkeard! Jo meitsje gjin grapke as jo sizze stadich begjinne! As
jo de echte dingen hawwe, is it perfoarst machtich! Spitigernôch hie ik hielendal gjin goede ûnderfining, grutte
paranoia en koe de heule nacht net sliepe. Myn soan moast eins komme en my "oppasse"! Ik bin hjoed heul
wurch en fiel noch de effekten, dus ik sil hjoed wierskynlik gjin nimme en as ik it doch, sil it minder dan in heal
graan rys wêze! Ik tink oan 'e goede kant dat ik dizze moarn gjin pine haw.

- Casey, lol. D'r is wierskynlik wat sativa yn 'e nije batch, dus besykje in oare te krijen. Oalje produsearre út wat
wy advisearje docht dat net. Ik soe in nije partij as de helte besykje fan wat jo hawwe nommen. Dizze ûnnoflike
gefoelens  kinne  somtiden  by  immen  foarkomme,  mar  as  jo  ienris  learje  hoe't  jo  d'rmei  moatte  omgean,
fertsjintwurdiget it net folle fan in probleem, lykas jo babysitter wierskynlik kin befestigje.

Mar wer, lykas ik sis, d'r is wierskynlik wat enerzjy sativa yn 'e oalje. Mar miskien hat it bettere pynstillende
effekten dan jo foarige oalje. Besykje minder te nimmen en sjoch hoe't it wurket. As jo it ek net de twadde kear
leuk fine, jou it dan oan jo soan foar rekreaasjedoelen of brûk it topysk (foar skientme, ensfh.), En lit him jo wat
sterker en kalmerend krije dat sil foldwaan oan de easken oantsjutte yn ús "Rjochtingen." Beste winsken, JB

“It wurket foar allerhanne sykten en sykten. As jo it nimme, pas dan op foar jo kaliumnivo's, om't se yn guon
minsken lykje te fallen. Foar elkenien mei nier-, lever- en hertproblemen, sjoch nei glandulêre oanfollingen yn
kombinaasje mei RSO en q10 foar regenerative effekten. ” Matthew

“Allinnich cannabinoïden regelje sellen. De measte salven/stoffen foar wûnen binne desinfektanten en besykje
allinich  in  ideale  situaasje  te  meitsjen  foar  it  lichem om te  genêzen.  Cannabinoïden  binne  antibakteriel  /
antifungaal / antiviraal ensfh. Ensfh. En se regelje de sellen sadat de lelike beskeadige sellen wurde regele en
net heal-ezel repareare en kopieare. Mei oare wurden, jo binne minder wierskynlik littekens te hawwen fan it
brûken fan cannabinoïden op wûnen, om't sellen wurde regele mei de folgjende logika:

Bin ik in bytsje skansearre? - Ja = Autofagy om de sel te recyclen/reparearje. Bin ik in protte skansearre? - Ja =
Programmearre selde dea (Apoptose)
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Bin ik foarby myn brûkte datum? - Ja = Programmearre selde dea (Apoptose)

Bin ik ekstreem skansearre? Ja = Nekrose. As skea sa serieus is, útsein as cannabinoïden op it gebiet wurde
tapast,  sille  de endogene cannabinoïden  yn it  bloed meastentiids  de sellen  net  berikke  en regelje  en  it  sil
resultearje yn rotte fleis / Nekrose.

Kanker is normaal it gefolch fan in beskeadige sel dy't unreguleare bliuwt, om't syn CB -receptors net wurkje
fanwegen skea.

Stoffen dy't bekend binne dat se kanker feroarsaakje binne normaal stoffen dy't stadich út it lichem komme en
in konstante sellulêre skea feroarsaakje tidens har reis.

Hoe feller sellen wurde skansearre, hoe grutter de kâns dat in sel sil bestean sûnder funksjonearjende CB -
receptors. ” Scott

Kanker genêze mei de oalje

Te beoardieljen út observaasjes fan it oantal pasjinten dat jo hawwe behannele, is de oalje effektyf foar alle 
soarten kanker, of binne jo jo bewust fan alle soarten kanker wêrmei it net sil helpe?

“De oalje is effektyf by de behanneling fan alle soarten hûdkankers en nei myn bêste witten jildt itselde foar
ynterne kankers en oare medyske omstannichheden. Nei jierrenlange ûnderfining yn it omgean mei pasjinten
dy't lije mei alle soarten medyske problemen. Ik kin earlik sizze dat ik gjin kondysje wit wêrfan de oalje gjin
effektive behanneling is.

Hemp-oalje fan hege graad, as makke en brûkt neffens myn ynstruksjes, liket op alle soarten kanker te wurkjen
en ik bin my net bewust fan hokker soarte kanker dat it net effektyf soe wêze om te behanneljen. In skoft lyn
hearde ik wol oer in stúdzje dy't bewearde dat THC in bepaald soarte kanker kin feroarsaakje, mar ik tink dat dit
gewoan mear propaganda wie dy't waard smiten om it publyk te foarkommen fan 'e wierheid te learen. Ik kin
allinich sizze dat dizze stúdzje gebrekkich moat wêze en ik sil no útlizze wêrom ik ta dizze konklúzje kaam.

Simpelwei sein, it measte ûndersyk fertelt ús dat kanker gewoan sellen muteart dy't mochten fermannichfâldigje
fanwegen in ûnderlizzend probleem oanwêzich yn it lichem fan 'e pasjint. THC deadet mutearjende sellen. Dat
hoe kin THC de sellen produsearje dy't it sa goed is yn ferneatigjen?

As jo sykje nei behannelingen dy't kanker kinne feroarsaakje, sykje dan net fierder dan gemo en strieling. Beide
dizze saneamde "behannelingen" binne heul kankerferwekkend, dus, mei oare wurden, se kinne en feroarsaakje
kanker.  Sels  in  CT -scan stelt  it  lichem bloot  oan  in  massale  dosis  straling.  Straling  feroarsaket  sellen  te
mutearjen en dat is wat ús allegear is ferteld dat kanker is, sellen mutearje. ” Rick Simpson, Hemp: De meast
medyske plant

Kin de oalje tegearre mei gemoterapy en straling wurde brûkt?

“As pasjinten  my dizze  fraach stelle,  fertel  ik har  dat  ja,  de oalje  koe wurde brûkt  tegearre  mei  gemo en
strieling. Ik haw gjin twifel dat it gebrûk fan dizze oalje heul foardielich soe wêze en it soe har in bettere kâns
jaan om de effekten te oerlibjen dy't sokke behannelingen feroarsaakje. Noch, wêrom soe immen yn har ferstân
sels beskôgje it nimmen fan gemo en strieling?

Chemo en bestraling genêze kanker net, se feroarsaakje it, en yn it ferline haw ik wegere oalje te leverjen oan
minsken dy't fan plan binne saneamde behannelingen te nimmen. Wêrom moat ik it risiko rinne om nei de
finzenis te gean om de oalje te produsearjen foar immen dy't fan plan is sokke behannelingen fan it medyske
systeem te nimmen? As in persoan kiest foar gemo as bestraling te nimmen, dan is dat har kar. Mar út myn
perspektyf fiel ik it fan myn kant dwaas wêze om de genêzing te leverjen, as dizze yndividuen sa fan doel binne
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it medyske systeem har te fergiftigjen. It is as it leverjen fan in antidot by it pompen fan gif yn 'e ieren fan' e
pasjint.

Yn it ferline haw ik dizze medikaasje levere oan pasjinten dy't in effektive behanneling wolle dy't gjin kwea
docht en har in heul goede kâns jout om te oerlibjen. Mar ik beskôgje it measte fan wat it medyske systeem
leveret mear te wêzen oer moard dan oer medisinen. Dat is de reden dat ik minsken mei serieuze medyske
omstannichheden fertel de oalje te nimmen en fuort te bliuwen fan it medyske systeem en har dokters.

Tenzij  medyske professionals rasjoneel  begjinne te gedragen foar de behanneling fan kanker,  leau ik dat it
better is mei de pasjint om har advys hielendal net te sykjen. Wat it medyske systeem op it lêst leveret docht
normaal folle mear skea dan goed en fermindert  de kâns op oerlibjen fan 'e pasjint.  De skea feroarsake en
efterlitten troch gemo en strieling sil yn 'e measte gefallen de dea fan' e pasjint feroarsaakje, útsein as se grutte
hoemannichten oalje opnimme om harsels te ûntgiftigjen.  De grutte mearderheid fan minsken dy't gemo en
bestraling nimme stjert  oan 'e effekten dy't  dizze behannelingen feroarsaakje en net de kanker foar wa't se
waarden behannele.

Lykas ik sei, út myn ûnderfining liket it dat de oalje wurket op alle soarten kanker, mar ik haw in pear minsken
hân dy't de behanneling krigen en doe wegeren it te nimmen. Ik kin har gedrach net oars útlizze dan te sizzen
dat it op it lêst liket dat se net ree wiene om te brekken mei it medyske systeem. D'r hawwe mar in pear west
dy't dit hawwe dien en, foar safier ik wit, binne op it lêst al dizze pasjinten ferstoarn. Ik woe dat ik koe útlizze
wêrom't minsken de dingen dogge dy't se dogge en wêrom se sa roekeloos binne mei har libben. Mar as se net
ree binne harsels op te learen oer wat it medyske systeem foar har hat, ferwachtsje ik dat dit sil trochgean. ”
Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Súksespersintaazje foar kankerpasjinten?

"As minsken nei my komme mei in diagnoaze fan kanker en se hawwe wegere gemoterapy of bestraling te
nimmen, is it hast in gegeven dat se kinne wurde genêzen, útsein as se hawwe wachte oant se by de dea binne
om de behanneling te nimmen, of se wegerje nim de oalje op 'e juste manier yn.

Kanker kin sels yn rûchwei 75% fan 'e minsken dy't swier skansearre binne rekke troch it medyske systeem
weromdraaid wurde as se de oaljebehandeling goed nimme. D'r binne lykwols sawat 1 op 4 dy't sa slim binne
skansearre, it bêste wêr't men op kin hoopje is har in folle bettere kwaliteit fan libben te jaan wylst se noch by
ús binne. Mar foar pasjinten yn dizze situaasje is it opnimmen fan 'e oalje noch altyd goed, want it sil har lijen
in protte ferminderje en faaks sille se folle langer libje dan ferwachte.

Sels as jo de kanker kinne genêze, sil de skea troch de gemo en bestraling úteinlik faaks de dea fan 'e pasjint
bringe, útsein as de skea dy't is feroarsake kin wurde repareare. Dizze persoanen stjerre net oan kanker; se
stjerre yndie fan 'e saneamde' medyske behannelingen 'dy't se krigen fan it medyske systeem. Lykas jo kinne
sjen, hat hennepoalje wol in geweldig súksespersintaazje, foaral as d'r gjin dokters by belutsen binne. Mar as it
medyske systeem rationalistysk soe begjinne te gedrage en dizze medikaasje te brûken lykas se moatte, tink ik
dat oerlibbingssifers noch mear kinne tanimme.

Hoefolle minsken wêrfan jo witte hawwe harsels genêzen mei de oalje?

Sûnt 2003 haw ik dizze oalje levere oan rûchwei 5,000 minsken dy't lijden mei alle soarten medyske problemen.
In protte fan dizze pasjinten hiene ferskate medyske problemen dy't oandacht nedich wiene, mar de measten
waarden ûnder kontrôle brocht of genêzen mei it brûken fan dizze oalje. Fanwegen de yllegale status fan dizze
medikaasje haw ik gjin records byhâlden, mar it is feilich te sizzen dat ik hûnderten minsken haw genêzen sjoen
mei eksterne en ynterne kankers, plus in grut oantal oare omstannichheden.

Derneist krij ik elke wike grutte oantallen e-mails fan oer de hiele wrâld, en fertelle my hoefolle dizze oalje
pasjinten yn fiere lannen hat holpen. Doe't wy de ynstruksjes op ús webside setten en de dokumintêre "Run
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From the Cure" nei bûten lieten,  oeral útlein oan yndividuen hoe't se harsels kinne genêze, luts it in protte
oandacht en in protte brûkten dizze ynformaasje om te helpen minsken yn need te foarsjen fan in medikaasje dat
wurke.  Om't  dizze  oalje  sa  maklik  is  te  produsearjen,  hawwe al  untold  oantallen  minsken  wrâldwiid  har
foardielen ûnderfûn en it is myn hoop dat wy yn 'e heine takomst allegear de frijheid sille hawwe om itselde te
dwaan. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Is it oait te let om de oalje te begjinnen te brûken?

“It is noait te let om dizze geweldige medikaasje te brûken. Sels minsken dy't slim binne skansearre troch it
medyske systeem hawwe noch in goede kâns om te herstellen. Wy hienen ien hear mei longkanker dy't yn it
sikehûs wie en dokters hienen him fjouwerentweintich oeren jûn om te libjen.  Nettsjinsteande ferset  fan it
medyske systeem joech syn soan him in grutte doasis oalje en ferliet hy de oare deis it sikehûs. Sawat fyftjin
moannen  letter  ferstoar  dizze  83-jier-âlde  feteraan  wol,  mar  net  oan  longkanker,  hy  ferstoar  fanwegen  in
foarbesteande hertoanfal wêrfan hy jierrenlang hie lijen. Tidens de ekstra moannen dy't hy hie libbe, genoat hy
fan in goede kwaliteit fan libben en stoar hy yn syn sliep sûnder pine. Is dat net better dan stjerre yn in sikehûs,
ferdrinke yn jo eigen floeistof fan longkanker?

Wy hawwe geweldige resultaten hân yn 'e behanneling fan dyjingen dy't stadium 4 -kankers hawwe en fan wa't
net waard ferwachte te libjen. Fansels koene wy se net allegear rêde, mar ien ding is wis, wy hawwe folle mear
besparre dan it medyske systeem koe mei har dwylsinnige behannelingen en sombere oerlibjen. Lykas ik earder
sei, is dizze oalje effektyf yn 'e behanneling fan alle soarten kanker, mar de resultaten dy't ik faaks tsjûge by
dyjingen dy't lije oan longkanker en leukemy wiene wirklik verbazingwekkend. Faak reagearje dizze soarten
kankers heul dramatysk op 'e oaljebehandeling en is it net ûngewoan dat pasjinten deistige ferbetteringen sjogge
yn har omstannichheden.

Ik moedigje altyd dejingen oan dy't de oalje nimme om it sa gau mooglik yn har systeem te krijen. It idee is hoe
flugger  se  de  THC-beladen  oalje  yn  har  lichems  kinne  opnimme,  hoe  rapper  se  har  kanker  en  oare
omstannichheden kinne genêze. Dit sil derfoar soargje dat de pasjint in folle bettere kâns hat om te oerlibjen,
mar dochs wurde se net skansearre.

Ik fertel elkenien mei serieuze libbensbedriigjende omstannichheden, "De oalje sil jo libben rêde, of it sil jo
útwei makliker meitsje." Sels as de pasjint ferstjert, sille se dat mei weardichheid dwaan en kinne de effekten
fan al  dy skriklike pine -medisinen wurde foarkommen.  Us doel is om safolle mooglik te rêden, mar foar
dyjingen dy't net mear kinne helpe, is it noch altyd leuk om te witten dat se gjin pynlike pynlike dea sille moatte
trochgean, lykas oaren mei deselde omstannichheden yn sikehuzen moatte trochgean. ” Rick Simpson, Hemp:
De meast medyske plant

Binne guon minsken lestiger om te genêzen dan oaren?

“Minsken dy't it  dreechst binne te genêzen, binne dejingen dy't har serieus skansearre hawwe litten troch it
medyske systeem. Chemoterapy en bestraling binne beide kankerferwekkende behannelingen, mei oare wurden
se feroarsaakje kanker. As de pasjint dizze saneamde behannelingen kin oerlibje, kinne se tsjûge wêze fan in
fermindering fan 'e grutte fan in tumor. Mar úteinlik fergiftigje dizze behannelingen it lichem sa bot dat se gjin
immuunsysteem hawwe om se te beskermjen. Dit yn kombinaasje mei de kanker-feroarjende effekten fan 'e
behannelingen sels helpt de kanker te fersprieden nei oare plakken yn it lichem.

Om't de pasjint net langer in ymmúnsysteem hat dat goed wurket om se te beskermjen, binne se no net yn steat
harsels te ferdigenjen tsjin in protte medyske problemen dy't har dea kinne bringe. Elke rasjonele persoan moat
gjin muoite hawwe om te begripen wêrom't de behannelingen levere troch it medyske systeem net wurkje.
Dochs bliuwe dokters ús fertelle dat d'r gjin oare foarmen fan effektive behanneling beskikber binne. Ik tink dat
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dit bewiist dat as jo dokters en oare professionals genôch jild betelje om iets net te begripen, se yn 'e measte
gefallen bliid binne om te foldwaan.

Ik moat it feit ek neame dat heul faak pasjinten al medisinen nimme dy't har cannabinoïde receptors blokkearje,
of  ynterferearje  mei  de  funksje  fan  it  endocannabinoïde  systeem.  Sokke medisinen  omfetsje  Remonabant,
Surinabant, Taranabant, en Ibipenabant, om mar in pear te neamen. Om't it de dokters wiene dy't dizze stoffen
yn it foarste plak foarskreaunen, fiel ik dat dit iets is dat mei har moat wurde besprutsen. Dit is ien fan 'e
redenen dat ik pasjinten fertel om sa gau mooglik fan' e gemyske medisinen ôf te kommen. As de funksje fan jo
cannabinoïde receptors is beheind, makket it sokke minsken folle dreger as ûnmooglik te behanneljen.

In protte yndividuen lykje hjoed te tinken dat de krêft fan ús geast in protte te meitsjen hat mei herstellen fan
serieuze sykten. Se fiele faaks wis dat in positive hâlding en in sterk leauwen yn 'e brûkte behanneling heul
wichtich is as it giet om genêzen. Mar de measte fan dyjingen dy't by my kamen leauden net doe't se mei de
behanneling begon dat dizze oalje fan foardiel soe wêze. Dat hoewol ik it iens bin dat de krêft fan posityf tinken
nuttich kin wêze, like de grutte mearderheid fan dejingen dy't ik behannele frij aardich te genêzen sûnder dat.

Ik haw de neiging om mei súkses te genêzen as mear te dwaan hawwe mei de juste medisinen dy't wurde brûkt,
ynstee fan 'e steat fan' e geast fan in pasjint. Ik ferwachtsje dat in protte dy't leauwe yn dizze retoryk fan 'e nije
tiid neigean it  net iens te wêzen, mar ik haw gjin reden om de feiten te ferdraaien oer wat ik haw tsjûge.
Derneist hawwe ús húsdieren en oar bistelibben ek cannabinoïde receptors yn har lichems, sadat se ek kinne
profitearje fan 'e effekten fan dizze oalje. Ik haw in protte bisten behannele en hoewol guon fan dizze skepsels
frij yntelligint wiene, bin ik wis dat de wûnders dy't dizze oalje produsearre neat te meitsjen hie mei posityf
tinken. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Leukemia

"As jo immen behannelje dy't leukemy hat mei hennepoalje, produseart it faaks heul snel resultaten. Leukemia,
út myn ûnderfining, is ien fan 'e maklikste ynterne kankers om te genêzen en wy hawwe spektakulêre resultaten
sjoen  mei  it  brûken  fan  dizze  oalje.  It  earste  plak  THC giet  nei  it  ynfieren  fan  it  lichem is  direkt  yn  'e
bloedstream. As kanker yn it bloed oanwêzich is, sil it wierskynlik net lang oanwêzich wêze. Ik haw it oantal
wite  bloedsellen  sjoen yn minsken dy't  lije  oan  leukemy yn twa dagen dramatysk  delkomme en nei  myn
miening fiel ik dat d'r gjin bettere behanneling is foar dejingen dy't lije oan dizze tastân. Rick Simpson, Hemp:
De meast medyske plant

Behanneling fan hûdkanker

"As de oalje goed wurdt produsearre, sil it definityf wurkje om hûdkanker te genêzen en it duorret normaal mar
in lytse hoemannichte oalje om de taak te folbringen. Brûk de oalje oan op it gebiet dat it probleem feroarsaket
en bedek it mei in ferbining, foegje dan elke trije of fjouwer dagen farske oalje en in nij ferbining oan en de
kanker soe gau moatte ferdwine.

Ik fertel pasjinten altyd om de behanneling troch te gean oant de kanker ferdwûn is en dan trochgean mei it
behanneljen fan it gebiet noch sawat twa wiken, krekt as wie de kanker d'r noch. Dit dwaan sil derfoar soargje
dat alle kankersellen dea binne en ik haw noait in hûdkanker sjoen weromkommen as myn ynstruksjes wurde
folge.

As jo in lange tiid hûdkanker hawwe hân en de kanker goed fêstige is, kin it wat tiid duorje om te genêzen, mar
meastal sels yn frij swiere gefallen sil hûdkanker yn minder dan in moanne ferdwine. Yn in ekstreem gefal kin it
langer duorje, mar as dat sa is, hâld dan gewoan de behanneling troch oant it folslein is genêzen. In protte
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minsken kinne har hûdkanker yn gjin tiid genêze, mar it hinget allegear ôf fan jo eigen genêzingssnelheid en
hoe djip ynbêde de kanker is wurden.

Hoefolle minsken hawwe hûdkanker genêzen mei jo himpoalje?

Ik haw de oalje levere oan hûnderten minsken mei hûdkanker. Meastal binnen trije wiken is de kanker ferdwûn
en bliuwt allinich in sûne roze hûd oer. Ik kin jo wirklik gjin skatting jaan oer hoefolle pasjinten myn metoade
foar behanneling hawwe brûkt om sokke kankers te genêzen. Dochs, om't dit sa bekend wurdt, ferwachtsje ik
tsjin dizze tiid hûnderttûzenen, as net miljoenen, wrâldwiid harsels op dizze manier fan dizze tastân hawwe
genêzen.

Kinne jo dizze behanneling ferlykje mei standert prosedueres?

D'r is gjin fergeliking tusken it behanneljen fan hûdkanker mei hennepoalje en wat it medyske systeem de juste
behanneling neamt.  Hiel faak wurdt operaasje útfierd en soms binne se suksesfol by it  fuortheljen fan alle
oanwêzige kankersellen. Mar oardielend oan dejingen dy't ik moete haw, dy't hieltyd wer werom moasten om it
te ferwiderjen, soe ik sizze dat dit frijwat seldsum is. Yn fiersten te folle gefallen moatte pasjinten werom nei
har dokters om dizze operaasjes hieltyd wer te hawwen.

Sels as dizze operaasjes ferskate kearen wurde útfierd, slagget it medyske systeem faaks it probleem net te
wiskjen. Dokters brûke ek oare behannelingen foar hûdkanker, lykas floeibere stikstof en crèmes mei gemo.
Dizze behannelingen binne gewoanlik pynlik en, yn in protte gefallen, komt de kanker gewoan werom en hat de
neiging folle minder te wurden.

As hennepoalje wurdt brûkt foar it behanneljen fan hûdkanker, deadet it allinich de mutearjende kankersellen en
wurdt de tastân gewoanlik better. Dizze ûnskuldige effektive behanneling feroarsaket gjin skea foar sûne sellen
en út myn ûnderfining leau ik dat it fierwei de meast ferstannige manier is om dizze tastân te behanneljen.
Metoaden brûkt troch it medyske systeem binne it minste onaangenaam te sizzen yn ferliking en men hoecht
gjin soargen te meitsjen oer ynfeksjes as oare komplikaasjes as de oalje wurdt brûkt. ” Rick Simpson, Hemp: De
meast medyske plant
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Oalje tsjin gemoterapy

Wat binne de wichtichste foardielen foar dizze behanneling yn fergeliking mei gemoterapy, bestraling as 
oare gemyske medisinen?

“Hennepoal  hat trije  haadfoardielen boppe saneamde konvinsjonele behannelingen.  Earst  docht hennepoalje
gjin  kwea,  twad,  it  wurket,  en  as  tredde  deadet  it  de  pasjint  net.  Chemoterapy,  bestraling  en  oare  giftige
gemyske medisinen dogge wiidweidige skea oan it lichem en ferminderje yn folle te folle gefallen ús kâns op
oerlibjen. Derneist einigje pasjinten mei sokke behannelingen faaks mei oare medyske problemen feroarsake
troch dizze behannelingen sels.

Ik kin hennepmedisy net echt fergelykje mei wat it medyske systeem leveret, om't ik net beskôgje wat se ús
medisinen jouwe. Gemyske medisinen binne levergiftich. Wat foar elkenien it dúdlik moat meitsje dat sokke
gemikaliën net yn ús lichem moatte wêze, om't se gif binne en in gefaar foar de pasjint foarmje.

Chemoterapy en bestraling binne beide kankerferwekkend, wat betsjuttet dat dizze behannelingen net allinich
giftich binne, mar se kinne ek kanker feroarsaakje. Faak kin de grutte fan in tumor wurde fermindere mei it
brûken fan  gemoterapy  as  bestraling,  mar  yn  in  grut  oantal  gefallen  lit  it  de  kanker  gewoan  ferspriede.
Fanwegen  de  kankerferwekkende  effekten  fan  sokke  behannelingen  en  har  giftige  aard,  ferniele  se  jo
ymmúnsysteem as jo it it meast nedich binne. Nei myn miening is it belachlik om gemoterapy as bestraling in
behanneling te neamen foar kanker as in oare tastân, as se blykber hielendal net moatte wurde brûkt.

Kin it brûken fan 'e oalje radioterapy ferfange?

De term radioterapy klinkt frij goedaardich. It makket it liket as is alles wat in pasjint hoecht te dwaan wat
muzyk op 'e radio te harkjen en se sille goed wurde. Fansels, lykas de measten fan ús al witte, is dit fier fan wat
d'r eins plakfynt, dus litte wy it neame wat it echt is bestralingstherapy.

Ik tink net dat bestralingsterapy better  is dan gemoterapy,  om't beide dizze behannelingen giftich binne en
kanker feroarsaakje. Hempmedisy moatte de earste ferdigeningsliny wêze tsjin kanker en alle oare sykten, net
behannelingen dy't ús dea kinne bringe of ús omstannichheden slimmer kinne meitsje.

Foar safier't ik kin sjen, is it tastean fan it medyske systeem sokke destruktive dingen oan ús lichems te dwaan
gewoan in flugger manier om te stjerren. Foar guon wurket gemoterapy en bestraling wol as in fertragende
taktyk, mar úteinlik is de skea dy't dizze behannelingen oan jo lichem dogge, ferskriklik. As jo ien binne dy't
tafallich troch sokke behannelingen en har duorsume effekten libbe, tel dan jo gelokkige stjerren, om't de grutte
mearderheid net sa gelokkich is. Derneist wol ik minsken warskôgje dat it it bêste is om fuort te bliuwen fan CT
-scans en sokke dingen, om't se pasjinten ek blootstelle oan in massale doasis straling dy't opnij kanker as oare
sûnensproblemen kin feroarsaakje.

Hennepoalje is net fergiftich foar it lichem en as dizze oalje wurdt brûkt foar behanneling fan kanker as in oare
sykte, docht it gjin sûne sellen skea. Nei it nimmen fan hennepoalje bringt it de pasjint yn in heul ûntspannen
steat, sadat se dan mear rêst en sliep kinne krije, wat genêzing befoarderet.

Fanút myn eachpunt is d'r gjin fergeliking tusken gemyske medisinen en hennepoalje. Gemikaliën en gifstoffen
feroarsaakje skea en beynfloedzje jo wolwêzen; se kinne ek swiere side -effekten hawwe en kinne sels ta de dea
liede. Hennepoal is harmless en stimulearret goede sûnens en rappe genêzing. Ik wol graach sizze dat dizze stof
it libben befoarderet en út myn ûnderfining mei it gebrûk kin ik eins melde dat dit it gefal is.

Wolle jo beskriuwe hoe't THC wurket op kankersellen tsjin sûne sellen?

As earste skea THC gjin sûne sellen, mar it kin ferneatigjende effekten hawwe op sellen dy't kanker wurden
binne. De measte yndividuen hawwe net folle kennis oer hoe't dizze sellen gedrage, mar yn werklikheid besykje
kankersellen  selsmoard  te  pleegjen  en  dit  is  in  goed  dokuminteare  feit.  Mar  as  ús  ymmúnsysteem
kompromitteare  is,  kinne wy  net genôch natuerlike  cannabinoïden produsearje  om har  groei te  stopjen.  As
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sellen kanker wurde, produsearje se eins mear cannabinoïde receptors, wêrtroch de natuerlike cannabinoïden
dy't ús lichems produsearje makliker kinne yngean. Deselde reseptors sille ek cannabinoïden akseptearje lykas
THC dy't de himpplant produseart en dit kin fan grut foardiel wêze foar de pasjint. Dus as jo lichem net genôch
produseart fan dizze natuerlike stoffen om de groei fan 'e kanker te stopjen,

Troch himpoalje yn te nimmen, leveret it dizze cannabinoïden yn oerfloed en dan kin de sykte ûnder kontrôle
brocht en genêzen wurde. Us lichems produsearje alle dagen kankersellen, dus yn essinsje hawwe wy allegear
kanker, mar as ús ymmúnsysteem goed wurket, foarmje dizze sellen net folle as gjin gefaar foar ús wolwêzen.
As ús ymmúnsysteem skansearre wurdt, is dat faaks dat kanker har oanwêzigens bekend sil meitsje. Mar as in
persoan wiis genôch is om hennepoalje yn te nimmen om har ymmúnsysteem in ympuls te jaan ynstee fan nei it
medyske systeem te gean, sil har oanwêzigens net lang wurde field.

Wy hawwe ûndersiikpapieren bestudearre oer it ûnderwerp en ik sil jo no de wittenskiplike ferklearring jaan
wêrom THC effektyf is yn 'e behanneling fan kanker. As hennepoalje wurdt opnaam as kankermedikaasje,
feroarsaket de THC yn 'e oalje in opbou fan in fetmolekule neamd ceramide. As ceramide yn kontakt komt mei
kankersellen, feroarsaket it programmearre selde dea, wylst se gjin skea docht oan sûne sellen. Dit is de manier
wêrop it waard útlein yn it wittenskiplik ûndersyk dat wy hawwe studearre, mar ik bin noait opholden te sykjen
nei oare ferklearrings.

Mei help fan in prachtige dame mei de namme Batya Stark, haw ik in nije teory ûntwikkele dy't ús pineale klier
en de melatonine omfettet dy't it produseart. Fluoride en in protte fan 'e gemikaliën dy't dokters leverje plus oare
dingen  wêrmei  wy  yn  kontakt  komme,  fersteurt  faaks  it  fermogen  fan'  e  pineale  klier  om melatonine  te
produsearjen. Melatonine is de grutste antioxidant dy't de minske bekend is en it reizget nei elke sel yn ús
lichems. De pinealklier en de melatonine dy't it produseart kinne in heul dramatyske rol spylje by it behâld fan
goede sûnens en hat yndie in protte te dwaan mei ús algemiene gefoel fan wolwêzen.

Mei  de  funksje  fan  'e  pinealklier  fermindere,  wurdt  har  fermogen  om  melatonine  te  produsearjen  sterk
fermindere. It is fûn dat as wy âlder wurde, melatoninnivo's ferminderje, en ik fiel dat dizze fermindering ek in
effekt kin hawwe op 'e ûntwikkeling fan kanker. It is wittenskiplik bewiisd dat gewoan it smoken fan hennep
melatoninnivo's in protte kin ferheegje. Miskien is dit ien fan 'e redenen wêrom't persoanen dy't himp smoke,
legere kankersnelheden hawwe dan dejingen dy't dat net dogge. Tink no gewoan oan wat it opnimmen fan 'e
rauwe net ferbaarne oalje soe dwaan foar jo melatoninnivo's.

Fan wat ik kin begripe,  feroarsake cannabinoïden yn 'e oalje dat de pinealklier  yn overdrive giet  en dêrnei
melatonine -nivo's flink tanimme. Dit, teminsten foar in part, is wat wy tinke dat it prachtige effekt feroarsaket
dat  dizze  medikaasje  hat  op  safolle  omstannichheden,  ynklusyf  kanker.  As  de  pijnappelklier  grutte
hoemannichten melatonine produseart, docht it gjin skea oan it lichem, mar it kin in ferneatigjend effekt hawwe
op 'e sykte wêrfan de pasjint lijt. As melatoninnivo's heech bliuwe, kin de sykte of sykte dy't de pasjint hat
teistere faaks ûnder kontrôle brocht of sels folslein genêzen. Yn werklikheid bin ik gjin dokter, noch haw ik de
nedige  kwalifikaasjes  om  ien  te  wurden,  mar  ik  fiel  noch  dat  wy  ús  geast  iepen  moatte  litte  foar  oare
ferklearrings.  As  ik  it  juste  haw oer  it  belang  fan  melatonine,  dan  kin  it  ús  in  nije  manier  jaan  om nei
syktekontrôle  te  sjen  en  kin  it  helpe  om  de  anty-fergrizingseffekten  te  ferklearjen  dy't  dizze  medikaasje
produseart. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Kanker Testimonials

Motto: Spontane remission fan kanker liket ferrassend faak te foarkommen yn 'e oanwêzigens fan cannabis -
oalje

"Freon hat bonkkanker. Krekt ferline wike begon mei de oalje, pine is fuort, hy fielt better. Onkology dokters
binne skrokken. ” Joe
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"In bytsje geweldich nijs juster. In man dy't wy krekt wat hienen jûn, ferdreau syn dokter doe't it in pear wiken
letter waard fûn dat de tumors yn syn longen wiene ferdwûn, lykas de op syn lever dy't op mar in plak wie
krommen. Ien lytse buis! Wy hawwe in pear ûnderweis en se dogge it allegear goed. Ik hoopje dat dingen goed
binne. Phoenix Tears libbet en is goed. ” Chris

“Update  -  Myn  81  -jierrige  freon  hat  3  tumors  tegearre  trochjûn  fan  syn  gesicht  (hûdkanker)
plaveiselkarsinoom. Se hienen gjin kâns tsjin it bêste medisyn fan 'e wrâld. 5 wiken op 'e oalje en hy fielt him
better dan yn 15 jier. Syn appetit is werom! Hy wint de slach !!! Wy winne de slach! Jose

Steve: Hat hy de oalje opnaam en ek lokaal brûkt?
Jose: Beide
Steve: Fantastysk Is it net geweldig om te witten dat wy sa in ferskil kinne meitsje yn immen syn libben
Jose: Hy begon 2 wiken 68% THC -oalje te wrijven mingd mei olive -oalje en kokosnota -oalje op syn wang 
foardat it ferskynde. Hy nimt it ek op sûnder de olivelje nei it wrijven oan 'e binnenkant fan syn wang.
Jose: Syn dokter belde my juster en fertelde my dat hy ek hûdkanker hat en wol wat oalje op himsels soe 
besykje.
Steve: No is dat fantastysk nijs oer de dokter dy't help wol. Goed dien myn freon !!!! En ik bin bliid dat jo âlde 
freon fan 81 jier wer kin genietsje fan it libben.
Jose: Ja, it is wirklik geweldig! Dr P sille wy him neame, is in bekende auteur fan in pear boeken en in 
geweldige Naturopath Healer en in MD. Hy hat de lêste 2 wiken 5 fan syn pasjinten nei my ferwiisd. Alle 
terminale kankerpasjinten. ”

“Twa wiken lyn joech ik in oare ien fan myn pasjint/freon fan hûd/keelkanker/freon wat genêzende oalje om
lokaal op te nimmen en te brûken, tegearre mei in bytsje kokosoalje. Tiisdei fertelde hy my dat de hûd op syn
wang hie iepene en de tumor waard bleatsteld. Ik fertelde him om de oalje troch te bringen, mar, sûnder de
kokosoalje, gewoan de suvere genêzende oalje. Hy sette de genêzende oalje direkt op 'e bleatstelde tumor en hy
sei: "De bult dy't útstiek ferdwûn de oare deis. It begon te rinnen binnen minuten nei it wrijven. It siedde út - de
oalje helle de kanker út as in salve. ” De kankereftige tumor wie der, no is it fuort ... Twa wiken !!! ” Jose

“In famyljelid hie tumors fan kielkanker golfbalgrutte binnen 48 oeren nei't  oalje de tumors opsmiet dy't it
wurket. It is dokuminteare. Helpt ek mei froulike problemen. Nimmen makket d'r nocht oan om genêzen of help
te finen foar dat allinich synthetyske hynderhormonen jouwe, dan freegje jo jo ôf wêrom't froulju gek wurde.
Debra

“Hallo Rick Simpson & Jindrich Bayer, ik woe wat heul GELUKKIG nijs diele. De scans fan mem lieten in
"mjitbere" ôfname sjen yn 'e grutte fan ALLE tumors yn lever en alvleesklier. Likegoed is de tumor yn har
longen no FOLLEKLIK, 100% GONE !!!

D'r is safolle tank om hinne te gean, mar de nûmer ien dy't de measte leafde fertsjinnet is Rick foar it iepenjen
fan dizze ynformaasje mei de wrâld om te begjinnen.

Tige tank Jindrich foar alles wat jo dogge, ynklusyf jo stypjende freonlikens en ynstruksjes. Ik wit dat wy noch
rinne op aai -skelpen mei har diagnoaze/prognose, mar as dingen trochgean te ferbetterjen (tumors krimp of
"oplost" lykas se it neame mei gjin fierdere metastase). Ik sil jo úteinlik har foar en nei medyske rapporten
stjoere, sadat jo kinne sjen dat jo holpen hawwe it libben te rêden fan in ongelooflijke, leaflike, aktive, jaan
frou, dy't bûtendoar har krûdetún plant, wylst ik typ. : o). In protte leafde, Barbara “

-Hoi Barbara, tank, jo hawwe ús dei makke mei jo e-post. Sis hallo tsjin jo mem foar ús en soargje derfoar dat
se net giet foar oare scans as röntgenfoto's of oare kankerferwekkende ûnsin. Lit har gean troch hoe't se har fielt,
se soe 120-180g fan 'e oalje moatte ite oer seis moannen of minder. As ik har wie, soe ik dan de rest fan myn
libben  dan  ek  alle  dagen  de  oalje  ite,  kanker  hat  in  heul  lytse  kâns  as  d'r  oalje  yn  it  lichem  is.
Dosesnderhâldsdoses binne in ekstreem wichtich ûnderdiel fan dizze metoade. Beste winsken, Jindrich

“Myn mem genêzen har poadium 3 lytse sel longkanker mei de oalje !! J Haw ik neamd dat se mar fjouwer
moannen nei de diagnoaze kankerfrij wie? No, dat is wat der bard is. J "Dawn
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"Myn heit hat ek alvleesklierkanker dy't him ferspraat nei syn lever en longen tidens de gemo, dan ferspriede it
wer dat hy heul ûngemak wie en flink achterútgong. Hy begon de oalje 3 moannen lyn lêste scan op moandei
toant dat alle 7 plakken binne ferdwûn en alvleesklierkanker is krimpt, hy fielt him 100% better en hat kwaliteit
fan libben werom. De oalje is wirklik geweldig. ” Lisa

"Myn heit is ek op 'e oalje foar alvleesklierkanker dy't ferspriede nei sân oare plakken, hy hat 5 moannen op' e
oalje west, alle sân plakken dy't ferskynden wylst op gemo binne ferdwûn sûnt de oalje begon en de kanker fan
'e alvleesklier is krimp, de oalje bewarre syn libben!" Lisa

"Hoi,  ik  woe  jo  gewoan  bywurkje.  Heit  hat  in  oare  scan  hân  sûnt  de  oalje  begon  5  moannen  lyn  foar
alvleesklierkanker. Lêste scan die bliken dat de kanker yn 'e alvleesklier wie krommen en de oare 7 plakken dy't
wiene ferskynd wylst hy op gemo wie, wiene ferdwûn sûnt de oalje begon. Nije resultaten litte sjen dat de
kanker yn 'e alvleesklier wer is krommen en d'r binne gjin oare plakken dy't bloedich fantastysk binne, sjoen de
reden dat alvleesklierkanker sa deadlik is fanwegen it taryf dat it ferspriedt. Dat 8 moannen tegearre mei 5 fan
dy moannen mei it brûken fan oaljepa docht it geweldich feitlik fielt hy him no better dan doe't hy foar it earst
waard diagnostisearre. Dat nochris tank Rick, JB en elkenien dy't helpt dizze ynformaasje te heljen as it net foar
de oalje wie, soe ik myn heit net hawwe !! ” Lisa

“Myn heit wie ek poadium 4 alvleesklierkanker. Hy hie ek 10 spots op 'e lever ... dat wie ein novimber 2012.
Hy hat no 1 plak op' e lever (.08) en 1 plak yn 'e alvleesklier (8 mm). Wy ferslaan dit. Syn dokters binne
skrokken. Hy nimt gewicht oan en fielt al mei al geweldich. Oaljefolle oalje mei cannabis is ek goed. ” Angie

- Spielje net mei verdunde medisinen, Angie. It is goed foar aktueel gebrûk, mar jo wolle gjin oaljefolle oaljes
jaan oan kankerpasjinten as har ienige behanneling. Folsleine krêft fol spektrumoanfal wurket it bêste.

Benammen foar dyjingen dy't "moatte" in scan gean "te sjen" hoe't it genêze. Sokke minsken soene automatysk
nochris 60g fan 'e oalje moatte tafoegje oan it protokol, om't se krekt ûnnedich in heul kankerferwekkende
proseduere hawwe trochgien "om te sjen" hoe't se har fiele. Nijsgjirrigens kostet jild, spitich oer dat.

Lokwinske en bêste winsken. It is geweldich om it súkses te sjen fan minsken dy't oars tinke. JB

“Ik bin feitlik bewiis dat RSO in direkt effekt hat op MPNST en NF1. Medyske records, MRI, PET, CAT -scans
bewize signifikante fermindering fan tumorgrutte en aviditeit. ” Kristyne

"Ok myn Peeps. Hjoed is de dei dy't ik mar hie hope dat d'r ea soe barre. De resultaten fan 'e biopsie binne yn.
Corrie  Yelland  hat  gewoan  befêstiging  ûntfongen  dat  har  kanker  100%  folslein  is  !!!!  I  AM  CANCER
FREEEEEE !!!!! Sels gjin dysplasie, lit stean de grutte C.

Oan myn ongelooflijke, geweldige freonen dy't kollektyf ferantwurdlik wiene dat ik de medisinen koe betelje =
d'r binne absolút gjin wurden om te beskriuwen hoe tankber ik bin foar elk fan jo. Jo binne allegear geweldich!

Oan Heather dy't my earst RUN FROM THE CURE stjoerde-Dy fideo feroare myn libben letterlik. Wa soe it
betinke, he? Ik hâld fan dy! Oan Rick Simpson, oan Jindřich Bayer út 'e djipte fan myn hert ... DANKJE foar jo
kennis en jo stipe. Ik libje hjoed fanwegen jim allegearre! Ik bin wirklik sillich om sokke geweldige famylje en
freonen te hawwen. ” Corrie

Hoi Jindrich, gewoan in rappe notysje om jo te litten litte sjen dat ik myn dokter hjoed seach. It rapport seit dat
de kanker (anale kanaalkanker) net mear te detektearjen is. Ferline hjerst waard my ferteld dat ik 2-4 moannen
hie as ik gjin strieling die. Ik keas foar gjin straling te dwaan en ynstee de RSO te besykjen. Fansels wurke it!
Fan 'e djipte fan myn hert, tank, tankewol, Tankewol foar Rick en foar josels !!!! ” Corrie

“Myn lêste súksesferhaal. Dit is in frou yn har lette 50's dy't waard diagnostisearre mei Fase 3, mar heul tichtby
Fase 4 longkanker.  Hjoed krige ik  dit:  'No,  myn mem gie in  moanne lyn foar  har  CT -scan en krige har
resultaten in pear dagen lyn werom. It is folslein fuort! Har dokter lies se en sei dat de gruttere massa dúdlik is
en d'r neat mear is ...
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Se hat noch COPD, mar wy sille dêr oan wurkje en har smoken lol ... Tige tank foar al it advys en kennis fan
dingen wêr't wy noait fan wisten. Alles kaam byinoar foar in reden en wy binne sa bliid. God segenje dy en dyn
famylje." Corrie

- Spontane ferlieding fan longkanker liket ferrassend faak te foarkommen yn 'e oanwêzigens fan cannabis-oalje.
JB

“Ok, al myn prachtige Peeps, dit sil in lange lêzing wurde, mar ik tink dat ik juster juster PAYDIRT haw rekke.
Ik haw myn toskedokter net sjoen sûnt ferline septimber. Op dat stuit wie ik midden yn 't fjochtsjen foar myn
libben. Myn toskedokter waard op dat punt ferteld dat ik kanker hie. Wy hienen it gewoane petear, wêr't ik him
fertelde dat ik gjin strieling die en in "alternative behanneling" die. Op dat stuit hie hy frege wat ik die. Ik wifele
om it tsjin him te fertellen, om't hy bekend stie om syn 'stivens', mar fertelde him om Run From the Cure te
sjen. Hy belle my eins neidat hy it seach. Hy sei dat hy as medysk profesjonele de neiging hie yn 'e doaze te
wêzen, dat hy in broer hie, (in dokter), en in oare broer, (in farmakolooch) en hoe se soms "net alle antwurden
hawwe."

Fluch foarút nei juster. Hy wie ferbjustere om te sjen hoe goed ik der útseach, en efkes sprakeleas doe't ik him
fertelde dat de Cannabis Oil hie wurke. Hy begon allerhanne fragen te stellen. In protte fan har "wittenskiplike
fragen" dy't ik net koe beantwurdzje. Hy frege oer klinyske proeven, diff. sykte omstannichheden behannele
mei Cannabis ensfh Hy wol mei syn broer oer mysels prate, lykas Cannabis as in "genêzing" tsjin kanker, en
wol ek dat syn broer Cannabis ûndersiket as medisyn. Soe it ok wêze as hy myn selnûmer en e -postadres
naam?

Hjir is wêr't it grut wurdt. Syn broer, dokter Jake Theissen, wie eartiids dekaan en wie pionier yn it programma
Pharmacology oan 'e Waterloo University. Hy is no konsultant foar medisynbedriuwen en is spesjalisearre yn
"Nije oanpak yn behanneling fan kanker." Hy is sterk bûn oan 'e Canadian Cancer Society. (Hy is ek dejinge
dy't troch de regearing is frege om it ûndersyk nei it verdunde chemoskandaal oan te lieden.) John sei, dat syn
broer faaks hat sein, d'r moat wat better wêze om kanker te behanneljen. Iets natuerliks, ynstee fan gemysk. Ik
sei tsjin him "net fierder sykje." Cannabis is it "wat natuerlike."

Fingers kruse myn Peeps. Om ien fan dizze ynfloedrike oan "ús kant" te hawwen, kin freakin 'enorm wêze!
Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis
Science,  soene jim oan board wêze om my hjir te helpen as dat nedich is, en soene it  ok wêze as ik myn
toskedokter as syn broer nei jim rjochte?

Betanke foar it lêzen fan Peeps. Bliuw it wurd ferspriede ... CANNABIS OIL KILLS CANCER! ” Corrie

Q. Hawwe jo RSO oait sjoen helpe by it genêzen fan prostaatkanker? 

A. Fansels. Folgje de ynstruksjes foar bêste resultaten. Hjir is in foarbyld fan hoe't it wurket en Dennis leveret
ek wat wittenskiplike útlis oer hoe't de oalje wurket. Folgje dochs de ynstruksjes fan Rick, yt de oalje lykas
ynstruearre (lege doses lykas dejingen dy't Dennis brûkte miskien net genôch foar oare pasjinten), en brûk de
oalje ek yn in suppositoriumfoarm. Beste winsken, JB

"Begjin 2013 waard my diagnostearre mei prostaatkanker dy't in Gleason 9 -beoardieling krige. As myn earste
opsje haw ik it beslút naam om Rick Simpson's Cannabis Oil te besykjen. It measte fan 'e kanker wie 90 dagen
letter ferdwûn neffens in twadde biopsie, mar de tumor wie d'r noch. Ik besleat dat myn dosis te lyts wie, wat in
tsiende gram per dei wie, dus ik besleat it nochris 90 dagen te dwaan. Dizze kear fergrutte ik de dosaasje nei 3
tsienden gram per dei foar de earste 60 dagen en 5 tsienden gram foar de lêste tritich dagen, útsein foar de lêste
dei dat ik in folslein gram naam. De folgjende biopsie die bliken dat de tumor fuort wie. En noch better, myn
kanker wie 99,9% fuort! Ik tankje God foar it liede my yn 'e direkte cannabis.

Foardat myn kanker hie ik in protte tsjin marijuana west yn elke foarm, mar as jo de dea tsjinkomme mei de
ôfgryslike bestraling en gemo, tocht ik dat ik neat hie te ferliezen. Myn urolooch sei dat hy noch noait sa'n ding
hie sjoen, it wie folslein fan 'e kaart. " William

59



CURE FOR CANCER: THE RICK SIMPSON PROTOCOL

'Ik bin krekt mei de urolooch fan' e tillefoan gien. Myn man hat jierren lyn in protte medyske problemen hân nei
prostaatkanker. Hy waard sawat 2 moannen lyn ynstjoerd foar in biopsie, mar fanwegen problemen yn 'e buis
fan nier oant blaas koene se gjin folsleine biopsie dwaan. Se krigen lykwols genôch weefsel om te sjen dat de
prostaatkanker werom wie en no wiene d'r kankersellen op syn blaaswâlen. Se moasten him behannelje foar
oare problemen foardat se werom koene en de biopsie hervatten fanwegen oare medyske problemen. Mei grutte
muoite waard dit hjoed berikt. Ik bin krekt mei de dokter fan 'e tillefoan gien en hoewol hy nierproblemen hat
fanwege strieling en mooglik in nier kin ferlieze, wie se mear ferbjustere oer de ôfwêzigens fan' e kankerselle
dy't se 2 moannen foarôf ûntdekte. Gjin bewiis foar kanker en se kin it gewoan net útfine. Nei de earste biopsie
makke ik fuortendaliks feninyske triennen. Wy hawwe beide in aardich goede tolerânsje, dus binnen in wike
oant 10 dagen hie ik him by de dosis fan 1 gram. In moanne letter hawwe wy gjin kanker oanwêzich! Ik bin
stomferfallen,  hoewol ik noait  oan 'e wûnderlike krêften fan'  e almachtige ûnkrûd haw twivele.  Ik haw ek
autoimmune sykte dy't seldsum is (itselde as akteur Harold Ramis). Ik fernuverje mysels deistich, om't ik mear
dan 3 jier yn remission west haw, wat ik tink frij ûngewoan is. Ik wit net wêrom, mar miskien kin myn deistige
konsumpsje hjir ek wat mei te krijen hawwe. 2 fan myn dokters binne har bewust fan myn behannelingen en
stypje 100%. Dat ik bin tankber de hear Simpson! Betanke foar it foarútgean! Ik woe gewoan myn tsjûgenis nei
jo stjoere, om't ik sa tankber bin. Ik sil donearje oan jo saak as hy ienris thús is en ik haw him fêstige. Nochris
tank út myn hert! Mei freonlike groetnis, DKS ”

"Ik haw deselde sykte dy't Harold Ramis ferstoar oan 'e lêste moanne ... vasculitis. Ik haw it mear dan 15 jier
hân, mar waard eins definityf sawat 4 jier lyn diagnostisearre doe't de symptomen sa ôfgryslik wiene dat ik net
iens koe rinne. Ik haw no yn remission west foar 3 jier sûnt orizjinele behanneling fan cytoxan (gemo) en
prednison. Dan op imuran foar ûnderhâld. Ik woe fan alle medisinen ôf, want foar my wiene har bywurkingen
slimmer dan de sykte. Myn dokter sei nee. Dat ik die wat elke oare hurdholle, koppige persoan soe dwaan ... Ik
haw mysels mei myn eigen tastimming ôfnommen !!! Hehe. Steroïden oant 2 mg per dei no. Se binne dreech te
stopjen !!! Lêste doktersbesite, om't ik it sa goed die, die myn dokter my einlings fan 'e medisinen dy't ik foarôf
haw stoppe (se wist noait dat ik jierren foarôf bin). Ik wit it net, mar ik haw no 3 jier yn remission west.

De measte minsken dy't dizze sykte lije hawwe de heule tiid safolle problemen, mar ik fiel my as in normaal
persoan mei mar in pear problemen dy't de sykte yn it begjin makke lykas neuropaty yn fuotten en hannen. Oars
dan dat, bin ik goed. Workout elke dei en rinne. Alles wat ik wit is dat ik as in deistige cannabis -brûker in heul
gelokkige persoan lykje te wêzen yn fergeliking mei safolle oaren dy't dizze sykte hawwe en in hânfol skriklike
pillen hawwe om it ymmúnsysteem te ûnderdrukken en de sykte te kontrolearjen. It iennige wat ik wis wit is dat
cannabis my hat holpen my te fielen lykas ik hjoed doch. Ik haw 100% stipe fan 2 fan myn protte dokters, ien is
myn neurolooch!

It is heul maklik om jo eigen RSO te meitsjen. Ik wie earst senuweftich, dus besocht earst in lyts bedrach te
meitsjen. It waard prachtich, dus mei dy kennis haw ik mear makke. Ik haw krekt it resept fan Rick folge mei in
bytsje help fan in freon! As fan in resinte Facebook -post dy't ik makke (ik bin OUT oer dit wûnderbaarlike
krûd) haw ik ferskate priveeberjochten hân oer it súkses dat myn famylje nei help socht hat! Ik bin op it punt
myn sûne folwoeksen bern op ûnderhâld te setten, sadat se minder kâns hawwe op wat katastrofaals wurde. Ik
hâld  hjir  fan!!!  Tige  tank  Mr.  Simpson  !!!  Jo  tawijing  oan  elkenien  wurdt  tige  wurdearre  troch  dizze
Kalifornyske gal !!! ” Deborah

"Myn man  die  it  Phoenix  Tears  -programma  doe't  hy  blaaskanker  fan  poadium 4  hie.  It  paadrapport  nei
operaasje (wat hy NET soe hawwe hân as wy mear fertrouwen yn it programma hiene) toande absolút gjin
kanker. Ik bin net ree om súkses te claimen mei Alzheimer, mar foar kanker is d'r absolút gjin bettere opsje. ”
Caren

"Hallo wer Rick! Ik hoopje dat dizze email goed oankomt. Ik skriuw hjoed om jo te freegjen hoe lang in pasjint
op 'e oalje moat bliuwe? Wy hawwe in pasjint mei in enoarme tumor. Hy begon op 15 maart en hat oant no ta
40 gram west. Hy hat 1,5 gram of mear/dei west sûnt dei 2. Stopje jo by de terapeutyske dosis fan 60 gram? Jild
is in faktor foar dizze pasjint. Hy hat oant no ta neat betelle foar syn medisinen. Harren fersoarger hat de earste
60 gram oalje skonken, mar kin fergees medisinen net foar altyd jaan. Betanke foar jo ynbring. Ik wurdearje jo
ynsjoch. Mei freonlike groetnis, Janet ”
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“Beste Janet, jo sizze dat hy sûnt dei twa op 1,5 gram of mear deis west hat. De oalje dy't ik produsearje is sa
sterk dat it normaal nimt de gemiddelde persoan sawat 5 wiken om op it punt te kommen wêr't se 1 gram per dei
kinne  opnimme.  D'r  kin  in  probleem  wêze  mei  de  stam  dy't  waard  brûkt  foar  it  produsearjen  fan  dizze
oaljefervestammen kinne in protte ferskille yn har genêzingsfeardigens, sadat it probleem de stam kin wêze.
Meastentiids tsjin 'e tiid dat de pasjint 60 gram oalje hat opnaam, is de kanker fuort. Mar as it net is, soe ik
trochgean mei har de oalje te jaan oant it is. De tiid dy't it duorret en de fereaske hoemannichte oalje kin in
protte ferskille fan persoan ta persoan. Wy binne allegear oars en guon minsken genêze folle rapper dan oaren.
Meastal sille minsken dy't slim binne skansearre troch gemo en bestraling in langere behanneling en mear oalje
fereaskje. De oalje moat alle skea dy't dizze saneamde behannelingen efterlitte, ûngedien meitsje. Myn advys
soe wêze besykje de oalje te produsearjen út in oare sterke indica -stam, mar hâld him foar alle gedachten op 'e
oalje, it is it iennichste dat ik wit dat syn libben kin rêde. Bêste winsken, Rick Simpson ”

"Ik bin net wis oft dit in súkses is- Mar ik rekkje it wis as ien! Krekt foar it gefal dat immen him ôffreget
wêrom't ik in mânske stim haw, it is net om't ik in sigarettenroker wie of sa- ik haw noait smookt, mar om't ik
myn skroef hie ferwidere. Ik bin 51 (en in heal!) En haw oalje brûkt sûnt myn 20's. Ik fûn it gewoan altyd
hearlik om te ferdampjen. In pear jier lyn- Ik begon problemen te hawwen mei slikken, en myn dokters fûn
knooppunten op myn skildklier. Knooppunten op myn skildklier dat ik moast gean foar kanktest. As se dat
dogge- stekke se gewoan in grutte ezelnaalde yn jo kiel en komme yn 'e knooppunten om te testen. Se jouwe jo
neat- gjin verdoving- fanwegen de lokaasje. Dat- doch dit in pear kear en sjoch as jo stil kinne sitte. Hoe dan ek-
neidat ik op 6x wie stutsen en myn skroefdier sa grut waard dat ik muoite hie mei slikken en sykheljen- hie ik
myn skroef fuorthelle. Mei alle kanker yn myn famylje- tocht ik dat ik it spul foarút soe. Gjin Kanker. Gjin. Ik
bin de ienige yn myn famylje dy't oant no ta oan kanker is ûntkommen. Ik haw oalje dien sûnt myn 20's. Ik haw
sawat elke kanktest d'r west fanwegen famyljeskiednis- en nada oant no ta God tank! Jo dogge de wiskunde :-)
”Janet

"Hoi Rick! Amy ferstoar dizze moarn. Amy stoppe mei it brûken fan 'e oalje doe't har nûmers frjemd kamen. Jo
seine dat iets net goed rûkte- goed, de dokters ferrommelen har laboratoariumresultaten, en se wiene min. Amy
wie sa wurch (23 rûnen straling, 3 of 4 fan gemoterapy). Se joech gewoan op. Ik meitsje gjin grapke. Se hie
safolle foar ús west, dat se fielde dat har tiid kaam. Se hie gelyk. Sûnder de oalje- wie it foarby. De wike derfoar
seach se sa geweldich út- ik swar! Se woe deis oant twa gram omheech gean, en dit echt traapje. Doe kamen dy
ferrekte tests werom, en wie se klear. Ik smeekte har om it troch te nimmen. Hoe geane jo hjirmei om? Ik bin
fernield. Janet "

“Beste Janet, ik wit hoe jo jo fiele, leave, ik haw itselde barre hân mei in pear minsken dy't ik ûnder behanneling
hie en it is gjin goed gefoel. Teminsten kinne wy hert opnimme yn it feit dat wat wy diene holp en dat wy net
dejingen binne dy't de skea feroarsake hawwe. It is faaks heul lestich net djip belutsen te wurden by dyjingen
dy't wy behannelje en as soks as dit  bart,  makket it  my altyd wol om dejingen dy't ferantwurdlik binne te
wurgjen. It makket my net út hoefolle dy idioate dokters tinke oan harsels en har berop, moard is moard en
foardat dit foarby is, sil it publyk se allegear sjen foar wat se binne. Ik sjoch it sa oan Janet, wy kinne net
elkenien rêde, mar wat wy dogge, is it lijen fan ûntelbere minsken ferminderje. Dat sawat alles wat wy kinne
dwaan is trochgean, oant wy dizze wrâld ta har sinnen kinne bringe. Jo binne in prachtige frou mei in enoarm
hert en wat jo dogge, betsjuttet safolle foar de lijen massa's. Besykje dus te konsintrearjen op al it goede dat jo
hawwe dien en josels net de skuld te jaan foar de ynkompetinsje fan oaren. It binne minsken lykas wy dy't it
ferskil meitsje en har minsken lykas ús dy't dizze wrâld sille feroarje, dus lit asjebleaft neat jo fan 't paad weagje
dat wy beide reizgje. Bêste winsken, Rick Simpson ”

"Ik dielde Rick Simpson's Phoenix Tears in protte kearen op myn Facebook -muorre ... doe wie ien dei in freon
fan my op har stjerbêd mei lymfoom. Doe't se myn berjochten op 'e oalje seach, begon se direkt de oalje te
nimmen en is no KANKERFRIJS! Har dokters binne fernuvere dat se har fertelden dat se trije moannen te
libjen hie ... Se wiene ferkeard. ” Jamie

"Dear Mr. Simpson, ik haw in pasjint yn 'e FS dy't koartlyn is begon mei Phoenix Tears. It is legaal yn ús steat.
Hy is sawat in moanne yn it programma, mar hat fan 'e twadde wike ôf goed in gram per dei oanfrege. Doet
mear dan in gram per dei goed? Ik naam dizze pasjint fergees oan, en ik haw it gefoel dat hy my in bytsje spilet.
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Hy woe in gram deis sûnt wike twa, en doe woe hy twa gram deis - en dit is ekstreem machtich. Ik krij in loop
op in kwart gram. Wy brûke Buddha - 100% indica mei mear dan 15% THC -ynhâld. Hoe geane jo om mei
pasjinten dy't mear en mear wolle? Tankewol, George ”

“Beste doktor, ik moedigje elkenien mei in serieuze tastân oan om de oalje sa gau mooglik te nimmen. Hoe
flugger se it kinne nimme, hoe rapper se kinne wurde genêzen. Ik haw in pear minsken sjoen sjoen de heule 60
gram -behanneling  yn in  moanne opnimme en har  terminale  kanker  genêze.  Mar minsken lykas  dit  binne
seldsum en it is mear dan mooglik dat dizze man jo spielet. Ik hie in pear minsken dit mei my besocht en ik
sette de rin nei har ta. Ik fyn it net slim om oalje te leverjen oan dyjingen dy't it medysk nedich binne, mar ik sil
it net leverje oan dwazen dy't út wolle in oplichting te lûken. As jo fiele dat dizze man besiket te oplichterij,
fertel him dan gewoan dat hy sels mei de himp moat komme om it medisyn te produsearjen. As hy echt is, sil hy
wierskynlik besykje dat krekt te dwaan, as net, dan sille jo wierskynlik noait wer fan him hearre. Jo hawwe gjin
einleaze oanbod fan dizze oalje en it moat gean wêr't it it measte goed sil dwaan. Trochgean mei it goede wurk.
Bêste winsken, Rick Simpson ”

“Ik  behannelje  in  frou  mei  TERMINALE  kanker,  mei  RS  -hennepoalje  en  se  wurdt  einlings  better.  IT
WURKET!" voodootattooo

“No itselde dwaan. 25% THC SKYWALKER OG, lêste OG -oalje wie myn PSA 160. Nei 100 gram hjoed syn
7. ” Jimmy

"Hoi Chris, Update ... kanker giet fuort ... se krige justermoarn in oprop fan har betize onkolooch. Meastentiids
hawwe wy in ôfspraak ta oantlit, mar hy belde har dizze kear om har te advisearjen oer de resultaten fan alle
scans dy't in pear wike lyn binne dien.

Lever - kanker is net mear te sjen. Longkanker, ien longkanker ferdwûn en de oare longkanker signifikant
fermindere. Boarst - hy joech gjin kommintaar ... Hy neamde de boarstgedachte net ... dus mem ropt him werom
foar in pear fragen en om in ôfspraak te meitsjen foar ús om yn te gean en mei him te praten en nei it ferline te
sjen en resinte scans. Ik bin bang dat se in bytsje skok wie doe't de dokter begon te sprekken oer har lever- en
longkanker ferdwûn dat se fergeat te freegjen oer har boarstgebiet.

Alle scans wiene foar in foarskerm foar in nij spoar foar hormoneterapy ... mar de dokter seit dat se net langer in
kandidaat is foar de hormoanestúdzje, om't in pasjint groei moat hawwe yn 'e kankergebieten en al har gebieten
groeie NET, mar stjerrende.

Wy binne oer de moanne mei de resultaten fan 'e oalje !!! Doe't ik in moanne as wat lyn mei Rick spruts
oangeande myn mem, stelde hy foar dat se in 2e 90 -dei -behanneling moast gean en dat binne wy fan plan dat
begjin septimber. Yn 'e tuskentiid sille wy har op in ûnderhâldsdosis sette.

Wow! Se wist fanôf it begjin fan 'e behanneling dat de oalje oan har tumors wurke, se koe se fiele krimpen en
fuortgean. Wy binne allegear sa tankber dat jo my ynfierd hawwe oan jo dokumintêre idee en dizze behanneling
dielden. Ik bin fannacht thús as jo tiid hawwe om te petearjen. Foar altyd tankber, Cindy “

"Hallo leave Corrie ... Ik woe gewoan litte witte dat ik de oalje dy't ik fan myn mem hie joech oan in freon fan
in freon dy't boarstkanker hat ... Se naam in moanne en it is yn remission ... Guon kankersellen binne dea yn 'e
tumor ... En de dokter wie fernuvere en posityf en blykber as se de folgjende kear bettere resultaten hat, sil se
wat begjinne te dwaan oan' e oalje. Ik bin sa bliid en tankje God dat ik dizze ynformaasje oer de cannabis -oalje
koe jaan oan dizze frou .. :)) Dat woe dat myn mem alle dagen de oalje koe hawwe nommen ... ”

'Hoi Rick, ik krige goed nijs. Myn mem koe psychysk net mear de fernijing ferneare dat se kanker yn har boarst
hat, dat se hat de operaasje ûndergien. Se iet lykwols 30g fan 'e dosis, en se dronk wat krûdetee fan in man dy't
allerhanne medyske krûden hat en se sette de ferbannen ek út dizze krûden. Hoe dan ek, doe't dokters dy kanker
namen, wie it net mear dan 7 mm grut en fan 100% weefsel, mar 1% wie aktyf, en maligne en yn 'e stjerrende
faze. 3 dokters seagen dit nei, en seine dat se soks noait seagen ... Dus, as se mear as ien as twa wiken sûnder de
operaasje gie, soe alles fuort wêze. No nimt se elke dei de oalje foar 1 en in heale gram en se begrypt no dat de
operaasje folslein net nedich wie.
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Se is no lykwols folle rêstiger dan se wie, om't se freaking wie, dat wy koene har net út 'e operaasje sprekke ...
mar no is alles goed, en de krûden en de oalje diene syn wurk ek. Hoe dan ek, de stomme dokters joegen har 23
radioterapyen, mar se sei dat se it net soe dwaan en de dokter sei tusken de rigels dat se gelyk hat. It is net te
leauwen hoe fier dizze dokters gean. Elkenien seit hallo, Rick. Tige tank foar oanbefelling, en jou Jindrich noch
ien kear grutte tank. ” Sasa

“Rick ... in freon hie krekt in harsentumor fan syn holle fuorthelle ... hy hat plakken op syn longen ... se wolle
dat hy gemo en bestraling hat ... soe de oalje in ôffal nimme wylst hy chemo wie en strieling? Sjen hoe't hy is
nei't de harsentumor is ferwidere is opmerklik, hy is 80 % better dan ferline wike mei dat ding yn 'e holle ... Ik
wol him fertelle dat hy gjin gemo en strieling docht en de oalje docht, mar it is net myn kar ... ”Sharon

- Sharon, it soe syn kânsen op oerlibjen ferheegje. Mar yn feite sil de gemo allinich feroarsaakje dat hy neitiid
120-180g fan 'e oalje  sil moatte  ite  om de skea ûngedien te meitsjen.  Fansels,  dat is as hy de fergiftiging
oerlibbet. Beste winsken, JB

"Foar al jo lulkoppen dy't tinke dat Rick Simpson in fraude is, soene jo moatte wite dat Michelle Aldrich krekt
har faze 3 longkanker genêzen hat mei cannabis -oalje, levere troch Valerie Corral en WAMM! Wêrom kinne
de media en dokters net ienris de wierheid begjinne te fertellen?! Cannabis geneest kanker, godverdomme !!!
En de ûnferantwurdlike minsken binne dejingen dy't besykje dizze realiteit te stiljen, net minsken lykas ik en
Tommy dy't wolle dat de wrâld de wierheid wit oer cannabis en kanker. Steven

"Hoi allegearre, ik krige geweldich nijs. De frou krige moandei har PET -scanresultaat. Se hie kanker foar 5 jier
nei 6 rûndes gemo en ien stamzeltransplantaasje, doe kaam it noch werom. Seis moannen lyn soe se in oare
transplant dwaan, mar it waard annulearre om't se gjin donor koene fine. Dat se begon mei de oalje. Op moandei
fertelde de dokter ús dat de kanker fuort wie. Betanke foar de oalje, Rick. Jo binne de man, tank. ” Luc

- Tankewol, Luc. Medyske dokumintaasje soe mear dan wolkom wêze. Se moat op in ûnderhâldsdosis bliuwe,
ik soe sa folle moal as mooglik ite. Lit har, as it mooglik is, fuortbliuwe fan mear scans. In Youtube -fideo -
tsjûgenis soe geweldich wêze. Beste winsken, JB

“It jier 2013 is no foarby en ik bin bliid dat ik 2014 kin sjen, wat dokters net tochten dat ik it jier 2013 koe sjen.
Mar hjir libje ik noch en bin ik goed. In pear minsken dy't ik ferskate jierren net haw sjoen, seinen: wow, jo
libje noch! Ja, ik libje noch, om't ik de juste krûdmedisy (Cannabis Oil) haw brûkt om myn net te genêzen GBM
-harsekanker te fermoardzjen.

Dat tankje God dat jo my de manier sjen litte sjen om te genêzen. En Dr Tiew Han foar jo feardigens yn
Craniotomy,  Ek Rick Simpson foar it  dielen fan jo kennis oer dizze God Sent OIL, en myn frou Cinimin
Mansur foar it fersoargjen fan my, en myn Angels foar jo nederige help, en freonen en myn famylje foar har
geweldige stipe en leafde. Sûnder jimme allegearre is it ûnmooglik my wer sûn te sjen. Ik fiel my sa gelok en
sillich. En ja, ik leau yn Angels.

Al it bêste foar elkenien, besykje net te stressjen, bliid te wêzen en sûn te bliuwen. ” Elia

“Ik soe (xxx) tankje wolle foar de oalje dy't is skonken foar myn kanker !! Fanôf no is d'r gjin kanker te finen yn
myn lichem !! It  wurket echt minsken, it  bewiis  is  allegear  yn myn medyske records! Tige tank en grutte
rekwisiten oan 'e Tears !!! ” Becky

"Thumbs up to Jindrich, hy hie absolút gelyk oer aktuele tapassing direkt op 'e hûd waard tapast ynstee fan op' e
ferbining. It ferskil wie lykas nacht en dei. ” Roland

-- Fansels. Tinktueren mei 20-30-50% oalje wurkje ek geweldich, om't se maklik ûnder it oerflak komme. Yn
guon  gefallen  binne  hennepzaadoalje  (as  sheabutter)  en  himpoaljemiksen  ek  heul  foardielich.  Mar
logyskerwize, hoe mear oalje jo direkt op 'e wûn krije, hoe better. JB

“Ik skreau earder dat wy súkses hienen mei de behanneling fan boarstkanker. No seine dokters tsjin 'e pasjint
dat har resultaten sa goed binne dat se oan it wurk moat. De pasjint sei GOD DANK en de dokter sei dat se him
net oan God moat betankje en ik freegje wêrom hy neat die, mar har trochgean te fertellen dat se gemo en
bestraling moat nimme ... gekke dokter .. .
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Mar wy namen it nei it folgjende nivo, wy genêze it gesicht fan immen, om't it 5 jier lyn waard ferneatige mei
pillen. Dizze persoan hie grutte problemen mei darm en se tinke dat it earst kanker wie en se jouwe har wat
sterke pillen dy't har gesicht dan fernielden, se wie as in kikkert. Doe seinen se dat it Crohn's sykte koe wêze
ensafuorthinne.

Myn punt is dat dizze persoan 5 jier besocht har gesicht te genêzen sûnder súkses. Se sette 5 kear hennepoalje
op har gesicht en wer kinne wy  net leauwe hoe't har hûd der no útsjocht. OMG se is sa bliid no dat se wer
harsels kin wêze.

Ik besykje wat foto's te nimmen, mar yn elke 3 dagen mar de hûd genêzen sa fluch dat ik jo net kin sjen litte
hoe't har gesicht der earder útseach, mar mei har tastimming sille wy de folgjende dagen har âlde foto's sjen
(allinich har gesichthûd) en nij, sadat jo minsken it ferskil kinne sjen ... ”Jasmin

“Ik bin in 39 -jierrige frou mei in 2 jier en haw boarstkanker moete. Dizze oalje is myn medisyn en genêzing.
Dizze minsken sa fol hebzucht. Se hawwe gjin idee fan 'e pine en de pine dy't wy en ús famyljes trochgeane.
Gewoan egoïstyske hebzucht. Karma. ” Sally

“No, twa wiken ... Dokter sei dat ik in tumor fan 2-3 sm yn myn blaas hie. Wol my direkt nei de OR bringe.
Makke dat it yn minder dan 14 dagen ferdwûn. Befêstige troch CT -scan. Diagnoaze op 2/15, CT -scan dien op
2/29. ” Gersh

“Dizze CT-scan waard 14 dagen dien neidat in 2-3 cm tumor waard waarnommen, fia omfang, yn myn blaas.
Yn mar 14 dagen, mei allinich essensjele cannabisoalje, wurdt gjin tumor waarnommen yn 'e blaas. Cannabis
allinich ... 14 dagen ... fuort. Wetjouwers begripe dit asjebleaft. Nim myn medisinen net fuort. Dit is net gewoan
in oare manier om dronken te wurden. Dit medisyn rêdt myn libben. ” Gersh

“OK ... ik krige it patologyrapport. De tumor yn myn blaas wie krommen foardat se it derút helle. De lêste kear
dat de dokter it seach, mjitte it sawat 2,5 sm. Doe't se it fuorthelle, wie it krommen oant 0,5 sm. Ik freegje my ôf
wat dizze dokter dêr oer sil sizze. ” Gersh

“Beste Rick, God segenje jo! Ik bin myn mem, myn beppe, leafste muoikes en omkes en freonen kwytrekke
troch de jierren. Mar dejinge dy't my it hurdste rekke wie myn prachtige, yntelliginte, prachtige suster Kim. Se
waard diagnostearre mei poadium 4 longkanker yn july fan 2010 op 'e leeftyd fan 42, en yn febrewaris 2011 wie
se dea. Ik wit net hokker behannelingen se brûkte, om't se net ien yn 'e famylje fertelde dat se oant te let stoar,
en har eks-man fan junkie stapte yn har soarch en sleat de famylje út. Ik haw de lêste moanne net oer de oalje
fûn, en sûnt haw ik hurd ûndersocht. Earst tocht ik dat it slangoalje wie, lykas in protte oare dingen, mar oant no
haw ik 27 minsken neamd dy't beweare har kanker te genêzen of signifikant te ferminderjen. 27 minsken !!! En
dat is gewoan op YouTube en online blogs allinich! Ik woe dat ik dit yn 1997 wist, doe't myn mem waard
diagnostisearre, of yn 2000 doe't myn beppe út ferjouwing kaam, of yn 2010 doe't myn suster waard ferteld om
nei hûs te gean en te stjerren, as ferline jier doe't myn broer-yn -wet waard diagnostearre mei kanker fan 'e mûle
en kiel en moast de helte fan syn gesicht ferwidere en rekonstruearje. Mar no doch ik it, tank oan jo. God
segenje Jo en al jo leafsten, en tankje jo dat jo sa hurd hawwe wurke om dit prachtige medisyn foar elkenien
beskikber te stellen. ” Denise en tankje jo dat jo sa hurd hawwe wurke om dit prachtige medisyn foar elkenien
beskikber te stellen. ” Denise en tankje jo dat jo sa hurd hawwe wurke om dit prachtige medisyn foar elkenien
beskikber te stellen. ” Denise

- Bêste Denise, wat moat ik sizze? Se fermoarde myn mem mei gemo fanwege iere lytse-cell longkanker, dus ik
wit presys hoe't jo jo fiele. Neat noflik. Hieltyd hie it medisyn beskikber wêze moatten en wie net allinich om't
immen jild wol fertsjinje. C'est la vie, mar net elkenien sil it gewoan sa fredich slikke as ik haw. It is in heul
traumatyske ûnderfining as jo útfine wat alle oalje kin genêze of kontrolearje en wat alles is brûkt ynstee dêrfan.

Stjoer my asjebleaft de list fan dy online tsjûgenissen, it kin nijsgjirrich en behelpsum wêze foar oaren dy't krekt
sa harsenswosken wiene as ik wie foardat ik Rick moete en wist oer de wirklike stân fan saken op it mêd fan
"konvinsjonele medisinen".

Tankewol foar jo stipe en ús helpe it wurd oer dit medisyn te fersprieden. Nei twa en in heal jier fan wurkjen
mei Rick, kin ik allinich sizze dat goed produsearre en brûkte oalje krekt docht wat hy seit dat it docht. JB
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"Hoi Corrie! AMAZING nijs nochris. Myn freon ***** ***** mei wa't jo sprieken en nei *** yn Los Angeles
stjoerde, no, hy hat no sawat 2 of sa moannen op Cannabis -oalje west en hy gie hjoed om syn medyske scans te
dwaan en d'r is NOCH MEAR KANKER yn syn lichem !!!!!!! ALLES DÚDLIK!!!!!!! Hy is my fier bûten
tankber foar jo foar it fertellen fan him oer jo en fierdere tankber dat jo him oer **** hawwe ferteld !!!

DANKJE foar altyd mear. Jo binne sa sa goed om al dizze minsken te helpen dy't jo net iens kenne en libbens
oer de heule wrâld te rêden! Ik sil nei Los Angeles ride om mei **** te wurkjen en besykje al myn diarree te
stopjen en my fan it húske te heljen 60-80 kear deis te gean. Hoe oer dit foar noch in geweldich rapport? Wy
hâlde dit sa fan !! ”

"Ik wol hjoed in opmerking fan myn dokter diele. Ik haw Lange tiid in blaasynfeksje hân en de dokter hat de
ynfeksje behannele. Hjoed seach hy in earste hân mei in kamera (net folle wille) EN it liket derop dat ik de
oerbliuwsels haw fan in blaasmassa (tumor) dy't op syn plak is DIED (syn wurden net myn) en de ynfeksje
feroarsaket te bliuwen.

WER! SY WORDS NOT MINE; De dokter sei "Ik haw mear dan 40 jier medisinen beoefene en haw noait in
tumor op syn plak stjerre sjoen sûnder in soarte fan yntervinsje fan bûten." Ik haw sûnt maart oalje ôfnommen
en oan, mar sûnt myn gewaaks kaam, haw ik sawat 6 wiken dûbele oalje dien. Gean op 8 oktober in bytsje
skjinmeitsjen om te soargjen dat de massa fuort is (as ik it dan net foarby gean). Ik hie wat twifel oer de oalje,
mar FOLKS haw ik gjin twifels mear.

Ik haw genôch knopmateriaal om sawat 5 of 6 ounces oalje op te meitsjen. It brûkte materiaal is Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Ik kin jo net fertelle hoe bliid ik bin mei de resultaten oant no. Ik haw myn dokter
noch neat ferteld, om't yn FLa guon Dr. dan sille wegerje jo te behanneljen. Dat foar no wit hy neat. ” John

- Mar jo witte mear dan genôch, John. Lokwinske. Ik soe trochgean mei it nimmen fan 'e oalje en ik soe de
operaasje  ferlitte  foar  letter.  Gjin  scans  mear  as  it  mooglik  is.  En  ik  soe  de  oalje  ek  nimme  yn
suppositoriumfoarm, jo  wolle altyd de oalje sa ticht mooglik by it  seare plak krije. Besykje ek de oalje  te
meitsjen fan mear dan ien stam foar bêste resultaten, as jo kinne. Bêste winsken foar jo, JB

“Folsleine oerienkomst dêr JB. En beklamje de fertraging fan sjirurgy. Elk invasyf lichemwurk lit ynfeksjes yn
jo systeem ta. Troch sleauwige gewoanten en in totale disrespect fan har eigen wûndermedisinen hawwe wy no
antibiotika -resistinte fleisetende baktearjes, dy't yn 'e measte sikehuzen foarkomme. RSO sil dy reparearje, mar
hoe sit it mei in sjirurgyske "botch-baan"? Run From the Cure seit it alles. ” Tielman

“3 dagen lyn behannele wy it basale selkarsinoom fan in freon mei RSO. Wy hawwe it hjoed kontrolearre en it
wie  hast  ferdwûn.  Wy  hawwe  RSO  opnij  tapast  en  bedekt  mei  in  ferbân.  Wy  sille  it  yn  noch  3  dagen
kontrolearje en ferwachtsje dat it ferdwûn is te beoardieljen op it resultaat fan 'e foarige 3 dagen. Dizze is oan
syn rjochterhân. Foarige kankers dy't wy fan him genêzen hienen oan syn linkerhân. Hoera, it wurket. ” Merk

-- Ja dat is sa. Wy soene net dwaan wat wy dogge as it net die. JB

'Myn namme is George, en ik wol jo myn tsjûgenis jaan. Op 82 -jierrige leeftyd, 22 desimber 2010, waard ik
diagnostearre mei slokdarmkanker. Ik waard ferteld dat ik 6 moannen oant 2 jier te libjen hie en mooglik in stint
pleatst yn myn kiel op in bepaald momint nei stralingsbehandeling kin fereaskje om te helpen mei slikken.

Foarôfgeand oan myn diagnoaze hie ik problemen mei sykheljen en slikken fan iten, hie swelling yn myn beide
skonken en  waard  wurch  fan  lichte  aktiviteit.  Ik  hie  begjin  2013 in  stralingsbehandeling  ûndergien.  Tsjin
septimber 2011 hie ik it dreech om fêste iten te slikken en te kauwen. Ik fielde dat ik stiek. Myn iten moast yn
lytse stikken snije. Ik haw leaver mûzich iten ite en Boost -shakes ynstee. Ik hie ek swier gas yn myn mage. It
gas skuorde troch myn mage as tonger en bliksem. Ik begon duizelige ôfleveringen te ûnderfinen moeite mei
sykheljen, koartheid fan sykheljen en zweten. Myn lykwicht wie min en ik koe net heul goed omhinne. It wie
lestich om boadskippen nei myn suite te bringen sûnder koartheid fan sykheljen en swit.

Letter  stjoerde  in  slimme  ôflevering  fan  dizigens  my  nei  it  sikehûs  en  de  dokter  sette  my  op  in  twadde
bloeddrukpil. Koart nei myn sikehûsferbliuw kaam in frjemdling nei my ta en joech my wat hennepoalje oan
om myn kanker te behanneljen en rjochte my nei de Phoenix Tears -webside foar mear ynformaasje. Ik wie
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earst ûnrêstich en benaud foar it nimmen fan hennepoalje, ik tocht altyd dat cannabis in poarte -medisyn wie dat
in ferslaving soe feroarsaakje en my nei oare hurde drugs soe liede. Nei it ûndersiikjen fan de himpoalje fan
Rick  Simpson  besleat  ik  dat  ik  de  behanneling  soe  nimme.  Ik  besefte  tidens  en  nei  de  behanneling  dat
hennep/cannabis -oalje "poarte" is foar bettere sûnens.

Nei myn earste dosis -1/2 ryskorn fan hennepoalje, seach ik dat it direkt yn myn lichem wurke.
 Ik fielde dat it troch myn lichem streamde fan myn fingers oant myn teannen. 
 Ik belibbe in gefoel fan ûntspanning, lok en in ferbettering fan myn humor. 
 Myn skonken fielden rubberachtich dy't nei 6 oeren ferdwûnen. 
 It sykheljen wie rêstiger by it rêstjen en ek by it sliepen
 Nei dagen/wiken:
 Myn peallen/aambeien ferdwûnen.
 Pine yn 't skouder minder
 Koarts fan sykheljen waard minder. 
 Fan 'e twadde dei ôf waard de opbou fan gas- en maag-ongemak kalmeerd en waard it mear regelmjittich en

gie de behanneling troch. 
 Ik fermindere en stopte myn bloeddrukpillen te nimmen, om't myn bloeddruk te leech waard. Ienris fan

bloeddrukpillen, normalisearre myn bloeddruk
 Swelling yn beide skonken en enkels waard flink fermindere. 
 Myn appetit beheind en myn gewicht regele - ik bin oant no 26 kilo kwytrekke. 
 Hûdkleur ferbettere
 Duizeligheid ferdwûn
 Heartbeat liket mear regelmjittich en net sa hinderlik, om't ik sûnt de berte in unregelmjittige hertslach haw 
 Darmbewegingen waarden regelmjittiger
 Belibbe bettere, rêstiger sliep. 
 Balâns en koördinaasje ferbettere
 Kin better omkomme sûnder koartheid fan sykheljen. 
 Waard mear artikulearre yn petearen
 Myn miening oer dingen feroare en myn stimming ferheven
 Myn miening oer Marijuana feroare
Yn 't algemien ferdwûn alle symptomen dy't ik ûnderfûn foardat ik de behanneling fan hennepoalje naam.

It duorre my 3 1/2 moannen om de behanneling te foltôgjen. Dizze ûnderfining wie net sa onaangenaam. It wie
lykwols in oanpassing,  doe't  ik de doses fergrutte,  mar  nei  in  dei  as twa waard alles  oanpast.  Ik folge de
dosisferhegingen suggereare troch Rick Simpson min of mear.

Nei 2 moannen behanneling wie myn besyk oan 'e onkolooch ferrassend. Hy stelde dat myn hûdskleur der goed
útseach, bloeddruk en hertslach normaal wie, en om't ik gjin problemen hie mei slikken, wie d'r gjin need
nedich. Ek stelde hy dat de röntgenfoto fan in foarôfgeande ôfspraak d'r goed útseach en dat ik teminsten 6
moannen net hoech werom te kommen. Normaal soe ik de onkolooch elke 3 moannen sjen ...

Ik leau dat de hennepoalje myn Kanker fermoarde. Alle oare sûnensferbetteringen dy't ik haw ûnderfûn fan 'e
hennepoalje makket my in nije man te fielen. Ik bin folslein fernuvere oer it wûnder fan hennepoalje. Ik bin sa
tankber dat ik besleat de hennepoalje te nimmen.

Hennepoalje  fernijde  myn  sûnens  en  ferlingde  myn  libben.  Ik  tankje  jo  Rick  Simpson,  God  segenje  jo!
Trochgean mei de goede wurken! Ik bin folslein oertsjûge dat hennepoalje libbens kin rêde. Dankewol." George

“Mini-update foar George ... Oant no is hy +31 pûn kwytrekke, no, in skoftke lyn moast hy syn toskedokter
besykje, fanwegen syn gewichtsverlies (hy wie eartiids sawat 280 pûn). Hy hat leard dat hy it gewicht frij
maklik werom koe krije as hy no woe, lykwols hy kiest foar in sûner legere gewicht en libbensstyl), hy moast
syn gebit opnij pleatse/oanpasse. Syn toskedokter merkte op hoe goed hy der útseach en dat syn kleur ek better
wie.

66



CURE FOR CANCER: THE RICK SIMPSON PROTOCOL

Ik moat neame dat George sei dat hy noch altyd in goede sykheljen hân hie, en oant no ta gjin problemen hie
mei stikken, hy hie earder dizze wike in steak, ierappel, en griente foar it jûnsmiel, en syn iten sakket folle, folle
makliker dan ea brûkt foar syn "behanneling." Hy fertelt ús dat hy earder dizze wike syn húsarts (reguliere
doktor) hat besocht ... Syn dokter rôp "WOW !, binne jo wis dat jo deselde George binne dy't ik earder sjoen
haw?" Ek sei syn dokter dat syn kleur is ferbettere. George fertelt my dat hy letter syn dokter liet sjen hoefolle
mear floeistof hy yn beide skonken ferlear en fertelde him dat hy tinkt dat it hast fuort is ... Doe sei dokter:
"George, jo hawwe gjin oedeem mear."

Hy hat wat âlde medyske ynformaasjepapieren oankocht, en waard ek (no) ferteld dat hy/ sy soe moatte besykje
in âlde x-ray plus CT-scanôfbylding (op in skiif) te krijen fan syn onkolooch op syn folgjende ôfspraak (juny).
Hy besiket no earder yn syn onkoloochôfspraak te kommen ... mei de help fan syn húsdokter no. Op dat besyk
sil hy freegje om in MRI. Hy is no in lange wei kommen ... lykwols syn ienige echte probleem op it stuit (oars
seit hy dat hy geweldich soe wêze !!) is dat hy sûnt de berte in unregelmjittige hertslach hat hân, en de lêste tiid
is it in bytsje mear tanommen dan normaal.  Ik wit net as syn gewichtsverlies syn unregelmjittige hertslach
oanjout as de opwining fan dit libbensferoarjende barren of wat dit wis docht, ik wit allinich dat ik dit te fêst
foar him wol. Hy hat no in ferwizing nei in kardiolooch te sjen oangeande syn hertslach ensfh. Ek koartlyn
waard syn kleur noch better, hy hat mear read/roze gesicht, syn sirkulaasje ferskynt ek noch better. No, dat is
alles wat ik foar no koe krije ... Frede 1 ”Frijheid

“No, Rick en Jindrich, myn hurde wurk en tawijing oan RSO hat lang om let betelle. Ik haw Rick en Phoenix
triennen sûnt 2004 folge en ik wie direkt leauwich yn 'e genêzende mooglikheden fan' e oalje. Ik ferspriede it
wurd en stie der 100% efter, sels as minsken lake en my gek neamden. Ik haw no 3 minsken genêzen mei
terminale kanker genêzen en myn meast resinte pasjint bin ik in protte kredyt te tankjen foar it feitlik trochgean
fan it medyske systeem en it ôfwizen fan alle behanneling dêr en it hawwe dokuminteare dat hy RSO brûkte om
syn kanker te genêzen ... syn beide longen wiene fol kanker en se joegen him 3 moannen om te libjen doe't hy
foar it earst waard diagnostisearre ... 5 moannen lyn. Hjoed is hy offisjeel kankerfrij en wûn hy eins 27 pûn. De
kankersdokters wurde blaasd troch syn wûnderlike herstel yn mar 5 moannen mei amper help fan har en sizze
eins dat hy sûner is dan no. Lol, hy iet de oalje foar de dokters yn it sikehûs en droech in Weed -wrâldblêd mei
in Phoenix -triennen -artikel dêryn dat it toande oan alle oare pasjinten en it fersprieden fan it wurd oer RSO. Ik
sil ynkoarten kopyen hawwe fan alle sikehûsdokumintaasje dat RSO syn kanker genêzen hat ... it seit direkt op
syn papierwurk dat hy hennepoalje brûkte foar behanneling. Ik sil sa gau mooglik in ferhaal foar him gearstelle
om te helpen it wurd safolle mooglik te fersprieden, ik wit ek sawat 25 oare minsken dy't it RSO -wûnderwurk
hawwe sjoen foar in protte ferskate sykten en se wurkje no oan it genêzen fan harsels. .. it wurd is út !!!! : ) Ut
namme fan 'e genêzen en ynkoarten in protte oaren yn myn gebiet, soe ik DANKJE wolle sizze jonges foar jo
oanhâldende  hurde  wurk  en  tawijing  oan'  e  opnij  ûntdekking  fan  it  panacea  ...  Jimme binne  lifesavers  ...
Letterlik !! FREDE EN LOVE fan PA ”Steve

'Hoi, ik moat jo in ferhaal fertelle oer in wûnder dat juster barde. Ik haw in freon en har namme is Shannon
O'Brien. Se is in 17 -jierrige oerlibbene fan harsenskanker. Se hat no sawat in jier in ynoperabele tumor hân
groeien. It wie groeid ta hast de heule grutte fan har harsens. Ik dielde mei har de RSO, en juster toande har
MRI -resultaten oan dat de tumor mei hast de helte wie krommen. Se hat it sûnt 14 febrewaris nommen. Jo
moatte begripe dat dit in Hail Mary wie. Ik bin sa tankber dat myn geast jo ferhaal fûn en ik koe it trochjaan. ”
Nadine

"Myn freon is folslein genêzen fan darmkanker, yn 4 wiken fan it nimmen fan cannabisoalje. De dokters krasse
har holle, se kinne it net útfine. Dizze man soe op 12 oktober radikale sjirurgy ûndergean, hy hie in 10% kâns
om út 'e operaasje te kommen. Op 1 novimber joegen syn dokters him in skjinne bill fan sûnens. Dit binne
deselde dokters dy't him fertelden dat hy net libje soe om Kryst te sjen. Halleluja. Loovje de hear foar it pleatsen
fan dizze ekstreem genêzende plant op dizze ierde, om elkenien te genêzen dy't genôch leauwe hawwe om it te
brûken. IT WURKET." Sherrie

"No, ik fiel my better. Sawat 30 dagen op RSO west foar harsentumor en diabetes. Myn bloedsûker sakket. Ik
stopte 2 dagen lyn insulin, om't bloedsûker te leech sakke. ” Jeff
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"It wist ek boarstkankerstadium fan in oare freon 1. Gong yn twa wiken fan in tumor fan in golfbalgrutte nei
lytser dan in erwt. 0.4g twa kear deis, rau oalje.  In oare freon mei hûdkanker hat it  ferwidere mei aktuele
oplossing direkt wrijven op 'e hûd.

Op mysels bin ik fan ynfeksje en swelling kwytrekke yn in minne tosk, myn longen skjinmakke nei in oanfal
mei  astma,  en  twa funky plakken  fan  myn hûd fuortsmiten  dy't  al  dan  net  kanker  west  hawwe ...  nea  it
kontroleare en it is fuort ... oops. Gjin gemo, gjin strieling, gjin bywurkings, gjin probleem. ” Bruce

"Ik brûkte oalje dy't ik sels makke mei de fideo -ynstruksjes fan Rick en genêzen mysels fan Stage 4 Diffuse
Large" B "Cell  Lymphoma, in sabeare" net te genêzen "follikulêre kanker yn mar 58 dagen !! Sûnt bin ik
trochgean mei it meitsjen fan de oalje foar mysels en foar oaren en haw ik mear dan 10 befêstige gefallen sjoen
fan long, boarst, prostaat, harsens, kolon, leukemy, alvleesklier, pasjinten genêze harsels mei donkere griene
oaljes !! Ik meitsje oalje mei BEIDE blêden en blommen fanwegen de spesjale anty-inflammatoire ferbiningen
dy't ALLE binne fûn binnen de griene blêden! Ik bin myn heule grutte darm kwytrekke yn 1992. Ik haw in
"pouch" makke makke fan myn lytse darm dy't 20 jier wurket as normaal loodgieterswurk dat 7 jier lyn soe
moatte wormen! Neffens myn gastroenterolooch by PAMF; hy skriuwt it swiere cannabinoïde gebrûk ta op in
sûne 'tas' 'yn bettere foarm dan 20 jier lyn de dei dat it foar it earst waard ynbrocht. "Hy hat deselde resultaten
heard fan in protte oare pasjinten dy't cannabinoïden brûke en ried it no oan oan syn pasjinten!" Craig

“Whoot  Whoot,  Rick  Simpson Oil  is  AMAZING !!  Tankewol  foar  it  dielen  mei  de  wrâld  hoe't  jo  dizze
prachtige genêzing foar elkenien kinne meitsje. Ik makke myn freon Carmen de oalje nimme doe't se waard
diagnostearre mei Hodgkin Lymphoma Cancer. Se hat no in jier KANKERFRIES west !!! En myn Addison -
sykte is GONE sûnder spoar fan it en de dokters kinne net útlizze hoe as wêrom, om't dit NOOIT earder is bard.
MAAR ik kin en ik DO !!! Cannabis CURES !!! ” Amy

“Hallo, ik tocht gewoan dat ik goed nijs mei jo soe diele. De kankerpasjint wêr't ik earder mei jo oer spruts, is
koartlyn troch in CAT -scan gien. D'r binne gjin tumors oanwêzich !!! D'r wie in tumor op syn boarst dy't sawat
de  grutte  wie  fan  in  honkbal.  It  en  de  oare  tumors  binne  folslein  fuort!  It  iennige  wat  oerbliuwt  is  wat
littekenweefsel. Hy en ik priizgje God foar dizze prachtige genêskunde. Cannabis, in bjusterbaarlike plant, in
kado jûn oan ús allegearre fan God. Wy moatte allegear Rick Simpson tankje en de offers dy't hy makke om de
minsken bewust te meitsjen fan wat Gods plant kin dwaan. De pasjint hat de 40 pûn weromfûn dy't hy ferlear.
Hy sjocht d'r sûner en better út dan ik ea haw sjoen. Ik bin 100% fertrouwen en in wiere leauwige dat de Rick
Simpson -oalje, as se korrekt makke en brûkt wurdt, kanker kin genêze. No nei 12 jier fan bestriden fan dizze
sykte, dizze pasjint is kankerfrij. Wy kinne hjir allinich ús gloarje oan God jaan.

Nogmaals bedankt Rick, foar it wêzen fan in standup -jongen dy't in protte grutte opofferingen makke foar de
minsken. Sûnt in jier haw ik it wurd ferspraat oer wat RSO kin dwaan. No bin ik 100% wis dat alles wat yn jo
fideo's waard sein wier blau is. Ik nim in oare etappe 4 kankerpasjint oan en bin heul fertrouwen dat hy yn
minder dan in jier kankerfrij wurdt. Ik sil trochgean it wurd sa goed mooglik te fersprieden. Ik sil ek safolle
minsken helpe as ik kin. De wierheid sil oerwinne. Tige tank foar alles wat jo dien hawwe en noch dogge. Mei
freonlike groetnis, Grow Goddess ”

“Dizze genêzing is NU in realiteit. Se fertelden mem dat se desimber ferline jier poadium 4 longkanker wie. 14
moannen letter sjocht en fielt se har better dan yn jierren! Tankewol dat jo de ballen hawwe om oan jo leauwen
te bliuwen. ” CK

“Dr. Rondeau fertelde my foar Kryst dat dit swarte plakje op myn rêch melanoom wie. Ik gie nei him nei't it
begon te bloeden. Ik kaam thús en begon bud -oalje op myn rêch te lizzen en ik begon ek konstant oalje te iten.
It duorre minder dan 2 wiken en de plak op myn rêch waard oplost en ik bleau sawat 2 ounces fan 'e oalje ite.
Amper in mark op myn rêch en ik fiel my fantastysk.

Philip hie ek syn ienjierrige kontrôle en hy hat mear dan in jier kankerfrij west. Dat se neame dat kanker frij. Hy
hoecht teminsten 3 jier gjin dokter te sjen. HY NIJE GEEN CHEMO EN GEEN RADIASJE, HY TOCHT
OAN  4  ONZEN  CANNABIS  -OLIE  EN  HY  EET  NOCH  ALTIJD  EEN  LITTLE  BIT.  NIET  MANNE
SLOCHT BOWELKANKER. RICK IS ONS HELD. ” Fluithout
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"Myn freon en ik hawwe koartlyn jo oalje makke en oanbean oan in goede freon dy't in min útsjoen melanoma
hie op syn foet. Wy hawwe útlein hoe't jo jo oalje moatte brûke, en juster juster belde hy om syn ferrassing út te
roppen dat it folslein GONE wie! Mei frisse nije hûdgroei hjirûnder. ” Gwendolyn

"It is mar lestich te leauwen oan 'e minsken dy't gjin kâns hawwe om oplaat te wurden oer de genêzingskrêft fan
cannabisoalje ... Ik wenje yn it gebiet wêr't Rick Simpson komt, en wy hawwe de genêzingskrêft foar 10 jier
sjoen. It genêze kanker, diabetes, spiersteurnissen, toskpijn, foaral in wûndermiddel foar brânwûnen (jo moatte
it sjen om it te leauwen).

Oant  no is  d'r  neat  dat  wy hawwe sjoen dat  it  net  sil  wurkje,  as it  goed en regelmjittich  wurdt nommen.
Benammen goed foar hûdkanker, misselijkheid, krampen yn 'e mage, en wat men ek nedich is. In goeie nacht
sliepe.  D'r is neat dat cannabisolje fan stresslibben verlicht,  en de measte fan ús ynterne problemen wurde
feroarsake troch stress. Dat dêr geane jo. Sterkte foar elkenien. It wurket echt, jo moatte it gewoan fertrouwe.
Set jo fertrouwen yn God en Rick Simpson. ” Terry

"Alles wat ik wit is dat ik ree wie om te gean, koe it net mear, sette myn ferhaal hjir op, en myn ingel stapte op
en heakke my oan by de RSO -oalje. Ik wie opholden te iten, en mei mar in pear ryskorngrutte fan 'e oalje, koe
ik de feroaring yn my fiele. Dêrfoar wie myn libben op 'e bank mei ferwaarmingsblokje, dronken ûnderhâlden.
Mar op 'e twadde dei wie ik oerein, yn' e iiskast, op syk nei wat te iten, naam in dûs. Foar guon is dat gjin grut
probleem, oant de tiid komt dat jo net lang genôch kinne stean foar in dûs. Ik bleau derop, krige gewicht, begon
opnij te libjen, krige myn libben wirklik werom. Allinnich spyt dat ik it net wist foardat ik in operaasje hie. 56,
wyt froulik slachtoffer fan boarstkanker Kathleen ”

“De mem fan myn freon hie 3 kear boarstkanker. Se brûkte regelmjittich marijuana, mar har dokter fertelde har
net te brûken as se troch gemoterapy gie. Se harke nei har dokter en stopte it gebrûk fan marihuana, mar se
waard noait  better.  De tredde kear dat it  weromkaam negearre se de dokter en brûkte marijuana tidens har
behannelingen en bliuwt it brûke fia Rick Simpson -oalje en iten. Se is no 5 jier kankerfrij en hat gjin tekens dat
it werom komt! ” Duane

“Ik moat dit treflike nijs gewoan mei jo en jo folgjende diele ... Myn wurkfrou fan myn frou fertelde har in pear
moannen lyn dat de alvleesklierkanker fan har man foar de twadde kear werom wie, myn frou en ik wisten al
fan jo RSO, sadat wy set se op jo side om mear oer it te learen, ensfh., goed, hy begon d'r direkt mei en gie
juster werom nei it sikehûs foar de resultaten fan syn lêste testen, it sikehûs fertelde him sawat dat hy opnij
chemo nedich wie, mar wat eins barde doe't se nei de resultaten seagen, is,  de kanker wie grif folle lytser
wurden dan it wie doe't se earst seagen dat it werom kaam, yn feite hast ferdwûn. Se wiene ferbjustere oer hoe't
it koe krimp hawwe (se moatte leare oer alle soarten medisinen dan eh, net allinich de giftige). Se seine dat se
wat oerbleaun wolle ferwiderje, mar ik ried him oan om gewoan troch te gean mei deselde doses dy't hy earder
die, om't it fansels in posityf effekt hat hân, en de slachters d'r net yn 'e buert litte litte litte. Ik wie lykwols sa
bliid om it nijs te hearren en koe net wachtsje om jo te litten witte. :) ”Mark

- Goed dien, Mark, Gean troch hoe't de pasjint fielt, scans binne yn 'e measte gefallen net nedich. As hy 120-
180g oer seis moannen yt, hat hy net folle te soargen oer, liket it. JB

“D'r binne tûzenen bewiisde bewiis dat it yndie kanker geneest by minsken dy't wegeren iets te hawwen mei
dokters, allinich de oalje. Ik hie stadium 4 kanker. Ik hie mar 3 moannen te libjen en dat wie 14 moannen lyn. ”
Tom

“Gewoan om jo te litten witte, hjir is in update oer myn omke Tom. Syn nije PSA -nivo is 0.1 en stabyl.
Tankewol dat jo ús de kennis joegen om syn libben te rêden. Hy wie op poadium 4 prostaatkanker. Wy sykje in
tsjûgenis te dwaan. God segent dy." Sherri

"Sûnt  myn  herstel  fan  ulcerative  kolitis  en  kanker  hat  myn  gastroenterolooch  no  ALLE  pasjinten  op
cannabisprodukten, om't se de machtichste anty-inflammatoire medisinen binne dy't hy wit ... Craig

"Ik wit dat it kanker genêze ... ik genêze myn mem 3 kear en se is no kankerfrij." Mc Jay
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"Beste Lara, ik woe jo gewoan in berjocht stjoere om jo te tankjen foar alles wat jo dogge. Ik haw jo side no
sawat 6 moannen folge. (Sorry dit is de earste kear dat wy hawwe sprutsen. Ik tink dat ik net folle fan in grutte
prater bin.) Hoewol ik heul selden oait wat op jo side sis, haw ik it ûndersyk dat jo hawwe dien tige wurdearre,
om't it my liedt myn eigen ûndersyk dwaan. Ien fan 'e dingen wêr't ik oer learde doe't ik earst jo berjochten
begon te folgjen, wie hoe cannabis kanker kin genêze. Dit rekke foar my thús, om't myn mem no sawat in jier
heul siik is mei alvleesklierkanker. Se wie in skoft echt min en wy wiene d'r echt bang foar dat se net troch soe
lûke. Op in dei lies ik jo berjocht oer cannabisoalje, en besleat myn mem te freegjen as se it soe besykje. Se hie
noch noait cannabis konsumeare, mar op dit punt wie se ree om alles te besykjen. Om't wy yn súdlik Kalifornje
wenje, koe ik har in levering fan 3 moannen cannabis -oalje bestelle fan in pleatslike distributeur. Wy tochten
dat wy de gemo foar in pear moannen soene útsette om te sjen oft de cannabis op himsels wurke. Geweldich, jo
koene sjen dat se direkt better waard. Se fielde har better, se koe better ite, se hie mear enerzjy, mar se koe in
goeie nacht sliepe sûnder konstant wekker te wurden. moannen. Just in pear dagen lyn namen wy har mei nei de
spesjalist om te sjen hoefolle de kanker wie krommen. Se hat dizze oalje sûnt 2 moannen en 2 wiken nommen,
en ik bin bliid om oan te kundigjen, har kanker is hast folslein ferdwûn. De dokter sei dat it mar 5 PERCENT de
grutte wie dy't it eartiids wie. Doe't ik him fertelde hoe't it barde, koe de dokter it net leauwe. Ik tink wirklik dat
jo holpen hawwe myn Moms libben te rêden. De striid is noch net foarby, mar it is hast foarby en it is no
folslein te winnen. Dit berjocht is fan my en myn heule famylje ... Tige tank foar wat jo dogge Lara. Tige tank
fanút ús hert. ♥ ”Dean

“Beste CureYourOwnCancer.com, in skoftke lyn, lies ik oer de Rick Simpson Oil en besleat ik te besykjen wat
te meitsjen. Ik haw heul lang marijuana groeid. Ik brûkte guon fan myn bêste knoppen, en makke wat premium
hennepoalje. Ik besocht it en koe it net leauwe. It wie sa machtich dat it like neat wie dat ik ea hie.

Nei  it  besykjen wist  ik fan in  pasjint  dy't  op dat  punt sawat  11 jier  mei  kanker  (Hodgkin's  lymfoom) hie
fjochtsjen. Ik bea oan om syn medyske marijuana -fersoarger te wêzen, en him oalje sûnder kosten foar him te
leverjen, salang't hy de oalje soe nimme lykas oanrikkemandearre. Op dat stuit wie hy foar my mear dan minder
in frjemdling. Ik hie him sawat in jier earder moete by in barmhertigensferiening en learde doe dat hy de kanker
hie. Ik woe echt sjen oft de oalje kanker koe genêze, lykas neamd yn Rick Simpson's "Run From the Cure".

Dat, nei't wy yn kontakt wiene mei dizze pasjint en it oanbod oan him foarliene, hawwe wy it juste papierwurk
yntsjinne by ús steat en binne wy  begon mei behanneling. Wy sette it op wêr't hy yn besit wêze soe fan 'e
planten, dus úteinlik soe hy de oalje foar himsels kinne leverje. Dat wie ek diel fan 'e oerienkomst, dat hy learde
hoe't hy himsels koe helpe. Wy binne begon mei behanneling. Earst wie it dreech foar him, om't de oalje sa
machtich wie, en it trije kear deis nimme kin heul lestich wêze.

Nei trije moannen begon in heul tumor op syn boppeste boarst te krimpen. Nei fiif moannen wie de tumor
folslein fuort. Hy gie doe yn foar in CAT -scan. De resultaten kamen werom dat hy kankerfrij is! De dokters
hawwe al minstens 11 jier besocht syn kanker te genêzen. Chemo, bienmurchtransplantaasjes, ensafuorthinne.
Alles wat it duorre wie sawat in pûn premium knoppen omboud ta hennepoalje. Hy hat syn foar- en nei CAT -
scanresultaten op skiif (sil ús gau wurde levere). Hy is nei foaren kaam en iepenbier mei minsken sprutsen. Eins
is hy no in fersoarger dy't oare pasjinten helpt mei de genêzende hennepoalje!

Dit ferhaal is de echte deal, gjin BS Ik haw twa fideo's (beide oan 'e rjochterkant) dy't binne makke op in lokaal
cannabiskamp.  Ien  fideo  is  gewoan myn pasjint.  De oare  fideo  is  myn tsjûgenis  en  tsjûgenissen  fan  oare
pasjinten.  Myn  pasjint  en  ik  jouwe  de  hearlikheid  oan  God  foar  dit  wûnder.  Mei  freonlike  groetnis,
GrowGoddess ”

"In jier lyn fertelde myn onkolooch ús om gau kontakt te nimmen mei it hospice, darmkanker wie werom yn
myn longen en kolon, wie yn 09 ferwidere fan 'e darm en lever yn 11. Myn man stie derop oan dat se noch ien
ronde gemo besykje, tagelyk doe't ik Cannabis -oalje ûntduts, begon ik de oalje te nimmen deselde dei as gemo.
Myn tumormarker wie 17.6. Nei EEN behanneling (en 2 wiken oalje) wie myn tumormarker 10.6. Ferline freed
nei 2 behannelingen en 5 wiken oalje, is myn tumormarker 4.8. Myn ferpleechkundige fertelde my dat se net
wist wat ik die, mar dizze gemo soe dizze resultaten net moatte produsearje. Ik fiel my better dan yn in lange,
lange tiid. ” Diane
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"Ik besocht it, ik hie darmkanker, kanker is fuort !!!" Jean

“Beste Rick,  hoewol ik jo persoanlik net ken, fiel  ik hast  dat jo lid fan myn famylje soene wêze foar hoe
wichtich jo rol al west hat foar myn libben en myn libben yn myn famylje!

Ik sil noait genôch wurden hawwe om jo te tankjen foar jo ynset by it helpen fan 'e heule minsklikheid yn in
folslein selsleaze doel. Ik wenje yn Sloveenje en ik hearde dat jo de moanne oan 'e ein sille wêze en ik sil de
kâns net misse om jo persoanlik te tankjen om de hân fan myn held te skodzjen!

Myn freondinne mem is hast 3 moannen lyn diagnostisearre mei 4 etappe lytse sellen longkanker (in tumor grut
as tennisbal yn har rjochter long, mei 2 metastasearring op har lever en lymfeklieren). Krekt in pear moannen
foardat ik it grutte gelok hie om jo fideo "Run From the Cure" te tsjinkommen en sels as ik wist fan 'e protte
foardielen fan medyske marijuana, waard ik skrokken fan' e iepenbiering makke yn jo film en ik herinner my
dat ik tocht "as it bart dat ik kanker haw, ik sil grif foar de oalje gean. ” Doe barde it my net, mar mei de mem
fan myn freondinne, in heul spesjale persoan dy't ik altyd leaf hie njonken it feit dat se myn freondinne -mem is!

Dat wy beslute fuortendaliks aksje te nimmen en ik wie gelok genôch om alle grûnstoffen te finen foar it
tarieden fan it medisyn! Hoewol se iepen stie foar it idee om oalje te nimmen, begon se ek mei gemoterapy,
om't se op dat stuit sa bang wie dat se alles soe dwaan om fan dizze skiterige sykte ôf te kommen.

Dat earst begon se mei gemo en fan 'e dei dernei begon se ek mei oalje. Se koe it geweldige anty-chemo-effekt
sjen nei mar 1 oere neidat se har earste doasis oalje hie nommen. It wie ongelooflijk, hoewol wy wisten dat de
oalje wierskynlik soe wurkje, wy ferwachte net sa'n rappe ferbettering! Nei 24 oeren oanhâldend braken en it
gefoel dat se ferstoar, begon se har út elk eachpunt better te fielen (gjin misselijkheid mear, gjin minne smaak
yn 'e mûle, grutte appetit, geweldige sliep ensfh.) En waard se hieltyd better en better oant de folgjende gemo.

Nei 3 rûndes gemo en 35 ml oalje, hie se har earste CT -scan en de resultaten wiene wirklik bemoedigjend, de
grutte tumor op har long wie no de helte fan wat it wie op 'e foarige CT, en fan' e 2 metastase wie d'r noch mar
ien oer, en it wie lytser!

Yn  dizze  perioade  begon  ik  ek  in  protte  ûndersyk  te  dwaan  oer  it  endocannabinoïdesysteem  en  oer  de
eigenskippen fan cannabinoïden. En it is ongelooflijk om te sjen hoefolle ûndersiken, stúdzjes en eksperiminten
d'r binne oer it ûnderwerp en it liket d'r echt op dat alle wittenskip stipet wat jo hast tafallich hawwe ûntdutsen.
De lêste tiid iepene sels it National Cancer Institute (fan Amearika) in seksje op har webside mei de namme
"cannabis en cannabinoïden" en mar ien moanne lyn waard it bywurke mei in protte dokumintaasje oer THC en
kanker.

No is de reden wêrom ik jo persoanlik moetsje wol (neist it feit dat ik jo tankje moat lykas jo fertsjinje) is om't
ik help nedich haw om myn freondinne -mem te oertsjûgjen mei dizze ûnsinlike gemo, dy't, sels as se genêze
wurdt kanker, docht har enoarm skea oan!

Ik haw berekkene dat se op 15e fan dizze moanne de behanneling fan 60ml sil hawwe foltôge, mar op 27e soe
se moatte gean foar de 5e ronde gemo (dy't sels sil wurde folge troch in 6e!).

Dat lykas jo kinne begripe, wol ik har foarkomme dat se foar in gemo gie as se al kankerfrij wêze koe! It
probleem is dat bekend is dat lytse kanker longkanker goed reageart op it begjin fan gemo (of teminsten dit is
wat dokters sizze), sadat se har fertelden dat it net sa ferrassend is de goede resultaten dy't se hie op har lêste CT
-scan ...

Wat ik har foarstelde is in oare CT -scan te dwaan foardat ik nei de 5e gemo gie om der wis fan te wêzen dat se
gjin gemo sil dwaan op in skjin lichem. Se stimde it yn, mar dochs wit ik dat se bang is te gean tsjin wat dokters
sizze ...

Ik frege my ôf oft it mooglik wêze soe om in privee moeting mei jo te hawwen foar it kongres en foar har 5e
ronde gemo. Ik bin der wis fan dat se entûsjast sil wêze om jo te moetsjen en wierskynlik soene jo it juste
argumintaasje kinne fine en har de juste stimulâns jaan om chemo te stopjen!
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Ik kin my foarstelle dat jo wierskynlik binne oerladen mei allerhanne fersiken om help, dus ik soe it folslein
begripe as jo gjin tiid en enerzjy hawwe of sels belutsen wolle wêze yn elk persoanlik fertrietlik ferhaal dat jo
op jo paad moetsje ... En ûnôfhinklik fan jo beskikberens persoanlik moetsje sil ik altyd einleaze tankber wêze
foar wat jo foar my en foar de heule wrâld dien hawwe!

Tige tank út myn hert. Ik winskje jo it bêste foar jo libben en ik hoopje dat jo op in dei ek werom kinne gean nei
in normaal libben yn in normale wrâld! Respekt, xxx

PS As jo dit tsjûgenis wolle pleatse, fiel it dan frij, mar markearje asjebleaft myn namme asjebleaft net, om't wy
de oalje noch brûke en noch yn in ferbeanlik lân wenje, sadat ik it risiko net kin net betrape wurde. Ik sil jo
dochs op 'e hichte hâlde oer de ûntwikkeling fan' e behanneling en ik soe bliid wêze om jo in folslein goed
einigjend ferhaal te jaan.

"Xxx, se soe 120-180g heechweardige oalje moatte ite oer seis moannen rapper, as se kin. Gjin gemo mear, net
mear  CT -scans as mooglik -  se binne beide kankerferwekkend en sille  de kanker noch fierder ferspriede.
Meitsje zetpillen mei 0,2-3g oalje deryn (smelt kakaoboter, foegje oalje ta, roer, giet yn mallen, lit ôfkuolje by
keamertemperatuer) en lit se se twa of trije kear deis brûke neist de oalje dy't se sil ite ( as se it kin nimme, as de
mûnlinge dosis net wat fermindert). Se soe de oalje ek ferskate kearen deis moatte ferdampe - hoesten sil helpe
om de longen te skjinmeitsjen en letter sil se ek de tumors hoastje.

Wat jo persoanlik moetsje sille, sille wy mear dan bliid wêze, mar wy dogge normaal in heul koart proses mei
dejingen dy't gemo wolle nimme, wy fergrieme ús tiid net mear om se te oertsjûgjen, it beslút is oan har. Fanút
ús eachpunt is alle ynfo dy't se nedich binne op ús side en yn 'e boeken fan Rick. As immen kaam en sei dat se
de oalje mei gemo woe nimme, soene wy de oalje net iens oan har leverje, in oar sil mear dan bliid wêze om it
te iten sûnder de deadlike gemo. Elke rasjonele persoan moat witte dat it nimmen fan gif gjin goede saak is om
te dwaan. De oalje sil in folle bettere baan dwaan sûnder de gemo.

Dan, hoe dan ek, hoe mear gemo se nimt, hoe mear oalje se sil moatte ite om de skea ûngedien te meitsjen - as
se de gemo oerlibbet, fansels, dat jo noait foarút witte en elke ynjeksje de lêste kin wêze. Sorry om dat te sizzen,
mar sa is it.

Dat, lykas ik it sjoch, se moat de oalje yn har stampe en safolle mooglik fan dokters en har behannelingen
bliuwe. Se moat de pH fan har lichem ferheegje, elke dei siedden fan twa appels ite en dan de oalje ite, yn
suppositories nimme, de oalje ferdampe en miskien ek topysk brûke op har boarst yn in alkoholtinktuer as yn in
miks mei hennepzaad oalje of ferlykber. Folgje gewoan de ynstruksjes op ús side en yn it boek fan Rick foar
bêste resultaten. Kontrolearje ek de Youtube -fideo's fan Rick - jo sille sawat deselde sinnen hearre dy't jo fan
him of ús persoanlik soene hearre, it berjocht bliuwt itselde - en it is "Bliuw fuort fan gemo en strieling" safolle
as jo mooglik kinne. Beste winsken, Jindrich Bayer ”

“As immen dy't as teenager chemo hie ûndergien, kin ik jo fertelle dat it gjin kuier yn it park is !!! As ik dit fiel,
kin ik jo fertelle dat wy besykje in genêzing te finen en wêrom net alles besykje te besykjen om it op minder
pynlike manieren te finen. Gif jaan om gif te deadzjen is net altyd it antwurd, besykje in natuerlike genêzing en
sjoch wat der bart. ” Constance

"Wy moatte wat wirklike feroaringen sjen ... en âlders moatte net wurde twongen gif yn te jaan yn har bern
(gemo)! As minsken eins wisten wat gemo wie, soene se d'rnei riede it  yn har lichems te pompen. Net te
ferjitten as jo gelok hawwe en kanker ferslaan de bywurkingen foar gemo! It is walchlik! Tiid om Amearika en
de wrâld wekker te meitsjen! ” 46/7 Fjochtsje foar in genêzing

“Hoi Jindrich, juster bin ik it boek fan Rick klear. Geweldich spul! Earlik sein haw ik wirklik gjin bewiis mear
nedich oer de wirklik magyske krêft fan 'e oalje!

Ik  haw  ek  wat  eksperiminten  dien  en  elke  dei  ûntdek  ik  wat  nij  dit  medisyn  kin  dwaan!  Ferbazend!
Spitigernôch, hoewol ik bin oertsjûge en sels as myn freondinne noch is oertsjûge, is har mem op ien of oare
manier net yn steat om folslein "los te litten" ...
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Ik besykje konstant goede arguminten nei bûten te bringen, mar ik kin net foar har beslute! Se is de iene mei
kanker en se is de iennige dy't kin beslute wat se mei har libben sil dwaan.

Ik wit dat se op it lêst yn elk gefal wurdt genêzen, om't wy safolle oalje yn har sille stopje dat it ûnmooglik foar
har sil wêze om te stjerren. Mar dochs fiel ik it sa dom en sa gefaarlik om te boartsjen mei dizze ferrekte
gemikaliën, foaral as jo tagong hawwe ta natuerlike medisinen dy't is bewiisd dat se kanker genêze!

Ik lês oer jo ûnderfining mei kanker en medysk systeem ... It spyt my echt foar jo ferlies ... en no begryp ik jo
hâlding foar de tradisjonele saneamde "medisinen" better! " Luigi

- Hoi Luigi, tank foar jo moaie wurden oer it boek en it is jammer dat jo moatte trochgean. It is har kar hokker
behanneling se kiest, mar ik soe net by de gemo komme - lês gewoan it ferhaal fan myn mem foar har, miskien
sil se begripe dat it nimmen fan gif noait in goed idee is, foaral as it net ûnderbouwd noch needsaaklik is. Har
kânsen om gewoan de gemo te oerlibjen sille sterk ferbetterje as se de oalje nimt, mar nochris, wêrom noch
mear skea oan har sike lichem feroarsaakje? It makket hielendal gjin sin. Beste winsken, Jindrich

“In freon siet my sitten om Run From the Cure sawat twa en in heal jier lyn te sjen en tocht dat it myn psoriasis
kin helpe. Wy makken de oalje tegearre- de earste kear foar ús beiden- binnen trije wiken wie myn plaque
psoriasis fuort. Ik haw de oalje sûnt dy tiid makke en opnaam. As ik elke dei ite en de oalje topysk nachts
tapasse  op  de  yndividuele  plakken  dy't  willekeurich  opkomme,  is  de  psoriasis  heul  kontroleare  en  hast
ûnsichtber. Fanwegen dizze ûnderfining sprong ik mei twa fuotten yn en haw no it earste medyske marijuana -
bedriuw mei folslein lisinsje yn Colorado. In jier yn myn bedriuw waard myn heit diagnostearre mei stadium IV
Melanoma- it hie him ferspraat yn syn longen en lever. Syn onkolooch joech him 3 oant 12 moannen en fertelde
him om taret te wurden op hospisoarch. Ik begon him fuortendaliks op in RSO -regime en fiif moanne letter is
syn kanker fuort. Gone. Maklikste ding yn 'e wrâld! Betanke Rick, foar it opnij yntrodusearjen fan dit geweldige
medisyn oan 'e wrâld! :-) ”Erica

“Cannabis  -oalje  geneest  kanker.  Ik  bin  in  poadium 3 boarstkankerpasjint  en brûk de  oalje  om mysels  te
genêzen. ” Adele

"Gjin  gemo,  gjin  strieling  ...  RSO & dieetferoaring  ...  RSO genêzen  myn  magekanker  sûnder  ien  fan  dy
stront ..." Dale

"Makke, joech it oan myn 18 -jierrige soan ... Gjin teken fan kanker no. Ik bin jo in massale tank skuldich Rick
Simpson. Myn soan waard yn oktober diagnostearre mei synoviale sarkoom nei it ferwiderjen fan in tumor foar
it hawwen fan in biopsie ... waard ferteld dat de kanker d'r noch soe wêze en koe ferspriede nei syn longen
fanwegen it agressive type kanker dat it is ... Meast resint testresultaten, se kinne d'r gjin spoar fan fine nei har
ferbjustering ... Cannabis -oalje wie ien fan in protte dingen wêr't ik him hast direkt nei diagnoaze begon. "
Amanda

"In tichte freon fan my waard eartiids morfine jûn foar harsentumorpijn. It morfine sels feroarsake ferslaving,
ûntlûken en it makke dingen allinich slimmer tidens har gebrûk. Cannabis sels wie it iennichste medisyn dat
reliëf  levere foar weromlûksymptomen, depresje,  pine, en de kanker sels. Jo berjocht is wat myn freon hat
rêden. ” Jasper

"Ik bin sa optein oer de oalje. Dizze lêste moanne wie de earste kear dat ik d'r oait oer hie lêzen of heard. Ik bin
entûsjast ... Mr. Simpson, in protte fan ús tankje jo foar it ûnbaatzuchtige en leafdefolle wurk dat jo foar de hiele
minskheid dien hawwe. Jo binne myn definysje fan in humanitêr !!! Ik haw frijwilligerswurk dien by Hospice
sûnt 1998, ik haw in protte lijen en ferstjerren sjoen sjoen, sels yn myn earms. Om te tinken dat safolle fan dit
lijen koe wurde fermindere is letterlik ferrassend ... ”Cindy

- It is wis, foaral as men beskôget dat alle ynfo oer de "wûnderlike genêzende krêften" fan 'e Rick Simpson-
oalje wier is. Goed produsearre en brûkte oalje kin kanker, diabetes en tûzenen oare omstannichheden wirklik
genêze. It kin wirklik helpe mei pine dy't morfine net sil oanreitsje. It ferjongt it lichem wirklik en fergruttet de
spieren. It wurd mind boggling beskriuwt it net folslein, tink ik. JB
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“OMG. Ik krige krekt berjocht fan ien dy't ik Phoenix -triennen jou oan wa't hie en ik bedoel kanker fan 'e nier
hie. Nei it nimmen fan 'e oalje foar 90 dagen lit de nijste PET -scan sjen dat de tumors fuort binne. Dit is net te
leauwen. Ik haw Phoenix Tears in protte genêzen sjoen sûnt ik d'rmei haw wurke. Tige tank foar it helpen my
oaren te helpen genêzen. ”

-  Lokwinsken  en  tank  foar  it  helpen  fan  oaren,  Gregg.  Gjin  scans  mear,  allinich  de  oalje.  De  scan  is
kankerferwekkend, it kin de kanker werombringe en wa wol dat? JB

"Hallo leave swiete Rick Simpson & Jindrich Bayer, ik hoopje dat jo beide goed en lokkich binne. Sjoen de
hoemannichten e -post dy't jo moatte krije, bin ik wis dat jo my net ûnthâlde fan moannen lyn, sadat ik ús
eardere korrespondinsjes opnom.

Mem libbet en heul sûn! Sizzen dat wy sa heul tankber binne is in understatement.

By  diagnoaze  febrewaris  2012  (poadium  4  alvleesklier  adenokarsinoom  mei  metastasearring  nei  lever  en
longen) wie har prognose 3 oant 6 moannen mei ferwachte swiere ôfname fan sûnens yn dat tiidframe. Ynstee
dêrfan libbet se, lokkich en goed 10 moannen letter.

Ik wit dat jo beide chemo fersette en dat dogge wy ek ... Mar doe't se 3 moannen seine, smieten wy ALLES
derop, ynklusyf gemo tegearre mei it begjin fan RSO. Wy binne ferteld dat nimmen sa sûn bliuwt as mem op
safolle Gemzar -gemo as se krige. De RSO moast har yn dy tiid sûn hâlde.

Chemo stoppe 6 wiken lyn doe't se besleat dat se it begjin koe fiele fan gemysk skea. Se hat no 6 wiken fan 'e
gemo west en fielt geweldich.

Sûnt har diagnoaze yn febrewaris 2012, nei de earste opbou, hat se in gram RSO deis nommen (sawat sawat 300
gram totaal).

De lêste scan makke moandei 12-17-12 liet mear tumorkrimp sjen, ynklusyf dokumintaasje dat guon fan 'e
tumors te lyts wiene om te visualisearjen fia CT-scan. It wie ongelooflijk nijs! Dan op tiisdei krigen wy de
resultaten  fan  har  labwurk.  Nei  it  ûntfangen  fan  sa'n  goed  scannijs  wiene  wy  skokt  te  hearren  dat  har
tumormarkertest (CA19-9) wie tanommen fan 285 oant 2100. Hawwe jo dit ea earder barre sjoen? Hawwe jo in
útlis oer wêrom of hoe't de markers tanommen? Gjin ideeën hielendal? Any suggestjes? Dizze fraach is útgien
nei ferskate RSO -makkers, mar oant no ta gjin definityf antwurd.

Hjir binne har CA19-9-resultaten oant no ta. Normaal nivo is MINDER AS 37. D'r waard net -tumormarkertest
dien by de earste diagnoaze yn febrewaris. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ...
538; 10-8-12 ... 285 (Lêste gemo wie 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Elke ynbring dy't jo hawwe kinne wurde
wurdearre troch myn famylje! In protte leafde, B ”

- Beste B, CT-scans jouwe in massale doasis straling en dat is wat it kin hawwe feroarsake, plus de gemo wie
folslein net nedich. Ik soe har sa fluch mooglik 180g fan 'e oalje fan' e bêste kwaliteit ite. Gjin mear CT -scans
as in oare kankerferwekkende ûnsin, allinich de oalje en safolle as se kin nimme. Jo moatte de skea fan 'e gemo
en strieling earst ûngedien meitsje, en it sil wat tiid duorje, it makke de baan gewoan dreger foar de oalje. Lykas
it jaan fan in antidot by it pompen fan gif yn har ieren, hat it foar my hielendal gjin sin. Beste winsken, Jindrich
Bayer

"Ik waard sawat 4 wiken lyn benadere troch in frou mei boarstkanker en slagge har yn 'e juste rjochting te
wizen. Se hat in frij signifikante tumor, (ik tink dat se mear dan ien kin hawwe.) En kin it fiele. It is mar 3
wiken lyn dat se mei de oalje begon en al wurdt de tumor definityf sêfter. 3 wiken net min! Ik fiel my heul
oanmoedige foar har en ik WIT gewoan dat dizze dame in oar súksesferhaal sil wêze. Ien leafde." Corrie

“Myn heit is 89, hat hûdkanker op syn gesicht. Trije kear haw ik him nei it sikehûs brocht om wat te besunigjen,
wat him iepenet foar ynfeksjes om net te hawwen oer it nimmen fan it ferpleechhûs en werom is it dreech foar
him. Ik bin in pear wiken lyn begon mei cannabis -oalje. Guon fan dizze binne de grutte fan myn babyfinger
oant myn tomme. D'r wiene 11 dy't ik no haw behannele, d'r binne 4 dejingen dy't de grutte fan tomme -grutte
binne  fan  poppe  -finger.  Se  stjerre  gewoan  en  falle  fan  'e  hûd  genêzen.  Ik  bin  fernuvere  lykas  alle
ferpleechkundigen en dokter. ” Steve
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“Ik soe gewoan wolle sizze dat ik heul bliid bin om oan te kundigjen dat de scan fan myn skoanheit foar syn
kanker foar de twadde kear folslein skjin is kommen nei de earste dy't plakken op 'e longen toande. Wy begûnen
him op 'e oalje direkt nei't de earste spots toande. Cannabis hat syn longen nommen en skjinmakke! Hy waard
ferteld  dat  hy  Chemo nedich  wie.  Wy wiene  der  tsjin  en  sette  him  ynstee  op  'e  oalje.  Cannabis  geneest
kanker !!! Ik bin myn lytse pomeranian ek begon op 'e oalje, om't hy in ynstoarte trachea hat en oanberne
hertslach. Hy hat sûnt de simmer net op syn reguliere medisinen west en hy hat foar de earste kear sûnt de
simmer hast net amper hoesten (hy hoestte konstant en gage sels op syn farmaseutika jûn troch de dokter). Hy
hat mear enerzjy en docht it better dan hy die doe't hy op 'e medisinen wie. Karen

“It genêze baarmoederhalskanker ek! Ik koe gjin behannelingen betelje (sels net ien ...) en gie in jier sûnder
medyske help ... mar ik smookte hast alle dagen ... dan in jier letter by myn jierliks  eksamen, de dokter en
ferpleechkundigen waarden fuortblaasd ... se koene gjin DING fine oars dan lichte littekens wêr't de kanker
west  hie  ...  Ik  bin  no  100% kankerfrij  ...  tank  oan  Marijuana  ...  net  dokters  ...  net  "medisinen  ”...  gjin
behannelingen ... mar fanwegen in suvere, krûden, NATUURLIKE plant ... ik bin libbend bewiis ...

De dokters seine dat ik op in nivo 5 kanker moatten hie west sûnder te gean sûnder behanneling ... mar dochs
wie it GONE ... mei GEEN help fan har ... se wiene sa fier fuort dat se my nei it STATE HOSPITAL stjoere yn
LITTLE ROCK (UAMS) foar mear testen ... en UAMS fûn ek neat oars dan lichte littekens ... se seine dat it in
wûnder wie ... Ik tink dat it mar de Marijuana wie ... Legalisearje it al. .. minsken helpe ... is dat net wat it
minskdom GEBRUKT om te wêzen? ” Monica

"Ik bin sa tankber David Triplett sette syn fideo d'r út ... hâldde fan 'e fideo en it wie ien fan' e ferhalen dy't my
krige om cannabis -oalje te besykjen op in basale selkarsinoom hûdkanker op myn foarholle ... dy't no fuort
is! ... hâld net op mei de wierheid te fersprieden! ” Dee

“Ik  brûkte  Cannabis  Oil  foar  it  behanneljen  fan  Basal  Cell  Carcinoma  op  myn  holle  hals  en  gesicht.
SUCCESFULLY. Dit is in ideale kanker om ûndersiik oer te dwaan. It is dúdlik sichtber foar it bleate each, en
alle feroaringen dy't plakfine binne maklik te sjen. Ik haw besocht hjir ynteresses yn te generearjen yn 'e FS,
mar de federaasjes hawwe elkenien, en it liket dat elkenien deade is om oan te raken. Sjoch wat jo kinne dwaan.
” Joseph Siler (Earste berjocht oer de CANNABIS CURES CANCERS! Facebook -groep beheard troch Kane
Slater, 7 jannewaris 2010)

"Ik haw in brok yn myn dij, it wie eartiids hurd, hast 2 sm, no is it minder dan de helte fan 'e grutte en wurdt it
sêfter (4 wiken)." Katri

"Ik fûn krekt út dat ik kankerfrij bin nei't ik fiif moannen direkt op 'e oalje wie !!" Mimi

Q.  JB,  hawwe jo  wat  oer  it  genêzen  fan  bepaalde  tumortypen  neamd  "hemangioblastomas"?  Ik  folgje  jo
berjochten, lykas oaren. Ik haw NOOIT in behanneling sjoen fan dit soarte tumor oars dan eksisie. Ik haw in
stel fan har. Graeme

A. Net persoanlik,  wy hawwe grif gjin kâns hân om alle diagnoaze persoanlik bekend te behanneljen,  mar
oardielend út wat ik d'r no oer haw lêzen, sjoch ik gjin reden wêrom't de oalje net soe moatte helpe. Sa fier as ik
wit, kinne se it allinich diagnostisearje mei CT -scans, en de manier wêrop ik it sjoch, moat elkenien dy't in CT -
scan nimt teminsten 60g oalje ite. En as de 60g foar de operaasje ite, bin ik yn 'e measte gefallen wis dat de
operaasje net nedich is, om't de tumors der net sille wêze. Dat ik soe de oalje grif sels besykje. Alle goede
winsken, JB

"It feit dat placebos guon minsken genêze, is reden om medisinen foar altyd te goaien en de keunst fan placebo
te bestudearjen. Nei't jo sein hawwe dat jo noait in placebo -stúdzje dogge as jo in effektive genêzing hawwe,
hawwe jo gelyk, dat soe de helte fan jo pasjinten deadzje, siik en wreed. " Christopher

- It soe yndie siik en wreed wêze, en dêrom sil ik it persoanlik net dwaan. Oaren kinne as se wolle, mar ik sil it
net. Ik wol dat it medyske systeem de oalje begjint te brûken as placebo - as se bewize dat alles wat se wolle
brûke feiliger en effektiver is dan de oalje (en leuker/nofliker foar de pasjint),  dan kinne se trochgean en it
ferkeapje . As net, dan net. It is frij simpel en heul rasjoneel, tink ik. En sa sil it yn 'e takomst dochs wêze, dus
wêrom wachtsje? JB
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"It is nea te let om it feit te akseptearjen dat cannabis gewoan medisinen is. Tagelyk is it noait te let om de oalje
te begjinnen te brûken as medisinen, nettsjinsteande wat jo tastân is of hoe swier it is. Mei it gebrûk fan 'e oalje
is d'r normaal in kâns foar de pasjint, of sil de oalje har maksimale kwaliteit fan libben leverje oant it ein. En dat
is ek in protte. ”JB

“As pasjinten dy't gemo hawwe nommen, de oalje begjinne te brûken, is it earste wat de oalje hoecht te dwaan it
lichem te detoksifisearjen. Dat it duorret somtiden 120-150g fan 'e oalje foardat it de kanker sels begjint oan te
fallen. It is wirklik gjin goed idee om gemo te nimmen, foaral as it absolút net nedich is, sjoen it medyske
systeem al tsientallen jierren oer cannabis as genêzing foar kanker. "JB

Q. 'Terminal' Kankerpasjinten: Begjin jo se agressyf op 1 gram per dei of wurkje jo der in wike as wat oan ta?
Advys út ûnderfinings?

A. Nee, wy begjinne altyd mei lytse doses en folgje sawat de ynstruksjes. Fansels, as se foarige ûnderfining
hawwe mei cannabis en witte dat d'r neat is om bang foar te wêzen, kinne jo soms begjinne mei in hegere dosis.
Mar jo witte noait hoe't de pasjint sil reagearje op 'e oalje, plus se binne meastentiids op in miks fan ferskate
medisinen, dus jo wolle miskien foarsichtich wêze en de bloeddruk fan' e pasjint sjen, ensfh. De algemiene
oanbefelling is om de ynstruksjes te folgjen, de minder formele is - folgje jo ynstinkt en oardiel en as de pasjint
"neat hat te ferliezen",

Ik soe net twivelje har in hege dosis te jaan as dat nedich is (akute rêchpine ensfh.). In gram echt heechweardige
oalje kin in unerfarne brûker heul heul heech krije. Soms soe dit troch himpen feroarsake komma foardielich
wêze, en ik bin der wis fan dat it op dizze manier sil wurde brûkt foar anaesthesia eartiids earder as letter
operaasje, mar op it stuit wolle wy dat pasjinten safolle mooglik yn har komfortensône bliuwe bliuwe. Ik hoopje
dat ik it goed útlein haw. Beste winsken, JB ”

"Corrie, myn freon, jo hawwe my holpen mei ***. Ik haw him med jûn foar syn neuroendokrine tumors. Hy hat
1 moanne op 'e med west en it begjint te krimpen. It wie sa grut dat it op syn mage drukte, mar no is it op it punt
dat hy wer kin ite en syn dokter sei dat hy noait sa'n tumor sa FERNKRIPPEN hie sjoen. It frjemde him en al it
bloedwurk kaam normaal werom, sadat in oare op 'e manier fan genêzen waard en dat is AWESOME. En jo
binne AWESOME en God is geweldich. ”

"Ik haw in freon dy't harskanker hat en ik haw Cml. De oalje wurket foar ús beiden !!! Myn freon is yn myn
eagen foar it earst bewiis dat dizze oalje in wûnder is ... ik hie myn twifels earder, mar net no! Nim de oalje, IT
WURKT! ” Tyler

“Ik waard ferline jier frege troch de freon fan myn mem as ik in kursus fan 6 moannen hennepoalje koe meitsje
foar har mem, fan cannabis fan 'e heechste graad. Se hie kanker fan 'e nekke. Ik makke har de oalje nei it advys
fan  Youtube,  ik  haw it  dan nei  Ruslân pleatst.  Se brûkte  de earste  kursus  fan 6 moannen mei  geweldige
resultaten en frege om in oare dosis fan 6 moannen, ik stjoerde in oare lading nei har, en no 14 moannen letter is
se yn goede sûnens. Jo dogge geweldig wurk, Rick. Dankewol." Gareth

“Hallo, myn namme is Alysa Erwin en ik bin 16 jier âld. Yn 2011 waard my diagnostearre mei stadium 3
anaplastysk astrocytoma. Wy (myn famylje en ik) namen it beslút om in cannabis -konsintraat te brûken. De
Universiteit fan Michigan fertelde ús dat ik wierskynlik net mear dan in pear jier soe oerlibje en de kanker sels
wie net te brûken, om't it yn in spinnefoarming wie. Ferline jier jannewaris gie ik foar myn reguliere MRI oan 'e
Universiteit fan Michigan. Alle tumors binne fuort. ”

"Ik waard wer diagnostearre mei kanker. Tredde kear. Stage 4 bonken en levermets, fan boarstkanker. Myn
kankerferhaal begon hast 7 jier lyn, ik bin ien fan 'e gelokkigen dy't de hoemannichte gemo hawwe oerlibbe
wêr't ik myn lichem haw ûnderwurpen, net te sprekken oer de straling. Dizze tredde diagnoaze hie my oertsjûge
dat d'r foar wie dien; Ik bedoel wa't dit soarte diagnoaze oerlibbet ??

Dat ik gie op syk nei wûnders en ik fûn Rick Simpson. Ik wie der wis fan dat d'r gjin manier wie dat dizze man
de wierheid fertelde, dat ik seach djipper. Ik begon ferbining te meitsjen mei minsken yn Michigan en learde
mear  oer  Rick  Simpson  Oil  as  cannabis  -oalje  en  it  resultaat  dat  minsken  lykas  my ûnderfûnen,  dat  wie
oerlibjen, ferliening, genêzing !!
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Op dit punt haw ik neat te ferliezen, dat ik kaam út en frege om help. Ik begon in gram deis yn te nimmen fan
myn medisyn, en wurke stadich oan dy dosering. Rêst waard in grut diel fan myn dei, dat is presys wat myn
fjochtsorgaan nedich wie. De iennige side -effekt dy't ik oait meimakke wie it bedrach en de prachtige kwaliteit
fan sliep dy't ik krige. Dat plus myn bloeddrukregulearring en myn pine is no ûnder kontrôle.

Minder dan in jier lyn waard my diagnostearre mei Stage 4 bonke- en leverkanker mei ûntelbere tumors (safolle
dat se gewoan ophâlde te tellen), waard my ferteld myn dingen yn oarder te krijen. (Dat nimt myn azem noch
altyd fuort.) Fluch foarút nei hjoed en ik bin sintimeter fuort fan fergunning. Myn PET -scan ferline wike wie
negatyf ... Negatyf! Ik haw noait ien fan dy earder hân. It betsjuttet dat d'r gjin kanker is. De iennige reden dat
ik net yn folsleine remission bin, is om't d'r in pear skaden binne op myn bonken yn 'e katten scan, mar ik bliuw
myn behanneling troch en ek dy sille ynkoarten fuort wêze. Dit is neat minder dan in wûnder, ûntelbere tumors
oant in pear skaden dy't net iens ferskine op in PET -scan.

Minsken kinne sizze wês foarsichtich mei it wurd genêze ... Mar, ik bedoel, it is wat it is. Ik bin hjir en ik wurd
elke dei sûner en John hat my holpen dêr te kommen. Hy naam my yn doe't ik nei him rôp en om help frege. Hy
en syn groep hawwe de tiid nommen om mei my te sitten om te soargjen dat ik bin oplaat oer de earnst fan dit
medisyn en de ynset dy't it op al ús dielen nimt om dit mooglik te meitsjen. Foar my, en foar jo is dit in saak fan
libben en dea. Ik hoopje dat elkenien it sa serieus nimt! Wy sille de rest fan ús libben ôfhingje fan dit medisyn.

De Michigan Cannabis Club hat foar myn medyske behoeften en myn edukative behoeften soarge. Dit is in
serieuze groep en se hawwe serieuze stipe nedich, segenje jo John Roberts, jo offers hawwe my libben hâlden.
Help har no asjebleaft, sadat se safolle kinne trochgean te helpen. Dankewol!!"

- Dizze update is ferskate moannen lyn pleatst en se is no yn folsleine remission. Michigan Kankerprojekt

"Ik bin in man fan 68 jier dy't libbe yn wat ik in normaal sûn libben achte sûnder grutte problemen en mysels
ûnderhâldde mei in jierliks griepskot en kontrôles. Myn lichemsfunksjes wiene prima en alles like ok oant ik ien
moarn wekker waard mei ôfgryslike mage -pine.

Tinkend dat it taheaksel of hernia wie, haast myn frou my nei need. Ik hie ûngefear 2 oeren letter, 15 augustus
2012,  in  needoperaasje,  en  d'r  wie  in  massale  tumor  op myn kolon dy't  waard  ferwidere  tegearre  mei  14
lymfeklieren. Ien wike letter bruts myn binnenkant iepen en fergiftige my en dat late ta in twadde operaasje.

Begjin 4 dagen letter better te fielen, wie ik op myn fuotten en krige ik stadichoan mobiliteit werom en begon ik
út te bloeden. Werom foar operaasje nûmer 3 en hie in dei letter in mylde hertoanfal.

Koart  dêrnei -33 dagen yn ICU- waard ik ûntslein en bedarre ik in OSTOMY BAG. De tas wie by my 8
moannen en in omkearing -operaasje waard dien sûnder komplikaasjes. De sjirurch sei dat kanker net bûten de
knooppunten hie ferspraat.

Nettsjinsteande dat marsjearden se my nei de Kankerklinyk en begûnen se oer Chemo en straling te besprekken
as  in  "ferfolch."  Standert  protokol  seine  se.  BULLSHIT sei  ik!  D'r  sil  myn lichem net  útstrielje  of  mear
fergiftigje mei Chemo as Straling. De onkolooch by de Kankerklinyk hat net arguminteare en sketste elke 3
moannen in jier follow-ups, wat in CT-scan en bloedwurk omfette.

Ik krige  it  materiaal  lykas  sketst  troch  Rick  Simpson en produsearre  de  RSO. Nei  alle  ynstruksjes  foar  it
ekstraksjeproses te folgjen en Naphtha as myn oplosmiddel te brûken, hie ik de ôfmakke oalje yn spuiten en
begon ik it twa kear deis op te nimmen, elke kear in lyts bedrach.

Ik haw myn 4e ferfolch foltôge by de Kankerklinyk en se stelden dat de CT-scan NIET wat  toant dat  de
oanwêzigens fan CANCER soe oanjaan. It bloedwurk toande CEA -nivo op 1.4, mar wat is it, elkenien hat in
kankersel as twa yn. Se beskôgje alles dat 5+ soargen makket. Ik meitsje no in oare partij foar en sil deistich
opnimme as in previntive maatregel.

Foar ELKEEN dy't no oan kanker lijt stel ik foar dat jo itselde dogge. Wy hawwe NIKS te ferliezen en alles te
winnen. ” Gerry
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"Is it te let om ien te rêden dy't poadium 4 hat en al hûd en bonken is, en amper mear kin rinne fan it ferlies fan
krêft?" Tumble

“It is noait te let. In protte wûnders binne sjoen mei it brûken fan dizze oalje. As it har net kin rêde, is it minste
dat it sil dwaan har lijen te ferminderjen sûnder de hurde bywurkingen fan medisinen. Tink derom dat as se op
hege doses begjinne, d'r in protte sliep sil wêze oant d'r tolerânsje is opboud. It is heul machtich. ” Nick

"Ik bin in twa kear boarstkankerstrider. Ik soe libbend bewiis wolle wêze dat jo oalje helpt om libben te rêden. ”
Michelle

"Ik ek, skildklierkanker frij !!" Michelle

“Dawn: Sis wat jo oer my wolle, ûntmoedigje my, beoardielje my ... Jo argumint is ûnjildich! Dit is de lêste
scan dy't mem ea sil krije !!! CANNABIS KILLS CANCER!

Stacy: Hokker poadium wie jo mem? Ik wit dat jo it ienris earder hawwe pleatst, mar ik ferjit it. Dat is direkt in 
fantastysk rapport !!
Dawn: Stacy, it wie poadium 3 lytse selkarsinoom fan 'e long. 5 tumors mei lytse mets nei it boppeste 
lymfesysteem.
Debbie: Dat is sa fenomenaal! Ik haw noait heard fan ien dy't lytse sel genêze, sels mei alle reguliere 
protokollen. Dit is opmerklik! Jo hawwe net allinich it libben fan jo mem rêden, mar dit sil oare libbens rêde, 
om't it bewiis is dat cannabis wurket. Tige tank foar it dielen fan dit!
Dawn: Debbie, se die it allegear, cannabisoalje - gemo - straling MAAR waard genêzen foardat har gemo- en 
bestralingsbehandelingen waarden dien, sadat se de oerbleaune behanneling wegere en bleau mei de oalje ... 
Wat se noch nimt en ELKE DAG sil nimme foar de rest fan har libben!
Steve: seit 'dit is it meast kompatibel mei feroaringen nei straling'. Hat se bestralingsterapy hân?
Dawn: Steve, ja dat die se, mar se is noait klear ... Dr is flier! "

“Pasjint: Linda V., Tsjinstdatum: 11/16/2013, Proseduere: CT -BORST MET KONTRAST

In CT fan 'e boarst waard útfierd ... Fergeliking wurdt makke mei foarôfgeande boarst CT fan 7/8/13

INDIKASJE: Dit is in 64-jier-âlde frou mei skiednis fan longkanker ...

FINDINGS: D'r  is  ferhege interstitiale  feroaring en ynterlobulêre  septale  ferdikking ...  D'r  is  gjin  definityf
bewiis  foar  axillêre  lymfadenopaty  as  hillarlymfadenopaty.  Utsein  post-stralingsferoaringen  yn  it  mediale
aspekt fan 'e rjochter boppeklok, wurde gjin ekstra parenchymale pulmonêre opaciteiten as fertochte pulmonale
knobbels oantoand. De trachea en haadbrongiën binne patint.  D'r is gjin pleurale  effusion. De hertgrutte  is
normaal. D'r is gjin perikardiale effusje. De fisualisearre dielen fan 'e boppeste buik binne net opmerklik. D'r is
gjin fokaal agressive lucent as sklerotyske osseous letsel.

YNDRUK:  Ferbetterje  post-stralingsferoaringen  yn  'e  rjochter  heuvel  en  medial  aspekt  fan'  e  rjochter
boppeklok. Gjin bepaald bewiis fan weromkommende as oerbleaune sykte. ”

“Oalje kearde alle stralingsskea werom en genêze te leauwen ... Medyske marijuana REDDE my en hâldt my
fan 5 apotheken ôf. Ik bin myn rjochter nier kwytrekke oan gemo en it begjint te gripen wêr't it sear docht om
hûd op my te hawwen ... dat is mar ien, de oaljes kearden nerve -skea yn myn eagen om, feroarsake troch gemo
oant wêr't ik waard diagnostisearre mei glaukom, en by myn lêste besyk, krekt 6 moannen lyn, toant hielendal
gjin teken fan glaukom en myn fyzje is better as ik medicearje ... "Teresa

“Myn tante, mei poadium 4 glioblastoma, gie fan rolstoel nei kuierjen nei mar trije doses! Har linkerkant wie
mear dan in moanne lam. Mar no folslein funksjoneel !! Sa optein!" Nicolette

"Ik wurke by in kollektyf en foar in protte jierren en hie hûdkanker op myn linkerearm fanwegen it út it finster
te hingjen by it riden. No wit ik dat nimmen my hoecht te leauwen, mar ik begon d'r elke dei RSO -oalje op te
setten en ik swar dat it fuort is. It duorre in pear moannen, mar it is echt gien wêr't it al jierren is. ” Randy

"Dit hat myn libben feroare nei't ik hast in jier lyn de diagnoaze hie mei CML (chronike myelogene leukemy)
en ik seach de fideo Run From the Cure oer hoe't cannabisoalje terminale kankerpasjinten genêzen. No, ik bin in
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libbend bewiis dat it wurket. It hat myn kankersnivo feroare. Noch net genêzen, mar hooplik kin ik op in dei
gau sizze dat ik in oerlibbene bin, dus as jo net in kilometer yn 'e skuon fan in kankerpasjint binne gien, begjin
net te basjen wat jo neat fan witte. Denise

"Ik leau. Myn freon waard diagnostearre mei 3 soarten kanker. Hy krige 3 wiken om te libjen. No 2 jier letter is
hy 1 soarte en docht it goed. ” Sandra

"Myn broer hie lymfoom, mage, metastisearre oan syn rêch. De medisinen dy't se him joegen, hâlde him elke
nacht en dei de heule nacht wekker en kamen noait wiken te sliepen of te iten. Ien gram pil oalje en hy krijt 18
oeren sliepe en ite nei hertstocht. In wike letter is hy 78% kankerfrij. De dokter wie ferbjustere. Wy hawwe it
him net ferteld, om't hy yn in net -medyske steat wie, mar cannabis hat syn en ús libben rêden. No in jier letter
MY BROTHER BEAT LYMPHOMA! Nimmen docht dat ... sûnder cannabis. ” Errl

“Ik haw op it stuit poadium 4 -kanker. Ik haw leverablaasje en reseksje hân, lykas folfox -gemo. Ik haw brûkt
de oalje & tumor markers gie út 1200s nei 3. Alle med team sei NSD. Gjin tekens fan sykte. ” Jim

"Ik haw myn 5 tumors kwytrekke mei cannabis -oalje ... wie nijsgjirrich om de dokters te sjen doe't hy de 5 fan
'e orizjinele tumors net koe fine ... wêr binne se hinne gien? Makket it út? Tankewol cannabis oalje. ” Kelly

“Ik hie der in grutte flesse fan, in skoftke lyn. Ik soe in drop in dei nimme. De persoan dy't it my joech, frege it
werom. Hy joech it úteinlik oan in frou dy't ferdwûn fan kanker. Se koe net ite, drinke, lit stean eins libje. Se
woech minder dan 70 lbs. Myn freon joech har de oalje ... voila! Se begon te iten, te drinken, en gie har gefjocht
troch ... mei súkses. Fertrouwen yn 'e genêzende eigenskippen yn cannabis. ” Tara

"Hjoed haw ik in man krigen dy't ik in grut bedrach skonken. Hy hie in tumor fan in kanker yn 'e kiel. Hielendal
is buis feed west sûnt begjin april 2013. De frou fan 'e sike man ropt alles yn triennen. Nei 4 wiken fan oalje 2
kear deis is it fuort. Hielendal ferdwûn ... Hy hat fêst iten iten ... Gjin nije behannelingen as nije medisinen,
gewoan RSO. Diel de kennis, rêd in libben. ” Jared

“Dean: Myn tante brûkte gemoterapy. Deselde resultaten. DEA.

Stephen: Sorry foar jo ferlies. Ik haw hennepoalje sjoen sjoen hûdkanker út myn peetmutter lûke. Ik tink dat jo
it noch betiid moatte fange. Ik bin der wis fan dat cannabis holp. ”

"Ik haw krekt  berjocht  krigen dat myn 16-jier-âlde pasjint  dy't  net-Hodgkins-lymfoom HADDE, dúdlik is!
Tumors ferdwûn, laboratoaren normaal. ” Janet

“Krige in oprop fan in terminaal sike pasjint. Se behannelet no in pear moannen mei RSO. Darmkanker. Dokter
Ted hie se moannen te libjen. Jindřich Bayer, ik bin bliid te melden dat hy by de lêste dokter Appt har it bêste
krystkado hat jûn. Hy fertelde har, ik kin gjin kanker fine, en jo kinne libje !!!! Dat is in krystkado. Tankewol
Jezus !!!! Nea sizze noait ... ”Raymond

“Ik haw twa freonen hân dy't kanker oerlibbe hawwe troch de ferneamde Simpsons Oil te dwaan! De iene hie
longkanker en krige 6 moannen te libjen, hy hat no 7 jier libbe en de oare hat twa kear kanker hân, de lêste wie
eierstokkanker en ik bin bliid om te sizzen dat fan 2 wiken lyn, gjin kanker mear! Beide kearen brûkte se de
cannabis -oalje !! ” Vicki-Jane

“Ik haw Rick's side no sawat in jier folge, sûnt myn mem har diagnoaze krige fan longkanker mei lytse sellen.
Se waard yn maart ferline jier diagnostisearre en begon koart dêrnei mei gemo. Se hat troch de simmer gemo-
en boarststraling trochstien en waard heul siik, om't it radium har kiel ferbaarnde, sadat se net koe slikke/ite,
ensfh. Se hie doe wat harsensstraling (previntyf, bleh:/) al dizze tiid dat wy grutte tiid ûndersochten en ús reis
begûnen om alles byinoar te krijen om ús eigen oalje fan 'e grûn ôf te produsearjen. Wat wy slagge te dwaan -
yay!

Dat nei har earste twa dagen fan harsensstraling waard se der tige siik fan, sadat wy it beslút namen dat se mei
de oalje soe begjinne (oktober). Fanôf de earste dosis seach se noait werom !!!! Se sylde troch de rest fan har
harsensraden en fernuvere dokters dat se gjin migraine hie of swiere braken of ûnthâldferlies ensfh. Etc! Se
fleach!
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Dat nei har kontrôle yn oktober liet it grutte fermindering fan longtumor sjen, mar it wie d'r noch. Se woene har
yn jannewaris wer sjen om de folgjende stappen te besluten. Dat wy pleagen troch oant novimber en desimber
mei it adminisearjen fan har gewoan oalje en gjin oare behanneling. Se hie in lytse tsjinslach by Christmas en
waard v depressyf en braken foar twa wiken, mar wy sette har werom op har rauwe vegan smoothies en tarwe
gers en se hat wirklik perked en sjocht gloeiende. Har grutte kontrôle nei har lêste scans wie juster wat tinkst ...
Myn mem is KANKERFRIJ !!!! It is ferdwûn !!!! Hoe geweldich is dat !!!! ” fia Janet

"Sawat 6 moannen lyn waard myn mem diagnostisearre mei metastatysk melanoma fan kanker mei 6 tumors
oan beide har longen. De dokters fertelden ús dat gemo en bestraling neat soene dwaan en seine dat se in nije
behanneling hienen dy't se hienen, dy't suksesfol west hie om te foarkommen dat tumors groeie en miskien har
libben  noch  in  pear  jier  útwreidzje.  Wy binne  mei  de  nije  behanneling  begon  en  de  bywurkingen  wiene
ôfgryslik, sadat wy stoppe. Sawat in wike letter neamde in freon fan my jo dokumintêre op Youtube, Run From
the Cure.

Nei it besjen fan dit haw ik besletten hokker skea kin komme fan it besykjen? Hey, as it net wurket, sil se dochs
stjerre. Om in lang ferhaal te besunigjen hat mem sawat 3 moannen de oalje opnaam en sy hie 2 dagen lyn scans
makke en 5 fan 'e 6 tumors binne FOLLEDIG ferdwûn en de lêste is de helte fan' e grutte dy't it wie.

Ik kin de tankberens dy't  ik haw foar jo ynformaasje en it  libben fan myn mem net rêde yn wurden. It is
ferskriklik om te tinken oan alle minsken en bern yn 'e wrâld dy't lije en stjerre as in ienfâldige plant dit alles
kin reparearje.  Ik bin no besletten it  wurd te fersprieden en miskien wat fan mysels te groeien en oalje te
meitsjen foar minsken dy't ik ken dy't help nedich binne. Nochris tank en gelok yn 'e takomst mei alles. ” fia
Janet

"Eierstokkanker,  5.5" tumor, 90 dagen te libjen,  ferspraat nei mage ...  90 gram yn 38 dagen opnaam. Gjin
kanker mear. Hawwe alle dokumintaasje dy't men soe moatte leauwe, mar minsken dogge it noch net! God
segenje jo St. Simpson foar it helpen ús ús mem te behâlden !!! ” Larry

"Ik haw aardich nijs nijs minsken. Ien fan myn Peeps werom nei it easten joech ien, telle it ... EEN buis oalje
oan in freon dy't in massale tumor hie om syn Carotid -arterij wikkele. Hy negearde it gewoan, groeide syn hier
lang om it te ferbergjen, om't it grutter en grutter waard. Syn broer, in dokter, wie ferlern wat te dwaan, om't de
pasjint  gemo/strieling  wegere.  Koe  it  net  langer  negearje,  2  dagen  lyn  namen  se  him  mei  nei  de
operaasjekeamer foar wat in massale operaasje soe wurde. Ferskate spesjalisten/ sjirurgen wiene oanwêzich,
om't dit in heul gefaarlike, lange en yngewikkelde operaasje soe wurde. Se soene besykje safolle mooglik fan 'e
tumor te ferwiderjen en soene in ader fan' e skonk moatte nimme en nei syn nekke moatte transplantearje. Se
iepene syn nekke, en VOILA de tumor waard folslein ynkapsele en loskeppele fan 'e Carotid. Se kamen letterlik
binnen en lutsen it út! De dokters binne ferbjustere en wolle in detaillearre rapport fan alles wat hy die. It sil
gjin lange list wêze minsken. Gewoan sapje en EEN buis oalje. ” Corrie

“Oalje is geweldig !! In freon fan my hie ovariumcysten ... se hie in operaasje om ien te ferwiderjen en in
moanne letter wie se werom allinich om te ûntdekken dat se mear hie! In moanne gie foarby en it ferdûbele yn
grutte en se waard ferteld as d'r iets bart om werom te kommen en se sille needoperaasje dwaan! Har man
makke har wat oalje ... se naam it foar 3 wiken ... ta har fernuvering doe't se gie foar har folgjende echografie
wie it hast fuort !!! ” Jolie

“Hjoed 1 jier lyn fertelde ien dy't ticht by my wie, dat hy terminale kanker hie. Hy waard ferteld dat hy 8
moannen te libjen hat. Binnen 5 dagen joech ik him wat cannabis -oalje om yn te nimmen troch it iten fan in
heale bytsje fan in rysgrutte bytsje fan 'e oalje. Binnen 6 wiken wie d'r in fermindering fan 'e grutte fan syn
tumor en d'r wie gjin teken dat it soe ferspriede lykas se seine dat it soe.

Ik bin bliid om te sizzen dat de tumor de grutte wie fan in grutte grapefruit en hjoed de dei de grutte fan in
akker. De cannabis -oalje hat syn libben rêden. Hy sil trochgean mei ite fan 'e oalje oant it fuort is. It genêze net
allinich syn terminale kanker, mar it hat ek in geweldig effekt hân op syn sûnens. Hy wie foar-diabetes en obese
en hy is no op it perfekte gewicht en is lokkich dan ea!
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Ik moedigje elkenien oan om cannabis -oaljeterapy te ûndersiikjen.  Besjoch asjebleaft  -> RICK SIMPSON
"RUN FAN DE CURE" Fideo op Youtube ... It kin gewoan jo libben rêde as ien dy't jo kenne. Jou har it kado
fan it libben! ” Jose

Bewiis

"Rick  Simpson  Oil  hat  folsleine  wittenskiplike  leauwensweardigens  as  jo  lestich  falle  de  wittenskiplike
literatuer te lêzen" Robert Melamede, alias Dr. Bob

"De remming fan it  oerlibjen fan 'e sel  liedt  ta  dephosphorylaasje  fan Bad, en translokaasje  fan dit  Bcl-2-
proteïne yn' e mitochondria, en dêrnei nei apoptose." Ummmm, de betingsten fan Layman asjebleaft ??? ” Kâns

- Dat fertaalt nei: "Cannabis deadet kankersellen," Kâns. JB

Wêrom moat ik ferwachtsje dat dokters de bewearing stypje dat cannabis kanker geneest? 

A. No, om't it  kanker genêze en dat is d'r alles oer. THC feroarsaket apoptose, sa ferrassend feroarsaket it
apoptose yn alle kankers. Wêrom? No, om't dekarboxyleare oalje op ien of oare manier yn alle sellen yn it
lichem  komt  as  it  yn  'e  juste  hoemannichten  wurdt  opnaam.  It  endocannabinoïde  systeem  regelt  it
ymmúnsysteem, dus as jo it ymmúnsysteem goed wurkje, kin it ek kanker bestride. Net folle om dit, echt, it is
echt offensyf ienfâldich.

Goed produsearre oalje fan hege graad is de bêste kâns dy't de pasjint yn elk gefal hat (operaasje sil fereaske
wêze yn in  pear  libbensgefaarlike  gefallen,  miskien).  En as  jo  witte  fan  in  behannelingopsje  dy't  feiliger,
effektiver en leuker is foar de pasjint dan de oalje, dan fertel it ús. D'r is gjin.

Sjoch  wat  Mechoulam  en  Pacher  sizze:  “Ynflammaasje/weefselblessuere  trigger  rappe  ferhegingen  yn
pleatslike  endocannabinoïde  nivo's,  dy't  op 'e  nij  sinjaalreaksjes  regelje  yn ymmún en oare sellen  dy't  har
krityske funksjes modulearje. Feroaringen yn endocannabinoïde nivo's en/of CB2 -receptor -ekspresjes binne
rapporteare  yn hast alle  sykten dy't  minsken beynfloedzje,  fariearjend fan kardiovaskulêr,  gastrointestinaal,
lever, nier, neurodegeneratyf, psychiatrysk, bonke, hûd, autoimmune, longstoornissen oant pine en kanker, en
modulearjende  CB2  reseptoraktiviteit  hat  enoarm  therapeutysk  potensjeel  yn  dizze  patologyen.  ”  http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

En hoe dogge jo dit alles? No, mei de oalje. Jo balansearje de nivo's of sette se as it nedich is yn in overdrive. Jo
kinne de oalje ite, it wrijven, ferdampe, en it nimme yn zetpillen, en tusken dizze fjouwer metoaden kinne jo in
manier fine om elke pasjint op dizze planeet te helpen. Letter sille dokters de tumors ynjitte mei de oalje en se
op rekordtiid op dy manier krimpe (net oan te rieden thús).

En wêrom suggereare ik hûdkankers (as diabetyske zweren of brânwûnen)? No, om't jo kinne sjen wat d'r d'r
bart en it meastentiids net lang duorret om se te genêzen mei de oalje, in pear wiken maks yn 'e measte gefallen.
Besef dan gewoan dat itselde wat bart nei aktuele tapassing op jo hûd yn jo lichem bart as jo de oalje opnimme.
Wer, offinsyf simpel, mar dat is op it lêst in heul presys útlis. En gean dan werom nei wat Mechoulam skreau:
“Feroaringen yn endocannabinoïdenivo's en/of CB2 -receptorútdrukkingen binne rapporteare yn hast alle sykten
dy't  minsken  beynfloedzje,  fariearjend  fan  kardiovaskulêr,  gastrointestinaal,  lever,  nier,  neurodegeneratyf,
psychiatrysk,  bonke,  hûd,  autoimmune,  longstoornissen  foar  pine  en  kanker,  en  it  modulearjen  fan  CB2 -
receptoraktiviteit hâldt enoarm therapeutysk potensjeel yn dizze patologyen. ”

- Dat alles wist, sil ik myn CB2-receptoraktiviteit fuortendaliks modulearje. JB

"It genêzen my fan kanker ... Stage 4 -harsens ... Dat ja." Kristal

"Sizzen dat it kanker genêze is nochal in gefaarlike en yllúzje -oerskatting fan in oars jildich punt dat mear
ûndersyk fertsjinnet. Mar nee, nee, nee. Cannabis genêze gjin kanker. D'r is op it stuit gjin definitive en gjin
echte genêzing foar kanker, en allinich in oantal ferwûne medyske, fiedings- en psychologyske ynspanningen
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kinne helpe om it risiko op dea troch kanker te ferminderjen. Cannabis geneest gjin kanker, en pasjinten moatte
dit witte. ” Davide

"RSO deadet kanker, maat ... Smoken, nee, mar RSO ja." Kevin

"Soarchje my hjir te helpen asjebleaft maat ...?" Jeff

"Alderearst is" kanker "alles fan in cyste oant neuroblastoma, dus" genêze kanker "is generyk, yllúzje, net -
spesifyk. Dan hat cannabis in heul goed effekt op selduplikaasje, wat wis helpt, mar net systematysk genêze.
Nochris, elk type kanker is oars en cannabis hat op ien of oare manier in positive reaksje toand op boarstkanker,
dy't in type o karsinoom binne, ek wiid en heul effektyf behannele troch konvinsjonele medisinen. Dat sei, ik
bin TOTAAL foar it legalisearjen fan cannabis, mar hoewol ik heul iepen bin foar alternative terapyen, moat ik
it mysels net iens wêze mei dizze pompeuze bewearing. Davide

“Jindrich Bayer, help, asjebleaft !!!” Kevin

"Sizzen dat cannabis in positive reaksje toant by it bestriden fan bepaalde soarten tumors is in bewearing dy't ik
kin akseptearje." Davide

- Davide, akseptearje wat jo wolle, dat is goed mei my. Ja, d'r binne heul bytsje hurde gegevens te krijen oer de
Rick Simpson -oalje, mar dat is allinich te tankjen oan 'e korrupsje fan it medyske systeem en har jildmasters.
Dit sil heul gau feroarje as Colorado en Washington har gegevens begjinne te leverjen. Plus, Israel en Nederlân
begjinne de oalje no te testen, Tsjechje sil wierskynlik heul gau meidwaan.

Foar safier wy witte, en út ús praktyske ûnderfining mei tûzenen pasjinten, liket de oalje op alle soarten kanker
folle better te wurkjen dan alles dat op it stuit wurdt levere troch it medyske systeem. As jo  bewiis wolle,
meitsje wat oalje en fyn immen mei hûdkanker en sjoch wat der bart as de oalje derop wurdt tapast. Beste
winsken, JB

"Meitsje it sels, wy fregen Rick wêr't wy it kinne helje en nei in skoft realisearre wy dat, om't wy fier fier fan
Amearika wenje en wy earne net kinne reizgje om it te krijen fanwegen finansjele beheiningen, hawwe wy de
fideo krekt 100 kear sjoen , ûnthâlde it praktysk, fûn cannabis fan in pleatslike leveransier, kocht de ryskoker,
de alkohol, sels in thermometer  om wis te wêzen fan 'e temperatuer.  It wie makliker  dan wy tochten,  WE
MADE IT SELVES, myn freon hat it no 4 dagen nommen ... Wy sille wachtsje en sjen. Wy hawwe medyske
tydskriften lêzen en in protte dokumintêres sjoen, al har befiningen binne itselde (klinyske proeven dien by
UCLA, Harvard ...) - de oalje deadet kankersellen! Dat wy besleaten it te meitsjen, om't jo no no noait kinne
oant jo it besykje! ” Ioanna

"It feit dat placebos guon minsken genêze, is reden om medisinen foar altyd te goaien en de keunst fan placebo
te bestudearjen. Nei't jo sein hawwe dat jo noait in placebo -stúdzje dogge as jo in effektive genêzing hawwe,
hawwe jo gelyk, dat soe de helte fan jo pasjinten deadzje, siik en wreed. " Christopher

- It soe yndie siik en wreed wêze, Christopher, en dêrom sil ik it persoanlik net dwaan. Oaren kinne as se wolle,
mar ik sil it net. Ik wol dat it medyske systeem de oalje begjint te brûken as placebo - as se bewize dat alles wat
se wolle brûke feiliger en effektiver is dan de oalje (en leuker/nofliker foar de pasjint), dan kinne se trochgean
en it ferkeapje . As net, dan net. It is frij simpel en heul rasjoneel, tink ik. En sa sil it yn 'e takomst dochs wêze,
dus wêrom wachtsje? JB

"Hey Kim, ik daagje jo út te bewizen dat Cannabis as in net-fergiftich libbensbesparend medisyn" retoryk "is.
Sterkte mei dit. I GEBRUIKT OM krekt te klinken lykas jo. Doe besleat ik dat ik gatten troch dizze "retoryk"
soe blaze, om't dit BULLSHIT MOET WORDE ... jonge hie ik it ferkeard. Ik bedoel DEAD FOAR. Jo kinne de
wittenskiplike FEITEN fan 100% IZERKLEDING net ûntkenne. Ik koe it net dwaan en jo sille it ek net dwaan.
De FEITEN binne de FEITEN en dit is in FEIT, Kim. De AMA & Big Pharma binne KRIMINELEN. Se
hawwe bewust tastien dit prachtige kado fan God te demonisearjen en oer te liigen foar PURE WINSTEN! Se
hawwe jo famyljeleden tastien te lijen en te stjerren, Kim. As jo tinke dat dizze Petro Chemicals dat se ferkeapje
medisinen binne, tinke jo it bêste opnij. Jo wolle wat "retoryk" ûntdekke, praat mei jo dokter, praat mei de
American  Cancer  Society,  gean  prate  mei  jo  gifpilmakkers.  Hâld  der  rekken  mei,  Kim,  ELKE PIL DAT
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HIERDIE AANSPRAAK IS "VEILIG" IS NET! Fyn my ien dy't net TOXIC is, gewoan ONE! Dochs hawwe
wy hjir in NON GIFTIGE GROENTE dy't DE machtichste medisyn produseart op ierde dat is bewiisd om sykte
te genêzen en ús "sûnens professionals" en de regearing hat it goed fûn om ús dizze libbensbesparjende griente
te ûntkenjen,  wêrtroch wy kinne lije  en stjerre EN wurde pleatst  yn 'e finzenis om dingen noch feiliger te
meitsjen yn' e maatskippij ... Wolle jo it hawwe oer "RHETORIC" ??? Ik hoopje dat dizze post jo eagen iepenet
foar de WARE. As net, RIP Kim, is d'r gjin hoop foar jo en jo soarte, jo hawwe "Klinyske endocannabinoïde
tekoarten."  Sykje  it  op,  it  is  wier.  ”  Dan  Dochs  hawwe  wy hjir  in  NON GIFTIGE GROENTE dy't  DE
machtichste medisyn produseart op ierde dat is bewiisd om sykte te genêzen en ús "sûnens professionals" en de
regearing hat it goed fûn om ús dizze libbensbesparjende griente te ûntkenjen, wêrtroch wy kinne lije en stjerre
EN wurde pleatst yn 'e finzenis om dingen noch feiliger te meitsjen yn' e maatskippij ... Wolle jo it hawwe oer
"RETORIK" ??? Ik hoopje dat dizze post jo eagen iepenet foar de WARE. As net, RIP Kim, is d'r gjin hope foar
jo en jo soarte, jo hawwe "Klinyske endocannabinoïde tekoarten." Sykje it op, it is wier. ” Dan Dochs hawwe
wy hjir in NON GIFTIGE GROENTE dy't DE machtichste medisyn produseart op ierde dat is bewiisd om sykte
te genêzen en ús "sûnens professionals" en de regearing hat it goed fûn om ús dizze libbensbesparjende griente
te ûntkenjen,  wêrtroch wy kinne lije  en stjerre EN wurde pleatst  yn 'e finzenis om dingen noch feiliger te
meitsjen yn' e maatskippij ... Wolle jo it hawwe oer "RHETORIC" ??? Ik hoopje dat dizze post jo eagen iepenet
foar de WARE. As net, RIP Kim, is d'r gjin hoop foar jo en jo soarte, jo hawwe "Klinyske endocannabinoïde
tekoarten." Sykje it op, it is wier. ” Dan Wolle jo prate oer "RHETORIC" ??? Ik hoopje dat dizze post jo eagen
iepenet  foar  de  WARE.  As  net,  RIP  Kim,  is  d'r  gjin  hoop  foar  jo  en  jo  soarte,  jo  hawwe  "Klinyske
endocannabinoïde tekoarten." Sykje it op, it is wier. ” Dan Wolle jo prate oer "RHETORIC" ??? Ik hoopje dat
dizze post jo eagen iepenet foar de WARE. As net, RIP Kim, is d'r gjin hoop foar jo en jo soarte, jo hawwe
"Klinyske endocannabinoïde tekoarten." Sykje it op, it is wier. ” Dan

"Myn man hat gelyk. Ik haw 4 PET -scans dy't it bewize. Doe't ik swier wie op 'e oalje giene myn tumors as
gek. Doe't ik myn dosis moast ferminderje, binne se stabiler dan krimpjen. Ik haw sichtber bewiis dat it spul
wurket. ” Maria

"Klinkt as in hoax om jild te fertsjinjen. Jo tinke wirklik dat de wet my hennep laat kweken om wat oalje te
meitsjen? Get real kerel. Ik krige leukemy en ik leau gjin wurd fan wat jo sizze. Jo freeslike oplichter dy't op 'e
siken bidt, moat finzen sitte. As jo sa wis binne dat dit wurket, doch dan wat echte klinyske proeven. In protte
lannen litte jo se dwaan, brûk gjin Lame Ass FDA -ekskús! "Steven

- Steven, hoe earder jo op 'e oalje komme, hoe better foar jo. Skuld my net foar it gebrek oan wittenskiplike
stúdzjes  oer  de oalje,  echt.  As it  medyske systeem wirklik die  wat se moatte  dwaan, soene dizze tachtich
tsjûgenissen allinich alles west hawwe dat se soene moatte sjen om al dy tsientallen as hûnderttûzenen stúdzjes
út te fieren dy't moatte wurde útfierd.

Rick en ik kinne echt net betelje om al dy stúdzjes út te fieren, it is fier bûten ús budzjet, plus wy kinne se net
legaal dwaan en de manier wêrop wy se wolle útfiere, dus it is wirklik oan oaren om har wurk no te dwaan. Foar
safier ik wit, binne d'r steaten wêr't medyske marijuana is tastien, ik wit net wêrom't se noch gjin stúdzje hawwe
útfierd. Bygelyks oer hûdkanker, dat soe yn in pear moannen wurde dien, mei allinich aktueel gebrûk fan 'e
oalje. Mar it liket net te gebeuren, of ik wit net oer sokke stúdzjes.

Mar d'r is wittenskiplik bewiis om in back -up te meitsjen fan alles wat wy sizze, doch gewoan jo ûndersyk,
kontrolearje PubMed en ferbine de punten foar josels.

Ik hoopje dat it jo wittenskiplike behoeften sil foldwaan en ik hoopje dat jo op 'e oalje sille foardat jo dokters in
kâns krije om jo te fermoardzjen mei har gemysk gif, dat soe nea tastien wêze as it soe wurde testen yn in juste
en etyske medyske stúdzje. JB

"De ûndersikers konkludearren:" De hjiryn rapporteare gegevens binne de earste wêrfan wy ús bewust binne om
de krityske rol fan CB1 (cannabinoïde) receptors en endocannabinoïden te demonstrearjen yn 'e etiology fan
PTSD  by  minsken.  As  sadanich  leverje  se  in  basis  foar  it  ûntwikkeljen  en  falidearjen  fan  ynformative
biomarkers  fan  PTSD-kwetsberens,  lykas  om  de  rasjonele  ûntwikkeling  te  begelieden  fan  'e  folgjende
generaasje fan op bewiis basearre behannelingen foar PTSD.
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Mar ferwachtsje net dat federale amtners sille helpe dit proses foarút te bringen. Yn 2011 blokkearren federale
bestjoerders  ûndersikers  oan  'e  Universiteit  fan  Arizona  yn Phoenix  fan  it  útfieren  fan  in  FDA-goedkard,
placebo-kontroleare  klinyske  proef  om it  gebrûk  fan  cannabis  te  evaluearjen  by  50  pasjinten  mei  PTSD.
Wittenskiplike yntegriteit? Net as it giet om marijuana. Net troch in lange skot. "

- Skuld ús asjebleaft net foar it gebrek oan medyske stúdzjes oer cannabisoalje. Hoe earder jo sille beseffe dat
ja,  d'r  is  in  groep minsken dy't  dizze wrâld wirklik  behearskje  en dat  se  gewoan alles  sille  dwaan om de
weromkomst fan cannabis te fertrage, hoe better foar jo. It betsjuttet net dat wy cannabis -medisinen net sille
trochdrukke, it betsjuttet allinich dat it langer sil duorje dan nedich as ferwachte. JB

"Ik leau fêst yn 'e oalje. De soan fan myn man hie leukemy, de dokters joegen him 4 moannen. Hy libbe foar 2,5
JIER allegear fanwegen de oalje dy't hy yn appelmoes krige. Mei tank oan Rick Simpson !!! God segent dy."
Terri

“4 dagen sûnder in nije baan te krijen. Gjin side-effekten, ûntlûken, en net de minsken de holle ôfbite! Dêr is jo
ûndersyk, lol. Fertel it fierder! Wy hawwe dit nedich. Wy binne it minskdom skuldich om de wrâld in better
plak te meitsjen. Dit is it begjin :) ”Christina

“Ferline  april,  nei  5  jier  frij  te  wêzen fan boarstkanker,  waard  ik  opnij  diagnostisearre.  Dizze  kear  wie  it
poadium 4, terminal mei mets nei rêch, rib, lymfeklieren, sternum en boarst. Ik waard yn prinsipe palliative
soarch oanbean en fertelde dat se soene besykje my út te folle pine te hâlden ... om nei hûs te gean en myn
saken op te lossen. Ik hie in protte pine en se bleven hieltyd mear giftige pijnstillers foarskriuwe mei HELE
ferfelende bywurkingen, (Percocet, hydromorfon en dexymethason). Ik koe net funksjonearje op dizze.

Myn man begon dit guod te lêzen op it ynternet en ik wie, op syn minst, skeptysk, mar tocht dat ik letterlik neat
hie te ferliezen troch it te besykjen. In tinne bedrach fan White Widow 3x deis kauwen. Ferline wike krige ik it
nijs dat myn bonken mets hielendal ferdwûn binne. Hjoed waard my ferteld dat de MRI BETEKENDE krimp
toant fan 'e sêfte weefseltumors. No net sa skeptysk en fiel my geweldich, gjin pine. ” Julia

"It genêze kanker, ik bin libbend bewiis. Stage 4 bonke en lever moete mei ûntelbere tumors, brûkte de oalje en
bin no kankerfrij. ” Laura

“Hoi Jindrich, juster bin ik it boek fan Rick klear. Geweldich spul! Earlik sein haw ik wirklik gjin bewiis mear
nedich oer de wirklik magyske krêft fan 'e oalje! Ik haw ek wat eksperiminten dien en elke dei ûntdek ik wat nij
dit medisyn kin dwaan! Ferbazend!

Spitigernôch, hoewol ik bin oertsjûge en sels as myn freondinne noch is oertsjûge, is har mem op ien of oare
manier net yn steat om folslein "los te litten" ...

Ik besykje konstant goede arguminten nei bûten te bringen, mar ik kin net foar har beslute! Se is de iene mei
kanker en se is de iennige dy't kin beslute wat se mei har libben sil dwaan.

Ik wit dat se op it lêst yn elk gefal wurdt genêzen, om't wy safolle oalje yn har sille stopje dat it ûnmooglik foar
har sil wêze om te stjerren. Mar dochs fiel ik it sa dom en sa gefaarlik om te boartsjen mei dizze ferrekte
gemikaliën, foaral as jo tagong hawwe ta natuerlike medisinen dy't is bewiisd dat se kanker genêze!

Ik lês oer jo ûnderfining mei kanker en medysk systeem ... It spyt my echt foar jo ferlies ... en no begryp ik jo
hâlding foar de tradisjonele saneamde "medisinen" better! " Luigi

- Hoi Luigi, tank foar jo moaie wurden oer it boek en it is jammer dat jo moatte trochgean. It is har kar hokker
behanneling se kiest, mar ik soe net by de gemo komme - lês gewoan it ferhaal fan myn mem foar har, miskien
sil se begripe dat it nimmen fan gif noait in goed idee is, foaral as it net ûnderbouwd noch needsaaklik is. Har
kânsen om gewoan de gemo te oerlibjen sille sterk ferbetterje as se de oalje nimt, mar nochris, wêrom noch
mear skea oan har sike lichem feroarsaakje? It makket hielendal gjin sin. Beste winsken, Jindrich

"Dit is de striid mei in protte goeie minsken, in ûnwittende dokter dy't tinkt dat hy/sy mear wit sûnder oait
foarút te gean oer nije ûntwikkeljen en besteande ynformaasje oer cannabis, har cannabinoïden en it fermogen
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om kanker te fermoardzjen sûnder de pasjint te skea. Hoe gek fanút ús perspektyf dat se gif soene easkje oer iets
sa feilich, wêrom? Is it ûnwittendheid of rinne se bang?

Ik haw ienris yn 'e 5 jier in dokter sjoen sûnt ik fan dizze oalje learde foar myn IBS en it wie foar iets dat ik sels
net koe dwaan. In dislokearre pinkie en ik brûkte de oalje om noait ynfekteare te wurden, ferwidere de stitchen
sûnder lijen en elke kear as ik it oanbruts, ferdwûn de pine direkt fanwegen ûntstekking dy't waard ferwidere. It
waard folslein genêzen yn 2 1/2 oant 3 moannen ynstee fan fysioterapy en sawat 9 moannen oant in jier foar
genêzen. Ik haw kear op kear mei myn eigen eagen sjoen en nimmen kin dat fan my nimme. ” Covey

“Dokters binne GEEN wittenskippers,  noch oefenje se wittenskip.  As se dat  diene,  soene se easkje dat de
regearing har tagong joech ta marijuana.  De reden is in no bewiisd diel  fan it lichem, it endocannabinoïde
systeem, is folslein negeare troch de Amerikaanske medyske maatskippij.  Wylst oare lannen mear en mear
ûndersyk  dogge  nei  marijuana  en  spesifyk  kankerbehanneling,  wurdt  Amerikaanske  medyske  ynrjochting
beheard troch Big Pharma, grutte fersekering, en grut jild. De dokters hawwe kontrôle jûn oer har ambacht oan
net-dokters  en  op  eangst  basearre  politisy.  Se  sille  jierren  trochbringe  besykje  alternativen  te  finen  ûnder
kontrôle fan patintadvokaten, wylst se potinsjele genêzen bedriigje.

As marijuana waard ferburgen yn ien of oare djippe jungle, kontroleare troch in analfabeetstam, soe Big Pharma
de earste wêze om har produksje te kontrolearjen, har 64 ferskillende cannabinoïde ferbiningen te patintearjen,
en dan omdraaie nei dokters om it 'foar te skriuwen'. Mar de grutste stam yn 'e FS begjint al de wierheid út te
roppen. Jammer foar Big Pharma, dizze stam is net te keap. ” Bryan

"Dat  bewiis  is  by  ús.  En  wy  diele  it.  De  medyske  groep  [net  mear  mei  respekt  te  behanneljen]  fan
drugsdriuwers, dy't wurkje foar prikkels wurde bleatsteld. Se kronkelje yn har slúven. Se binne har bewust fan
wat der bart en har spielmaat, de FDA, giet mei har del. Net oars dan elke foarm fan tiranny dy't wy binne
tsjinkaam foardat wy dizze kear aksepteare dat it húslik is. Wy dogge dit foar ússels. D'r is in genêzing foar
kanker, d'r is GEEN KURRE foar de manier wêrop MEDICINE op it stuit op ús wurdt twongen, útsein as wy
mei ús bûsen en ús stimbriefkes stimme! ” Thielman

"Ik seach sibben, freonen, sa fluch ôfnimme en stjerre neidat ik twongen waard om tsientûzenen dollars út te
jaan om stadich te wurden fermoarde as de genêzing direkt út Moeder Ierde groeit. Kom no, wurd wekker en
rûk de boel. Spring net op stereotypen en doch wat REAL ûndersyk. ” Amy Jane

"Ik  wit  dat  ik  leaver  RSO  haw dan  chemo/rad  ...  Grappich  hoe't  guon  minsken  RSO  kinne  skilje  as  de
bywurkingen fan al it oare jo mei heul lytse kwaliteit fan libben kinne litte." Kerry

"It moat maklik te krijen wêze. It MOET beskikber wêze "Hoe mear ik lês, hoe fassinearre ik bin." Shelley

“Alle kankers binne unreguleare sellen. De sel moat gewoan wurde regele. As syn lichem de kankersellen net
kin regelje, dan hawwe de kankersellen mooglik CB -receptors brutsen/beskeadige. As in fyto-cannabinoïden
(phyto = plant-basearre) yn oanrekking komt mei in unreguleare sel, kin it signalearje nei de kankerselle fia
mear gateways dan allinich de CB 1/2-receptors. Dit is hoe't in fyto-cannabinoïde slagget wêr't in endogene
cannabinoïde mislearret.

Hjir binne wat notysjes oer it proses fan hoe't cannabinoïden kankersellen regelje: Kanker

1) Kanker is in unregulearre sel. 
2) Ynlûken fan apoptose Regelt de kankerselle. 
3) Cannabinoïden feroarsaakje apoptose yn sellen. 

Kanker wurdt definieare as "in brede groep fan ferskate sykten, ALLE omfettet UNREGULATEerde selgroei."
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

F:  Hoe  regelje  wy  sellen?  A:  Fia  apoptose.  Apoptosis:  http://en.wikipedia.org/  wiki/Apoptosis#Process
“Apoptosis  (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/ek  pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  is  it  proses  fan programmearre  selde dea
(PCD)  dat  kin  foarkomme  yn  mearsellige  organismen.  [4]  Biogemyske  barrens  liede  ta  karakteristike
selferoaringen (morfology) en dea. ”
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“It proses fan apoptose wurdt regele troch in ferskaat oanbod fan seltsignalen, dat kin ûntstean as ekstrasellulêr
(ekstrinsike  inducers)  as  intracellulêr  (yntrinsike  inducers).  Ekstrazellulêre  sinjalen  kinne  gifstoffen,  [13]
hormonen, groeifaktoaren, stikstofoxide [14] as cytokines omfetsje, dy't it plasmamembran moatte oerstekke of
transduceearje moatte om in antwurd te beynfloedzjen. Dizze sinjalen kinne posityf (ie, trigger) as negatyf (ie
repressearje, remme, of dempje) apoptose beynfloedzje.

Hoe litte wy in kankerselle troch Apoptose gean?

Wy hawwe cannabinoïden/endocannabinoïden nedich om te signalearjen oan Cannabinoid Receptors (CB1R,
CB2R) om apoptose te feroarsaakjen (it is al lang fermoedlik dat d'r mear dan 2 receptors binne):

Wat is in CBR? (Cannabinoïde Receptor):

“Cannabinoïde receptors wurde aktiveare troch trije grutte groepen liganden, endocannabinoïden (produsearre
troch it sûchdierlik lichem), plant cannabinoïden (lykas THC, produsearre troch de cannabisplant) en syntetyske
cannabinoïden (lykas HU-210). Alle endocannabinoïden en plantkannabinoïden binne lipofyl, dat is fetoplosber,
ferbiningen. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kin cannabinoïden sinjalearje nei in CBR om apoptose te feroarsaakjen?

"Undersyk yn dizze sykte -modellen tegearre mei in protte in vitro -eksperiminten litte sjen dat cannabinoïden
har  immunosuppressive  eigenskippen  op  fjouwer  haadwizen  oefenje:  (1)  ynlieding  fan  apoptose,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagy - As ik ferkeard bin, korrigearje my dan asjebleaft, mar út wat ik begryp:

Autofagy is in proses wêryn in sel kin wurde repareare as recycleare. Gewoanlik binne se mei kankersellen
gewoan programmearre om te stjerren, mar Autophagy kin noch in rol spylje yn dit proses.

It is as hawwe jo in kringkastcontainer en in jiskefetcontainer en jo sammelje ferskate ôffal en organisearje it yn
'e 2 konteners. Soms moatte jo recycle, soms moatte jo gewoan wat kwytreitsje. ” Scott

"Yn 'e nije stúdzje ûntdutsen Chen en syn team dat Δ9-THC-behanneling in ferheging feroarsake fan nivo's fan
in enzyme neamd cyclooxygenase-2 (COX-2) yn' e mûshippocampus, in harsensregio belutsen by learen en
ûnthâld. Drugs as genetyske techniken dy't COX-2-nivo's fermindere yn mûzen foarkamen ûnthâldproblemen
en neuronale abnormaliteit  feroarsake troch werhelle Δ9-THC-eksposysje.  Om't COX-2 wurdt remme troch
over-the-counter pynstillers lykas ibuprofen, suggerearje de befiningen in maklike strategy om de bywurkingen
fan marijuana te foarkommen.

De ûndersikers ûntdekten ek dat Δ9-THC-behanneling neuronale skea fermindere yn in mûsmodel fan 'e sykte
fan  Alzheimer,  en dit  foardielige  effekt  duorre  doe't  de bisten tagelyk waarden behannele  mei  in  COX-2-
remmer.  "D'r  binne  op  it  stuit  gjin  effektive  medisinen  beskikber  foar  it  foarkommen en  behanneljen  fan
Alzheimer's sykte of it stopjen fan sykteprogression," seit Chen. "Us resultaten suggerearje dat de net winske
side-effekten fan cannabis kinne wurde elimineare of fermindere, mei behâld fan 'e foardielige effekten, troch
administraasje fan in COX-2-remmer tegearre mei Δ9-THC foar de behanneling fan net te behanneljen medyske
omstannichheden  lykas  sykte  fan  Alzheimer."  http:  //  www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

"Nije regearing-finansierde cannabis/kankerstúdzje SHOCKS wittenskiplike mienskip ...

THC, it wichtichste psychoaktive yngrediïnt fan cannabis, kin de minsklike genetyske koade eins feroarje, om
kanker en ûntstekking te foarkommen. Wat?!!!! Wat wat!!!????

Rick Simpson en syn Chief Elf, Tsjechyske aktivist Jindřich Bayer, hawwe dit in protte moannen sein, en ik wie
beleefd, mar temûk bespotlik oer it idee, om't it foar my klonk as in bosk hokus-pokus (en fanwegen oare lytse
technyske ferskillen dy't ik haw hân mei har perspektyf). . . Medisinen kinne DNA net feroarje, toch? FOAR,
blykber! HEILIGE [BLEEP]! ” Alan Gordon

"Eftergrûn: Cannabinoïden feroarsaakje potente myeloïde-ôflaat suppressorsellen (MDSC) in vivo. Resultaten:
Funksjonele MDSC feroarsake troch THC toant ûnderskiedend miRNA -ekspresjepatroan. Konklúzje: Spesifike
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miRNA kin  wichtige  rollen  spylje  yn  MDSC -ûntwikkeling  en  funksje  troch  it  regulearjen  fan  doelgenen
belutsen by myeloïde sel differinsjaasje. Belang: Selektearje miRNA kin wichtige molekulêre doelen wêze om
MDSC  -aktiviteit  te  manipulearjen  by  kanker  en  inflammatoire  sykten.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- OK, wat dit ek betsjuttet, dit is bûten myn fakgebiet. It seit wierskynlik soksawat as cannabinoïden kanker
kinne genêze, en se dogge it op ien of oare manier fia genmodifikaasje. En dat mear ûndersyk nedich is, lykas
altyd.

Alles wat ik sis is dat de gedachte fan in saak it lytste dieltsje fan 'e saak is en de oalje kin gedachten ek
reparearje. Genen binne noch te grut. It ûndersyk soe moatte fokusje op wat cannabinoïden dogge mei de lytste
dieltsjes fan ús lichems, atomen, kwarken, snaren ensfh Dat is wêr't problemen begjinne, yn 'e lytste dieltsjes,
dat is wat jo moatte reparearje as jo de problemen wirklik wolle reparearje. JB

Ynformaasje oer it genêzen fan oare sykten Hûdbetingsten

"Ut myn ûnderfining mei myn op it stuit ferbeane hennepkosmetika, wêryn wy oalje brûkten fan 
yndustriële hennepknoppen, wat folle swakker is yn fergeliking mei de oalje dy't jo meitsje, fûnen wy dat 
hennep yn prinsipe in genêzing is, om't it kin wurde brûkt op hast alle betingst. Kinne jo dit befestigje?

Skiednis neamt himp in panacea, dat alles betsjut genêze en yn it ferline waard it brûkt foar it behanneljen fan in
grut  ferskaat  oan  medyske  problemen.  Ut  myn  ûnderfining  by it  sjen  fan  hennepoalje  brûkt  foar  ferskate
medyske omstannichheden, neam ik ek hennep in heul-alles. Hennep is nuttich by de behanneling fan praktysk
elke sykte of tastân; it befoarderet genêzing fan folslein lichem sûnder kwea te dwaan. Dat foar my en in protte
oaren is dit de ultime medisyn wurden en ik leau fêst dat d'r neat better is.

Yn 'e wrâld wêryn wy hjoed libje, binne in protte sels benaud om yn' e sinne út te gean, mar dizze medikaasje
mingt goed mei dingen lykas hûdcrèmes en sonnelotion, dus wêrom ferbergje yn it tsjuster? Soe it net leuk
wêze om wer yn 'e sinne út te gean en fan it libben te genietsjen sûnder soargen te meitsjen oer dingen lykas
hûdkanker? Jo wedden dat it soe en no kin dizze prachtige stof dit alles mooglik meitsje. ” Rick Simpson,
Hemp: De meast medyske plant

Burns

“Ik wit út eigen ûnderfining dat d'r gjin bettere behanneling is foar slimme brânwûnen as hennepoalje. As oalje
wurdt tapast op in ferbaarning, nimt it de pine binnen minuten fuort en versnelt it genêzingsproses sterk. As
sikehuzen hennepoalje soene brûke yn har ferbaarningseenheden, koe minsklik lijen sterk wurde fermindere.

Doe't ik earst begon mei it produsearjen fan 'e oalje, slikte ik in protte skealike medisinen op dy't foarskreaun
waarden troch dokters dy't myn redenaasjefeardigens beynfloede, dus myn tinken wie net heul dúdlik. Dizze
feroare steat feroarsake my wat ûngeduldich te wêzen en dit resultearre yn in eksploazje en fjoer, dy't myn
rjochterhân mei swiere tredde graad brânwûnen efterliet.

As ik sear sis, bedoel ik swier, trijekwart fan myn rjochterhân wie letterlik smelten en hong no yn gobs. Myn
freondinne Leah kaam del en neidat se nei de brân seach, naam se in pear skjirre en snijde al it deade fleis ôf. Ik
wit dat dit grouwélich klinkt, mar wat se ferwidere wie dea, dus yn werklikheid fielde ik neat.

Yn alve dagen waard myn hân folslein genêzen, sûnder littekens efterlitten. De ienige manier wêrop jo koene
fertelle dat ik sels in blessuere hie oprûn, wie de oanwêzigens fan alle nije roze hûd dy't te sjen wie en sels de
hierfollikels groeiden werom.

Sjoch no wat der bart yn dizze brânunits dy't ús medysk systeem leveret. Bern en folwoeksenen dy't swiere
brânwûnen hawwe ûndergien sille fine dat brânseenheden net folle mear binne as martelingskeamers, dy't gjin
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lijen  lykje  te  jaan.  Dizze  pasjinten  binne  ûnderwurpen oan ynfeksjes,  in  protte  pynlike  operaasjes  wêrby't
hûdtransplantaasjes belutsen binne en op it lêst binne se meastentiids noch slim litteken.

De essensjele oalje fan 'e himpplant is in natuerlik verdovingsmiddel en in natuerlik anty-biotysk. As jo de oalje
fan 'e himpplant direkt op in ferbaarning sette, binnen 5 minuten is de pine fuort en begjint de genêzing. As ik
oardielje  nei  wat  ik  dizze  stof  haw sjoen dwaan  om de  brân  te  genêzen  dy't  ik  opdroegen  en  oaren  dy't
ferlykbere ferwûnings hawwe lijen, leau ik fêst dat dizze geweldige medikaasje it gesicht as oare dielen fan it
lichem mooglik opnij kin groeie foar dyjingen dy't in swiere lijen hawwe brâne.

As de oalje myn hân opnij kin groeie en gjin littekens efterlitte, wêrom dan net in foet, of sels in gesicht? Dat,
as dejingen dy't burn -ienheden útfiere, har pasjinten wirklik wolle helpe en har lijen ferminderje, is it miskien
gewoan tiid dat se iets begjinne te brûken dat wurket. " Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Ik krige sneintemoarn searemoarn brânende oalje op myn fingers fan 3e graad. Grutte blierren en heul pynlik.
Ik herinner my dat it lêzen fan RSO geweldig is foar it genêzen fan brânwûnen, dus haw ik it besocht. OMG
Minsken, de brân is yn mar 40 oeren hielendal ferdwûn. Der is hielendal gjin teken fan. Ik haw in bettere
hoemannichte RSO tapast op 'e blierren, in filet fan farske Aloe Vera en in ferbining. 12 oeren letter werhelle.
Gjin needsaak foar de 3e applikaasje. ” Bobbi

"Myn skoandochter wie frjemde karbonades fretten en dompe yn prinsipe har fingers yn 'e siedende hite oalje
oant de earste kneukel en se waarden wyt as gekookte kip. Wy leine RSO op har en de pine wie yn sawat in
minút as sa ferdwûn, se bedekte se 2 x's per dei mei de RSO. Se genêzen heul snel yn mar in pear dagen en d'r
wie hielendal gjin hûdferlies of littekens. It is geweldich dat wy no in bytsje yn 'e koelkast fan' e keuken hâlde,
dus as immen ferbaarnd wurdt (foaral de bern) sille wy de RSO direkt tapasse, d'r is gjin need om dat soarte
pine te fielen as wy in natuerlike plant hawwe dy't d'r foar soarget . ” Debra

“Brûkte it op serieuze sinnebrân. Geweldich wurke, ik haw it sjoen sjen dat it yn minder dan in wike in meswûn
genêze. It genêze ek halitose. Ik haw it seis moannen of sa brûkt en kaam fan beslagsmedisinen folslein. Doe't
ik útrûn hie ik in lytse oanfal. Ik bin gelok dat ik medisinen lykas dit kin krije, ik advisearje it ek foar nerve -
pine. ” Jack

"Ik brûk in houtkachel foar waarmte,  sadat brânwûnen op myn pols my in protte kâldere moannen hawwe
begelaat. Hat de lêste hjerst in djippe skolding dien, noch net wekker wurden. Ik krige RSO -oalje foarôfgeand,
dus tapaste in doek, bedekte de brân en yn twa dagen wie it gebiet in roze, skjinne patch, hielendal gjin blister
of brânwacht! Ik bin 100%ferkocht! ” Janine

Littekens

"Ik haw brânwûnen genêzen sjoen mei  it  brûken fan dizze oalje  dy't  ôfgryslik littekens  efter  moatte  litten
hawwe. Mar neidat alles wat oerbleaun wie in sûne roze hûd en neffens it medyske systeem soene sokke dingen
net  mooglik  wêze  moatte.  Yn 'e  heule  skiednis  hat  hennep altyd  in  reputaasje  hân foar  it  hawwen fan'  e
mooglikheid om wûnen te genêzen, wylst d'rnei amper of gjin littekens efterlitte.

Ik haw dizze oalje levere oan in protte minsken dy't minne teint en littekensproblemen op har gesichten hiene.
Nei behanneling mei de oalje wie de ferbettering yn har teint verbazingwekkend. Sels littekens dy't d'r al jierren
west hawwe kinne folslein of foar it grutste part gewoan wurde ferwidere troch it troffen gebiet mei oalje te
behanneljen.

Dit kin op sawat deselde manier wurde berikt as dat men in hûdkanker soe behannelje: gewoan de oalje op it
litteken tapasse, en bedekke mei in ferbining. Bliuw dit herhelje oant it litteken ferdwynt en op 'e tiid sil it
behannele gebiet mingje mei it omlizzende weefsel.

Ik kaam yn oanrekking mei in man yn 'e Tsjechyske Republyk dy't in ôfgryslik litteken op syn gesicht hie dat
like as wie it feroarsake troch in swurd. Neidat hy it gebiet mei oalje behannele, hie ik it heul lestich sels te
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fertellen wêr't it litteken wie. Fanút myn perspektyf kinne dejingen dy't binne ûntmantele troch skrikken holpen
wurde en de behanneling is sûnder pine, dus as jo in ferfelend litteken hawwe, wite jo no hoe't jo it moatte
oanpakke. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Ulcers, wratten, mollen

“Zweren yn it lichem kinne genêzen wurde troch it opnimmen fan de oalje. Ungewoane zweren, wratten en
mollen op it lichem kinne wurde ferwidere troch gewoan oalje oan te bringen en te dekken mei in ferbân. De
oalje giet nei ûngewoane as mutearjende sellen en ferneatiget se yn 'e measte gefallen sûnder pine. Hiel faak
kinne wratten en mollen ûngewoan wurde, op dat stuit sille se gewoanlik donkerder wurde fan kleur en begjinne
te groeien. As jo  sokssawat moatte behannelje, kinne dokters it probleem faaks ferwiderje, mar yn in protte
gefallen komt it gewoan werom. Om it lichem fan sokke dingen op in ferstannige manier te befrijen, besykje
dizze medikaasje te besykjen.

Yn it ferline haw ik sels minsken behannele dy't lijden mei plantare wratten op har fuotten en dit soarte wrat
ûntwikkelt woartels, dy't normaal allinich kinne wurde útroege troch in wiidweidige operaasje. Yn plak fan it
medyske systeem jo fuotten nei linten te snijen, jilde gewoan in drip oalje op 'e kop fan' e wrat en bedek it mei
in ferbining. Besykje it ferbân sawat trije dagen op syn plak te hâlden, foegje dan de oalje en in oare ferbining
opnij oan. Meastentiids nei it dwaan fan dit trije oant fjouwer kear, binne de woartels fan 'e wrat fernield en falt
de kop fan' e wrat gewoan ôf. As de oalje wurdt brûkt om dizze tastân te behanneljen, fynt dit alles pynlik plak,
dus as jo lije oan planterswratten, wêrom dan de marteling trochgean dy't it medyske systeem foar jo hat, genêze
josels op in ferstannige manier. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

"Myn gewrichten flare op myn fingers en voila, wrijven wat oalje op, pine fuort. Ferbrâne mysels ferline wike
op 'e brânvat, 3 inch swarte, borreljende hûd oan' e binnenkant fan myn pols. Lytse hoemannichte oalje, ferbân,
twa dagen letter, geweldige roze hûd. Wer opnij tapast, deselde, twa dagen letter en it waard genêzen ... UP fan
Mi. ~ Tankewol !!!!! ” Janine

“Ik haw oalje yn RSO-styl brûkt op in heksewart op myn gesicht. 2 applikaasjes bedekt mei in bandhelp en it is
hast fuort! ” Leslie

"Ik haw cannabis-infused olive-oalje brûkt op brânwûnen en besunigings en se genêze binnen in pear dagen.
Nea soks sjoen. Ik wit dat de RSO sels better soe wêze. Cannabis waard brûkt om alles te behanneljen foardat
ús regearing gierig waard. ” David

"Ik baarnde mysels goed op in útlaatpijp en ik sette wat cannabis -oalje ynfolle mei druiwepitekstrakt en it
genêze yn minder dan in wike en amper gjin pine of irritaasje en GEEN littekens!" Daniel

"Ik haw in protte bangens fan in hûdtoestand dat ik hast 6 moannen ôfgryslik medisinen krige. Oh ferrassing! In
pear wiken nei behanneling is myn hûd wer min. Dit is goed om te witten. Ik wie ôfgryslik op har medisinen,
stimmige, droege flakkerige hûd, zweten, myn god it wie ferskriklik. Sil dok net wer sjen. ” Nikki

"Dear Sir, ik bin in âlde hippy út 'e jierren '60 en wenje yn nûmer Calif. Haw 8-9 jier in ferskaat oan Train
Wreck en White Widow hybertisearre mei poerbêste resultaten. Ik seach dat Rick White Widow ek hat brûkt.

Ik help op it stuit in Hospice -pasjint by rekonvalesje, wa wie/is? stjerre oan 'e lêste stadia fan MRSA lykas
regissearre troch myn âlde dokter Dr. Ronald Sand ... Ik begon him op tinktueren dy't ik haw makke en koekjes
joech fan sawol wetter oan budderwinning as gewoan bûterekstraksjes fjouwer moanne lyn.

In oare kwekerbroerfreon dy't  ik  bywenje yn Unity Church mei  die my no trije  wiken lyn op jo  webside.
Hawwe Jason begon mei de 'JOY GREASE' en hy is troch syn earste buis gien en is no op syn twadde. In bytsje
mear dan in moanne lyn wiene syn ballen de grutte fan in heul grutte meloen grutter dan in softball ... Sûnt it
iten fan myn bakken en no direkt fan 'e "Magic Grease", wurdt hy elke dei better en syn Gonads binne hast
ferdwûn werom nei normale grutte ... Se sizze dat d'r gjin genêzing is foar MRSA ???
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Jason hat heul minne grutte bêdwûnen op 'e rêch hân, om't hy net op syn kant of mage kin lizze. Hy fertelt my
no dat se sakje en doe't ús dokter mei in oar team op sleeptou koe, koene se allegear net begripe wêrom't hy net
dea wie of wêrom hy better waard. Ik haw de dokter noch net ferteld oer myn/ús Hemp Oil -behanneling, mar
sil aanst elke dei ... ik wol wirklik tastimming fan 'e dokter om syn searen no lokaal te behanneljen mei de oalje,
bist it net iens ??? As wy MRSA kinne stopje yn in pasjint dy't mar moannen te libjen hie, tink dan gewoan oer
wat dit koe of moat ik sizze MOET sizze tsjin 'e medyske mienskip. Frede en respekt, Craig ”

"Myn man hie in litteken fan 30 jier fan in brânwûn dy't in hûdtransplantaasje fereasket ... Dat tocht ik, aha, in
oar plak om te eksperimintearjen mei dit geweldige produkt. No, hy hie minder dan nul leauwe dat it alles soe
dwaan ... Nei in pear applikaasjes is it morfearjen, hy hat no pigment wêr't d'r gjin wie. Haargroei wêr't gjinien
is groeid yn 30 jier. ” Rebecca

'Ik  hie  brânwûnen  fan  twadde  graad  oer  myn  gesicht  en  earms  fan  in  hûsbrân.  Ik  haw RSO mingd  mei
kakaobutter oeral foar in moanne pleatst en jo kinne amper fertelle dat ik oait bin ferbaarnd. It is geweldich hoe
fluch it wurket en it is de bêste pynstiller dy't ik ea haw hân. ” Amerikanisch

"Ik hie in mol op myn hoofdhuid dy't koartlyn begon te jeukjen. Ik haw in pear dagen ien kear deis in dab tapast
en de mol begon eins te krimpen! Praat oer geweldich. ” Amanda

"Ik bin in leauwige ... repareart jicht ... it moat de yin en yang yn lykwicht bringe, om't ik tocht dat ik earder
lokkich wie, mar de lêste tiid fyn ik in gefoel fan gelok dat fan djip binnen komt ... Tank Rick Simpson." Irving

“Sûnt de leeftyd fan 11 (ik bin no hast 30) haw ik in soarte fungus ûntwikkele op myn hûd, meast om myn
nekke boarst en rêch. Dizze reade rûne vlekken ferskine alle jierren op myn hûd en ik haw alles nommen dat te
nimmen is om myn hûdtoestand te behanneljen. De medisinen dy't de dermatologen foarskriuwe nimme 5-6
dagen om dizze plakken fuort te nimmen en noch 5 dagen om se folslein te eliminearjen.

De oare deis seach ik dat dizze plakken wer begon te sjen, MAAR dizze kear besleat ik d'r wat cannabis -oalje
op te setten ... en it wie wirklik magysk !!! Ik haw it mar 2 kear tapast en de plakken binne ALLE fuort. Ik koe
myn eagen net leauwe! Gjin pillen en crèmes mear en spesjale shampoos foar my! No haw ik kokosnota -oalje
makke mei cannabis -oalje en ik sil it noch in wike as wat trochgean om te soargjen dat de plakken net wer
ferskine. Tige tank RS & JB foar alle help en ynformaasje, ik sil ivich tankber wêze. ” Ioanna

“Yn 2002 wie ik yn in ferskriklik ûngelok. Ik hie rûnom laceraasjes en ferlear in diel fan in bonke yn myn earm.
Nei  hûd-  en  bonktransplantaasjes  waard  ik  hast  genêzen  en  krige  ik  in  ynfeksje  yn  myn  earm.  Blykt  in
bienynfeksje te wêzen en moast opnij begjinne. Fanwegen dat op elk momint dat ik besunigings/brânwûnen krij
(ik bin in lasser) soene se altyd ynfekteare wurde. Dit ôfrûne jier krige ik in skriklike brân fan in stoomline by it
wurk op myn mage. Troch it skjin te hâlden en de oalje te brûken waard it genêzen yn mar in touch oer in
WIKE! Myn lytse lasferbrânnen koene 4-6 wiken duorje. Net mear mei myn oalje. Skroef Neosporin, ik brûk
OIL! ” Chris

"Poison klimop op myn earm ... Utslach en brânwûnen ferdwûn binnen 5 minuten ... Gjin hobbels, gjin útslach,
gjin pine ... Ik brûkte ien korrel RSO mei in bytsje kokosoalje ... GONE yn fiif minuten !!!" Estelle

"Ik krige gif eik op myn gesicht, nei de twadde dei wie it fan myn foarholle oant myn nekke, grutte jeukende
vlekken,  rau  en  wat  bloeden  fan  krassen.  Ik  mingde  wat  oalje  mei  in  bytsje  kokosoalje  om it  maklik  te
fersprieden.  Ik sette it  oan en fuortendaliks  ferlichting fan jeuk en pine,  binnen in oere wie de rauheid en
ûntstekking  ferdwûn,  de  oare  moarns  wie  it  net  sichtber,  útsein  as  jo  echt  sochten.  It  tilde  grif  in  pear
wynbrauwen op en úteinlik  moasten guon skeptisy  sjen wêr't  ik it  altyd oer  haw. De genêzende krêft  fan
cannabis! ” Cindy-lee

"Arthrityske psoriasis yn minder dan in moanne ... J" Giulliana

"Myn psoriasis ferdwûn neidat ik de oalje begon te iten ... Gewoan de oalje lokaal brûke, die myn net sa folle-
ferdwûn net  folslein  oant  ik  it  mûnling  begon te  brûken.  It  is  noch net  weromkommen.  Ik  bin  no  op in
ûnderhâldsdosis, dus ik HOPE dat genôch is om de psoriasis fuort te hâlden. Ik haw d'r hast gjin tekens fan hân
yn hast 4 moannen. De dokters fertelden my dat it noait hielendal ferdwine soe, en dat de iennige kear dat it 'soe
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oplost' wie doe't ik echt siik wie en myn ymmúnsysteem oare dingen hie te fjochtsjen. No ... ik fiel my net siik,
en de lul is GONE! ” Lindsay

“Ek genêzen tendonitis yn in pear dagen. Sels in blessuere fan 7 moannen âld. Gewoan ien kear deis in bytsje
potboter as RSO wrijven op it pynlike gebiet. Amazing shit. Ik brûkte de RSO op in brân fan 3e graad ôfrûne
snein-tiisdei, gjin teken fan 'e brân nei 40 oeren behanneling. Wis wol dat ik it hie brûkt de twadde dat it barde.
It soe my oeren fan grutte pine en it iis derop hawwe rêden. ” Bobbi

“Wat kin it net helpe? Troch myn stúdzje binne de mooglikheden einleas. Ik haw in syst oan 'e rjochterkant fan
myn wang op myn gesicht. Fiif dagen fan it nimmen fan 'e oalje (opnimme) krûpte de syst rap. De oalje waard
makke fan froastige blêden en in lytse knop dy't yn altyd dúdlik wie. It mingsel siet foar 2 wiken. De earste
nacht fan 'e oalje hie myn cyste in tinteljend gefoel. Fiif dagen letter fuort. De oalje wurket. D'r is te folle bewiis
en de wittenskip efter it allegear is geweldig. D'r binne d'r gemyske ferbiningen dy't reagearje op al ús receptors
yn it senuwstelsel is in wurk fan 'e natuer. It geweldige diel is, it wurdt allegear fûn yn ien plant. CANNABIS. It
is tiid om te sjen hoe fier minsken kinne gean. It is tiid om te evoluearjen. Dr Dank ”Jeremy

“De earste kear dat ik de oalje makke (infused yn kokosnota -oalje) wie foar de aktuele behanneling fan 'e rêch
fan in âldere buorfrou. Se hie oeral wûnen dy't slim jokten. Bedbugs wurde útsletten, lykas scabbies, flechtsjes,
skeeters, en sa, om't se nearne oars waard beynfloede dan har rêch en d'r binne gjin tekens fan critteraktiviteit op
har bêd. Witte jo wat har soan die ??? Hy spuite de matras swier mei gemyske om kwyt te reitsjen dy't net
bestiene. Ik joech har in nije matras mei de eksplisite ynstruksjes dat it NET moat wurde spuite. Se moast nei it
sikehûs foar bliedende zweren en wylst se d'r wie, spruts se it probleem fan har rêch út en wite jo wat de dokters
har fertelden te dwaan ??? Waskje har hier en lichem foar luzen, se hat gjin luzen. Dat nei wa tinke jo dat ik sil
harkje  om har  te  helpen?  De  dokters?  NEE.  Ik  makke  de  oalje,  behannele  har  dermei  werom en  d'r  is
ferbettering en genêzing oan 'e gong. ” Michele

“Moarns Skot, spruts justerjûn mei myn suster en se seit dat se allegear is genêzen !!!!! De medisinen genêzen
har gerdinen :) Se seit dat se har geweldich fielt. Ik woe gewoan 100% wis wêze foardat ik jo skreau. Tige tank
foar jo help. ”

"It famke mei de gerdinen hie wat oars mei har oerfallen en se fertelde de famylje noait wat der mis wie. Hjir is
it, se hat it krekt nei my stjoerd:

"Hoi wer, juster juster fûn ik út dat myn suster in jier lyn in groei op har skroef hie, mar it ús famylje net
fertelde. Blykber fertelde de dokter har dat se it yn 'e gaten hâlde soene en as it groeide, dan soene se operearje.
It wie net grut genôch om d'r in biopsie fan te krijen. Hoe dan ek, se hie de ôfrûne wike in ôfspraak fan har
dokter en fûn út dat de tumor is stoppe te groeien. Se leaut dat it medisyn de groei stoppe. Is dat net prachtich
nijs? Se bliuwt it nimme yn 'e hope dat har folgjende ôfspraak sil bewize dat de oalje tumors deadet. Sil jo mear
witte litte as dat bart. ” Scot

"Juster haw ik in frou oan it medisinen begon. Dit is har ferslach fan 'e earste dei. Gewoanwei geweldich! Hjir
is myn dei ien ferslach:

Ik waard justermoarn wekker mei ekseem op myn lippe en die der wat oalje op. Stinging stoppe yn sawat 10
minuten. Searens wie yn 30 minuten fuort. Swelling wie yn in pear oeren del. Blieren op myn lippe binne hjoed
sawat heal ferdwûn - it duorret normaal 2 wiken foar se genêze. De dampen sykhelje út 'e oalje op myn lippe.
Merkte op dat de pine dy't ferskate wiken yn myn rjochter sinus west hat stoppe is en myn noas stoppe te
rinnen. Haw sûnt juster mar ien kear niesken Opmurken dat myn wurgens net sa djip wie as gewoanlik. Merkt
dat ik my ûntspannen fielde en dat eangstige râne fuort wie. Opmerklik fermindere liifpijn yn 'e jûn - Normaal
haw  ik  jûns  safolle  lichemspine  dat  ik  net  stil  kin  sitte  (enkel-  en  spierpine,
knibbel/skouder/elleboog/polsen/tomme -pine signifikant fermindere).

Ek krij ik in heul ljochte gloed mei elke dosis. Haw gjin muoite mei wurkjen as fokusjen en soe net aarzelje om
te riden. Ik bin heul dúdlik, hoewol ik fergeat de Citicoline dizze moarn te nimmen. Ik set it ekwivalint fan
sawat in heal oalje oalje op in Craisen en nim it sa. "
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Q. Hoi JB! Ik woe jo wat freegje, ik frege my ôf oft RSO de brânwûnen fan myn mem soe helpe fan straling?
Se besleat  troch te gean mei de "konvinsjonele"  behanneling,  en no hat se har boarst,  by gebrek oan oare
wurden, ferfeeld. It docht sear gewoan om d'r nei te sjen. Ik herinner my dat jo of Rick ienris ferbaarnd binne,
tink ik by it tarieden fan RSO, en foto's toande fan hoe't de oalje ek wurket op brânwûnen. Dat, soe it har goed
dwaan?

A. Hoi Enrique, wriuw fansels de oalje as in himpsalve op har boarst en rêch. Fansels moat se de oalje ite en
fuortbliuwe fan dokters en alle oare sokke foarmen fan ûnnedige skea. JB

"Myn mem (72) hat no sawat 2 jier pynlike gebarsten hûd op 'e measte fan har fingertoppen hân ... heul pynlik.
Dokter  seit:  "Ja,  dat  komt  mei  leeftyd."  Dufuss  !!!  Wy  mongen  in  heul  lytse  hoemannichte  oalje  mei
aquaphor ... ien behanneling, oernachtich ... fuort! Har pynlike barsten binne genêzen en bliuwt no goed in wike
goed! FERBAZEND!" Dolly

"Ik brûkte de oalje op in frisse iepen sjirurgywûn. Yn septimber fan 2012 hie ik 2 Basal Cell Carcinoma -tumors
fan myn gesicht ferwidere. Ien wie grut en wie de feeder -tumor dy't it ferspriede. Ek waard in ynterne tumor yn
myn wang skrast foar in biopsie. Doe't ik thús kaam en myn wûn ûntbleate, hie ik in krater yn myn gesicht.

Foar de earste 4 dagen mingde ik Shea -bûter en oalje en brûkte it. Ik bin doe oerstapt op rjochte oalje en bin net
stoppe. Doe't ik gie foar myn post -ôfspraak, wie de dokter dy't tocht dat ik plastyske sjirurgy soe gean ferrast
oer myn genêzing. Ik besleat har de wierheid te fertellen, dat ik it foarskrift net hie brûkt, dat ik it mei Cannabis
Oil hie genêzen. Se hie heard fan Rick Simpson & Phoenix Tears, se beoardielde my net en sei dat se it goede
wurk moatte trochgean.

Yn ien moanne gean ik foar myn twadde operaasje, plan fan aksje om dizze wûn te genêzen ...

Cannabis oalje. Sil ik dizze sjirurch fertelle? Op myn Post op ôfspraak! Yn leafde en ljocht. ” Patti-Jo

- Patti, d'r sil gjin operaasje nedich wêze as jo trochgean mei de oalje. Of as it nedich is mei noch 60g útstelle,
mar bliuw fuort fan sjirurgy en dokters, as it mooglik is. It is in tryste betingst foar it sukses fan 'e behanneling
yn in protte gefallen. JB

“RSO hat myn psoriasis hast net-besteand makke. Ik haw no trije jier in ûnderhâldsdosis opnaam en myn hûd is
dúdlik, myn geast is dúdlik en ik haw noait sûner west. ” Erica

"Ik haw sjoen dat immen yn 'e buert fan my Rick's oalje brûkt op in minne brânwacht dy't in ferfelende litteken
soe hawwe litten en binnen in wike nei it oanbringen fan' e oalje wie it fuort en gjin teken fan in litteken of dat it
wie ferbaarnd." Janice

"Wy hawwe myn dochter no op 'e oalje. Se hat psoriasis op beide elkoaren, foarearmen en ien knibbel. Nim
foto's by it begjin. Oant no binne de droege skalige gebieten fuort. De hûd is read, mar glêd ynstee fan ferhege
en ontstoken. Lytsere gebieten oan 'e bûtenkant binne folslein ferwidere. Wy binne derfan oertsjûge dat dit sil
wurkje. Wy meitsje foto's elke oare dei as as d'r opmerklike ferbettering is. Dit alles yn minder dan in wike mei
de oalje lokaal brûke.  Tige tank foar it  bewustwêzen fan dit  medisyn dat naasjes Rick en JB úteinlik  sille
genêze. Ik diel elke dei berjochten en fertel elkenien dy't sil harkje. It begjint te sinkjen. ” Ron

Fraach: Wurkje dizze mingsels foar akne? 

A. Jennifer, de oalje wurket foar "allerhanne hûdbetingsten." Dat betsjut akne omfetsje. Beste winsken, JB

“(Ik fûn oer de oalje) 3 moannen lyn op it ynternet sykje nei in genêzing foar akne en rosacea. It hat dat direkt
oplost! Ik foegje iso -oalje ta kokosnota -oalje om it ienris deis op myn gesicht en hals te brûken. Myn man seit
dat  ik  15  jier  jonger  sjoch!  Tige  tank  foar  it  dielen  fan  dizze  ynformaasje.  God  segenje  jim  allegearre.
Trochgean mei it goede wurk. ” Toni

“It  wurket  ek foar  yngroeide hieren  op it  gesicht.  Ik  brûkte it  op myn 23 -jierrige  soan mei  súkses  yn 2
applikaasjes. IEN LEAFDE." Patti-Jo
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'Charlie rint. Gjin pynlike medisinen. Hy stiet heech. Syn stappen binne rjocht en breed. Hy kin springe en
spielje rinne. Syn nekke is hast 90 prosint genêzen. It hat yn twa jier net sa útsjoen. Hy iet juster in banaan,
pizza, in heale broadsje, gebakken rys, yoghurt en mear. Hy hat NOOIT safolle iten. (…)

Charlie's rjochter knibbel, wie de minste. It is sawat 50 prosint better. De linker is hast folslein genêzen, útsein
it feit dat hy it de oare nacht jokte en it opnij opblaasde. Mar neat wichtich ... De grutste feroaring is de wûn oan
syn nekke en ûnder syn oksels. De nekke is sawat genêzen, lykas syn oksels.

Ik brûk in lytse drip fan 'e oalje yn syn g-buis foar baden. It hat ek holpen mei knibbelpine. As syn knibbels sear
dogge, krijt hy dy fal. Ik tafoegje gjin tylenol as ibuprofen. It docht de trúk. Ik meitsje ek myn eigen salve. Ik
haw in wettermasjine dy't wetter filteret en alkaline wetter skiedt fan soer. Om't soer oxygenearre wetter sa goed
is foar de hûd en ek in antibakteriel is, nim ik soer wetter plak en ming it mei methocelullose om in salve te
meitsjen.

Ik foegje it konsintraat ta om in salve te meitsjen dy't liket op de konsistinsje fan vaseline. Ik bûter syn dressings
hjirmei en brûk it op syn wûnen. DIT allinnich makket in ongelooflijk ferskil mei de pine, jeuk, en genêzing. Ik
sil jo gau foto's stjoere. Ik haw se elke feroaring nommen. Ik tink dat de oalje noch in moanne sil duorje, mar
om't dit de earste kear is dat ik dit ea haw dien, bin ik it net wis. Ik bin bliid. Syn appetit hat noch noait sa goed
west. Hy iet juster mear iten dan it heule jier. " Trisha

"Hey Rick en freonen, ik haw in freon dy't dizze seare hat (sawat 2 inch by 4 inch yn diameter) op syn linker
skouderblêd foar no 4 jier  trochgean,  eeeking -ynfeksje,  sûnder  skurft  yn 'e side,  gewoan in suvere rauwe
iepening, ûnder it oerflak koene jo in hurde baseballgrutte klont fiele dy't gefoelich is foar oanreitsjen.

Hy hat de oalje 8 kear yn 7 moannen aktueel tapast mei sawat 2 wykeinen ek foar ynterne gebrûk.

Skurven en littekens is fuort, iepen wûn is oerhelle en myn freon fielt sillich dat ik de kâns hie om de oalje te
brûken. ” Rebecca

“Juster snijde ik myn finger op in blender op it wurk. Om 3 oere waard ik wekker mei in bultende finger dat ik
iis, perokside, neosporine besocht. Neat wurke. Wie noch kloppen. Ik herinnerje my doe dat it hearren fan oalje
soe helpe by sellulêre regeneraasje en stoppe pine en genêzen littekens n hûdproblemen, dus wêrom net besykje.
Dat ik naam in drip en spreide it om 'e heule tip fan myn finger. Binnen 1 minút wie de pine 80% fuort. Binnen
30 min. Ik koe myn finger flikke mei mar in bytsje pine, mar gjin echte pine. Ik bin ferkocht. Om 12 oeren letter
haw ik opnij oanfrege en haw sûnt gjin pine. ” Rebecca

“Hey Rick, ik soe myn namme fertroulik hâlde wolle as jo dit tafallich pleatse (wat my net slim makket). Myn
freondinne hie  in  heul  rûge opfieding en die  har  ta  om har  polsen te  snijen doe't  se  depressyf  waard,  dit
probleem is jierren en jierren efter ús, mar d'r bliuwe nochal wat ferfelende littekens op har pols oer. D'r binne
ekstreem sichtber en borrelje frijwat, it is it earste dat in protte minsken fernimme as se har foar it earst moetsje,
se soe neat mear wolle dan fan har ôf te wêzen.

Dat myn fraach is soe de oalje helpe om de littekens kwyt te reitsjen? Of op syn minst helpe se minder sichtber
te meitsjen? Ik hâld fan wat jo dogge en ik winskje dat ik wist fan 'e oalje doe't myn pake siik waard fan kanker,
jo binne in held foar al it libben dat jo hawwe holpen te rêden! ”

- Beste XXX, begjin it oalje lokaal op 'e littekens oan te bringen, se sille nei alle gedachten binnen wiken as
moannen ferdwine. Ik soe har ek ek op 'e oalje krije, it sil helpe mei har PTSD fan al dy oantinkens oan wat se
trochgie, it sil ek de kwaliteit fan har sliep ferbetterje. Nim foto's en fideo's as jo it net skele, it litteken sil
wirklik fuortgean - folslein of se sille amper sichtber wêze. Beste winsken, Jindrich Bayer

“Hey Rand, ik haw itselde probleem mei de skonken. Earst om't ik foar-diabetes wie. Mar ik fûn út dat ik heul
gefoelich bin foar bugs en muggenbiten. Ik haw de oalje derop dien en in nachtmerje pleatst en de byten binne
genêzen. ” Michelle

- Wat de oalje kin dwaan foar muggen- as tikbiten is gewoan geweldig. Besykje it en jo sille sjen wêrom wy
sizze dat nimmen har hûs moat ferlitte, útsein as se de oalje derop hawwe. De oalje hat safolle gebrûk dat it
ûnferantwurdelik is om te besykjen sûnder it te libjen. JB
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"Iet  de oalje  ...  ik  haw de oalje  twa moannen nommen,  myn psoriasis  hast  80% dúdlik,  en ik  hoech gjin
medisinen te brûken ... En myn artritis ek meinommen ..." Giuliana

“Ik haw in mingsel fan cannabis-oliven oalje brûkt en yn in wike begon myn psoriasis op te heljen. Spitigernôch
hie ik gewoan in bytsje en ik hie net genôch om it mear intern as ekstern te nimmen. OPMERKING, ik hie net
iens echte RSO, mar in cannabis -oalje makke op olive -oalje. ” Teemu

- Lit ús hoopje dat jo gau wat mear oalje krije, Teemu. It is it bêste om it lokaal te brûken om de symptomen te
kontrolearjen en ek de oalje te iten, jo wolle ek de ûnderlizzende oarsaak fan it probleem ferwiderje. Beste
winsken, JB

“It wurket ek goed op muggenbiten en toskpijn. Myn dochter waard biten, gjin grapke, teminsten 50 kear troch
muggen yn 15 minuten MEI OFF! Deep Woods bug spray op. Ik besocht in bananenhûd, deodorant, aloe vera,
dermaplast & hydro-cortisone. Nimmen dêrfan brocht de swolm omleech (se is allergysk foar muggenbiten dy't
se min swellje) of levere har opluchting. Yn wanhoop skrapte ik de hars út in vaporizer, mingde it mei mar in
bytsje kokosnootoalje, sadat it makliker soe ferspriede en har skonken "fetje". Binnen sawat in heal oere wie
alle  swelling ferdwûn en wylst  se noch reade stippen hie wêr't  de byten wiene,  stoarden se har net,  en ik
foarkommen dat ik har Benedryl joech.

Ik hie in abses yn myn mûle foarmje en ik pakte de hars út 'e damp om' e troffen tosk & wer binnen sawat in
heal oere gie de swelling nei ûnderen & koe ik it genêze, sûnt gjin problemen mei. Ik haw it lykwols twa dagen
ynpakt om d'r wis te wêzen. No kin ik sizze dat it ferpakken fan 'e hars (as jo in Vapir No2 hawwe yn' e kegel
wêr jo it  skerm feroarje,  hast  suvere hash sammelt,  ek konsintrearre.)  Om myn tosk waard ik ongelooflijk
heech, wierskynlik heger dan ik ea yn myn libben west haw .

Ik haw myn man sels in sms stjoerd út 'e wenkeamer om him te freegjen om help by de sliepkeamer te kommen.
Subtalige medisinen wurkje lykwols better, dat is wêrom yn 'e ER as se fermoedzje fan in hertoanfal dat se nitro
ûnder jo tonge spuite. Alles is no goed, ik bin net ferstoarn oan in overdosis, ik waard net ôfgryslik honger
wekker en it bêste fan alles ... ik hoegde gjin grutte hoemannichten Tylenol of Advil te nimmen en noch mear
skea oan myn mage en lever.

Ik wit dat de hars net de meast effektive manier is & ik wie net iens wis oft it soe wurkje, mar it wie wêr't ik mei
moast wurkje, om't ik yn in yllegale steat wenje. Ik tocht dat it net koe sear dwaan. Ik kin net wachtsje om yn in
steat te wenjen wêr't ik frij myn eigen organyske startmateriaal fan 'e heechst mooglike kwaliteit kin groeie,
myn eigen oalje kin meitsje en mysels en myn heule famylje genêze ... ynklusyf myn hast 2 jier âlde dochter
dy't west hat it ôfrûne jier troch de hel gean, om't gjinien kin útfine wat har mis is.

Se tinke no dat se in proteïne -oandwaning hat, mar dat is gewoan in oar ding wêr't se omhinne goaie, om't se
gjin idee hawwe wat d'r eins mis is. Har op 'e oalje krije kin har libben gewoan rêde.

Wylst  ik graach in krekte diagnoaze soe hawwe, dus ik wit  wat ik behannelje,  mar de konklúzje is dat ik
gewoan wol dat myn poppe har better fielt en as dat betsjuttet dat ik de konvinsjonele maatskippij bult, dan is
dat wat ik sil dwaan. Sara

“Tankewol is net genôch foar wat jo hawwe dien. Ik sit hjir mei oalje op myn gifik. Ik soe NOOIT sûnder jo
hawwe besocht.  It  duorre  mear  dan 2  moannen  it  oanreitsjen  fan  hast  100% fan  myn  lichem ferline  jier
fanwegen  immen dy't  in  kwastfjoer  begon,  dus  ik  sil  it  no  oeral  krije  en  slimmer  sizze  se,  om't  wy gjin
immuniteit bouwe foar dizze.

In dei lyn kaam it op. Dat, de oalje justerjûn, stoppe de jeuk hielendal net. Hoe dan ek, ik sjoch it genêzen
littekens deistich, sadat ik fertrouwen haw. Fannemoarn, 24 oeren nei 1e applikaasje sjoch ik dat it wurke en
genêze ik alle ferwûne hûd fan myn krassen. Dat mei wat sinkoxidepasta oer myn oalje leau ik dat ik miskien
krekt de 1# help foar gifik haw fûn.

Ik kin eins net wachtsje oant it folgjende seizoen om te sjen as miskien de oalje geneest om dit probleem foar it
libben te reparearjen. Ik sil it jo witte litte. Soe dat net geweldich wêze? Nochris tank foar alles wat jo dogge. ”
Rebecca
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- De oalje kin dat ek reparearje. It is in genêzing as kontrôle foar alle medyske problemen. Hoe earder it wurdt
tapast, hoe earder it sil reparearje wat moat wurde repareare, dat is sawat alles wat d'r is. JB

"Ik wol dat minsken witte dat RSO in enoarme blier opklaarde dy't myn man op syn heul krige doe't hy sa lang
yn bêd lei fan sa siik te wêzen. Ik sette de oalje derop en binnen in wike wie it fuort. Ik wie hielendal bang dat it
soe útgroeie ta iets folle serieuzer. It bedekte syn heule hak. Tige tank Rick Simpson foar alles wat jo dogge. ”
Susan

"As monteur haw ik de oalje brûkt op guon frij minne besunigings en jo hawwe 100% gelyk ... It genêze de hûd
folle rapper dan wat oars." Cory

"Myn HPV yn twa wiken genêzen mei mar trije aktuele applikaasjes." Miles

"Ik bin op it stuit dwaande mei it behanneljen fan in ferfelende mol dy't swart wurden is. Elke moarn tap ik in
royaal bedrach direkt op 'e mole dan bedekke mei in plaster. Yn 3 wiken kin ik fisueel sjen dat de mol krimpt. It
wurket.  Ik  yt  ek  in  bytsje  alle  dagen  ...  wat  in  ferskil  yn  enerzjynivo.  MEDICINAL BLISS THORUGH
CANNABIS !!!!!!! ” Beau

"Ik jou it ta ... ik bin ûnhandich ... ik haw in minne gewoante om de tinen fan 'e pitchfork yn myn foet te
stekken.  RSO direkt  op it  plak,  bedekje mei  bandhelp,  pine ferdwûn yn sekonden, genêzen yn 3 dagen. ”
Heather

"Ik haw in folle minder krêftige balsemferzje fan 'e oalje psoriasis yn dagen sjoen ferneatigjen, swelling fan' e
eierstokken ferminderje op 'e 1ste dei fan' e perioade yn 20 minuten, en foarkomme littekens en pine by direkt
tapassen op lytse brânwûnen. Meitsje my wirklik ôffreegje wat de oalje koe dwaan ... ”Beres

"Ik hie ien fan 'e minste gefallen fan fuotballer doe't ik 10 wie, ik woe dat ik de oalje hie. Mar ik haw it no.
Alles is goed 47 jier letter. Genêze it measte. ” Donald

"Myn skoandochter wie frjemde karbonades fretten en dompe yn prinsipe har fingers yn 'e siedende hite oalje
oant de earste kneukel en se waarden wyt as gekookte kip.

Wy leine RSO op har en de pine wie yn sawat in minuut as sa fuort, se bedekte se 2 x 's per dei mei de RSO. Se
genêzen heul snel yn mar in pear dagen en d'r wie hielendal gjin hûdferlies of littekens.

It is geweldich dat wy no in bytsje yn 'e koelkast fan' e keuken hâlde, dus as immen ferbaarnd wurdt (foaral de
bern) sille wy de RSO direkt tapasse, d'r is gjin need om dat soarte pine te fielen as wy in natuerlike plant
hawwe dy't d'r foar soarget . ” Debra

"Ik hie in lytse bondel bulten op myn elmboog, behannele se mei de oalje ... In wike letter is myn elleboog glêd
en gjin hobbels ... ik tink dat se wratten wiene, mar om't ik net leau yn dokters koe ik net ' fertel jo it net wis. ”
Carla

- Gjin saak wat d'r mis is mei jo hûd, tapasse gewoan de oalje oan, dekke it mei in plaster en tapasse de oalje
elke dei as twa opnij oan as as de bandhelp falt. Burns, wratten, ekseem, psoriasis - de oalje makket net út wat it
is en sil it reparearje, jou it gewoan tiid en oalje. JB

"Myn freon hie in cyste op syn gesicht en nei it nimmen fan 'e oalje foar in pear dagen wie it fuort. En hy hie it
opnaam sûnder it topysk te brûken. ” Jonathan

“Gjin kankerpasjint, mar ik hie in ynfeksje op myn hak dy't net soe reagearje op behanneling. Ik hie sels in
technyk oan in wûnsoarch dien ... hy krige de ynfeksje om te stopjen mei fersprieden, mar it soe noch net
genêze. Ik haw de oalje derop smard en yn EEN dei wie de roodheid minder. Dei twa en roodheid fuort. Dei
trije en de ynfeksje liket d'r wer op hûd! Prachtige genêzende oalje! ” Tammie

"Ik wurke foar in swimbad- en spa -bedriuw ... ik bin de heule dei earlik. Ik hie wat gekke plakken ferskynd op
myn gesicht, holle en earm dy't altyd út it finster fan 'e sjauffeur wie. De oalje ferwidere dizze plakken yn in
pear wiken! Ik nim no elke dei 5 gram suver THC yn om te helpen by it bestriden fan elke sykte en om myn
ymmúnsysteem sterk te hâlden. BTW gjin grypskot ea! Gjin gryp sûnt ik in bern wie. ” Jay
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"Ik wit dat de jonges hjir altyd sizze dat se de suvere RSO brûke, en ik bin in echt grutte fan fan dat spul. Ik wol
lykwols  gewoan  minsken  litte  litte  litte  dat  in  infusie  fan  kokosnota  -oalje  makke  mei  de  sûkerblêden
neosporine foar ús folslein hat ferfongen, ik haw dat guod 2 jier net hoege te keapjen. It wurket better en rapper,
en ik kin it oer de hannen en it gesicht fan minsken slatterje en ik hoech my gjin soargen te meitsjen dat se siik
wurde as se it per ongelok ite. ” Tina

- Tina, neat wurket better en rapper dan pure RSO, mar ik wit wat jo besykje te sizzen. Fansels kinne minder
potensjele foarmen fan kannabismedisinen ek wûnders dwaan. It probleem is dat it súkses net sa betrouber is as
mei ûnverdunde machtichste RSO.

Cannabis -kosmetika sil ynkoarten de meast beskikbere kosmetika ferfange, nammentlik neidat froulju útfine
wat  de  oalje  kin  dwaan  foar  har  skientme.  Hennepzaadoalje,  kokosoalje  en  sheaboter  binne  myn favorite
dragers, mar men kin wat lokaal populêr is brûke wêr't se wenje en de oalje deroan tafoegje. 20-30% RSO yn
crèmes wurket wûnders, mar 0,01-1% kin ek fan grut foardiel wêze foar minder serieuze omstannichheden en
deistich ûnderhâld. JB

"Myn freondinne is heul allergysk foar muggenbiten en justerjûn hie se ien op har timpel ... it wie enoarm, ik
suggereare hoe dan ek in plaster te krijen en RSO dat wy fan cannabisblêden hienen makke op 'e beet te setten.
Fannemoarn, doe't wy wekker waarden, wie de bult folslein ferdwûn. "

- Tankewol, Jimmy. Ik bin der wis fan dat dit stikje ynformaasje in protte minsken sil helpe. It muggetiid is hjir.
En de oalje  wurket  ek as in  afweermiddel,  besykje it.  It  is  altyd better  om te foarkommen dat problemen
foarkomme, hoewol it sa maklik is om se mei de oalje op te lossen. De oalje kin lokaal wurde brûkt op alles dat
jeuket,  baarnt  of  sear  docht.  Hoe earder  jo  de  oalje  oanbringe,  hoe  earder  de  problemen kinne  fuortgean.
Ûnthâld it. JB

Q. Hoe lang kin de oalje duorje? Ivich? Wat is de bêste opslach, koelkast, friezer, pantry? Tank.

A. Yn in spuit en as it yn in tsjustere kâlde plak wurdt hâlden, sil de oalje jierren duorje, foaral as jo it slagje de
oalje te beskermjen tsjin besikers en famylje, nammentlik froulju, om't se d'r noch mear fan lykje te nimmen as
manlju. 

It momint dat froulju yn jo famylje útfine oer de ferjongende effekten fan 'e oalje en wat it docht mei rimpels,
hoege jo gjin soargen te meitsjen oer hoe lang de oalje sil duorje, it sil altyd heul snel wurde iten of topysk
wurde brûkt. As jo jo oanbod fan 'e oalje wolle behâlde, fertel froulju dan net dat kosmetika mei 20-30% fan' e
oalje wûnders sil dwaan foar har teint en se d'r sa jong as fysyk mooglik útsjen litte litte, oars nimme se it
gewoan fan jo nee wat jo sille besykje te sizzen of te dwaan en jo hoege jo gjin soargen te meitsjen oer hoe lang
de oalje sil duorje.

Dit is gjin (bedoeld as) in seksistyske opmerking, ik ynformearje allinich oer wat ik in protte kearen haw sjoen
barre, it is gewoan in observaasje en in besykjen omtinken te lûken foar wat de oalje kin dwaan foar jo teint,
nettsjinsteande it geslacht. JB

“As froulju wisten dat it  ferâldere hûd omkearde en beskeadige hûd repareare (lykas yn it  gefal  fan dizze
persoan) soe stipe foar legalisaasje fan cannabis troch it dak gean! De heule ekonomy is bloeide fanwegen de
ûnderdrukking fan dizze geweldige natuerlike genêskunde en wy sille allegearre sjen dat it byinoar krimpt, om't
mear en mear minsken ynformeare wurde en gewoan mei harsels begjinne te medisinen. Gil

F. Brûke jo it op jo gesicht foar rimpelbehandeling> of nimt it mûnling as beide? ” Toni

A. Beide foar de bêste resultaten, mar allinich aktuele applikaasje kin ek in protte dwaan. JB

"Haw ik rimpels lêzen? It helpt WRINKLES? : 0 ”Margie

Chronic Pain
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“As jo de juste fariëteiten hawwe om de oalje fan te meitsjen, is d'r neat better foar chronike pinehinder dan
hennepoalje. De oaljes fan in protte soarten hennep binne in prachtige natuerlike pijnstiller dy't net ferslaavjend
of  skealik  is.  It  medyske  systeem  jout  minsken  mei  chronike  pine  gefaarlike,  ferslaavjende  en  skealike
medisinen om har pine te kontrolearjen. Ik jou ta dat sokke medisinen wat effektyf binne, mar yn essinsje alles
wat  se  dogge  is  de  pine  maskearje,  wylst  se  gjin  genêzingseffekt  leverje.  As  jo  hennepoalje  nimme  foar
chronike pine, ferleget it net allinich de pine, it giet eins oan it wurk om te besykjen de oarsaak fan jo lijen te
genêzen. Foar elkenien mei chronike pine is hennepoalje fierwei de bêste behanneling, om't it net ferslaavjend is
en gjin skea docht foar de rest fan jo lichem.

Ik haw minsken mei bonkkanker yn pine sjoen doe't morfine en alle oare pine -medisinen dy't it  medyske
systeem brûkt, har pine net koene deadzje. Mar de hennepoalje brocht it yn 'e kwestje fan oeren ûnder kontrôle
en se koene heul snel fan dizze skealike stoffen ôfkomme mei in pear weromlûksymptomen. Ik haw dizze
medikaasje  ek  oanbean oan in  protte  pasjinten  mei  chronike  pine  en  guon fan  'e  resultaten  wiene  wirklik
geweldig. It wie net ûngewoan dat ik de oare deis rapporten krige fan minsken, en fertelde my dat se net langer
lije.

Lykas ik sei, hennepoalje hat de mooglikheid om pine te eliminearjen, mar it wurket ek oan it genêzen fan 'e
oarsaak. Eartiids is it idee om sa gau mooglik fan dizze gefaarlike ferslaavjende farmaseutyske medisinen ôf te
kommen en te ferfangen troch it brûken fan dizze oalje. Realistysk is d'r gjin fergeliking tusken hennepoalje en
farmaseutyske  produkten.  De  measte  pine  -medisinen  levere  troch  ús  medysk  systeem  binne  gefaarlik,
ferslaavjend en deadlik, wylst hennepoalje gjin ferslaving of gefaar foar de pasjint presinteart.

As in pasjint morfine as oare opiaten nimt om har pine te kontrolearjen, stel ik foar dat se begjinne mei doses
oer de grutte fan in stik koartere droege rys. Fergrutsje dan it bedrach dat jo opnimme sa rap mooglik, wylst jo
jo yntak fan dizze stoffen ferminderje oant jo hielendal gjin ferlet mear hawwe fan 'e farmaseutyske produkten.
D'r binne in protte minsken dy't medisinen hawwe nommen dy't  har dokters al  jierren foarskreaunen en se
hawwe net folle as neat dien om te helpen. As jo wolle witte hoe it is om wer goed te fielen, besykje dan de
oalje en lit de waansin fan it medyske systeem efter. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Rêchpine, skoliose

Hawwe jo pasjinten hân dy't reliëf hawwe ûnderfûn fan rêchpine of skoliose?

"De produsint fan ús dokumintêre" Run From the Cure "Christian Laurette hie jierren lêst hân fan skoliose.
Sawat trettjin jier lyn oanbean it medyske systeem in operaasje te dwaan, mar se soene Christian allinich in
50/50 kâns jaan om wer te kuierjen. Mei kânsen lykas dit, fielde hy dat syn iennichste alternatyf wie om te
libjen mei de pine.  Hast deistich soe hy ynstoarte  fan pine fan 'e skoliose en hy hie himsels min of mear
oertsjûge dat neat koe helpe. Ik joech him wat hennepoalje en binnen oeren meldde hy dat hy gjin fierdere
rêchpine hie.

Ik lei him út dat hy syn libben hie libbe mei in tastân wêrtroch hy net koe oefenje lykas in normaal persoan soe
moatte,  dêrom wiene syn rêchspieren heul swak. Lykas ferwachte, nei it nimmen fan 'e oalje lykas oanjûn,
funksjonearret  Christian no normaal  sûnder pine,  syn rêchspieren binne fersterke en kin hy no langere tiid
sûnder de oalje. Christian is mar ien fan in protte mei rêchproblemen dy't in effektive genêzing as kontrôle
hawwe fûn mei it brûken fan dizze medikaasje om har ongemak te ferminderjen. Yn myn miening is d'r gjin
need foar dat immen trochgiet yn in konstante steat fan pine. As jo rêchproblemen fan elke aard hawwe, bin ik
wis dat it gebrûk fan dizze medikaasje fan grut foardiel sil wêze foar de measten dy't dizze betingsten hawwe. ”
Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Sûkersykte
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“Diabetes dy't krekt binne diagnostisearre, binne normaal frij maklik te genêzen en yn gjin tiid binne se faaks
frij fan 'e sykte. Mar by pasjinten dy't dizze tastân foar in lange tiid hawwe hân en jierrenlang de effekten fan 'e
sykte hawwe lijen, sil it faaks langer duorje. Sels by slim skansearre pasjinten, as oalje fan hege kwaliteit goed
wurdt nommen, hawwe se faaks binnen seis wiken gjin insulin mear nedich. Spitigernôch kin de skea dy't dizze
sykte yn ús lichems feroarsaket oanmerklik langer duorje om te genêzen, mar op tiid kin it measte ek wurde
repareare.

De oalje liket faaks de mooglikheid te hawwen om de alvleesklier frij rap te ferjongjen, sadat it opnij goed kin
funksjonearje. Wy koene dit earst bewize op in diabetika dy't ik foar kanker hie behannele. Oan 'e ein fan syn
kankerbehanneling gie hy tsien dagen folslein fan' e oalje. Ta myn ferrassing bleaunen syn bloedsûkernivo's
normaal en hy iet in protte dingen dy't in diabetika net mocht. Dizze man hie mear dan tritich jier diabetes west
en hy hie twa ynjeksjes per dei ynsuline nommen. Dat neidat hy tsien dagen gjin oalje hie nommen en syn
bloedsûkernivo normaal bleaun waard, waard dúdlik dat syn panko's wer goed moat wurkje.

Ik fertel altyd pasjinten dat ik gjin dokter bin, mar ik tink dat it yn har bêste belang soe wêze as se fan 'e
gemyske  medisinen  koene  komme  dy't  se  brûke  foar  oare  omstannichheden.  Hiel  faak  kinne  bepaalde
medisinen de effektiviteit  fan 'e oaljebehandeling belemmerje  en sil  it  gebrûk fan'  e oalje  dizze medisinen
gewoanlik dochs ferfange.

Ik haw rapporten hân fan pasjinten dy't lijden oan sawol type 1 as type 2 -diabetes dy't stelden dat de oalje se
mei súkses hie behannele. Bygelyks, ik bin pasjinten tsjinkommen dy't tritich jier insuline hawwe ynjeksje, en,
nei  it  oaljebestriden,  binnen  seis  wiken  net  mear  nedich  wiene  om  dizze  ynjeksjes  te  nimmen.  Tagelyk
ferklearren oare rapporten dy't ik fan guon krige dat se allinich suksesfol wiene by it  ferminderjen fan har
insulininname. Mar se stelden ek dat it mei it brûken fan 'e oalje ek oare prachtige dingen die die har algemiene
sûnens ferbettere.

De manier wêrop ik it sjoch, fan insulin ôfstappe en de alvleesklier nochris de bloedsûkernivo's kontrolearje is it
doel. Dochs, sels as dit net folslein kin wurde berikt, sille de effekten fan 'e oalje noch heul foardielich wêze
foar it lichem fan' e pasjint. Om't dizze sykte sirkulaasjeproblemen en oare komplikaasjes feroarsaket, is faaks
in  ynfeksje  feroarsake  troch  in  blessuere  ûnmooglik  te  genêzen  mei  de  medyske  systemen  saneamde
konvinsjonele metoaden. Bygelyks, as in diabetika in ynfeksje krijt op 'e foet en it wegeret goed te genêzen, is it
antwurd fan it medyske systeem op it lêst it fuortheljen fan' e foet as teminsten it diel dat ynfekteare wie.

Ik haw persoanlik bekend fan diabetika's dy't dit dien hiene en yn gjin tiid moatte se normaal mear wurde
ferwidere om't ynfeksje trochgiet. Wat in ôfgryslik foarútsjoch foar in diabetika om te tsjinkomme en wat it
noch slimmer makket is it feit dat dizze operaasjes binne folslein ûnnedich.

Op dat stuit wist ik neat oer de genêzende fermogens fan 'e himpplant en alles wat ik koe dwaan wie de pine
sjen dy't dizze pasjinten moasten trochgean; mar sûnt doe haw ik einlings de wierheid leard. As de oalje ekstern
wurdt brûkt, sil it diabetikaanske ulcera yn in heul koarte tiid genêze, sadat jo jo de foardielen kinne foarstelle
dy't in diabetika krijt as dizze stof wurdt opnaam. Ik haw dizze ynformaasje al jierren beskikber steld, mar
dochs kieze dokters it gebrûk fan dit medisyn te negearjen en har pasjinten troch te ferminderjen. Dit is ien fan
'e redenen dat ik gjin gebrûk haw foar it medyske systeem en al dizze saneamde dokters dy't ús lijen fuorje.

Nei it nimmen fan 'e oaljebehandeling gedrage in protte diabetika dy't jierrenlang op beheinde diëten hawwe
gedrage har as in bern yn in snoepwinkel. Ynienen kinne se opnij iten ite dat in diabetyk net soe moatte en guon
pasjinten sille harsels neigeraden te folle te genietsjen. As de tiid trochgiet, kin de oalje skea omkeare dy't is
dien oan 'e lichems fan diabetika, lykas minne sirkulaasje, ensfh. tsjûge, heechweardige hennepoalje is effektyf
by de behanneling fan alle soarten diabetes. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“De oalje ferjonget de alvleesklier en, leau it as net, dan begjint it faaks insulin te produsearjen, sels nei jierren
fan ynaktiviteit. In protte pasjinten kinne stopje mei sjitten fan insulin nei ferskate wiken op 'e oalje. De oalje
helpt ek alle oare diabetes-relatearre problemen yn it lichem te genêzen of te kontrolearjen.
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Ik soe de oalje  ite  en/of  it  brûke yn in  zetpil.  Smoken of  ferdampen kin  ek helpe  by it  ferminderjen  fan
bloedsûkernivo, mar de effekten binne heul beheind yn fergeliking mei it opnimmen fan 'e oalje. Ik soe de oalje
lokaal brûke foar diabetyske zweren, gewoan de oalje oanbringe, dekke mei in ferbining en herhelje dit elke
trije dagen oant de ulcre is genêzen. Ik soe hennepzaadoalje mingje mei it ekstrakt en it brûke foar massages,
dy't bloedsirkulaasje sil befoarderje en helpe foarkomme zwelling en oare ûngemakken. Ik soe ek hennepzaad
en hennepzaadoalje opnimme yn myn dieet. ” JB

Hert, bloeddruk

Hawwe jo foardielige rapporten hân oer hennepoalje en hertomstannichheden?

“Foar minsken mei hertproblemen dy't begjinne mei behanneling mei de oalje, moatte se har bewust wêze dat
faaks de oalje de hertslach fan in pasjint kin ferheegje, oant se noflik wurde mei har gebrûk. De ferheging fan 'e
hertslach is normaal mar licht, mar ik fiel dat de pasjint moat wite dat it kin barre.

Dit medikaasje is effektyf om cholesterolnivo's te ferminderjen en de bloedsirkulaasje te ferbetterjen, sadat op
himsels in grut foardiel soe wêze foar it hert fan 'e pasjint. Wis, it hert is in fitaal oargel en út ús ûnderfining kin
hennepoalje  fitale  organen ferjongje.  Hoewol ik  noait  minsken haw ferteld  har  hertmedikaasjes  te  stopjen,
hawwe in protte dat dien sûnder skealike effekten. Ik fiel dat it effekt fan hennepoalje op hertomstannichheden
mear ûndersyk fereasket, mar fan wat wy hawwe sjoen, liket dit medikaasje heul foardielich te wêzen foar it
hert.

Kin de oalje de bloeddruk regelje?

Hennepoalje kin yndie bloeddruk regelje. Ik brûk it sels om my te helpen sliepen en myn eigen bloeddruk te
regeljen. By it begjinnen fan behanneling mei hennepoalje, fertel ik pasjinten dy't al medisinen nimme foar
dizze  tastân  om har  bloeddruk  tichtby  te  hâlden.  De measte  dy't  medisinen  brûkten  om har  bloeddruk  te
kontrolearjen, hawwe se net langer fereaske by it begjin fan behanneling mei hennepoalje.

Om't  hennepoalje  de  bloeddruk  ferminderet,  sil  elkenien  dy't  besiket  troch  te  gean  mei  it  brûken  fan  har
farmaseutyske bloeddrukmedisinen wierskynlik fine dat de kombinaasje fan 'e twa har bloeddruk te leech sil
ride. It is in goed idee om dizze situaasje te foarkommen en mei it brûken fan draachbere bloeddruk testers dy't
hjoed te krijen binne, kin dit maklik wurde berikt.

Kin it helpe mei oare ynterne oargel sykte?

Fan  wat  ik  haw  sjoen  mei  it  brûken  fan  hennepoalje,  kinne  in  protte  ynterne  oargelomstannichheden  en
byhearrende problemen wurde regele as genêzen. As in ynterne oargel wurdt ferjongd en genêzen, kin it opnij
har plichten binnen ús lichem opnij ferfange. Persoanlik tink ik dat it folle mear sin makket om ús eigen fitale
organen te ferjongjen mei it brûken fan dizze oalje, ynstee fan troch in oargeltransplantaasje te gean mei al syn
byhearrende gefaren en dan de rest fan jo libben te nimmen oan medisinen, sadat it oargel net sil wurde ôfwiisd.
Yn guon gefallen kin in oargeltransplantaasje it ienige antwurd wêze, mar as dizze medikaasje goed waard
brûkt om fitale organen te ferjongjen, tink ik dat d'r folle minder ferlet soe wêze fan transplantaasjes. Rick
Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Hart is in ynterne oargel en de oalje ferjongt fitale organen. As pasjinten begjinne mei it brûken fan 'e oalje,
ferminderje se har dosinten fan har hertmedikaasje meastentiids oant de helte, en stopje de measten it brûken
fan'  e medisinen sa gau as se it  gefoel  hawwe dat se kinne stopje mei it  brûken fan har. De oalje is heul
foardielich foar it hert.

De oalje kin bloeddruk en arrhythmia heul maklik regelje. It ferleget normaal de bloeddruk, dus dejingen dy't
medisinen foar bloeddruk brûke, moatte foarsichtich wêze mei it gebrûk fan 'e oalje oant se d'r oan wennen. In
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kombinaasje fan bloeddrukmedisinen en de oalje kin de druk te leech ride, en dus is it in goed idee om de
bloeddruk te kontrolearjen mei in bloeddruktester. Yn in protte gefallen fergruttet de oalje de hertslach wat.

Dit gebiet fereasket folle mear ûndersyk, sadat pasjinten har sûne ferstân moatte folgje by it begjinnen mei de
oalje, mar se moatte ek yn kontakt bliuwe mei har dokter om der wis fan te wêzen dat it hert.

Hartpasjinten moatte de elektryske bedrading yn har hûs as wurkgelegenheid kontrolearje.

It  hert  wurket  op  elektromagnetyske  ympulsen,  en  dus  moatte  se  foarkomme  dat  se  safolle  mooglik  op
elektromagnetyske fjilden bliuwe.

Ik soe de oalje ite en ik soe it ek brûke yn zetpillen. Wat aktuele tapassing oangiet, it docht noait sear, mar ik
kin net sizze hoe foardielich it op it stuit is. Lykas altyd soe ik himp op alle mooglike manieren brûke. Ik soe ek
hennepzaad en hennepzaadoalje opnimme yn myn dieet, fan beide sieden en fan 'e oalje is bekend dat se heul
foardielige effekten hawwe op in protte hertomstannichheden.

As ik in dokter wie en in hert-relatearre sjirurgy as transplant soe útfiere, soe ik besykje it oargel te ferjongjen
mei teminsten 60g fan 'e oalje. As 60g de pasjint net ta in foldwaande sûnensstatus soe bringe, soe ik har noch
de oalje jaan. ” JB

Astma

"Sels smoken pot is foardielich foar in protte astma -lju, mar it opnimmen fan 'e oalje of it ferdampen is in folle
effektiver en medyske manier om dizze tastân te behanneljen. It brûken fan 'e oalje yn suppositoriumfoarm is ek
heul effektyf foar minsken mei sykhellingsproblemen,  en dus kin dizze metoade ek fan foardiel  wêze. Wy
kenne in protte minsken dy't astma hawwe dy't binne holpen mei it gebrûk fan dit medisyn en ik kin earlik sizze
dat ik my net bewust bin fan in behanneling dy't effektiver is foar dizze tastân. Sels dejingen dy't lije oan dingen
lykas COPD hawwe tsjûge west fan geweldige ferbetteringen yn har fermogen om goed te sykheljen mei it
brûken fan dit medisyn. As jo in soarte fan ademhalingsproblemen ûnderfine, besykje dan de oalje en ik bin der
wis fan dat jo gjin spyt sille hawwe. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Men soe ferwachtsje dat it ferdampen fan 'e oalje de bêste behanneling is foar astma as sykheljen. Ferrassend
fûnen wy dat hennepoalje -zetpillen ekstreem effisjint binne by it iepenjen fan luchtwegen. Gewoanlik, binnen
30 minuten neidat in pasjint in zetpil hat nommen, melde se dat se it fiele as har longen iepene binne en se folle
makliker kinne sykhelje. Fansels, lykas mei elke oare sykte, soe ik in standert dosis fan 60g oer trije moannen
opnimme en dan soe ik op in gram deis bliuwe oant ik my folslein sûn fielde. Dan soe ik fansels de rest fan myn
libben  op in  ûnderhâldsdosis  bliuwe.  Ik  soe  de  oalje  mûnling  brûke,  topyk  op myn kiel  en  boarst  en  yn
suppositoriumfoarm. ” JB

Bern en de oalje

Benammen memmen sille har soargen meitsje as it feilich is om oalje te jaan oan bern. Is it dan feilich?

“Ik beskôgje hennepoalje as perfekt feilich by de behanneling fan bern yn alle leeftydsgroepen dy't lije oan
kanker en oare sykten. Ik wit wirklik net hoe't dokters dy't lytse bern behannelje yn onkology -ienheden mei
harsels kinne libje. Witte se net de skea dy't se oan dizze lytsen dogge mei har strieling, gemo, en oare skealike,
giftige gemikaliën?

Elkenien dy't oait medisinen hat studearre, ken de effekten fan sokke behannelingen en is har bewust fan it feit
dat se folle mear de dea sille produsearje mei it brûken fan dizze behannelingen, ynstee fan in genêzing. As
âlders allinich de tiid nimme om folslein te begripen wat it medyske systeem fan doel is mei har bern te dwaan,
bin ik der wis fan dat de measten it leaver wolle dat se wurde behannele mei hennepoalje, om't it in natuerlike
stof is dy't feilich is te brûken en gjin skea oan it bern.
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Wittende wat ik dwaan oer it medyske systeem, soe ik se noait in bern fan my de hân krije litte litte. Yn it gefal
dat immen besocht my te twingen om oars te dwaan, soe de situaasje yndie heul lelik wurde.

Ik tink dat it mar natuerlik is dat elke âlder har bern wol beskermje en út 'e wei hâlde wolle. As ik tocht dat it
medyske systeem in gefaar presinteare as de âlder fan it bern, soe ik fiele dat ik it rjocht moat hawwe om oare
behannelmethoden te kiezen. Koartlyn yn 'e FS en Kanada hawwe d'r gefallen west dat de autoriteiten bern
namen en har twongen chemoterapy te nimmen tsjin sawol de winsken fan it bern as de âlders sels. It liket dat
wy as folwoeksenen it rjocht hawwe om har kranksinnige behannelingen te ôfwizen, mar ús bern net. Om't
gemoterapy gewoan gif  is,  as immen tsjin  myn wil  soe gean en soks soe jaan oan in bern fan my, soe it
wierskynlik kinne wurde sein dat se gjin heul ljochte takomst soene hawwe.

Yn myn miening is elkenien dy't soks soe dwaan sûnder tastimming fan 'e âlders skuldich oan poging ta moard
en as it bern soe stjerre, soene se dan ferantwurdlik wêze foar har dea. It makket my net út hoe jo der foar kieze
om nei te sjen, gif is gif, en as in dokter dizze stoffen administret, binne se like skuldich as ik soe wêze as ik
itselde soe dwaan. Krekt om't dokters wite jassen drage betsjuttet net dat se it rjocht hawwe om har pasjinten
kwea te dwaan; yn feite giet it tsjin har eigen Hippokratyske eed. As ik se wie, soe ik begjinne op 'e juste manier
medisinen te oefenjen foardat ien dy't ferbûn is mei de pasjinten dy't se hawwe skea beslút om ferjilding tsjin
har te freegjen.

Hoe kin hennepoalje wurde brûkt by previnsje fan sykten? Nochris, soe it ek feilich wêze om de oalje oan 
bern te jaan?

Ik wit neat better dan hennepoalje foar it foarkommen fan sykten en ik beskôgje dit medisyn ek perfekt feilich
by de behanneling fan bern. Ik haw faak ferklearre dat as bern lytse doses hennepoalje krigen, sykten lykas
diabetes,  MS, kanker,  en  in  protte  oaren koene wurde  foarkommen dat  se  yn 'e  measte  gefallen  oait  sille
foarkomme.

As lytse doses oalje oan bern wurde jûn, sille THC en de byhearrende cannabinoïden yn har systemen opbouwe
en sykte foarkomme. Ik haw it net oer it krijen fan bern heech; dit giet oer it jaan fan bern as minsken fan elke
leeftyd in harmless, net-ferslaavjend medisyn om medyske problemen yn 'e takomst te foarkommen.

D'r  is  gjin  logyske  reden  wêrom't  wy  moatte  wurde  foarkommen  dat  wy  ús  eigen  medisinen  groeie  en
produsearje om dejingen te behanneljen dy't wy leaf ha. Moatte ús bern of sels wy sels lije en stjerre, om't
drugsbedriuwen  mear  jild  wolle  fertsjinje?  As  d'r  in  natuerlike  medikaasje  beskikber  is  om  ús  medyske
problemen te ferminderjen dat de measte minsken net folle problemen hawwe te produsearjen? It is tiid om de
farmaseutyske bedriuwen farwol te tútsjen en út te finen wat Mother Nature kin leverje om ússels en ús bern
sûn te hâlden.

Hoe dosearje hennepoalje foar bern?

Wat doses oanbelanget, bern binne net oars dan folwoeksenen en se hawwe allegear ferskate tolerânsjes foar
dizze medikaasje. Om sykten by bern te foarkommen, soene mar ien kear deis sawat in oere foar it sliepen gean
minimale doses nedich wêze, sadat de kâns om in bern heech te krijen heul ôfstân soe wêze. Eartiids feroarsaket
hennepoalje gjin skea, dus ik wit net wêrom ien soe aarzelje om it oan har bern te jaan. Stel jo boppedat alle
deistige  blessueres  foar  dy't  wy no kinne  behannelje  as  de oalje  beskikber  wie.  Dingen lykas  brânwûnen,
besunigings, krassen, wûnen, ynfeksjes, ynsektenbiten, ensfh kinne sa maklik en effektyf wurde behannele mei
it aktuele gebrûk fan dizze oalje.

Nei myn ûnderfiningen mei dizze medikaasje, soe it it earste wêze dat ik myn bern soe jaan foar ynterne en
eksterne omstannichheden. Dochs soe ik grif twivelje en twa kear tinke foardat ik har tastean soe gemyske
medisinen op te nimmen. Yn feite, wist wat ik dwaan oer de medyske sektor, soe ik soks net iens beskôgje.
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It duorret ûnderfining mei de genêzende effekten fan hennepoalje om by dizze manier fan tinken te kommen,
mar sûnder twifel nei it sjen wat it kin dwaan, sille jo ek wurde bekeard. Ik leau fêst dat as bern en minsken fan
alle leeftiden op regelmjittige basis lytse doses fan dizze oalje soene nimme, se allegear langer kinne libje en
folle sûner kinne wêze. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Q. Is d'r in leeftyd dat se dit kinne begjinne? Myn soan is 3 en hat min ekseem en it is hjir in kâld diel fan it jier
kâld. ” Roxanne

A. Roxanne, it is absolút feilich om de oalje te jaan oan bern, sels oan pasgeborenen, foaral as it topysk wurdt
brûkt yn in miks mei hennepzaadoalje of sheaboter. It is in goede strategy om hennepzaadoalje te mingjen mei
de oalje (1% oalje sil dwaan, mar 20-30% soe ideaal wêze) en foegje dan elke dei in pear druppels derfan oan it
bad.  It  sil  in  tinne  film oer  it  heule  lichem litte  en  dat  is  normaal  alles  wat  nedich  is  (of  teminsten  foar
ûnderhâld).  Nim foto's  en  fideo's,  de  ferbettering  sil  heul  heul  fluch  wêze.  De jeuk  en  yrritaasje  sille  yn
sekonden as minuten ferdwine, en it ekseem moat gewoan ferdwine binnen in wike as mear. Beste winsken, JB

"Dy reek is NET sûn foar bern as memmen ... stomme memmen en wat fertelle jo jo bern? Oalje of nada! Foaral
foar bern! ” Naia

- Ik soe net sa radikaal wêze, smoken of ferdampen hat ek foardielige effekten, bygelyks tsjin misselijkheid by
swangere froulju. It sil it bern net kwea dwaan. JB

“Rook is net sa grut ... foaral as jo tendenzen hawwe foar allergyen ... gewoan sizze. Ik kin reek net oan! Ek
kinne bern net witte wannear't se moatte stopje ... oft it sûker, kafee, iten, ensfh is. Jo moatte har gids wêze. Ik
tink net dat it pleitsjen fan cannabis smoken in geweldich idee is foar teeners. Just sizze. Krekt myn miening fan
wat ik haw sjoen. Koe ek ôfliede fan skoalwurk en wichtige saken. ” Naia

- Ik waard eartiids ek ôfliede fan skoalwurk en wichtige saken, en wy hiene hielendal gjin cannabis foar ús
beskikber. Alles wat it foar my naam wie om earne yn 'e omkriten in goed útsjoen famke te sjen en dat wie it
foar skoalwurk en problemen dy't wichtich wiene foar oaren, mar net foar my.

As jo kontrolearje hoefolle tee jo bern drinke, gean dan fansels troch en kontrolearje hoefolle cannabis se sille
nimme of opnimme. Sterkte mei dat. It is in fergese poging, mar ik bin der wis fan dat it de kommende jierren
in protte minsken sil dwaande hâlde oant se beseffe hoe feilich cannabis is en dat it wirklik ûnmooglik is om it
fataal te overdose.

Dat wa makket it út hoefolle d'r ien nimt? Ik doch it net. It makket my net iens út hoefolle kopkes tee of kofje
minsken deis drinke, stel jo dat foar. Wêrom soe ik? It is neat fan myn saak. En it is net ien fan 't saak hoefolle
fan dizze libbensbesparjende en previntive medisinen dy't ien nimt.

Hoe mear oalje jo hawwe yn jo en hoe faker hoe better foar jo sûnens. Dat is de iennige regel dy't echt jildt.
Foar minsken fan alle leeftiden, ynklusyf bern en swangere memmen. As jo dit idee net leuk fine, kom der dan
oer, learje d'rmei te libjen,  dat is it  bêste dat jo kinne dwaan. Gjin regeling fan cannabis sil wurkje, it  kin
gewoanwei net wurde regele. Boppedat is d'r gjin reden om it te regeljen. JB

"Ik  bin  sa  bliid  dat  ik  einlings  koe  oankundigje  dat  myn  swiete  poppe  -cannabis  cannabis  brûkt  om  de
bywurkingen fan gemo en bestraling te bestriden EN om te soargjen dat hy gjin nije tumors groeit! Dit medisyn
hat him enoarm holpen. Foardat hy dit medisyn krige, goaide hy konstant, hy soe net ite, hy wie heul lustich en
krankzinnig ... no yt hy, hy hâldt syn iten del, hy wurdt gewicht oan en elkenien dy't om him hinne west hat wit
hoe absolút bliid is hy. ”

- No, sûnder it gif yn syn lichem soe it mei de bern folle better gean. It makket eins gjin sin om gemo en
bestraling tegearre mei de oalje te brûken, it is as it jaan fan de pasjint in antidot by it pompen fan gif yn har
ieren. Oalje allinich foar bêste resultaten. Dokters moatte dit witte, it is net sa lestich te begripen dat it gjin goed
idee is om bern gif te jaan as it net nedich is. JB

F .: “Ik bin in 29 jier âlde allinnesteande mem. Myn soan is no 8 jier âld en libbet mei matich autisme. Ik soe
myn mini my foar neat yn dizze wrâld feroarje, útsein om syn libben in bytsje makliker te meitsjen. Ik frege my
ôf oft jo oare âlders nei jo hawwe kommen freegje oer de oalje? Of suksessenferhalen mei autisme/Asperger's?
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As ik besleat dizze rûte te gean, hokker soart dosaasje soe ik dan nei sjen? Ik wurdearje alle ynfo! Dankewol.
Fan in frustrearre mem en lytse jonge. ”

A. "De oalje is sawat it iennichste ding dat kin wurkje," sei Rick doe't ik dit foar him lies. Doseringsynstruksjes
en oare ynfo oer hoe't jo de oalje produsearje en brûke is op ús side en yn Rick's e-boek. Ik haw yn it ferline
nochal wat autistyske bern holpen, en dit medisyn docht wûnders foar har.

Bern hâlde derfan dit  medisyn te  nimmen,  se hawwe gjin foaroardielen,  se witte  net  dat  se "wat  ferkeard
dogge", en âlders genietsje der in protte fan as se wat tiid foar harsels hawwe. Foar bêste resultaten, lykas altyd,
soe ik begjinne mei in standert behanneling fan 60g, gjin pillen, en dan soe ik it bern op in ûnderhâldsdosis
hâlde yn in bedrach fan syn kar foar de rest fan syn lange en freedsume libben. En it bern út 'e fideo soe presys
itselde moatte dwaan, as it mooglik is. Beste winsken, JB

Q. Myn frou hat slimme pine yn 'e legere rêch fanwegen it feit dat se 7 moannen swier wie, se beskriuwt it as in
senuweftige twitch dy't heul pynlik is. Ik besocht op jo side en hjir hinne te sykjen. Sil RSO de pine dramatysk
helpe? Hawwe jo in keppeling nei in eardere ûnderwerp oer dit ûnderwerp? Ik meitsje my soargen as se har op
codeïne sette, it sil de poppe skealje

A. Ik soe har in lytse doses fan 'e oalje moatte opnimme en de oalje lokaal op har rêch tapasse. Jou har in
massaazje mei in miks fan oalje en hennepzaadoalje. Ja, d'r is in goede kâns dat codeïne de poppe kin skea. De
oalje kin en sil de poppe op gjin inkelde manier skealje. JB

“Wat is de jongste persoan wêrfan jo jo bewust binne behannele mei RSO? Is d'r in protokol foar pediatryske
behanneling? Wylst wy oant no net slagge binne yn 'e miening fan beppe te swaaien en pake kinne genêze. Ik
haw in 2 -jierrige mei ûnbekende maagproblemen (ja, se hat mear dan in jier yn 'medyske' behanneling west en
alle pillen, crèmes, lotions en Big Pharma -drankjes binne net slagge. Se leine no nei in eiwitsyndroom. In bern
fan 25 lb kin deselde dosering net behannelje as in man fan 175 lb, dus riede jo it heulendal oan foar pediatryske
applikaasjes? ”Sara

- Schwangere memmen moatte de oalje brûke en dan de dosis ferheegje as se berte jaan. Nei de berte moatte
memmen lytse doses fan 'e oalje ite om te soargjen dat it bern op in optimale manier sil ûntwikkelje.

Dat, as jo my freegje, myn jongste pasjint wie minus acht moannen âld en docht it noch altyd geweldich, hy is it
bêst ûntwikkele bern yn syn pjutteboartersplak en begon earder te sprekken dan de measte oaren. Syn mem
brûkte de oalje foardat se him berne, en it bern krige ek de oalje nei yninting mei in hexavaccine om te soargjen
dat de gefaarlike gemikaliën sa fluch mooglik út syn lichem sille wurde spyle.

Cannabis  -oalje  is  in  feilich  medisyn  foar  minsken  fan  alle  leeftiden.  As  jo  problemen  hawwe om dit  te
begripen, sjoch dan wat de oalje docht foar ekseem of in luieruitslag en kom dan werom en fertel my dat jo jo
bern noait cannabis soene jaan. Alles wat jo fan my soene hearre is dat in âlder dy't cannabis net soe jaan as
medisyn foar har bern, min ferkeard ynformeare is, of dat se psychopatyske sadisten binne dy't genietsje te sjen
hoe't oaren lije.

Witte jo hoe effektyf de oalje is tsjin tosken? Wolle jo it bern de oalje jaan om de pine te bestriden dy't ferbûn is
mei groeiende tosken? Ik soe. Sûnder wifkjen hielendal.

Dosearring foar bern is yn prinsipe itselde as foar folwoeksenen, as jo wat serieus behannelje. Begjin mei in
minimale dosis trije kear deis, wend de pasjint deraan, ferheegje de dosis elke fjouwer dagen as sa handich, en
besykje altyd safolle medisinen yn 'e pasjint sa fluch as ridlik mooglik te krijen, wylst se derfoar soargje dat se
bliuwe yn har comfort zone. JB

"In freon fan 'e ferpleechster brûkte it op poadium 3 luieruitslag, oernachtich gien!" Alice

- Foar dyjingen dy't tinke dat bern gjin cannabis moatte brûke. Hokker oare medisinen soene jo har wolle jaan
as net dizze âldste, feilichste natuerlike medisyn dy't al tûzenen jierren is brûkt? Of sille jo sjen dat jo bern lije
oan al dy ekzema's en útslach sûnder reden? Dat is net in moai ding om te dwaan, soe ik sizze. Benammen as d'r
sa'n ienfâldige oplossing is foar al dizze hûdproblemen.
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Is it ok om te sjen hoe't jo bern gjalpje fan pine as jo se gewoan in dripke oalje koene jaan en se sûnder pine
wêze soene? Hm? JB

"De neurochirurg seach nei de lêste MRI fan Spencer, en sei:" De grutte tumor, op 'e pinealklier, en d'r is gjin
twifel dat it in grutte TUMOR wie, is GONE !!!! " Hy gie doe troch mei te sizzen: "De harsensstamtumor is
folslein ferkalkte !! It is heul ûnwierskynlik dat it sil groeie, ea! ” Folgjende sei er: "Ik leau NET dat hy ALLE
tumors op 'e rêch hat, dizze lytse flekken ljocht lykje my NET as tumors."

Ik fûn út dat de mentale status fan Spencer sa drastysk is ferbettere, is om't de pineale tumor GONE is !!! De
neuro besocht te sizzen dat it de gemo wie, mar ik wiisde derop dat dy tumor noch folslein ûnferoare wie, 30
dagen FAN wy stopten mei  gemo !! Syn antwurd? "No, ik tink dat hy in gelokkich bern is, waans tumor
MAGICALY ferdwûn !!!"

Magic? Nee Chemo? NEE, en wy kinne dat bewize. Ik neamde gjin cannabis -oalje. Hy wie HELD oanhâldend
dat wy fuortendaliks in oare MRI dwaan om syn mieningen te befêstigjen. Hy sei om syn kantoar te bellen de
twadde  dy't  wy  de  ôfspraak  foar  de  MRI  boeke.  Dat,  dêr  hawwe  jo  it  minsken!  Neurolooch  befêstige,
CANNABIS KILLS CANCER feilich KILLS! ” Corrie

"Kin de admin asjebleaft advisearje hokker soarte dosering te jaan oan in 8 -jierrige dy't nei hûs is stjoerd om te
stjerren?" Ricardo

- Begjin mei in lytse doasis, sjoch hoe't it bern reageart en ferheegje dan de dosis sa fluch as it bern it kin
nimme. Trije kear deis. Gewoanlik binne se fol pillen as se nei hûs stjoerd wurde om te stjerren, dus jo wolle se
earst detoxearje, om't jo net witte wat de ynteraksje sil dwaan, meastal is it net heul leuk wat de ynteraksje mei
dy deadlike gemikaliën docht. Mar it is om't de oalje besiket de tafel skjin te meitsjen, sadat it kin begjinne te
wurkjen.

Of, as jo neat hawwe te ferliezen, kinne jo ek begjinne mei in grutte hoemannichte oalje en de pasjint op sa'n
manier yn in steat fan kontroleare koma sette. Dat is wat ik wierskynlik soe dwaan, mar it is oan 'e âlders yn
hokker rjochting fan behanneling se kieze.

Alles wat ik wit is dat agressive sykten agressyf moatte wurde behannele. En ik wit ek dat, yn 't algemien, hoe
mear oalje jo yn' e pasjint krije en hoe rapper jo it dogge, hoe better de kâns op súkses en oerlibjen. Mar ik wit
ek dat de doseringsinstruksjes foar in reden wurde neamd.

As it myn bern wie, soe ik him folje mei de oalje, ik wit dat wis. It bern soe dêryn swimme en ik soe nei alle
gedachten gjin dokter by him of har litte  litte  litte  komme. Mar dat bin ik en ik wit  wat te dwaan. Beste
winsken, JB

Zetpillen

Suppositories mei de Rick Simpson Oil (RSO) binne in segen foar alle froulju mei PMS-relatearre problemen,
lykas  foar  elkenien  mei  aambeien,  Crohn's,  darm-  en  darmproblemen  ensfh.  Se  binne  ek  geweldig  foar
sykheljen en foar longbetingsten, net te ferjitten grypkontrôle. Se produsearje in heul noflik langduorjend gefoel
yn it  lichem.  Ik  haw noch  noait  ien  sjoen dy't  se  net  leuk naam te  nimmen neidat  se  har  earste  wifkjen
oerkamen. ” JB

HOE KOMME SUPPOSITORIES?

Melt kakaobutter, foegje oalje ta, sawat 1-2g oalje per 100g gesmolten kakaoboter om te begjinnen. Ferheegje
dan de dosis elke fjouwer dagen oant de pasjint sawat 0.33 g fan 'e oalje brûkt yn elke zetpil.

1g (totaal gewicht) zetpillen foar bern, 2g foar folwoeksenen, 3g (ballen) foar faginale problemen.
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0.01-0.02g oalje per zetpil sil goed wurkje foar begjinners. As jo ien begjinne mei 0,05 g yn in suppo, sille se it
wierskynlik ek net folle fiele, mar it is better om te begjinnen mei in lytse doasis (foar dyjingen dy't yn it ferline
noch noait hennep hawwe besocht, ensfh.). Doses oant 0,005g THC wurde normaal tolereare mei gjin of amper
symptomen.

De echte  RSO is heul  krêftich  en jo  witte  noait  hoe krekt  in  pasjint  sil  reagearje  (bloeddruk ensfh.),  Mar
zetpillen soene in goede manier wêze om minsken wend te wurden oan 'e oalje.

It nijsgjirrige ding oer zetpillen is hoe't se lykje de longen te iepenjen en sykheljen folle makliker te meitsjen
binnen sizze 20 minuten - in dream dy't útkomt foar in protte mei COPD as astma ensfh. Pasjinten hawwe se ek
brûkt foar behanneling fan psoriasis, hege bloeddruk, Crohn's, PMS krampen ensfh.

Jo kinne ek oare natuerlike oaljes tafoegje oan 'e zetpillen, it hinget ôf wêr't jo se foar wolle en wat it doel is.
Gewoan nei guon siden fan natuerlike medisinen en lês wat ferskate essensjele oaljes dogge en jo kinne safolle
eksperimintearje as jo nedich achtsje.

Ek zetpillen binne in geweldige manier om pasjinten te behanneljen dy't de oalje net kinne ite of om ien of oare
reden net yn har mage kinne hâlde.

Wat my oanbelanget, oardieljen nei de effekten, it nimmen fan 'e oalje yn zetpillen is de bêste en noflikste
manier om hennep te brûken. It klinkt en sjocht d'r earst grappich út, ik jou dat ta, mar dejingen dy't hawwe
besocht binne it iens. Miskien iepenet it de chakras fan ûnderen nei boppen, wa wit, mar it fielt grif geweldich.

Froulju  soene  graach  de  zetpillen  nimme  -  se  helpe  ek  mei  allerhanne  baktearjele  en  virale  ynfeksjes,
"partnerutwikselingen fan mikrobiologyske ynformaasje", allergyen foar kondooms en de smeermiddelen derop
brûkt,  ensfh Haw ik al  neamd hoe sterk de oalje soarget foar ( nivo) hormonale ûnbalâns? Beste winsken,
Jindrich Bayer

“Zetpillen mei de RSO kinne ek wurde brûkt foar allerhanne vaginale problemen, ynklusyf mar net beheind ta
gistynfeksjes, HPV, condylomata, herpes en in protte oare sykten as ynfeksjes wêrfan jo net needsaaklikerwize
moatte lije. Benammen as se sa maklik kinne wurde fersoarge mei it brûken fan 'e oalje. ” JB

“Kinne jo my advys jaan oer oft hennepoalje feilich is om te brûken tidens swangerskip asjebleaft? D'r is d'r net
in protte ynfo dy't ik kin fine. Myn freon is krekt ferteld dat se in umbilical cyste hat dy't bloedklonters kin
feroarsaakje dy't kin liede dat har poppe stjert. Ik haw de effekten sjoen fan hennepoalje en it goede dat it kin
dwaan, ik bin gewoan net wis oft it feilich is tidens swangerskip. ” Christine

- Beste Christine, fansels is it feilich om it te brûken, hennep is tidens swangerskip en foar arbeidspinen ek
ieuwenlang brûkt. Ik advisearje dat se zetpillen makket mei 0,01-0,06g oalje yn elk (begjin mei 1-2g oalje per
100g kakaobutter). De cyste ferdwynt binnen ferskate wiken, as it gewoanlik docht. Trije kear deis, en gjin
soargen, de oalje sil de poppe net skea. Beste winsken, JB

“JB, ik bin it iens mei de zetpil, mar hokker soarte kakaobutter brûke jo? Moat ik unferfine suvere ûnblekte
kakaobutter krije? Sil kokosoalje ek wurkje as in suppositoriumbasis? ” Sara

- No, it is oan jo hokker merk of type kakaobutter jo sille gean foar. Kokosnota -oalje kin te rinnend wêze.
Kakaobutter wurket better as in suppositoriumbasis. JB

"Soe immen ideeën hawwe oer hoe't jo de hennepoalje oan ien kinne jaan fia in fiedingsbuis? Ik haw it mingd
mei olive -oalje om it net sa dik te meitsjen, mar ik bin noch steeds bang dat it de buis ferstoppe. Gjin ideeën? ”
Steven Havre

- Steven, it is altyd it bêste om in manier te finen hoe't jo ûnverdunde oalje moatte administraasje, dat is de bêste
manier om te gean. As jo gjin manier kinne fine, kinne jo it mingje mei it iten fan 'e pasjint en litte se it sa ite.
Ja, it kin de buis ferstopje, nammentlik as de oalje in dikke konsistinsje hat. Guon oaljes binne dik, guon binne
mear rinnend. Mar as jo se ferwaarmje oant lichemstemperatuer, soene se rinnend genôch moatte wêze om de
buis net te ferstopjen.
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In oare manier is  om it  te jaan oan pasjinten yn zetpillen mei kakaoboter.  Dochs is it  iten fan 'e oalje  de
foarkommende  manier  om dit  medisyn te  nimmen,  wannear  mooglik.  D'r  binne  in  protte  manieren  foar  it
adminisearjen fan 'e oalje en it is faaks heul yndividueel, dus besykje in manier te finen dy't it bêste by de
pasjint past. Beste winsken, JB

"Krekt!  Ik behannelje  myn mem, se hat keelkanker  en haw it  efterinoar  administreare fia har fiedingsbuis,
waarm it in bytsje en ik ming it mei kokosoalje! Nea de buis ferstoppe! ” Steve

"Ik jou it myn soan fia syn fiedingsbuis as hy it net sil slikke - ik jit heul hjit wetter op 'e oalje yn in beker, dan
ferdwynt it, dan foegje ik wat koeler wetter ta (net te folle), sadat it wetter net te hyt, jit it dan yn 'e buis. It hat
frij goed wurke, hoewol soms oalje de buis in bytsje lijnt, mar it is nea blokkeare. It geheim is dat it deryn giet,
wylst it noch heul waarm is. ” Angela

"Ik wit dat it ferskriklik klinkt, mar in bytsje coca cola troch de buis om it te spoeljen nei it administraasje fan
viskos guod, of gewoan om klompen yn 't algemien skjin te meitsjen, wurket goed. In âlde RN -standby. ” Ellen

Surgery of oalje?

"Jo soene myn tieten noait nimme, as ik RSO kin opnimme !!" Chloe

"It idee dat boarstkanker in" persint risiko "is, is in folsleine leagen. Yn 'e realiteit hat elkenien kankermikro-
tumors yn har lichems, ynklusyf mysels. Kanker is gjin sykte dy't jo gewoan "krije" lykas willekeurich wurde
rekke troch bliksem. It  is iets  dat jo dei foar dei moatte  "beheare" as "foarkomme",  miel foar miel,  fia in
libbensstylkeuze  dy't  vitamine  D-oanfolling  omfettet,  fieding,  superfoods,  grientesaft  en it  foarkommen fan
kankerferwekkende gemikaliën en strieling. Dat as in dokter seit dat jo in "kâns" hawwe om kanker te krijen,
wat hy ymplisearret is dat jo gjin kontrôle hawwe oer kanker, en dat is in direkte leagen. Kanker kwakke, mei
oare wurden. ”

- As jo in "kâns" hawwe om kanker te krijen, stap dan gewoan op 'e oalje. It is in folle sûnere en feiliger opsje. ”
JB

“Sjoch nei kanker as in oare serieuze sykte as wie it in brân. Hoe grutter it fjoer, hoe mear macht jo nedich
binne om it te blussen.

Dat, wolle jo leaver hûndert bakken wetter (RSO) as in glês wetter (oare soarten oalje) brûke as jo eigen hûs yn
'e brân stie? Of wolle jo profesjonele brânwachtminsken komme komme en jo dêrmei helpe? Dat is wat ik
leaver soe, mar de hjoeddeiske brânwachtminsken, dat wol sizze dokters, meie net iens wetter brûke om al dy
brannen  te  blussen  en  se  witte  net  iens  hoe't  se  it  moatte  brûke  nei  al  dy  desennia  fan  indoktrinearjen,
harsenswashen en gjin gebrûk fan cannabis yn medisinen.

Makket it foar jo sin dat immen saakkundige brânwachtminsken nei in grutte brân yn 'e stêd soe stjoere en har
net wetter liet brûke, oftewol de meast basale en tradisjonele foarm fan fjochtsjen tsjin fjoer? Net foar my. Mar
dochs is dat krekt wat de machthawwers diene mei it medyske systeem dat wy hjoed hawwe.

In protte brannen, gjin wetter, ie in protte ekstra wurk foar brânwachtminsken/dokters dy't har wurk net de bêste
manier kinne dwaan. Dat is net hoe't it moat wêze, tink ik. Se moatte de bêste apparatuer en de bêste ark hawwe
foar har taak, net? Dat is wat ik soe dwaan as ik har manager/regearing wie. Is d'r wat mis mei it op dizze
manier te sjen? Ik tink it net. ” JB
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PMS, menopause

“Dit is ien ding wêrfoar benammen hennep en hennepoalje it bêste is dat d'r is, sûnder ien. Jo sille gewoan neat
fine dat better kin as soe wêze as hennep. It sil helpe om it hormonale lykwicht te herstellen en de râne te
nimmen fan 'e agresje, stimmingswellen, ensfh.

As ik seach dat in frou frjemd begon te gedragen fanwegen PMS-relatearre hormonale ûnbalâns yn har lichem,
soe ik har hennep fuortendaliks jaan op alle manieren as foarmen of foarmen beskikber. Ik sjoch gjin reden
wêrom't immen ûnnedich moat lije. Net te ferjitten dat as ien lijt, elkenien om har lijt dêrtroch, lykas elkenien
dy't hat te krijen hân mei in foarmenstruele frou kin befestigje. Ik soe har de oalje ite, it brûke yn in zetpil en ik
soe it aktuele gebrûk net negearje op har búk en rêch. Se sil it leuk fine, om't it de pine sil ferwiderje en har hûd
sil ferbetterje op dy dielen. Ik soe ek wat oalje mei har smoke, sadat se wist dat se "net allinich" is en dat immen
it makket.

Mei himp hoecht menstruaasje gjin frustreare en onaangename ûnderfining te wêzen foar elkenien belutsen. "JB

Q. Damn it, JB ... se die it geweldich, Oant de anty-estrogen-opnamen. Se meitsje har deadlik siik.

A. Ferrassing, ferrassing, Valerie. "Bliuw fuort fan dokters" is op it stuit de regel fan it spul. Wy sizze it net út
wille, it is in realiteit. De pasjinten dogge it meastal goed op 'e oalje oant medyske saakkundigen yngripe en it
ferfrette mei wat ûnnedige heul alternative en eksperimintele gemyske medisinen. Dat oant dokters leare hoe't jo
dit medisyn goed moatte brûke, is it wirklik it feilichste om fan har ôf te bliuwen (as de omstannichheden it
tastean, fansels). Se hat de opnamen net nedich, se moat safolle oalje opnimme as se kin sa fluch as se kin om
de skea fan eardere medyske behannelingen ûngedien te meitsjen en har tastân ûnder kontrôle te krijen. As de
oalje net helpt, is it heul ûnwierskynlik dat wat oars soe. JB

Body Weight Regeljouwing

“Hennepoalje is in geweldige detoxifier en it is net ûngewoan dat minsken dy't oergewicht hawwe in protte pûn
ferliest tidens har behanneling. It is hast as as de oalje wit wat jo moatte weagje en mei de tiid sil it jo lichem op
dat nivo bringe. Yn myn eigen gefal naam de oalje sawat 30 pûn fan my ôf, mar ik haw in protte minsken folle
mear ferlieze sjoen.

As jo hennepoalje opnimme, is it net lykas op in dieet. Jo kinne safolle ite as jo wolle en wat jo wolle. De oalje
liket natuerlik de appetit fan in persoan mei oergewicht te beheinen en ik wit fan gjin bettere as feiliger manier
om gewicht te ferliezen. Derneist kin it de appetit stimulearje fan in persoan dy't gewicht moat krije.

It  is  krekt  lykas  ik  sei,  de  oalje  wol  jo  lichem  werom  bringe  nei  in  sûn  gewicht,  nettsjinsteande  as  jo
undergewicht as oergewicht binne. As jo op ien of oare dieet wolle gean, dan is dat jo kar, mar ik soe foar ien
leaver de heule tiid gjin konyn iten ite.

Derneist fyn ik op myn leeftyd wirklik gjin wille om allerhande oefeningen te dwaan, dus as ik gewicht woe
ferlieze soe dit gjin opsje wêze. As ik in pear kilo wol kwytreitsje, wit ik de manier om it te dwaan sûnder dieet
of oefenjen en no binne jo ek bewust dat dit sels kin wurde berikt. Sadree't dizze prachtige oalje mear beskikber
wurdt, yn koarte tiid, sille dejingen dy't no oergewicht as ûndergewicht binne wierskynlik net sa lang bliuwe.
Oergewicht wêze kin in iere dea feroarsaakje, dus as jo in pear kilo ekstra drage, wite jo no hoe't jo it probleem
moatte oanpakke.

Bedoele jo it serieus dat it oergewicht kin ôfnimme sûnder oefening?

Ja, hennepoalje kin gewicht ôfnimme sûnder oefening en ik bin libbensbewiis. As ik myn shirt út doch, lykje ik
op ien dy't in protte hat útwurke en myn lichem is op it juste gewicht foar in man fan myn hichte.
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Doe't ik jonger wie, die ik in protte swimmen, mar no sûnt it tefolle gewicht ferlern hie dat ik droech, kinne jo al
myn magespieren wer sjen. Ik haw net iens leafdesgrepen, gewoan in spierbân oan elke kant en ik doch gjin
oefeningen. As jo  itselde wolle belibje, hoege jo allinich myn foarbyld te folgjen en gau sil jo lichem d'r sa
útsjen as it moat. " Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

“Myn soan brûkt Simpson -oalje foar syn Crohn's, mar ik hear dat it kin helpe gewicht te ferliezen. As sa, hoe?
" Krystal

- Ja, it kin, yt de oalje en jo sille gewicht ferlieze as jo oergewicht binne en gewicht krije as jo ûndergewicht
binne. Freegje my net wêrom, freegje my net hoe it kin, ik wit it antwurd net. It bart gewoan. Ik bin sels 50 kilo
kwytrekke op 'e oalje en leau my dat ik myn bêst besocht Rick te wjerlizzen. Mar ik mislearre en de oalje
regearde myn spieren ek. It wie frjemd en dreech te leauwen, ik jou ta. Mar it makket my net út dat ik al dat
gewicht bin ferlern sûnder in drip zweet en sûnder oefening. Eigentlik wie it heul leuk en ik hie it net slim oer
de goede sliep dy't kaam as it ienige opmerklike by -effekt fan it brûken fan 'e oalje. JB

Angst, Paranoia

"Ik tink dat  eangst en paranoia mei  it  gebrûk fan dit  medisyn sterk kinne wurde fermindere  as it  systeem
gewoan stopje soe mei arrestearjen fan minsken foar it gebrûk. By it begjin fan behanneling mei de oalje, fertel
ik pasjinten, "As de oalje jo slaperich makket, fjochtsje it dan net."

Guon minsken kinne benaud wurde by it besykjen om it ûntspannen effekt fan dizze medikaasje te oerwinnen,
as wat se wirklik moatte dwaan is gewoan te ûntspannen en net te fjochtsjen tsjin dizze effekten. In protte
soarten hennep hawwe in heul leech potensjeel om eangst te feroarsaakjen, mar d'r binne wat stammen dy't dat
dogge. As pasjinten har ûngemaklik fiele mei de oalje dy't se yn sokke gefallen besykje te brûken, advisearje ik
har faaks it medisyn te meitsjen fan in stam dy't minder problemen sil feroarsaakje.

As it gebrûk fan dit medisyn allinich legaal wie, bin ik der wis fan dat it in protte fan 'e eangst soe ferwiderje
ferbûn mei it gebrûk. Guon stammen kinne ek mear eangst produsearje dan oaren, dus as jo sokke gefoelens
ûnderfine, kinne gewoan wikseljen fan stammen it probleem eliminearje. In protte minsken fine it brûken fan
stoffen lykas donkere sûkelade en cayennepeper frij effektyf by it helpen om har eangst te ferminderjen en har
hertslach te ferminderjen. It wichtichste ding om te ûnthâlden by it brûken fan dit medisyn is om yn gedachten
te hâlden dat it de feilichste medisyn op ierde is.

It gebrûk fan dizze stof docht gjin skea en as de pasjint eangst ûnderfynt, wurdt it frij faak feroarsake troch de
pasjinten sels, om't se allegear sûnder reden wurde opwurke. Of faaks farmaseutyske medisinen dy't in pasjint
ûnnedich besiket te nimmen kin in probleem presintearje dat har symptomen fan eangst kin jaan. Mar dit is yn 'e
measte gefallen maklik ferbettere troch gewoan fan dizze skealike gemyske medisinen ôf te kommen. Derneist
is  d'r  ek in natuerlike stof dy't  ús lichems produsearje  neamd citicoline,  dat  ek effektyf  moat  wêze foar it
behanneljen fan eangst. Ik wurd ferteld dat citicoline beskikber is yn 70 lannen, dus as jo gewoan op it ynternet
geane, soene jo net folle problemen moatte hawwe om te finen wat jo fereaskje.

It duorret in skoft om te wennen oan 'e effekten fan hennepoalje en begjinners kinne wat eangst ûnderfine. Mar
yn koarte tiid sille de measten noflik wurde mei har gebrûk en sil de eangst gewoan ferdwine. In feite,  as
pasjinten ienris wend binne oan 'e effekten fan' e oalje, laitsje se faaks oer de manier wêrop it har sa slim yn it
begjin hie bang makke.

Hiel faak bin ik noch kontakt makke troch pasjinten dy't besochten in sativa -stam te brûken om har medisinen
te produsearjen en faaks kinne de effekten fan in sterke sativa eangst feroarsaakje. Dit bliuwt barre, hoewol ik in
protte kearen haw sein dat sokke stammen net moatte wurde brûkt, om't se te enerzjyk binne.

Jo wolle net dat in pasjint enerzjy krijt, jo moatte in sterke sedative indica brûke om him as har te helpen te
ûntspannen en te  genêzen by it  sliepen.  Ik  haatsje  dat  minsken har  tiid  en jild  fergrieme besykje  oalje  te
produsearjen út 'e ferkearde stammen, mar dat is faaks wat bart as ús ynstruksjes net wurde folge. Mei in bytsje
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muoite  bin  ik  wis  dat  wy  goede  medyske  fariëteiten  kinne  ûntwikkelje  dy't  heulendal  gjin  eangst  sille
produsearje. Mar dit kin net op 'e juste manier wurde berikt oant wy de frijheid hawwe om it fereaske ienfâldige
ûndersyk te dwaan. ” Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Depresje

"Ik haw fûn dat sativa- as indica -stammen effektyf binne yn 'e behanneling fan depresje. Dochs brûk ik selden
sativa -stammen foar it behanneljen fan minsken fanwegen har enerzjyeffekt. De measte pasjinten dy't nei my
komme hawwe in serieuze sykte en ik wol net dat se enerzjy krije tidens it genêzingsproses.

Ik fyn de sliep en rêst dy't in goede indica -oalje leveret de meast foardielich wêze foar de grutte mearderheid
fan medyske omstannichheden. Oalje fan in goed indica -ferskaat is heul effektyf yn 'e behanneling fan depresje
en kin dit probleem faaks yn in heul koarte tiid eliminearje. De measte dy't by my binne kommen wiene yn in
deprimeare  steat  fanwegen  oare  omstannichheden  wêrfan  se  lijden.  As  de  tastân  wurdt  genêzen  of  ûnder
kontrôle wurdt, ferdwynt de deprimeare steat dy't se hawwe ûnderfûn gewoan. " Rick Simpson, Hemp: De
meast medyske plant

Multiple sklerose (MS)

Wat binne jo ûnderfiningen mei genêzen fan meardere sklerose? In protte minsken witte al dat hennep kin 
helpe, mar witte net hoe't it moat wurde brûkt.

“Koartlyn krigen wy in rapport fan in dame mei MS dy't in jier lyn twa ounces heechweardige hennepoalje
ynnaam foar har tastân. It effekt fan 'e oaljebehandeling wie heul suksesfol en hoewol se it lêste jier gjin oalje
hat opnaam, bliuwt se yn goede sûnens. Ut myn ûnderfining is meardere sklerose faaks genêzen, mar foar
minsken dy't al jierren lije mei dizze tastân, sil it tiid nimme om de skea dy't de sykte hat feroarsake, ûngedien
te meitsjen. In protte MS -lijers smoke himp foar opluchting, mar it brûken fan himp op dizze manier sil har net
genêze en de sykte sil trochgean.

De ienige manier wêrop ik wit om MS te behanneljen en de skea ferbûn mei dizze sykte effektyf is om de oalje
op regelmjittige basis op te nimmen oant it is genêzen of ûnder kontrôle brocht. As jo MS hawwe, doch josels in
foardiel en besykje dizze medikaasje te besykjen. It libben moat gean oer libjen, net lijen, dus wêrom soe in
pasjint dizze tastân moatte tastean har libben te ferneatigjen as it op in effektive manier kin wurde behannele? Ik
wit fan pasjinten mei dizze oandwaning dy't net langer goed koene rinne, mar nei mar in pear wiken fan it
opnimmen fan 'e oalje, koene se wer normaal rinne. MS is mar ien fan in protte omstannichheden dy't dokters
sizze net te genêzen binne, ynstee fertelle se ús dat se de symptomen allinich kinne beheare, wylst de sykte sels
syn tol nimt. As jo jo dokter ferkeard wolle bewize, besykje dan de oalje en begjin te libjen foar in feroaring en
as jo dat dogge, Ik bin der wis fan dat jo sille beseffe dat de man yn 'e wite jas net altyd alle antwurden hat. ”
Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

Ferslavingssoarch

"Ik haw heul koartlyn waarnommen dat in terminaal sike morfineôfhinklike kankerpasjint morfine" KOUDE
TURKIJE "OFF gie. Ienris út morfine, waard se hongerich; wie net langer ferbjustere; sliepte heul lûd en har
pine waard folle better regele.
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Se wurdt ek nochris gearhingjend. FERBAZEND. As ik dizze 180 graden feroaring sels net hie sjoen, hie ik it
NOOIT leaud. Ik haw noch noait pro-marijuana west, mar dizze persoanlike observaasje makke my in leauwige.
” Janice

"Ien ding haw ik opfallen no't ik no RSO foar 3 moannen haw nommen, it wie hast fan myn langstme nei
alkohol kwytrekke. Ik haw eartiids elke nacht in drankje of 2 dronken, mar no wol ik selden in drankje en as ik
dat doch, drink ik net sa folle, haw ik ek opfallen dat myn broek folle losser west hat. Ik bin 10 lbs kwytrekke. It
iennichste ding dat ik minder doch is alkohol drinke.

Ik yt noch altyd itselde en knibbelje noch nachts oan mingde noten, koekjes ensfh. As ik de munchies haw en ik
kin sels mear ite dan foar de oalje. Ja de oalje kin jo honger meitsje.

Dat of it gebrek oan alkohol as de oalje hat feroarsake dat ik yn 3 moannen 10 lbs bin kwytrekke. En ik wie net
echt oergewicht, 5 '10 "en sawat 198lbs. Doe't ik jonger wie, wie ik altyd sawat 186 lbs en fit. No bin ik oant
187lb it lêste dat ik kontrolearre. Hoe dan ek, de oalje as gebrek oan alkohol feroarsake my om gewicht te
ferliezen. Gewoan in lokkich bywurkje. ” Scott

“Opiaten meitsje my constipeare, misslik, it is lestich de juste dosis te krijen foar effektive reliëf. Se meitsje my
"woozy", meitsje it ûnfeilich om te riden en oan en troch. Marijuana net. Genoch sein." Fred

“15 jier opiaatferslaving genêzen troch de oalje. Ik soe it net hawwe besocht as it net foar Rick wie. Dat ik moat
sizze dat ik him wirklik myn libben skuldich bin, dus ik bin no ien fan syn grutste supporters. Ik hie altyd
smookt, mar dat hat noait holpen mei de pine dy't ik soe krije fan pillen. Ik woe gewoan safolle kearen stjerre,
om't ik net langer de lieding hie oer myn libben. Ik kin sizze fanwegen de RSO. Ik bin NET op morfine, oksy,
perc, vic, as suboksyn ... it hat my d'r alles fan !!!!! En ik bin wer 40 n fiele 20. Myn artritis dy't ik elke moarn
fielde is no GONE. Ik haw de oalje 10 kear yntern nommen en myn libben is opnij begon. D'r binne gjin
wurden om út te drukken hoe tankber ik bin. As jo op pillen binne, begjin dan nachts mei jo oalje, útsein as jo in
wike hawwe om gewoan te sliepen, dan soe ik dy rûte gean. Pm my as fragen. ” Rebecca

"Cannabis hat my fan Benzo's helle nei mear dan 30 jier ferslaving mear dan 158 jier lyn, sûnder it, trochgean
lykas ik wie, wie ik no dea west ..." Phil

"Ik bin fan alle pynstillende medisinen ôf en kin no funksjonearje - ik woe dat mear minsken de krêft fan 'e
natuer koene fertrouwe!" Sue

Sliepe, slapeloosheid

“Wat slapeloosheid is, is d'r neat better dan goed produsearre oalje fan in goede indica -stam om in persoan de
sliep te jaan dy't se fereaskje. De effekten fan myn holleblessuere lieten my efter mei wat it bêste kin wurde
omskreaun as in stimmige foarke gek wurden yn myn holle. Dit hege lûd makke it my ûnmooglik om te sliepen
en ik koe de rest dy't ik nedich wie net krije. It medyske systeem joech my in protte ferskate medisinen foar
dizze  tastân,  mar  neat  wurke.  Faak bleau  ik  mei  skriklike  bywurkingen oerbleaun fan it  gebrûk fan  dizze
medisinen dy't my mear need feroarsake dan de tastân wêrfan ik haw.

Ik fûn dat gewoan it smoken fan himp my mear rêst koe krije dan ien fan 'e pillen dy't it medyske systeem my
joech. Doe't ik doe begon mei it opnimmen fan hennepoalje, krige ik noch mear reliëf en wie it net ûngewoan
dat ik acht oant tolve oeren ûnûnderbrutsen sliep krige.

Jierren foardat ik de oalje naam, soe ik mear wurch oerein gean as doe't ik op bêd wie gien en ik nachts heul
min waard rêstich. Doe ynienen nei it nimmen fan 'e oalje begon ik moarns wekker te wurden, goed útrêste en
opknapt.

As in protte fan ús âlder wurde, begjinne wy  sliepproblemen te ûnderfinen en dit kin in heul skealik effekt
hawwe op ús algemiene sûnens en wolwêzen. De dokters kinne jo slieppillen jaan, mar as jo wirklik wisten
wêr't se fan waarden makke, twifelje ik dat jo se yn jo lichem wolle.
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In goede nachtrêst is net iets dat gewoan leuk is om te hawwen, it is in needsaak as jo aktyf en sûn wolle bliuwe
en d'r is neat better dan hennepoalje om jo lichem de rêst te jaan dy't jo fereaskje. ” Rick Simpson, Hemp: De
meast medyske plant

“Aaryn: ik tink dat ik in bytsje te grut fan in stik iet ... mar it is gjin minne saak! It is gewoan miskien tiid om te
sliepen.

- Hoe wie de sliep, Aaryn? JB

Aaryn: Geweldich! Ik rêst noch! Ik fyn dat it al helpt mei myn depresje en eangst. De oalje makket my laitsje,
lol.

Ik hie hjir in oare pasjint dy't ik toande hoe't ik de oalje moest meitsje en hy hat ek eangst. Hy lake ek. It wie
geweldich.

Ik yt de ôfrûne 2 dagen 4 kear deis in rysbedrach, en ik haw it medisyn minder faak moatte ynhale, en haw
minimale pine.

- Dat is hoe't behanneling fan serieuze sykte der útsjen moat, net? De pasjint sliept, wurdt wekker, wurdt in
protte oer himsels en de dwaasheid fan 'e heule situaasje,  ûnderfynt gjin stress, eangst of bywurkingen fan
gemyske medisinen, ensfh. Ik persoanlik soe dit grif leuk fine. JB

"Ik bin foar ferskate omstannichheden op hennepoalje  en ik haw noch noait  sa goed sliept of my sa goed
fielde ... Tankewol Rick Simpson & JB foar it heljen fan it berjocht dat dizze plant wûnders docht foar alles
tinkber !! DOE it gewoan minsken en sjoch sels! It is de ienige manier wêrop jo in wirklike leauwige wurde,
fertrou my !! ” Val

- Tankewol, Val. It is wier dat neat de persoanlike ûnderfining ferslaat mei wat de oalje kin dwaan. As jo  it
ienris hawwe besocht, bygelyks op in ferbaarning as in muggebyt en de jeuk en pine yn sekonden sille ferdwine,
kin elkenien jo fertelle wat se wolle en sille jo witte dat se jo kinne fertelle wat se wolle, mar de oalje sil noch
wêze de bêste medisinen dy't der is. En jo sille d'r thús in bakje hawwe wolle, foar it gefal dat d'r wat barde.

Jo hoege gjin wurd te fertrouwen dat wy sizze, meitsje gewoan de oalje, fyn immen mei in brânwûn, hûdkanker,
diabetyske ulcer, tapasse it dan lokaal en sjoch wat der bart. Unthâld dan dat itselde yn jo lichem sil barre as jo
de oalje opnimme, en dat is sawat alles wat jo wirklik moatte witte. JB

"Guon minsken binne gewoan ûnwittend en bang ... Fanwegen Rick Simpson haw ik sels flink op myn pine -
medisinen kinnen gean, ik bedoel dat ik moarns 60mg OxyContin 3 en 3 foar bêd hie nommen en se hie
nommen foar mear dan 8 jier ... It sûge!

No sûnt ik mei de oalje begon, nim ik mar 1 yn 'e moarntiid en 1 yn' e middei! Sprek oer in wûnder teminsten
dat is de manier wêrop ik it sjoch! De dokters fertelden my dat ik noait soe kinne delkomme of stopje mei
nimme. Jonge, die "Rick Simpson" en ik bewize dat myn dokters ferkeard binne.

Ik doch it en ik fiel  my better dan ik die ferdomde gifpillen die! Sels hoewol ik op sa'n hege dosis fan 'e
OxyContin wie, hie ik noch steeds pine, dei yn dei út, net sliepe en net ite ...

Hjoed bin ik sûnder pine, sliep normaal en yt mear! En ik stopje myn syktocht net om fan dizze pillen ôf te
kommen, ik hoopje dat tsjin 'e tiid dat ik in moanne op' e oalje west haw, ik d'r hielendal ôf bin! Winskje my
gelok! ”Nancy

Ik haw eins skizofreny en ik brûk medyske cannabis foar bywurkingen relatearre oan myn tastân, lykas eangst
en slapeloosheid. It medisyn wurket, sûnt ik faker begon te medisinen haw ik sliepe kinnen, wat ik earder net
koe.

In protte fan myn symptomen ferskine as ik gjin sliep haw. Nea haw ik stimmen meimakke wylst ik op cannabis
wie, ik fiel dat it my eins beskermet tsjin har ... "Jose
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- Ik gean akkoard, Jose, slieptekort is de oarsaak fan in protte mentale omstannichheden. Hiel logyskerwize, as
men net genôch sliep hat, fielt men him net sa goed as hy/sy soe nei tsien oeren ferfrissende sliep nei it iten fan
'e oalje. JB

"Hoe mear kalmerend, hoe better. Ik brûk it nachts foardat ik op bêd gean en it wurket. Ik sliep no 8 oeren
direkt. Rêst hat it heulste ding foar my west. De krêft fan 80% en heger duorret in skoft foar't jo der oan wend
binne, mar jo sille d'r komme. Begjin mei 0,01 ml lykas oanjûn en wurkje dêrwei op. Ik besocht in 0.025 te
begjinnen ...  folgjende kear naam ik allinich de 0.01 ml.  De 0.025 ml sette my 10 oeren op 'e bank. Wês
foarsichtich,  mar  tink  derom om it  te  nimmen.  Lykas  ik  sei  Nacht  is  de  juste  tiid  foar  my.  Kin  oerdeis
funksjonearje en nachts REST. ” John

"Ik jou myn ferloofde (Jason) de oalje en hy wurdt net folle nommen en it makket him sa wurch. Hy sliept it
measte fan 'e dei. Ik sil him d'r foar in dei as twa fan ôfhelje gewoan om te sjen hokker feroaringen it makket ...
dan kin hy him miskien in bytsje jaan lykas 1/2 in rys ris (teminsten dat wie wat wy hawwe lêzen) miskien wy
hellen it foar him fluch omheech. ” Jason

- Jason, it sliepende gefoel is ok en jo wolle dat de pasjint safolle mooglik sliept. It kalmerend effekt sil oer in
pear wiken ôfnimme, mar it is neat ongewens, krekt oarsom. Beste winsken, JB

F: Hjoed wat meitsje foar in man dy't de wite jassen hawwe sein dat hy twa wiken te libjen hat en dat se neat
mear foar him kinne dwaan. Ik hoopje gau gau goed nijs foar elkenien te hawwen. Besykje him ek te krijen om
te stopjen mei smoken en syn dieet te feroarjen en mear om syn ymmúnsysteem in gefjochtskâns te jaan. Tige
tank Rick en JB foar jo kennis en it jaan fan ús in wirklike genêzing.

A: Dave, lit him smoke, it makket gjin ferskil as hy de oalje yt. Ek sil hy in protte sliepe, dus hy sil dochs
safolle smoke.

Wat it dieet no feroaret, goed, hy soe it ridlik moatte feroarje, mar net drastysk, lit him ite wat hy wol. Net
needsaaklik in woarst, mar wat ridliks, Ferheegje de pH fan syn lichem, lit him elke dei siedden ite fan twa
appels. It wichtichste is om sa gau mooglik safolle oalje yn him te krijen. D'r is noch in kâns. Kombinearje it
iten fan 'e oalje, zetpillen, ferdampjen en aktueel gebrûk foar bêste resultaten. Sels as hy it net makket, sil hy
oant it ein in maksimale kwaliteit fan libben libje, en dat is ek heul wichtich. Ik bin der wis fan dat it mear dan
twa wiken sil wêze, mar wy sille sjen. Dokters hawwe net altyd gelyk mei har foarsizzingen as de oalje yn it
spiel komt. Beste winsken, JB

"Ik sliep heul lûd, en langer dan normaal. As ik ienris oerein bin, fiel ik my heul rêstich, net somber as by it
smoken. ” Terry

"Ik sliep goed en dream, mar ik wurd wekker. Nimt oeren om te kommen en dan duorret it lang, lang. Ik brûk it
elke nacht. It nimt myn artritispine fuort en lit my sliepe. ” Katherine

"Ik haw kanker en sliepapnea. Ik krij net allinich geweldige sliep, ik wurd net wekker fan hjitte flitsen. It is in
segen. ” Stephanie

"It fielt as lokkich dea wêze!" Mal

"Myn geast sûnder it is as in file yn New York. Mei it - makket it it makliker yn in Zen -túnsteat, wylst it noch
op normaal nivo funksjoneart. Andris

“Ik haw 20 jier in sliepsteuring hân, RSO -oalje hat my foar it earst holpen te sliepen en ik bin sûnder pine
wekker! Jo! " Bonnie

"Ik haw in herniisde skiif dy't op myn skiatyske nerve drukt, wêrtroch swiere pine kin sjitte fan myn legere rêch
nei myn linker skonk oant myn teannen. Ik naam elke iere oere 3 ibuprofen, sadat ik út bêd koe en rinne koe. Ik
begon hast twa wiken lyn de oalje te nimmen foar de pine en ûntstekking. Ik haw no gjin ibuprofen nedich, ik
sliep better dan ik ea hie, myn meiwurkers hawwe kommintaar makke oer myn bettere stimmingen en algemien
lok. Ik fiel my goed! ” Jennifer
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Ik haw myn 14 -jierrige Pit no 4 wiken de oalje jûn foar kanker. Se wurdt soms in bytsje 'twitchy' en dronken as
ik har te folle jou, mar as de drokte ferdwynt, sliept se as in pup.

Se wegere dierenarts te nimmen, sadat wy ynstee wat oalje krigen. Noch iere dagen, mar ik registrearje har
foarútgong. It duorre sawat in wike foar har om te wennen oan 'e oalje en wer in appetit te ûntwikkeljen. Ik bin
jaloersk, om't wy op dit stadium allinich de oalje kinne betelje foar har Love elkenien's prachtige ferhalen! ”

“Ik haw Sosjale fobie (better neamd as sosjale angststoornis), depresje en slapeloosheid. Nea oalje oernommen,
om't ik it hjir net kin fine wêr't ik wenje, kin it ek net sels kultivearje en ekstrahearje ... mar ik haw sawat tsien
kear smoke, wat ik fielde wie dat ik nei de earste kear koe sliep no as ik my wurch fielde, ik hie myn "all-life-
no-depressive-moanne", fielde my noait sa lokkich (gjin depresje) en mei al dy fitaliteit sels de meast krêftige
medisinen te nimmen (dy't my liede ta oare sûnensproblemen ) dêrfoar fermindere ek myn sosjale angst (fobie)
in protte en ik hoegde net "heech" te wêzen om dat te fielen, as ik 1 of sels 2 dagen hie smookt foardat ik nei
bûten  moat  gean  en  mei  oare  minsken  moat  prate  ,  bliuw  op  in  iepenbier  plak  (wat  dizze  oandwaning
ûnmooglik makket), NO KINNE DAT DAT, fielde my wer libben as in "normaal persoan", gjin medisinen die
dat. It probleem is, fanwegen wetten, foarrang fan it krûd, plus sosjale foaroardielen en ûnwittendheid oer de
plant, ik kin it net iens mear smoke, wol net "heech" wurde, wol gewoan wer libje sûnder dy libbensbeperkende
problemen, D'r is in protte anonym minsken dy't lykas ik libje mei in soarte fan fobie en oare steurnissen en ik
tink dat de oalje de oplossing kin wêze. ” Pablo

"Jo kinne Rick en of JB freegje, wy hawwe fûn dat it brûken fan in produkt dat 20-30% sativa is ien fan 'e bêste
kombinaasjes is foar eangst-relatearre problemen." Brewster

- Wy wurkje graach mei indica dominante sativa-krusingen mei 20%THC of mear, krekt om dizze redenen. De
effekten  fan  'e  bêste  oaljes  binne  ekstreem  krêftich  en  kalmerend,  mar  dochs  euforysk  en  noch  better
aphrodisiac. As jo  in pasjint in medisyn jouwe mei sokke effekten, kinne jo der hast wis fan wêze dat se it
genietsje sille. Wa soe net? Jo sliepe goed, jo wurde goed útrêste, euforysk en fol winsk wekker om immen bliid
te meitsjen. Wa soe dat net leuk fine? JB

“Ik wurdearje it elke dei te learen oer de RSO en wat it hat dien foar minsken/ bisten. As dizze oalje docht wat
se sizze, moat it fan 'e heechste berch wurde skreaun - net stil wurde. Ik haw d'r gjin persoanlike ûnderfining
mei hân, mar soe d'r wis wêze as ik as ien dy't ik om my hie fûn dat wy it nedich wiene.

Yn 'e tuskentiid lês ik safolle berjochten as ik kin. Ik moat noch in berjocht lêze dy't seit, "Tankewol Rick
Simpson - ik waard hielendal stien, it wie cool, Dude."

- Tankewol foar jo stipe, Debbie Nolan, ik bin der wis fan dat jo in post sille skriuwe dy't heul presys dat sil
sizze.  It  gefoel  yn  it  lichem as  men de  juste  dosis  fan  'e  juste  RSO foar  har  opnimt,  kin  allinich  wurde
omskreaun as "heul cool."  Of ekstreem cool.  Of miskien verbazingwekkend cool.  It  is  ien fan 'e noflikste
gefoelens dy't men kin ûnderfine, it is heul natuerlik, kalmerend en kalmerend.

Lykas wy sizze, hawwe bêste oaljes in heul kalmerend, mar dochs euforysk effekt by opname. Dat jo sliepe
goed en dan wurde jo wakker giecheljend as in bern. En as jo goed sliepe en giechelje, binne jo wierskynliker
goed en rêstich fielde as as jo net goed sliepe en net giechelje. En as jo jo goed en rêste fiele, sil jo lichem
logyskerwize genêze en better prestearje. Gjin raketwittenskip, lykas altyd mei cannabis -medisinen. JB

"Hoewol it endocannabinoïdesysteem in breed ferskaat oan biologyske prosessen beynfloedet (lykas appetit en
sliep), leauwe saakkundigen dat har algemiene funksje is it regulearjen fan homeostase.

Homeostase is in wichtich elemint yn 'e biology fan alle libbene wêzens en wurdt it bêste omskreaun as de
mooglikheid om stabile ynterne omstannichheden te behâlden dy't nedich binne foar oerlibjen. Sykte is gewoan
in gefolch fan in aspekt fan mislearjen by it berikken fan homeostase, wêrtroch it endocannabinoïdesysteem in
unyk doel is foar medyske tapassingen. ”

-Mei oare wurden, it is alles oer de balâns. Neat gjin nij. JB
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Glaukom, herstellen fan sicht

“Glaucoma en de effekten dêrfan kinne yn 'e measte gefallen frij maklik ûnder kontrôle brocht wurde, om't in
protte soarten hennep effektyf binne yn it dramatysk ferminderjen fan okulêre druk. It is net ûngewoan dat in
persoan dy't lijt oan glaukom dy't hennepoalje brûkt in substansjele ferbettering yn har fyzje sjocht. In protte
pasjinten moatte sels har bril ferfange, om't har âlde lenzen op recept no te sterk binne.

Tinke jo dat it logysk is dat eachdokters cannabis net iens sille neame, ek al is it bekend dat it effektyf is sûnt
teminsten de 1800's?
Nochris, hennepoalje makke fan 'e juste stammen is in heul effektive behanneling foar glaukom en ik wit fan
neat better as feiliger foar it ferminderjen fan okulêre druk. It effekt dat hennep op okulêre druk hat is in heul
lange tiid bekend, mar dochs besiket it  medyske systeem sels te besprekken oer it  brûken fan hennep foar
glaukom. Spitigernôch docht bliken dat in protte dokters hjoed folle mear oer jild geane dan oer genêzen. Ik kin
net útlizze hoe't in eachdokter d'r kin sitte en sjen hoe't in pasjint stadich blyn wurdt en de pasjint net fertelt wat
hennep kin dwaan foar har tastân. Te faak, op it lêst, ferlieze pasjinten har fyzje folslein, om't se it advys fan har
dokters blyn fertrouden. In pasjint ferlieze har fermogen om goed te sjen liket net folle te betsjutten foar in
protte eachdokters. Dochs, Ik tink dat wat se dogge skande is en it spyt my tige foar dyjingen dy't fan har fisy
binne berôve foar gjin oare reden dan hebzucht. Rick Simpson, Hemp: De meast medyske plant

"Ik haw in pear  nachten lyn krekt  in partij"  hennepoalje  "makke en in  partij  bûter.  Ik haw in pasjint  mei
harsentumor de oalje jûn, foar it nimmen fan 'e oalje wie se hast blyn, nei in moanne fan it nimmen fan' e oalje,
wie har sicht tichtby folslein restaurearre.  Jo soene net deselde resultaten krije fan bûter. Jo krije medyske
resultaten fan bûter, lykwols is de oalje in folle mear konsintrearre foarm fan medisinen, en it wurket foar hast
alles, dingen binne gewoan geweldig. "Dion

"Mûnling nommen is it sicht fan myn mem herstellen. Se is juridysk blyn yn har linker each. In blessuere liet
har sûnder in lens en ferskate sjirurgy ferliet har mei glaukom. Se hat no in jier en in heal op 'e RSO west- brûk
it deistich. Se seach noait hoefolle sicht weromkaam oant se wat eachmake -up die. Se hat al 40 jier blyn west
yn dat each, dat se hat harsels traind hoe't se eachmake-up moatte oanbringe mei har eagen ticht. It wie de
iennige manier wêrop se it koe tapasse op har goede each wie om har goede each te sluten en har folslein blyn te
litten. No, de lêste kear dat se har goede each slút, begon se har bline each eins te sjen en te fokusjen. Se hat
allinich gelegenheid make-up, sadat se net krekt wit hoe lang it wie foardat har sicht werom kaam, mar nei mear
dan in jier op 'e oalje te wêzen, kin se no ôfbyldings, kleuren, en lês sels bepaalde dingen út har minne each! Ik
hold in tas Lays Chips omheech, en fan oer de tafel koe se lagen lezen. Se tinkt as se in nije lens hie dat har
fyzje folslein soe wurde hersteld. Om in nije lens te krijen moat se op in list fan oargeldonors wurde pleatst- Ik
bin net wis dat har fersekering soksawat sil dekke dus foar no- Dizze oalje hat har in wûnder jûn- in wûnder fan
sicht wêr't eartiids mar tsjuster wie ! Dat ik soe sizze NO DROPS NEEDED- Gewoan in fêst oanbod! No, Gean
nei it plantsjen fan jo genêzing! Oh Ja- Se hat NOCH GEBEWIS fan GLAUCOMA! ” Lindsay Om in nije lens
te krijen moat se op in list fan oargeldonors wurde pleatst- Ik bin net wis dat har fersekering soksawat sil dekke
dus foar no- Dizze oalje hat har in wûnder jûn- in wûnder fan sicht wêr't eartiids mar tsjuster wie ! Dat ik soe
sizze NO DROPS NEEDED- Gewoan in fêst oanbod! No, Gean nei it plantsjen fan jo genêzing! Oh Ja- Se hat
NOCH GEBEWIS fan GLAUCOMA! ” Lindsay Om in nije lens te krijen moat se op in list fan oargeldonors
wurde pleatst- Ik bin net wis dat har fersekering soksawat sil dekke dus foar no- Dizze oalje hat har in wûnder
jûn- in wûnder fan sicht wêr't eartiids mar tsjuster wie ! Dat ik soe sizze NO DROPS NEEDED- Gewoan in fêst
oanbod! No, Gean nei it plantsjen fan jo genêzing! Oh Ja- Se hat NOCH GEBEWIS fan GLAUCOMA! ”
Lindsay

Seldsume as net-sa-mienskiplike sykten en sykten
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Q. Hallo Rick/JB, hawwe jo ea heard fan in seldsume sykte Porphyria? As dat sa is, hawwe jo immen behannele
mei RSO en wat wiene de resultaten?

A. Nee, dat haw ik net. Mar oardielend nei wat ik d'r oer haw lêzen, sjoch ik gjin reden wêrom't de oalje it net
soe moatte helpe genêze of ûnder kontrôle bringe. It sil grif helpe mei symptomen fan dizze seldsume en seker
heul onaangename tastân.

Ik soe it protokol folgje op ús side, ik soe de oalje ite en it brûke yn zetpillen (op dy manier sil it direkt yn 'e
bloedstream gean). Ik soe de oalje lokaal brûke yn in tincture as salve foar hûdbetingsten/manifestaasjes (it sil
alle jeuk en oar ûngemak fuortnimme).

Ik soe op syn minst 60g oer twa of trije moannen ite, ik soe gjin gemikaliën brûke, ik soe de ynstruksjes fan
Rick Simpson gewoan folgje. As 60g it net genêze sil of it ûnder kontrôle bringt, soe ik noch 120g ite. En as dat
gjin befredigjende resultaten soe bringe, dan soe ik gewoan de oalje yn my begjinne te stampen, ien twa trije
gram deis as noch mear as ik it koe nimme, en ik soe gewoan safolle ite as ik soe hawwe sa fluch mooglik .
Wêrom? Want as de oalje jo net helpt, is it heul ûnwierskynlik dat jo wat oars sille fine. Ek moatte agressive
sykten agressyf wurde behannele. Beste winsken, JB

“Sa goed nijs JB & RICK !!! Ik gie hjoed nei dokters foar myn testresultaten! Myn skildklier dy't  22 jier
ûnderaktyf wie en medisineare is no oer aktyf! Ik haw sels mar in moanne RSO fulltime opnaam, ik wriuw ek in
tinktuer direkt yn myn kiel en ik ferdamp RSO ek! Ik bin sa ekstatysk bliid oer dit!

Hy is in heul coole dokter dy't d'r west hat en my troch dit alles hat stipe en goed wit, ik bin yn feite mei it
brûken fan RSO OIL! As dokter is hy, hy wol noch in ultralûd dwaan op myn skildklier om te kontrolearjen op
knopen! Wat tinke jo oer it ultralûd?

Ik sil dizze oalje altyd de oalje mei grutskens nimme foar de rest fan myn dagen, dit fielt goed, dat is it heule
punt goed! Presept medisinen binne EVIL! Ik haw ek in protte sûnensproblemen dy't ik op it stuit behannelje
mei dizze prachtige oalje! Chiari Malformation type 1 fan 'e harsensstam ek haw ik slimme karpaltunnel en
folle mear!

Ik bin hjoed 45 jier jong, fiel my net allegear slein en sear lykas ik fiel! Haw ik neamd dat ik ek 7 moannen lyn
harsensoperaasje hie en ik haw sûnt myn operaasje gjin narkotika brûkt fanwegen leverfalen fan 'e medisinen!
Ik bin wirklik in bewiis dat dizze oalje fan GOD is! Dit is alles wat wy moatte nimme as medisinen!

Tige tank JB en Rick foar alles wat jo dogge fan 'e djipte fan myn hert! Gjin skyrolmedisjes mear, YAY !!!!!!!!
” Margene

- Lokwinske, Margene. Wat de echografie oangiet, goed, ik tink dat jo it antwurd witte. Hoe minder scans hoe
better, dat is alles wat ik kin sizze.

Ik persoanlik soe net tichtby elkenien komme dy't my 22 jier net soe fertelle oer de oalje, mar as jo tinke dat dy
minsken jo noch wat te fertellen hawwe, fiel jo frij om mei har te praten, nammentlik as jo wirklik ynteressearre
binne yn wat se te sizzen hawwe oer medisinen. Mar dat is sawat alles dat ik se soe litte litte, allinich prate, op
dy manier kinne se jo net sa sear dwaan as dat se har praten waard oerset yn in "need" om wat pillen fan har kar
op te nimmen.

Bêste winsken en hâld fuort fan dyjingen dy't 22 jier hawwe trochbrocht om jo ferkeard advys te jaan. Wês bliid
dat jo har "behannelingen" hawwe oerlibbe, oaren wiene net sa gelokkich. JB

"Kin cannabisoalje wurde brûkt foar rabiës?" Aami

- Aami, ja, mar it sil wierskynlik fereaskje dat de pasjint in skoft yn koma set, mei heul hege doses oalje, foaral
yn avansearre gefallen. JB

"Myn fersoarger hat in pasjint dy't wurdt diagnostearre mei Lupus en kwikfergiftiging yn har heule lichem. Nei
sawat in jier oant no ta mei it brûken fan har selsmakke oalje, is kwikfergiftiging folslein ferdwûn en is de
Lupus ferdomme hast ferdwûn. Haarfollikels binne elke 2 wiken nommen om krekt te sjen wat en hoefolle
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gifstoffen  yn  har  lichem binne  foar  de  updates  fan  har  súkses.  Echt  geweldig  is  wat  natuerlik  kin  wurde
genêzen. Kostet in bytsje, mar dochs sûner en it libben wurdich! ” Jesse

"Ik waard diagnostearre mei primêre myeloïde fibrose, krige medisinen dy't holpen mar net tefreden wiene
fanwegen tanimmende pine en gjin appetit en falle bloedtelling, tanommen miltgrutte, slapeloosheid. Nei ien
jier dit medisyn te hawwen naam en gjin echte fûnemintele feroaring te hawwen, besleat ik RSO te besykjen,
mar 1 moanne op 'e oalje, myn pine is net-besteand, de appetit is werom, bloedtelling nimt ta, sliept as in rots. "
Aguae

"Ik brûk it  om myn medyske anomaly te behanneljen ...  ferskate sikehuzen yn myn gebiet  sizze dat it  net
mooglik soe moatte wêze ... mar de RSO is geweldig ... Ik fersmyt in VP -shunt yn myn lichem, ik haw in
bindeweefselsykte en ferskate oare seldsume problemen ... 4 harsensoperaasjes yn 36 dagen en ik wegere de
narkotika te foljen ... allinich medyske marijuana, RSO en sykheljen ... Ik haw noch noait sa fluch genêzen yn
myn libben ... sels lykas myn laboratoaren sjen litte myn lichem is sa ferstuivere dat myn pine eins net sa slim is
... ”Katie

“It folgjende is fan in ealman dy't belutsen wie by in serieus auto -ûngemak yn 1977. Hy hie lêst fan ferlamming
yn it gesicht, tearkanalen wurken net, hy moast okulêre smeermiddelen brûke, foar in part ferlies fan fyzje yn
ien each. Derneist hie hy in holleblessuere, wat resultearre yn ûnthâldproblemen, spraakproblemen. Hy rûn mei
in stok en brocht al de ôfrûne jierren pine. Dit is út in berjocht dat hy stjoerde. == "De oalje repareart my op
sellulêr nivo. Al it littekenweefsel oan myn rjochterkant is fuort! Ik haw no beweging fan myn rjochter each. Ik
kin sels glimkje, no giet de ferlamming yn myn gesicht fuort. Dit alles is bard binnen de lêste 6 moannen. Ienris
fanwegen de pine fan 'e tumor haw ik myn dosaasje ferhege nei in gram en in 11/2 gram per dei doseare de
heule dei. In pear moannen lyn seach ik tv en ik besefte dat ik de rjochterkant fan myn noas kin sjen. De earste
kear dat ik dat seach sûnt 1977. Ik begon it te oefenjen. Ik haw no folsleine beweging. ” Cannabis -oalje ... net
allinich foar Peeps. " Corrie

Dieren - Testimonials

"Ik behannele de tumor fan myn hûn op syn ear mei RSO ... It wie ENORM en no is it GONE !!!!" Andrea

“Myn hûn hat ostersarcoma (bonkkanker). Ik hie syn skonk in wike lyn amputearre, en hy moat oer in wike mei
gemo begjinne. Mei syn kanker ferspriedt it him meastal nei de longen, 95% fan 'e hûnen stjerre binnen in jier
oan longkanker. As it jo hûn wie, soene jo dan no mei de oalje begjinne en de gemo noch dwaan, as gjin gemo
en rjochte oalje? Foar minsken begjinne jo mei in ryskorn, mei in hûn fan 70 lb, soene jo twa kear deis begjinne
mei in 3e dêrfan? Betanke foar it lêzen fan dit en ik wachtsje mei spanning op jo antwurd. ” Eda

“Eda, de oalje hat ús kostbere hûn Sophie rêden. Se wie stjerrende. Jou jo hûn de oalje ASAP ... Chemo sil har
fermoardzje. Gebeden mei jo ... ”Brewster

“Ik krige gewoan geweldig nijs oer de hûn fan myn freonen dy't ik gewoan moast diele! In pear moannen lyn
hie har pitbull Maximus in tumor yn ien fan syn efterpoaten dy't út kontrôle groeide. De bistedokter fertelde
myn freon dat se mear dan 3 grand moast betelje om syn skonk te amputearjen, of it soe ferspriede en hy soe
binnen in jier stjerre. Dit wie sawat 4 moannen lyn. Doe, doe't ik har status seach oer syn plande sjirurgy,
stjoerde ik har in berjocht  en stelde ik him ynstee Cannabis -oalje  te  fieden. Se tocht dat se de natuerlike
behanneling in poging soe jaan foardat se wat drastysk en ûnomkearber soe dwaan lykas amputaasje. Gelokkich
foar har (en Maximus) hie se al in Cannabis -kaart sûnt se yn Kalifornje wennet. Dat se gie nei in Cannabis -
apotheek en helle wat op. Se joech him 1 dripke oalje oer de grutte fan in erwt, twa kear deis mei syn mielen.
Fuort sei se dat se fernaam dat hy minder pine hie en har folle nofliker fielde. Plus, syn itengewoanten giene
direkt werom nei normaal. Nei in pear wiken koe hy sels rinne sûnder hinken, sadat se syn operaasje annulearre
en bleau mei de natuerlike behanneling. Se kaam hjoed krekt thús fan in bistekontrôle, en fûn út dat syn tumor
folslein GONE is. Gjin spoar fan 'e tumor is efterlitten. De bistedokter wie wirklik skokt doe't se him fertelde
hoe't se him genêzen hie.
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FYI: Dit is de 3e hûn wêrfan ik wit dat is bewarre troch Cannabis -oalje. Ik ken ek in protte minsken dy't ek
binne rêden. As jo NOCHT tinke dat Cannabis gjin kanker geneest, dan hawwe jo gjin oandacht west. Ik ken de
wierheid no al jierren, en ik haw noait ien fûn, bist as minske, dat Cannabis -oalje is net slagge. " Lara

“Guon Kid's lymfoom T-sel CLCT-1 kanker is GONE! Wy sille allinich de trije wiken nei de bistedokter gean
foar CBC's om kalsiumnivo's en FNA te mjitten om reade-wite bloedtelling te kontrolearjen foar kanker-t-
sellen. Se hat gjin foarskreaune medisinen mear nedich, mar wy sille har hâlde op 'e Rick Simpson Oil dy't de
kanker alle dagen genêzen hat foar de rest fan har libben. Wy binne in tankbere famylje. ” Guon bern hawwe in
wûnder nedich

“Geweldich ferhaal! Ik meitsje en nim RSO foar sûnensûnderhâld, om't myn famylje in protte kanker hat hân.
Ik begon it oan myn hûnen te jaan, lykas se beide lytse tumors hawwe en myn Shetland -herdershûn hat Discoid
Lupus, in foarm fan hûnelupus. It is ongelooflijk! Yn in pear wiken is ien fan 'e tumors fan' e hûn mei 70%
krimp en de oare hûn mei lupus docht it geweldich! Foar it earst yn jierren genêze har reade, swollen en pynlike
noas! Ik haw foarskriften, steroïden, dieet besocht en neat hat holpen. De RSO genêzen de lupus fan myn hûn,
ik wit dat it ek minsken kin helpe! "Ashley

"Myn kat krige 1/4 -1/3 nôtris 2-3 kear deis grut om syn chronike inflammatoire UTI te behanneljen en leuk te
meitsjen as meardere rûnten floeistoffen, antibiotika en medisinen it net koene, him ek op in rau dieet sette en
hy is hie it net wer hân. Fansels soene jo foar kanker in hegere dosis brûke. Yn 't algemien besykje ik de dosis te
finen  dy't  se  net  te  folle  drastysk  liket  te  beynfloedzjen  -  it  sil  har  noait  sear  dwaan,  mar  in  eigner  soe
slaperigheid, ynkontininsje, mooglik in bytsje dronkenens fernimme. Fansels makket it jo gjin skele út kanker -
wurkje se gewoan sa fluch mooglik op nei hegere doses.

Dit is foar "ûnderhâld" - bygelyks myn hûn dy't in each hie fuorthelle fan glaukom (en AWESOME docht) hat
in risiko dat har oare each glaukom sil gean, sadat ik har op syn minst twa kear deis dosearje mei wat oalje en in
goed fûn haw dosis dy't de ynkontininsje ensfh. net feroarsaket, mar se krijt noch har oalje. Ik liet har mear
nimme foar it each enuc foar pine. Ik fiel my wirklik dat de oalje har ek mear hat holpen dan konvinsjonele
pijnmedisinen post op - de 1ste dei as 2 hie se 1-2 doses fet rx'd pynmedisinen, doe gie ik nei allinich RSO, de
dei nei har operaasje hie se al woe wer bal spylje en wie & is in lokkich famke. Chloe sil de RSO eins fan myn
finger slikke - yn tsjinstelling ta myn kat dy't it hatet. LOL (…)

Ik fyn net dat RSO eangst feroarsaket by bisten - ljochtgefoelichheid kin wurde opmurken mei hegere doses.

Ik brûkte sels RSO op myn fret - hy wie heul âld en waard ien dei wekker dat hy ynienen heul swak wie,
miskien hie hy in beroerte. Ik joech him lytse doses RSO oant de dei om him gewoan te sliepen - de jûns like hy
wekker te wurden - skodde syn holle en die lykas myn hûnen dogge as se cannabis ite, ik liet him gewoan sliepe
en fûn wat syn lichem ek soe gean doch teminsten hy hat gjin pine of lijen - ik hie in heal idee dat hy wekker
waard ok - spitigernôch ferstoar hy, mar syn kwaliteit fan libben oant dy lêste dei wie geweldich, dus ik fiel dat
de RSO him de bêste lêste dei joech mooglik. Ik wit dat hy gjin pine hie en hy sliepte heul fredich en ik wit dat
it net te folle RSO wie, om't hy moarns en moarns betiid hie dosearre, dan neat en ik hie him de lêste jûn tige let
kontrolearre, hy sliepte gewoan - hy koe wekker wurde, mar hy woe gewoan sliepe. ”

Whitney - Bêste kwaliteit fan libben oant it ein, dat is wat ek in protte saak makket as d'r oalje is belutsen.
Tankewol, JB

“Juster Chloe, myn 8 jier âlde spayed froulike Heeler foxterrier waard diagnostearre mei glaukom yn ien each.
De druk wie heul heech yn har 1 each en se kin d'r permanint blyn yn wêze. Wy diene needbehandeling mei IV
-floeistoffen en mannitol en se hat in pear medisinen. De druk kaam wat del, mar net in protte, en se genietet no
net fan 'e oanpassing oan it libben healblind. Ik wol har behannelje mei de RSO, om't it ongelooflijk west hat
foar myn bf en myn eigen pine en ik leau wirklik yn 'e oalje en de ferhalen dy't minsken hjir fertelle binne
ongelooflijk. Ik wol net dat Chloe úteinlik glaukom krijt yn it oare each en ik wol alles genêze dat ik kin yn it
troffen each. Ik begryp dat in protte húsdieren binne holpen troch de oalje & ik soe sa bliid wêze as Chloe har
fyzje koe herstelle of sels wat fyzje yn it troffen each ... Betanke foar alle help as advys!
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- Whitney, helje har gewoan op 'e oalje. Guon oaljes binne better foar glaukom dan oaren. De maklikste manier
om út te finen hoe effektyf it kin wêze is in dosis nimme en moarns nei jo eagen sjen. As se skjin binne, sykje
dan nei in oare stam as kombinaasje fan stammen, as jo in protte spullen op har hawwe skjin te meitsjen, is it
wierskynlik in goede stam foar ferleegjen fan intraokulêre druk. Beste winsken, JB

"Tankewol JB! Juster tocht ik dat wy wat ongelooflijke foarútgong makken, it each wie dúdlik (ik helle d'r de
hiele dei goop út) en de learling wie net folslein ferwidere & hoewol it net oerienkomt mei de pupil fan it oare
each, tocht ik dat it op ljocht reageerde, mar fannemoarn sjocht it der wer allegear bewolkt út. Miskien sil it yn
it felle ljocht lykas juster d'r better útsjen ... Hoefolle en hoe faak advisearje jo dat ik har dosearje? Oant no haw
ik in heul lytse ertsgrutte dien, se is mar 30# en it liket har te beynfloedzjen, dizze hûnen hiene altyd graach
stielen en blêden of kakkerlakken ite, de reek ensfh., Sadat ik kin fertelle wannear't se in troffen is ek troch de
oalje en it liket har in bytsje te beynfloedzjen as as se stammen iet, dat makket my lykwols gjin soargen, ik fiel
my sa as dat it "wurket" betsjut. " Whitney

- Whitney, ik soe it har mei wat goeds twa of trije kear deis jaan. Hoe mear jo yn har krije en hoe flugger, hoe
better. Sels moast se in dei as twa sliepe, wa makket it út. In bytsje troch hemp feroarsake koma kin net sear
dwaan. JB

"Dat liket my goed ta! Ik sil dat hjoed dwaan. Se wie juster ek moai zonked. Betanke foar sa'n rappe reaksje JB!
” Whitney

"Myn hûn iet  juster  in  diel  fan in  plant,  om't  hy  wist  dat  it  syn  mage soe  helpe  neidat  hy yn  oerbleaun
kipdinnerfet wie krigen en in bosk dêrfan iet, se gong in protte en letter omheech en doe komfortabel rêste.
Riede wat yn har puke wie - potblêden. Tûke hûn. ” Donna

“Hoi JB, ik jou de RSO wol oan myn hynders. Eins hie ik ferline wike in skrik mei myn ruin dy't siik west hat,
ik joech him sawat 1/3 fan in gram fan ús ISO -oalje en hy wie sa STONED !! Hy waard sedearre. Dat ... it
wurket op hynders en as in 1/3 fan in gram dat kalmerend is op in hynder, stel dan de genêze eigenskippen foar.
It duorre him sawat 24 oeren om de effekten derfan te ferwiderjen. Ik snijde syn mûnlinge dosering oant sawat
in graan rys foar ûnderhâld. ” Heather

"Tink dat it werom wie yn 'e 70's FDA foar it earst rapporteare dat cannabis kankerzellen fermoarde ... alles wat
ik wit is de maagkanker fan myn kat liket ferdwûn te wêzen, se yt no goed, draacht gewicht oan en draait rûn as
in nij kitten ..." Tony

"Ik haw myn 19 -jierrige kat decarboxylisearre cannabis jûn sûnt desimber 2011. Se wie heul lustig, rinnende
poep, tekens fan katten seniliteit ... in kunde dy't wurke by in bistedokter suggereare dat ik har 1/4 aspirine, 1/ 4
t metamucil ... die dat in pear dagen doe besleat ik de cannabis te besykjen ... ik besprinkje elke pear dagen in
lyts bedrach yn har wiete iten ... sy is noch by ús !!! ” Lori

“JB, wy hawwe har ferskate batches makke, om't wy har elke 2 moannen in nije batch meitsje, om't se 1cc/dei
nimt.  Wy hawwe 2 ferskate stammen brûkt.  Se brûkt op it  stuit  deselde batch dy't  de kanker fan myn kat
genêzen. ” Charlie

"Ik moat jo tanke. Myn leafste kat fan 14 jier waard op 1 juny diagnostearre mei plaveiselkarsinoom. Ik genêze
him mei de RSO yn ien wike! De bistedokter seit dat it in wûnder is. Ik naam him op 8 juni werom nei him en
hy frege my oft it deselde kat wie, om't de tumor yn syn mûle hast fuort wie en hy folslein ferwachte dat ik
werom wie foar him om him del te lizzen. No is hy hast folslein hersteld. Ik hâld djoer fan him en moast jo
tankje foar it dielen fan hoe't jo it medisyn FERGESE goed kinne meitsje! ”

“Myn kat waard ferline jier juny diagnostisearre mei in 'fluchgroeiende, agressive, net te behanneljen, net te
brûken' foarm fan kanker, in plaveiselkarsinoom yn syn septum, dat like lelik is as it klinkt. Hy krige maksimaal
1-3 moannen, en myn bistedokter stelde my foarsichtich foar 'lit him no gean'. Ik gûlde, tocht deroer en besleat
dat ik gewoan net koe sjen hoe hy ferstoar. Ik gie online, ûntdekte dat d'r in protte genêzen binne foar kankers.
Begon him in oantal supplementen te jaan, ensfh. It die him goed, mar de kanker groeide noch en beynfloede
syn sykheljen. De tumor begon úteinlik te groeien oan 'e oare kant fan syn noas, en yn desimber begon hy del te
gean. Ik tocht, oké, it is no tiid.
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Doe ûntduts ik cannabis en hoe't it kanker kin deadzje. Lang ferhaal koart, Ted hat no sûnt desimber de RSO
naam. It wie yn it begjin in bytsje in situaasje om de juste lytse dosis te krijen, om't hy in kat is. En folle lytser
dan in minske. Hy sliept folle better, syn sykheljen is better as hy sliept, syn appetit is weromkommen, hoewol
net nei wat it eartiids wie. Dit is allegear in oanhâldende reis en ik wit net hoe't it sil einigje.

De tumor liket lykwols plat te wêzen, hoewol heul stadich. Ik tink dat as dit net sa'n ferfelende kanker west hie,
hy wierskynlik moannen lyn soe genêzen wêze. Myn bistedokter is bliid en ûnder de yndruk fan hoe't it mei him
giet. Dat ik nim it gewoan dei foar dei en bin bliid dat de measte fan dy dagen goeie dagen lykje te wêzen. Syn
maksimum ferfaldatum wie ferline jier septimber, dus it docht it goed. " Anne-Marie Leidl

“Jo !!!! Ik haw ek in cannabis -kat. Cannabis -oalje fan hege kwaliteit besparre my dat ik $ 4800 moat útbetelje
oan 'e dierenartsen foar slachter  ...  ik bedoel  uh ...  sjirurgy dwaan oan it  ear fan myn kat om in tumor te
ferwiderjen. Hoera foar Cannabis Kitties n Cannines! ” LinZy

“RSO-ish stof rêde in libben fan in hûn fan 40 lb-in etyl-extracted oalje oars identyk oan RSO brûkt om myn
hûn te rêden dy't de anty-beferzen fan 'e buorman hie dronken. De bistedokter sei oer de telefoan dat se klear
wie,  te  let,  en  wierskynlik  net  sil  oerlibje  de  40-minuten  riden  om euthanisearre  te  wurden,  en  ik  waard
advisearre har komfortabel te meitsjen.

Myn trouwe kompanjon skuorde by de mûle, hie faaks krampen, wie slim oerhit,  en kiel sa swollen dat se
amper koe sykhelje, yn en út it bewustwêzen rûn. - definityf stjerren, gjin fraach.

Besykje har passaazje út dizze wrâld te fermeitsjen, ferwaarmde ik in 1/2 gram oalje yn in tsp bûter en stuts it
letterlik yn har kiel mei myn finger, en drukte in iepening yn har swollen kiel. Binnen tsien minuten wie se net
mear mûle-skuorjend, har koarts wie brutsen, se sykhelle normaal, alle krampen en krampen wiene stoppe.

Se dronk iverich wetter, doe lei se 12 oeren te sliepen en waard wekker yn skynber perfekte steat, rûn en spielde
binnen minuten nei it wekker wurden. Ik fertelde myn bistedokter, en frege har it evenemint te publisearjen yn
in case study, en se wegere, beweare dat cannabis giftich is foar hûnen! ” Alan

"Wy brûke it op ús 14 -jierrige chihuahua dy't oanfallen hat. In pear moannen lyn tochten wy dat se net lang soe
duorje, dus ik tocht, wêrom net wat oalje besykje? Binnen in dei wie se as in heule nije hûn! Se iet better en
fielde fris en woe boartsje! Dit spul wurket echt foar in protte dingen! ” Mindy

"Wy krigen in puppy dy't waard fertrape troch in heul grutte minske. Se is in boartersguodchihuahua, se hie in
welt fan fjouwer by fjouwer inch dy't har heule ûnderste helte bedekte. Se waard echt min en begon kâld te
wurden, dus ik besleat dat it besykjen fan 'e triennen har net te folle koe sear dwaan.

Doe't ik har foar it earst dosearre, koe se har holle amper ferpleatse. Ik bin lykwols ekstreem bliid om jo te
fertellen dat se nei in wike fan triennen trije kear deis in gelokkige, sûne en yippy lytse butthead is. Betanke
Rick en JB foar it eksposearjen fan ús foar de wierheid. Myn frou en ik leauwe dat de triennen har rêden
hawwe.

Litte wy net ferjitte dat ik trije kear deis in boartersguod chihuahua doseare dy't minder dan in pûn wie mei in
gram RSO. Dat is 3 gram deis foar in puppy dy't minder dan in pûn woech, en by de dea fan 'e dea wie
fanwegen dat hy waard trapeare troch in jonge dy't mear dan 300 lbs wie. As cannabis yndied fergiftich wie, soe
kaimana noch net by ús wêze, nuttich rinne en springe foar ûnkrûdrook. ”

"Gie it oan ús doe 13 -jierrige om har te helpen mei artritis yn har efterpoaten en heupen ... ferrassing, wy
krigen ek net allinich in springhûn, mar ek 4 puppies. Gjin manier dat se noch in liter koe hawwe kinnen, en se
binne allegear sûn en dogge it geweldich! Hâld fan RSO! ” Julie

"Myn hûn hie in hûdprobleem (in útslach dy't him feroarsake syn bont út te skuorren) en in weromkommende
ear -ynfeksje. Ik hie gjin RSO, mar joech him in tincture dy't myn freon makke. Syn bont is werom groeid en de
earynfeksje is oplost. As de tincture dit goed wurke, tink ik mei de RSO dat ik him folslein koe genêze. Dat ik
soe sizze dat ja, RSO soe wurkje oan kanker fan in hûn, lykas it docht op minsken. Seingje jo Rick en jo ek, JB.
” Bette
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- Tankewol, Bette. Jo tinken is logysk en korrekt. Dieren hawwe flugger metabolisme, en sa genêze de oalje se
folle rapper dan it genêzen fan minsken. It is in genot om bisten te genêzen mei de oalje, se hâlde derfan. JB

"Ik brûk it op myn hûnen. Gewoan wat minder dan wy soene. Ik haw in 12 -jierrige dy't oerrûn waard en har
heup moast ferwiderje. Net ferfongen ... fuorthelle! 4 wiken yn ...

Gjin litteken fan 'e operaasje, kuierjen, noch altyd mei in limp, mar komt gewoan goed om en ik brûkte de oalje
ynstee fan pine meds ... It wurke geweldich! (...) Ik haw in 9 jier âlde Rotty dy't hertwjirm hat, ferskriklike
allergyen,  heul  lege  enerzjy  en syn hier  op 'e sturt  ferliest.  Begjin him hjoed ...  Just  rêden in  10 -jierrige
chihuahua dy't 3 tumors hat en ik wit dat dit har goed sil reparearje !!! ”Dolly Durbin

“RSO OIL Dog Biscuits en mei aktuele salve op 'e kankerswûnen op har skonk wie it de 1/2 grutte fan in
dollarrekken. Se begon te gûlen oerein en har trillen wie min. Ik wist dat RSO soe wurkje ... De oare deis kaam
se oerein sûnder te gûlen en te skodzjen en se rûn in pear dagen letter om 'e tún mei har lytse buddy Nugget,
ratterrier. Dat wie 6 moannen lyn. Se is no in 6 jier âlde hûn, net 12 jier. Dat is ien fan 'e safolle ferhalen dy't ik
de lêste 2 jier haw meimakke.

Myn ferhaal is folle langer ... RSO hat myn libben rêden. Gjin Opiaten mear. En heul bytsje pine de measte
kearen. Tankewol Rick Simpson ... Frede mei dy. ” Ron Jongebloed

Q. Beste freonen, hoopje dat dit jo goed fynt. Ik jou myn 8 jier âlde, 40 lb. hûn RSO foar de tumors dy't oan 'e
rjochterkant fan syn lichem groeie. Hjoed is syn earste dei fan behanneling en hy wurdt knock -out en sliept. Ik
joech him oer de hoemannichte rys. Is dit te folle? Hoe lang en hoe faak soene jo oanbefelje

Ik jou him oalje? Ik bin sels op 'e oalje. As de tiid foarby giet, wurd ik mear en mear wend oan 'e' hege '. Ik
moat folgjende moanne operearje en ik bin fan plan RSO te brûken foar myn pine en herstellen. As ik it kin
wurkje, sil ik d'r foar de rest fan myn libben mei wêze. Segen ~ In protte tank

A. Catherine, ik soe de operaasje útstelle as it mooglik is oant jo 180g fan 'e oalje ite op in gram per dei (of
mear) yn trije doses. Jou de hûn dêrfan de helte as jo tinke dat hy net noflik is mei wat hy no krige. Sliepe is diel
fan it genêzingsproses, d'r is neat om soargen oer te meitsjen en it is in teken dat de oalje kalmerend is, dat is
wat jo wolle. Hoe sterker en kalmerend, hoe better. Beste winsken, JB

"Stjoer jo op 'e update fan myn hûn dat wurdt diagnostearre mei bonkkanker. 1 juny is it sân moannen lyn, lêste
röntgenfoto's litte gjin fersprieding sjen nei de longen. Se fûnen in yntakte brek tichtby de tumorsite yn 'e skonk,
se witte net wat se dêr fan moatte meitsje. Normaal dizze hûnen dy't in skoft hawwe, moatte jo se deljaan. Se
hawwe konkludeare dat de moanlikse infusjes fan 'e drugs Zometa it yntakt hâlde, sadat se har sille trochgean
yn' e proef, wylst se moanlikse infusjes fan Zometa sil krije. Mar Gjin kanker ferspriede en se kinne de tumor
net opnimme dy't d'r 7 moannen lyn wie. Krekt tocht dat jo it graach wolle witte. Dizze agressive kanker nimt
normaal it libben fan 'e hûn binnen 4-6 moannen nei diagnoaze. Hjir is se, 7 moannen, GEEN kanker ferspraat.
In yntakte fraktuer, mar dochs rinne as neat ferkeard is. ” Linda

“Nei 9 wiken binne de hûdkanker op myn hûn folslein ferdwûn !! Underhâldsdosis no foar de test fan it libben.
Wat ik fiel sil no net allinich nofliker foar him wêze, mar ek in langer libben. BLESSINGS RS & JB !! > ;-)
”Goblin

"Myn hûn hie 3 wiken om te libjen. Massaseltumors oer syn heule ras fan pitbull ... Nei 3 wiken krimpe de
tumors op de ISO/RSO. Ik swarje. Hy hat himsels in pear kear in tút dronken, mar ik wist dat it foar it better
wie. Hy is der noch op. Sels as se ferdwine, sil ik him noch syn medisyn meitsje. Ik hâld fan dy, JB en Rick. ”
Bocaj

“Ik haw myn 14 -jierrige Pit no 4 wiken de oalje jûn foar kanker. Se wurdt soms in bytsje 'twitchy' en dronken
as ik har te folle jou, mar as de hektyk ferdwynt, sliept se as in pup. Se wegere dierenarts te nimmen, sadat wy
ynstee wat oalje krigen. Noch iere dagen, mar ik registrearje har foarútgong. It duorre sawat in wike foar har om
te wennen oan 'e oalje en wer in appetit te ûntwikkeljen. Ik bin jaloersk, om't wy op dit stadium allinich de oalje
foar har kinne betelje. Hâld fan de prachtige ferhalen fan elkenien! ” Janine
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"Ik haw de effekten hân sjoen fan in hûn dy't RSO nimt ... Foar de earste dagen wie Ruby (in hûn fan 12 jier)
siik en skodde in bytsje, soargen symptomen as jo skeptysk binne oer it ûnderwerp, mar ik kin it fersekerje jo 1
moanne yn behanneling en de hûn stuiteret fol libben om treppen op te rinnen springend op it bêd en stuollen fol
enerzjy hieltyd wer hiel boartlik.  Eagen wiene eartiids wetterich en hienen in grize beklaaiïng, no binne se
folslein werom nei normaal. Ruby hie in frijwat grutte groei oan 'e binnenkant fan har skonk d'r al jierren west
en no foel it nei it iten fan oalje hast ôf !!!

Mei tank oan Rick Simpson xxx segenje dizze oalje, it wurket echt, wêrom is d'r GEEN tsjûgenissen om te
sizzen dat it net docht?? ” Brett

“Hjoed is dei 3 foar in behanneling op myn hûn mei RSO (Rick Simpson Oil) dat in cannabis konsintraat is foar
medyske behanneling foar in protte serieuze kwalen. Se is 13 jier âld en sawat 7 moannen lyn krige se iets dat
har ekstreme snotens, grutte slijm feroarsake en guon dagen wie se lusteloos. Seach it online op, sei "kennel
hoest as hoanne kâld", dat ik hie hjir wat antibiotika en begon har op in kursus. Helpt hielendal net, dat wy
namen har mei nei de bistedokter.

Fansels woene se bloedwurk, röntgenfoto's en slymskerming dwaan. Sawat 500 yn rekkens foar bistedokters, ik
wegere, sadat wy har begûnen mei in breed antibiotika dat it ek yn in moanne net oanrekke. Nim har werom en
krige noch twa sterker antibiotika, gie in moanne religieus oer har. Hat it ek net oanrekke!

Dat doe besocht de bistedokter in fungicide -medikaasje ...  DOCHT HAAR NIET HAAR SIEKTE !! It  is
dreech om te bepalen wat rjochtfeardich is yn útjeften op in 13 -jierrige hûn ... Dat ik stopte alle medisinen
sawat  in  moanne  lyn  om har  lichem te  herstellen  en  begon  har  op  RSO krekt  3  dagen  lyn,  yn  totaal  6
behannelingen en sy is in folslein nije hûn!

Gjin snot, gjin hoesten, se hat de munchies en yn 't algemien hawwe wy in OPMERKBAAR ferbettering sjoen.
Unbelievable  echt.  Ut  myn  persoanlike  ûnderfining  kin  ik  attestearje  dat  dit  wat  geweldige  surrealistyske
medisinen is. Tige tank út myn hert! ” Oerlibjen

“Myn hûn is in 13 jier âlde Belgyske hoeder. In pear jier lyn ferskynde in lytse brok oan syn kant. It begon in
pear  moannen  lyn  ynienen  yn  in  alarmearjend  taryf  te  groeien.  Spitigernôch  waard  hy  diagnostearre  mei
kanker ... en net allinich de iene brok. By ûndersyk hie hy in protte. Hy hie ek oare problemen ... Foaral artritis
en heupdysfasy. Chirurgie wie gjin opsje, om't it twifelich wie dat hy it anaesthesia soe oerlibje. Ik koe it net
ferneare om him lijen te sjen ... hy koe amper rinne en wie ophâlden mei iten. Ik besleat om te besykjen him
cannabis -oalje te jaan as in lêste poging om him te helpen. Myn partner Pat en ik joegen him in lyts bedrach
(sawat de grutte fan in korrel rys) op in koekje. It beynfloede him wirklik ... hy wie ûnstabyl op syn fuotten en
sliepte oeren.

Wy hawwe de dosaasje de kommende dagen oanpast en merkten dat syn appetit direkt ferbettere. Hy begon ek
folle makliker te bewegen en syn hâlding wie folle helderder. Yn 'e rin fan' e dagen ferheegen wy stadichoan
syn dosering. It is 3 wiken lyn en ik herken him amper as deselde hûn. Hy is bliid! Syn sturt weagje, boartlik,
ite, en it bêste fan alles, de tumor is de helte sa grut as it wie foardat wy mei de oalje begon !!!! Ik sil syn
behanneling trochgean (wy hawwe it gelok dat wy ús eigen oalje kinne leverje) en jo op 'e hichte hâlde. Ik
ferwachtsje dizze tumors folslein te sjen ferdwine !!!!!!!! ” Josie

"Ik haw in buorman dy't  tumors yn syn hûn mei  súkses hat  ferwidere troch it  medisyn oan har te fieden.
Trochgean en ja heul lytse doses, om't Rick hat sein dat har metabolisme heul heech is, sadat se folle rapper
better wurde dan wy. " Covey

"Ik genêzen ús Ferret fan insulinoma makke pancreaskanker. Kom derop, jo 'bont famylje' hat jo nedich. Hjir is
Flower tidens har behanneling, se is hjir in bytsje dwers en klear foar in rêstige sliep ..! ” Hempy

"Ja, ik genêze myn kat fan kanker yn juny, doe't de bistedokter sei dat hy him ôfsette soe. Just him de oalje
fiede, en binnen 10 dagen wie de fatale tumor fuort! De bistedokter sei dat it in wûnder wie! ” Charlie

"GOD BLESS JB en Rick Simpson foar jo loyaliteit oan 'e minsken dy't jo it meast nedich binne. Ik sil myn
eigen meitsje as ik kin om de minsken te helpen dy't ik ken dy't it wanhopich nedich binne. Myn dochter makke
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in bytsje fan trim foar in tumor op har hûn. Fjouwer dagen gebrûk sei se dat it like dat it soe falle. Ik wachtsje
noch op definitive resultaten. GOD foar in CHEMIST! ” Greg

Kwaliteit fan libben

Kin hennepoalje de libbensferwachting ferbetterje?

"As wy allegear regelmjittich lytse doses hennepoalje namen, bin ik fêst fan oertsjûge dat wy langer soene libje
en folle sûner wêze.  Langere libbensperioden soene de minske heul foardielich wêze,  om't  it  dejingen dy't
prachtige  talinten  hawwe sa folle  mear  kinne berikke.  Te  faak yn 'e  hjoeddeistige  wrâld wurdt  in  persoan
gewoan goed yn wat se dogge en wurde se rekke mei medyske problemen dy't har karriêre einigje.

Wy krigen allegear dizze ûnderfining dy't it libben hjit om ús kapasiteiten en hoarizonnen te ferbreedzjen, sadat
ús soarte kin evoluearje nei in heger nivo. Derneist waarden wy foarsjoen fan dizze prachtige plant om ús
lichems sawol te behâlden as te beskermjen tsjin sykte. It is foar my ûnmooglik te begripen dat it minsklik ras it
genêzingspotinsjeel fan dizze plant langer koe negearje. No't de wierheid oer de genêzende krêften fan hennep
beskikber is, soene wy in bytsje ferfal wêze yn ús plichten foar sawol ússels as ús leafsten as wy dit medisinen
net direkt fergees fereasken.

As jo  as  immen oars  op dizze  ierde  langer  wolle  libje  yn in  steat  fan poerbêste  sûnens om it  maksimale
potensjeel te berikken dat wy yn steat binne, sjoch ik net hoe't elkenien koe fiele dat se it rjocht hawwe har wil
op te lizzen of besykje om elkenien te twingen har te ûnthâlden fan it medyske gebrûk fan dizze plant. Om't it
libben giet oer libjen en no jo in manier hawwe fûn om al it ûnnedige lijen te foarkommen, winskje ik jo in heul
lang en sûn bestean.

Jo moatte safolle minsken hawwe heard dy't jo sizze, "Dit kin net wurkje, neat sil helpe. De dokter sei dat ik 
dit de rest fan myn libben sil lije ... ”

In grut oantal pasjinten is by my kommen mei medyske omstannichheden, har dokters hienen gjin súkses yn
behanneling en se fielden dat har situaasje hopeloos wie. Hiel faak hawwe minsken net iens in diagnoaze oer
wat d'r echt mis is mei har, om't dokters har yn werklikheid gjin antwurd koene jaan. De measte fan dizze
pasjinten dy't ik oalje levere, leauden net dat hennep har omstannichheden koe helpe oant se de behanneling
besochten. Ik haw yn kontakt west mei tûzenen yndividuen, dy't folslein fernuvere wiene oer wat dit medisyn
die foar har betingsten. As hennepoalje jo tastân net kin genêze, sille jo wierskynlik fine dat dizze oalje fierwei
de bêste beskikbere kontrôle is.

Dokters fertelle ús graach dat in protte sykten en omstannichheden net te genêzen binne, mar dit medisyn jout
net folle oandacht oan 'e mieningen fan dokters en wurket faaks wat wurde beskôge as medyske wûnders. As jo 
in medysk probleem hawwe, besykje it dan mei de oalje en d'r is in goede kâns dat jo de wûnders sille sjen dy't
it foar josels kin produsearje.

Is it sinfol om minsken gjin medisinen op basis fan himp te jaan?

It hat absolút gjin sin om it medyske gebrûk fan himp foar it publyk te ferbieden en yn werklikheid hat nimmen
it rjocht om soks te dwaan. De iennige reden dat himp yn 't foarste plak ea waard ferbean, wie te tankjen oan it
feit dat it in wirklik gefaar foar in protte grutte jildsoarchs foarstelde. It medyske gebrûk fan 'e meast medisinale
plant op ierde beheine ta dyjingen dy't dizze planeet bewenne, koe allinich wurde neamd as in misdriuw tsjin' e
minske.  It  liket  op  it  stuit  dat  regearingen  noch  altyd  ree  binne  har  rike  freonen  te  litten  dy't  de
medisynbedriuwen hawwe, har sin hawwe, mar op it lêst sille se de wierheid oer dizze medikaasje net kinne
weromhâlde.

As hennep weromkomt yn 'e mainstream medisinen, sil it alle korrupsje ferneatigje dy't ea tsjin har fergese
medyske gebrûk stie. Dizze plant wurdt rap noch ien kear erkend as de grutste genêzende plant dy't bestiet en
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medisinen  produseare  dêre  sille  it  gesicht  fan  medisinen  foar  altyd  feroarje.  Meikoarten  sil  it  publyk  de
gemikaliën en gifstoffen ôfwize dy't wy op it stuit medisinen neame en sille se it gebrûk fan dizze natuerlike
stof easkje, sadat se har ferstannich kinne genêze.

Tinke jo dat minsken yn 'e wet hanthavenje net beseffe dat se froeger of letter dit medisyn foar harsels kinne 
nedich wêze?

In protte minsken yn wet hanthavenjen witte definityf dat hennepmedisyn wurket en se moatte allegear beseffe
dat se gjin rjocht hawwe om har medyske gebrûk te bemuoien. Eins haw ik dizze medikaasje levere oan in goed
oantal fan dyjingen dy't sels tsjinje om ús maatskippij te plysje. RCMP -amtners hawwe sels pasjinten nei my
stjoerd  foar  behanneling,  dy't  stjerden  oan  terminale  kanker,  safolle  amtners  binne  har  bewust  dat  dizze
natuerlike stof wurket. De plysje is net oars as wy as it giet om sykte, se binne ek bang foar kanker en oare
serieuze omstannichheden.

Dochs  lykje  de  plysje  it  heul  lestich  te  hawwen  om  it  feit  te  krijen  dat  it  belied  fan  ús  regearing  foar
hennepmedisy har en har famyljes ek fermoardet. De measte plysjeminsken besykje har ferkeardens kwyt te
reitsjen oangeande de oerfallen dy't se dogge tsjin dyjingen dy't hennepmedisy brûke troch te sizzen dat se
gewoan har wurk dogge. Mar dat is deselde line dy't dejingen dy't wurken yn Hitler's deaskampen brûkten en it
rjochtfeardigde har gedrach doe net, en rjochtfeardiget it ek net it gedrach fan plysjemacht hjoed.

It wurdt tiid dat de plysje wekker wurdt fan 'e realiteit fan wat se dogge. Tinke plysjeminsken it is ferkeard dat it
publyk de meast medisinale plant op ierde groeit om dit medisyn te produsearjen? Of soene se sels net sykje nei
dizze oalje as se in leafste hienen dy't stjerre en behanneling nedich wie? Ik ferwachtsje dat se dat soene, dus
miskien is it tiid dat de plysje har gewearen begjint te rjochtsjen op 'e echte kriminelen.

It gebrûk fan hennepmedisinen foar it publyk te ûntkenjen is in misdriuw en de plysje moat ophâlde mei it
hanthavenjen fan wetten dy't waarden ynsteld tsjin it gebrûk fan hennep foar medyske behoeften. Hennep is
gewoan in natuerlike harmless genêzingsplant. Dat hoe koe de plysje as immen oars tinke dat se it rjocht hawwe
om ien mei in serieus medysk probleem te ûntnimmen fan it fergees gebrûk fan dizze stof? ”Rick Simpson,
Hemp: De meast medyske plant

Wêrom wurdt it RSO neamd?

“Rick begon it net RSO te neamen, oaren diene it. It is in goede term, om't it minsken liedt nei Rick's ynfo oer
metoaden en materialen.  Rick is terjochte besoarge oer minsken dy't oalje skilje dy't net is makke mei syn
metoaden en oanbefelle startmateriaalkwaliteiten Phoenix Tears as RSO. Hy wit wat wurke yn syn wiidweidige
ûnderfining mei it behanneljen fan pasjinten, en hy wol derfoar soargje dat heul sike minsken krije wat hy wit
wurket, en net iets dat "sa goed kin wêze" mei deselde namme ... "Matthew

"Sûnder Rick en syn fideo soe ik net witten hawwe dat it kanker genêzen ... hoewol ik sawat 27 jier in brûker en
kweker  west  haw,  wist  ik  net  dat  it  dizze  kwaliteiten  hie  ...  no  tank  ik  Rick  Simpson.  ..  en  sûnder  syn
frijmoedigens en oprjochtens soene wy d'r allegear yn it tsjuster oer wenje ... dêrom tink ik dat RSO in goede
namme is foar de oalje ... mar RSO moat wurde makke oan RS -ynstruksjes ... net guon geuren idee fan wat it
bêste is ... as it net is brutsen - reparearje it dan net. ” Peter

“Jack Herer begon it de Rick Simpson Oil as RSO te neamen. Rick woe it net sa neame en it duorre wat tiid om
him te oertsjûgjen dat it eins in goed idee is. De trúk is dat d'r d'r in protte hennep/cannabis -oaljes binne en d'r
in protte manieren binne om in oalje as extract te produsearjen en in protte pasjinten binne narre om oaljes of
ekstrakten fan mindere kwaliteit te keapjen.

RSO wurdt produsearre mei in spesifike metoade, út spesifike materialen, en op in spesifike manier, dus it moat
wurde neamd wat it is - RSO. RSO is gjin BHO (butane huningoalje), RSO is dekarboxyleare en heul krêftich
en kalmerend. De bêste RSO is 95-98% THC, 1-2% CBD en ekstreem krêftich en kalmerend. De measte oare
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soarten ekstraksje sille gewoan gjin oalje produsearje dy't dekarboksyleare is en sa machtich is en in protte
ekstra  wurk  fereasket.  Wy ferwurkje  gewoanlik  grutte  hoemannichten  cannabis  en  Rick's  metoade  is  heul
effisjint en streamline foar it ferwurkjen fan grutte hoemannichten cannabis. Jo kinne in pûn cannabis ferwurkje
en de oalje produsearje yn minder dan twa oeren, mei help fan apparatuer dat yn 'e measte dielen fan' e wrâld
maklik  te  finen  is.  It  punt  is  om it  medisyn  sa  fluch  mooglik  te  meitsjen,  sadat  de  pasjint  net  hoecht  te
wachtsjen. ”JB

“Ik hâld der net fan wat it hjit !!! Neam it asjebleaft wat jo wolle, mar jiske net in man lykas Rick dy't tûzenen
libbens hat rêden en syn heule libben hat jûn it wurd te fersprieden. It is gewoan net goed !! ” Donna

"Ik neam it de heule tiid" hennepoalje ", want dat is wat it is, it is yn it wurdboek, gewoan in oar wurd foar
Cannabis. It is in âlde manier, mar dochs in juste term. Wy witte allegear wêr't hy it oer hat. ” Dion

"De magy is yn 'e bolkop fan' e trichome. Nergens oars bestiet de THC op 'e plant. De plant produsearret de
THC om har reproduktive dielen te beskermjen. Hoe tichter jo by dy dielen komme, de knoppen, hoe mear
trichomen. Dêrom hawwe knoppen it measte medisyn beskikber. It is wittenskip, gjin spekulaasje. Nochris tank
Rick foar it ynspirearjen fan my om de bêste oalje te meitsjen dy't ik kin. Prachtige heldere amber oalje. ” Toni

“Safolle as mais? Wy binne it net iens mei JB. Goedkeaper soe moai wêze, mar no. ” Rick

- Rick, as d'r cannabis waard groeid op tûzenen hektare fjilden, hoefolle soene jo derfoar betelje wolle? 20
dollar per kilo? Of minder?

Jo moatte echt begjinne te tinken yn tonnen cannabis ynstee fan yn gram. De fraach nei oalje sil sa enoarm wêze
dat it  net mooglik is om alle plant allinich yn 'medyske kassen'  te kweken. De machtichste en kalmerende
stammen sille moatte wurde groeid op miljoenen hektare lân, wrâldwiid.

Bygelyks, as froulju echt begripe wat de oalje kin dwaan mei de hûd en rimpels, sille se 20-30% fan 'e bêste
oalje yn al har kosmetyske produkten easkje en ynienen sil d'r fraach wêze foar miljoenen ton fan' e bêste oalje
allinich foar kosmetika. Foegje dan in pear mear hûndert miljoenen ton oalje ta foar sikehuzen.

Jo  hawwe 5-8  kilo  droege  knop  nedich  om in  kilo  oalje  te  produsearjen.  Ien  kilo  fan  'e  oalje  sil  5  kilo
kosmetyske  produkten  produsearje  -  dat  wol  sizze  100  potten  mei  50g  fan'  e
salve/crème/lotion/lippenstift/gesichtscrème/shampoo.  En  hûndert  potten
himpsalven/crèmes/lotions/lippenstiften/gesichtscrèmes/shampoos  is  neat,  jo  kinne  dat  maklik  yn  ien  dei
fuortjaan, jo sille altyd ien fine dy't se kin brûke.

Dat nochris, begjin te tinken yn tonnen, net yn gram. Ik wit dat de hjoeddeistige prizen folle heger binne. Ik bin
net bliid mei har en ik sil alles dwaan wat ik kin om de priis fan droege bûtenknop fan in fjild te krijen oant
sawat  10-20 dollar  de  kilo.  Om't  dy  priis  wurkgelegenheid  en  goed wurk soe  jaan  oan miljoenen  boeren
wrâldwiid. En it soe in heul positive feroaring bringe yn it libben fan ús allegearre. JB

“Lit my it measte gearfetsje fan wat der bart om 'e Rick Simpson Oil. De ynstruksjes fertelle minsken oan A, B,
C en D. Minsken lêze se en freegje - as ik A net doch, sille B, C en D noch wurkje? As ik B net doch, sille A, C
en D dochs wurkje? As ik C net doch, sille A, B en D wurkje? Wat as ik D net doch, sille A, B en C noch
wurkje? En wat as ik A, B, C en D, oars doch, sil it dochs it echte ding produsearje?

It algemiene antwurd is: nee, it sil net. As jo de RSO wolle produsearje, folgje de ynstruksjes foar it wurd. As jo
wat oars wolle produsearje, folgje dan oare ynstruksjes. Mar meitsje ús asjebleaft net ferantwurdlik as jo in oar
soart oalje produsearje en de behanneling mislearret en einiget mei ûnnedige dea fan in pasjint.

As jo A, B, C en D dogge, sil de oalje de bêste manier wurkje. Dêrom binne de ynstruksjes der. As jo dat net
dogge, sil it al dan net wurkje. It is sa simpel as dat, is it net?

Wat soene jo persoanlik wolle krije as jo it medisyn nedich wiene? Iets dat hat bewiisd sa goed te wurkjen as
wat oars, gewoan sadat elkenien dy't de oalje makke syn hypoteze as "metoade" koe bewize of ôfwize? It is jo
libben dat op it spul stiet. Wês dus foarsichtich, tink foar josels, en lear fan dejingen dy't dit paad foar jo hawwe
rûn.
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De bêste winsken foar dy. Jindrich Bayer ”
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Wy hoopje dat dit boek jo hat holpen. 
No is it jo beurt om ús te helpen oaren te helpen.

Dit  boek  oanmeitsje  en  de  ynformaasje  diele  is  in  arbeid  fan  leafde.
Spitigernôch betellet leafde de rekkens net.

Wy wurkje oan it oersetten fan dit boek yn 300+ talen, en it skriuwen fan
10 mear ferskillende boeken oer it ûnderwerp.

Wy rekkenje op stipe fan minsken lykas jo om te helpen mei de kosten fan
oersettingen, ûndersiik, ensfh.

Help  no  asjebleaft  troch  werom  te  gean  nei  de  webside  op
http://www.hempcures.work en  klikje  op  de  DONATE  fia  PayPal  knop
hjirûnder en donearje wat jo fiele dat it wurdich is foar jo en jo leafsten.

As alternatyf kinne jo PayPal brûke om in donaasje direkt nei te stjoeren
DONATE@HEMPCURES.WORK of jo kinne donearje fia BitCoin nei: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Wy wurdearje jo stipe en winskje jo en jo leafsten in sûn en lokkich himp-
infused libben.
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